
Foto: archív rodiny

Po n d ě l í  7 .  b ř e z n a  2 0 1 6 Č í s l o  1 0  • R o č n í k  2 0 Ce n a  1 7  K č

navštivte stále více oblíbenější internetové stránky www.vecernikpv.cz

72  s t r a n

MILUJEMEVEČERNÍK

s pohodou od 12. 3.s pohodou od 12. 3.

®

KRUTY  OSUD´́ MALÉMALÉ
NATÁLKYNATÁLKY

PROSTĚJOV Malá Natálka Š., která zanedlouho oslaví třetí naro-
zeniny, už asi nikdy nebude chodit. Bohužel už nikdy nebude ani 
mluvit. Naopak po celý život musí být plně odkázána na neustálou 
péči svých rodičů a lékařských odborníků. Vše si přirozeně vyžádá 
spoustu času i peněz.  Nic, co by si člověk přál... Za vším mají být 
hned první minuty jejího života, načež celý případ skončil u soudu. 
„Porod si nahrávejte na kameru!“ vzkazuje po rozhodnutí státní 
zástupkyně. 
Jak se tomu stalo? Co přesně se odehrálo? A kdo za to může? 

➢DOČTETE SE NA STRA NĚ 8
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CO NÁS POTĚŠILO...CO NÁS POTĚŠILO...

Charita na plese. Peníze potřeb-
ným se rozdávaly uplynulou sobotu 
večer na plese Rotary Clubu, který 
se už tradičně uskutečnil v Národ-
ním domě. O známé tváře nebyla 
na parketu nouze a ve chvíli předání 
šeků si člověk řekl, že na světě není 
přece až tak špatně.

CO NÁS UDIVILO…CO NÁS UDIVILO…

Na co jsou zákony?! Doslova šoku-
jící se pro nás stala informace, podle 
níž pětadvacetiletá Prostějovanka, 
která začátkem června loňského 
roku třemi ranami nožem poboda-
la svoji bývalou spolužačku, je zpět 
na svobodě. Zainteresované strany 
neskrývají údiv a hodlají činit opat-
ření...

   ZACHYTILI JSME…ZACHYTILI JSME…

100 000
Prostějovští konšelé se pořádně roz-
šoupli! Za tak velký peníz pořídili do 
majetku radnice obraz s portrétem 
Jana Kotěry. Jejich vysvětlení poměr-
ně velké investice do uměleckého díla 
bylo prosté. Musíme vědět, kdo nám 
postavil Národní dům... 

  ZAUJAL NÁS…ZAUJAL NÁS…

TOMÁŠ BERDYCH

Stoprocentní výkon a hlavně dva 
a půl bodu tohoto prostějovské-
ho tenisty byly nejdůležitějším 
faktorem postupu českého týmu 
přes obávané Německo do čtvrt-
finále Davis Cupu. Člen TK Ag-
rofert vyhrál obě svoje dvouhry
a se Štěpánkem navíc i čtyřhru! 

  ZASLECHLI JSME…ZASLECHLI JSME…

 „S IVANOU MI 
UŽ DOŠLA 

TRPĚLIVOST!“
Primátorka Alena Rašková 

poslala minulé úterý nemocnou 
kolegyni Hemerkovou domů. 
Bacilonosiče prý na radnici

ausgerechnet nechtějí!

•• Pondělí ••
Chyba v kalendáři. Tak jsme si po čtyřech letech mohli užít o den víc. Zvláštní 
přestupný den se přidává proto, aby kalendářní rok svou délkou odpovídal tro-
pickému roku, který trvá přesně 365,25 dne. Tropický rok je dán přesnou dobou 
oběhu Země kolem Slunce, kalendářní jsme si vymysleli hlavně proto, abychom 
věděli, kdy dostaneme výplatu...   

•• Úterý •• 
Bratři v triku. Vybavíte si známé logo filmového studia vyrábějícího animované 
filmy už od roku 1945? Stojí na něm tři kudrnatí kluci v pruhovaných tričkách. 
Předlohou jeho recesistické verze by se klidně mohli stát David, Josef a Michal 
Lakatošovi, kteří se sešli u prostějovského soudu. V jejich případě by se však jed-
nalo o pruhované tričko, které nafasovali ve věznici.   

•• Středa •• 
Chvála zapomnětlivosti. Zapomnětlivost a nechápavost jsou podle mě snad jedi-
né dvě vlastnosti, které trvale zajistí život plný vzrušení a nových zážitků. Podobně 
jako já to možná má i majitelka prodejny v centru města, která při odchodu zapo-
mněla zamknout. Vše dobře dopadlo, jelikož jako první zkusili vzít za kliku strážníci.

•• Čtvrtek •• 
Bacha, ať není tma. „Tatínku, dávej pozor, ať nenarazíš do lampy, byla by tma!“ 
Takto mě už několikrát upozornil sotva tříletý syn, když jsme si to pelášili po pros-
tějovských ulicích s kočárkem... I díky němu se mi zatím podařilo lampám úspěš-
ně vyhnout, hůře je na tom jednapadesátiletý řidič nákladního auta. V Kostelecké 
ulici skácel sloup osvětlení, který pak spadl na jiné auto. Ještěže se to stalo za dne...  

•• Pátek •• 
Kráska, která se drží na uzdě. Své sedmačtyřicáté narozeniny oslavila Eva Vejměl-
ková. Jedna z nejkrásnějších tváří v historii českého filmu žije celý život s jediným 
mužem, se kterým se seznámila ve svých šestnácti letech. V jejím rodném Havířově 
společně vychovávají dcery Taru a Ritu. Nyní pracuje jako psychoterapeutka.  

•• Sobota •• 
0:0, 0:0, 0:0, 0:0, 0:1. Hodně netradičně vypadá zápis o vývoji skóre zápasu 
mezi hokejovými Jestřáby a Slavií Praha. Pro Jestřáby po čtyřech porážkách
s týmem sešívaných letošní sezóna skončila. Slávistický brankář by pak mini-
málně nějaký čas neměl chodit do nočního podniku. Chytil by tam snad úplně 
všechno... 

•• Neděle •• 
O lásce a věčnosti. Za minutu poznáte, zda se vám někdo líbí, za hodinu, zda 
byste jej mohli milovat, za den zjistíte, jestli byste s ním mohli strávit celý život. 
Pak ovšem trvá celý život, než na toho člověka zapomenete... V prostějovské 
čajovně Pod pokličkou probírali témata lásky, odpuštění a věčnosti. 

pohledem Martina Zaorala

Zítřejší Mezinárodní den žen se 
bude ve velkém slavit i na pro-
stějovské radnici. Jak ovšem 
Agenturu Hóser upozornil bý-
valý primátor města Miroslav 
Nakaseseděl, na velký flám bu-
dou mít zakázaný přístup právě 
ženy! 
„Nebylo by vhodné, aby zástup-
kyně něžného pohlaví byly svěd-
kem naší oslavy. Tož, vypijeme 
si na jejich zdraví, ale to je tak 
všechno. O průběhu oslavy jim 
povykládáme druhý den,“ vysvět-
lil Nakaseseděl jako hlavní orga-

nizátor akce. „Našich ženských 
kolegyň máme za celý rok dost, 
furt nám kafrají do práce. Navíc 
primátorkou je ženská, takže jen 
málokdy máme poslední slovo. 
Teda vlastně vůbec nikdy,“ dodal 
Zdeněk Fišerák, první náměstek 
primátorky. 
Prostějovští radní si v tomto 
ohledu pěkně notují i s opozič-
ními zastupiteli mužského po-
hlaví, kteří na oslavu Meziná-
rodního dne žen budou rovněž 
pozváni. „Mně osobně ženské nijak 
nevadí, ovšem podle mého ná-
zoru je jich na radnici a v zastu-
pitelstvu příliš mnoho. A podle 
toho taky vypadají důležitá 
rozhodnutí. To jsou furt samé 
květinky, záhonky a čištění oken, 

ale pořádnou investici ty ženské 
nevymyslí,“ durdí se opozičník 
z lidovecké strany Petr Gřafnul. 
„Opijeme se na jejich počest, ale 
bez nich. Ostatně potřebujeme si 
určité věci vyříkat jen mezi chla-
pama. Je třeba probrat například 
to, zda by Jezdecká kasárna nešla 
postavit znovu,“ ozval se rovněž 
další z opozičních politiků Tomáš 
Blumík. 
Je více než jasné, že dámy z rad-
nice nelibě nesou skutečnost, 
že pánové si sami pro sebe při-
pravili na Mezinárodní den žen 
vlastní raut. „Až to zase s něja-
kým chlapem na radnici šlehne, 
tak už mu nepomůžu! To máme 
za všechno, jak o ně pečujeme. 
Staráme se o ně líp než jejich 

vlastní manželky,“ posteskla si 
Ivana Hemerková, náměstkyně 
primátorky pro školství a práva 
žen. 
Ironií osudu je, že páni konšelé 
připravili oslavu MDŽ v kance-
láři primátorky. „Jsem napros-
to znechucena. Ne že bych se 
chtěla někam vtírat, ale oslava  
nás bez nás je naprosto šokují-
cí. Začínám všechny chlapy na 
radnici nenávidět,“ necha-
la se slyšet viditelně zklamaná 
primátorka Prostějova Alena 
Rašáková.
 Za Agenturu Hóser Majkl

Zítř jší M i á d í d ž

Text v této rubrice je smyšlený, 
nikterak pravdivý a redakce 

Večerníku se od něj distancuje.

Agentura

Babimaki & mik

POÈASÍ v regionu

Pondìlí  7/3 °C
Tomáš

Úterý 7/5 °C
Gabriela

Støeda 7/2 °C
Františka

Ètvrtek 8/2 °C
Viktorie

Pátek 8/0 °C
Anděla

Sobota 9/1 °C
Řehoř

Nedìle 11/4 °C

Zdroj: meteocentrum.cz
Růžena

RYCHLÝ
VEČERNÍK

Veèeø na doživotí?
Prostějov (mik) - Tuto středu
9. března se u Krajského soudu ve 
Zlíně uskuteční odložené přelíče-
ní s Jiřím Večeřem, bývalým ma-
jitelem zábavního podniku Relax
v Prostějově. Večeř je obžalován
z organizování dvou vražd podni-
katelů ve Zlíně a Uherském Hra-
dišti v roce 1995. Nyní mu hrozí až 
doživotí a je možné, že už ve středu 
padne rozsudek. Večerník bude
u toho! 

Snad se domluví!
Prostějov (mik) - Už sedm let se 
pouze mluví a moc se toho neudě-
lalo. Přitom severní obchvat potře-
buje Prostějov jako sůl. Možná se 
teď blýská na lepší časy, protože 
prostějovští radní slibují do jed-
noho měsíce uskutečnit osobní 
schůzku s více jak osmi desítkami 
majitelů pozemků, které hlavní 
investor stavby Olomoucký kraj 
potřebuje od vlastníků odkoupit. 
Bude to ale těžké, zhruba čtvrtina 
majitelů kýžených parcel mezi bio-
koridorem Hloučela a Smržicemi 
se k prodeji staví odmítavě.
 

Rozkope se 
21 kilometrù...

Prostějov (mik) - V příštích dvou 
letech čekají Prostějov poměrně 
neuvěřitelné těžkosti. Kvůli poklá-
dání kabelů k internetovým sítím 
nechají různé firmy rozkopat cel-
kem jednadvacet kilometrů chod-
níků! „Bohužel dojde i k tomu, 
že rozkopány budou také zcela 
nové nebo čerstvě rekonstruova-
né chodníky. Umíme se domluvit
s vodárnami či plynárnami na spo-
lečných postupech, ale tyto firmy 
s námi vůbec nekomunikují. Bo-
hužel ze zákona jim musíme jejich 
stavební investice za účelem polo-
žení kabelů povolit,“ posteskl si Jiří 
Pospíšil, náměstek primátorky Sta-
tutárního města Prostějova.   

Foto: internet

Na radnici oslaví MDŽ. Bez žen!Na radnici oslaví MDŽ. Bez žen!

Někteří opoziční zastupitelé trvají stále na tom, že radní porušili zákon při výběru 

školních institucí, které v rámci pronájmu školní budovy na Husově náměstí vy-

brali jako náhradu za zlínskou Univerzitu Tomáše Bati. Pokud by se toto potvrdilo, 

město by muselo vracet patnáctimilionovou dotaci státu. Třeba má první náměs-

tek primátorky Zdeněk Fišer nápad, jak celou situaci vyřešit...

PROSTĚJOV Hledá se páníček! Již více než 
tři měsíce stojí opuštěný automobil pří-
mo v centru Prostějova a nikomu nechybí. 
Chátrající vrak zabírající lukrativní parko-
vací místo na začátku Netušilovy ulice už 
z dlouhého čekání na majitele začal ronit 
slzy.
Zajímavé je, že s největší pravděpodob-
ností nepojízdný vrak nechává okolojdou-
cí Prostějovany v naprostém klidu. Přitom 
jsou slyšet neustálé nářky nad tragickou 
situací ohledně parkovacích míst v centru. 
Vysloužilý automobilový sirotek si bez vět-
šího obtěžování prospal celou zimu, navíc 
na dohled někdejšího Prioru. Bude zajíma-
vé sledovat, jak dlouho bude svůj odpočin-
kový sen snít dál... 

FOTOFOTO
Zdeněk VYSLOUŽIL

VEÈERNÍKU

 Foto: Zdeněk Vysloužil

OPUŠTĚNÉ OPUŠTĚNÉ 
RONÍRONÍ
SLZY...SLZY...
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CO NÁS POTĚŠILO...CO NÁS POTĚŠILO...

Charita na plese. Peníze potřeb-
ným se rozdávaly uplynulou sobotu 
večer na plese Rotary Clubu, který 
se už tradičně uskutečnil v Národ-
ním domě. O známé tváře nebyla 
na parketu nouze a ve chvíli předání 
šeků si člověk řekl, že na světě není 
přece až tak špatně.

CO NÁS UDIVILO…CO NÁS UDIVILO…

Na co jsou zákony?! Doslova šoku-
jící se pro nás stala informace, podle 
níž pětadvacetiletá Prostějovanka, 
která začátkem června loňského 
roku třemi ranami nožem poboda-
la svoji bývalou spolužačku, je zpět 
na svobodě. Zainteresované strany 
neskrývají údiv a hodlají činit opat-
ření...

   ZACHYTILI JSME…ZACHYTILI JSME…

100 000
Prostějovští konšelé se pořádně roz-
šoupli! Za tak velký peníz pořídili do 
majetku radnice obraz s portrétem 
Jana Kotěry. Jejich vysvětlení poměr-
ně velké investice do uměleckého díla 
bylo prosté. Musíme vědět, kdo nám 
postavil Národní dům... 

  ZAUJAL NÁS…ZAUJAL NÁS…

LUKÁŠ ROSOL

Původně to vypadlo, že nejdůleži-
tějším faktorem postupu českého 
týmu přes obávané Německo do 
čtvrtfinále Davisova poháru bude 
Tomáš Berdych. Nakonec se ale 
hrdinou stal jiný člen TK Agrofert 
Prostějov. Třicetiletý tenista až neče-
kaně skvěle zvládl rozhodující part 
a díky němu je Česko ve čtvrtfinále!

  ZASLECHLI JSME…ZASLECHLI JSME…

 „S IVANOU MI 
UŽ DOŠLA 

TRPĚLIVOST!“
Primátorka Alena Rašková 

poslala minulé úterý nemocnou 
kolegyni Hemerkovou domů. 
Bacilonosiče prý na radnici

ausgerechnet nechtějí!

•• Pondělí ••
Chyba v kalendáři. Tak jsme si po čtyřech letech mohli užít o den víc. Zvláštní 
přestupný den se přidává proto, aby kalendářní rok svou délkou odpovídal tro-
pickému roku, který trvá přesně 365,25 dne. Tropický rok je dán přesnou dobou 
oběhu Země kolem Slunce, kalendářní jsme si vymysleli hlavně proto, abychom 
věděli, kdy dostaneme výplatu...   

•• Úterý •• 
Bratři v triku. Vybavíte si známé logo filmového studia vyrábějícího animované 
filmy už od roku 1945? Stojí na něm tři kudrnatí kluci v pruhovaných tričkách. 
Předlohou jeho recesistické verze by se klidně mohli stát David, Josef a Michal 
Lakatošovi, kteří se sešli u prostějovského soudu. V jejich případě by se však jed-
nalo o pruhované tričko, které nafasovali ve věznici.   

•• Středa •• 
Chvála zapomnětlivosti. Zapomnětlivost a nechápavost jsou podle mě snad jedi-
né dvě vlastnosti, které trvale zajistí život plný vzrušení a nových zážitků. Podobně 
jako já to možná má i majitelka prodejny v centru města, která při odchodu zapo-
mněla zamknout. Vše dobře dopadlo, jelikož jako první zkusili vzít za kliku strážníci.

•• Čtvrtek •• 
Bacha, ať není tma. „Tatínku, dávej pozor, ať nenarazíš do lampy, byla by tma!“ 
Takto mě už několikrát upozornil sotva tříletý syn, když jsme si to pelášili po pros-
tějovských ulicích s kočárkem... I díky němu se mi zatím podařilo lampám úspěš-
ně vyhnout, hůře je na tom jednapadesátiletý řidič nákladního auta. V Kostelecké 
ulici skácel sloup osvětlení, který pak spadl na jiné auto. Ještěže se to stalo za dne...  

•• Pátek •• 
Kráska, která se drží na uzdě. Své sedmačtyřicáté narozeniny oslavila Eva Vejměl-
ková. Jedna z nejkrásnějších tváří v historii českého filmu žije celý život s jediným 
mužem, se kterým se seznámila ve svých šestnácti letech. V jejím rodném Havířově 
společně vychovávají dcery Taru a Ritu. Nyní pracuje jako psychoterapeutka.  

•• Sobota •• 
0:0, 0:0, 0:0, 0:0, 0:1. Hodně netradičně vypadá zápis o vývoji skóre zápasu 
mezi hokejovými Jestřáby a Slavií Praha. Pro Jestřáby po čtyřech porážkách
s týmem sešívaných letošní sezóna skončila. Slávistický brankář by pak mini-
málně nějaký čas neměl chodit do nočního podniku. Chytil by tam snad úplně 
všechno... 

•• Neděle •• 
O lásce a věčnosti. Za minutu poznáte, zda se vám někdo líbí, za hodinu, zda 
byste jej mohli milovat, za den zjistíte, jestli byste s ním mohli strávit celý život. 
Pak ovšem trvá celý život, než na toho člověka zapomenete... V prostějovské 
čajovně Pod pokličkou probírali témata lásky, odpuštění a věčnosti. 

pohledem Martina Zaorala

Zítřejší Mezinárodní den žen se 
bude ve velkém slavit i na pro-
stějovské radnici. Jak ovšem 
Agenturu Hóser upozornil bý-
valý primátor města Miroslav 
Nakaseseděl, na velký flám bu-
dou mít zakázaný přístup právě 
ženy! 
„Nebylo by vhodné, aby zástup-
kyně něžného pohlaví byly svěd-
kem naší oslavy. Tož, vypijeme 
si na jejich zdraví, ale to je tak 
všechno. O průběhu oslavy jim 
povykládáme druhý den,“ vysvět-
lil Nakaseseděl jako hlavní orga-

nizátor akce. „Našich ženských 
kolegyň máme za celý rok dost, 
furt nám kafrají do práce. Navíc 
primátorkou je ženská, takže jen 
málokdy máme poslední slovo. 
Teda vlastně vůbec nikdy,“ dodal 
Zdeněk Fišerák, první náměstek 
primátorky. 
Prostějovští radní si v tomto 
ohledu pěkně notují i s opozič-
ními zastupiteli mužského po-
hlaví, kteří na oslavu Meziná-
rodního dne žen budou rovněž 
pozváni. „Mně osobně ženské nijak 
nevadí, ovšem podle mého ná-
zoru je jich na radnici a v zastu-
pitelstvu příliš mnoho. A podle 
toho taky vypadají důležitá 
rozhodnutí. To jsou furt samé 
květinky, záhonky a čištění oken, 

ale pořádnou investici ty ženské 
nevymyslí,“ durdí se opozičník 
z lidovecké strany Petr Gřafnul. 
„Opijeme se na jejich počest, ale 
bez nich. Ostatně potřebujeme si 
určité věci vyříkat jen mezi chla-
pama. Je třeba probrat například 
to, zda by Jezdecká kasárna nešla 
postavit znovu,“ ozval se rovněž 
další z opozičních politiků Tomáš 
Blumík. 
Je více než jasné, že dámy z rad-
nice nelibě nesou skutečnost, 
že pánové si sami pro sebe při-
pravili na Mezinárodní den žen 
vlastní raut. „Až to zase s něja-
kým chlapem na radnici šlehne, 
tak už mu nepomůžu! To máme 
za všechno, jak o ně pečujeme. 
Staráme se o ně líp než jejich 

vlastní manželky,“ posteskla si 
Ivana Hemerková, náměstkyně 
primátorky pro školství a práva 
žen. 
Ironií osudu je, že páni konšelé 
připravili oslavu MDŽ v kance-
láři primátorky. „Jsem napros-
to znechucena. Ne že bych se 
chtěla někam vtírat, ale oslava  
nás bez nás je naprosto šokují-
cí. Začínám všechny chlapy na 
radnici nenávidět,“ necha-
la se slyšet viditelně zklamaná 
primátorka Prostějova Alena 
Rašáková.
 Za Agenturu Hóser Majkl

ž

Text v této rubrice je smyšlený, 
nikterak pravdivý a redakce 

Večerníku se od něj distancuje.

Agentura

Babimaki & mik

POÈASÍ v regionu

Pondìlí  7/3 °C
Tomáš

Úterý 7/5 °C
Gabriela

Støeda 7/2 °C
Františka

Ètvrtek 8/2 °C
Viktorie

Pátek 8/0 °C
Anděla

Sobota 9/1 °C
Řehoř

Nedìle 11/4 °C

Zdroj: meteocentrum.cz
Růžena

RYCHLÝ
VEČERNÍK

Veèeø na doživotí?
Prostějov (mik) - Tuto středu
9. března se u Krajského soudu ve 
Zlíně uskuteční odložené přelíče-
ní s Jiřím Večeřem, bývalým ma-
jitelem zábavního podniku Relax
v Prostějově. Večeř je obžalován
z organizování dvou vražd podni-
katelů ve Zlíně a Uherském Hra-
dišti v roce 1995. Nyní mu hrozí až 
doživotí a je možné, že už ve středu 
padne rozsudek. Večerník bude
u toho! 

Snad se domluví!
Prostějov (mik) - Už sedm let se 
pouze mluví a moc se toho neudě-
lalo. Přitom severní obchvat potře-
buje Prostějov jako sůl. Možná se 
teď blýská na lepší časy, protože 
prostějovští radní slibují do jed-
noho měsíce uskutečnit osobní 
schůzku s více jak osmi desítkami 
majitelů pozemků, které hlavní 
investor stavby Olomoucký kraj 
potřebuje od vlastníků odkoupit. 
Bude to ale těžké, zhruba čtvrtina 
majitelů kýžených parcel mezi bio-
koridorem Hloučela a Smržicemi 
se k prodeji staví odmítavě.
 

Rozkope se 
21 kilometrù...

Prostějov (mik) - V příštích dvou 
letech čekají Prostějov poměrně 
neuvěřitelné těžkosti. Kvůli poklá-
dání kabelů k internetovým sítím 
nechají různé firmy rozkopat cel-
kem jednadvacet kilometrů chod-
níků! „Bohužel dojde i k tomu, 
že rozkopány budou také zcela 
nové nebo čerstvě rekonstruova-
né chodníky. Umíme se domluvit
s vodárnami či plynárnami na spo-
lečných postupech, ale tyto firmy 
s námi vůbec nekomunikují. Bo-
hužel ze zákona jim musíme jejich 
stavební investice za účelem polo-
žení kabelů povolit,“ posteskl si Jiří 
Pospíšil, náměstek primátorky Sta-
tutárního města Prostějova.   

Foto: Česká sportovní

Na radnici oslaví MDŽ. Bez žen!Na radnici oslaví MDŽ. Bez žen!

Někteří opoziční zastupitelé trvají stále na tom, že radní porušili zákon při výběru 

školních institucí, které v rámci pronájmu školní budovy na Husově náměstí vy-

brali jako náhradu za zlínskou Univerzitu Tomáše Bati. Pokud by se toto potvrdilo, 

město by muselo vracet patnáctimilionovou dotaci státu. Třeba má první náměs-

tek primátorky Zdeněk Fišer nápad, jak celou situaci vyřešit...

PROSTĚJOV Hledá se páníček! Již více než 
tři měsíce stojí opuštěný automobil pří-
mo v centru Prostějova a nikomu nechybí. 
Chátrající vrak zabírající lukrativní parko-
vací místo na začátku Netušilovy ulice už 
z dlouhého čekání na majitele začal ronit 
slzy.
Zajímavé je, že s největší pravděpodob-
ností nepojízdný vrak nechává okolojdou-
cí Prostějovany v naprostém klidu. Přitom 
jsou slyšet neustálé nářky nad tragickou 
situací ohledně parkovacích míst v centru. 
Vysloužilý automobilový sirotek si bez vět-
šího obtěžování prospal celou zimu, navíc 
na dohled někdejšího Prioru. Bude zajíma-
vé sledovat, jak dlouho bude svůj odpočin-
kový sen snít dál... 

FOTOFOTO
Zdeněk VYSLOUŽIL

VEÈERNÍKU

 Foto: Zdeněk Vysloužil

OPUŠTĚNÉ OPUŠTĚNÉ 
RONÍRONÍ
SLZY...SLZY...



Pětadvacetiletá K. M. z Prostějova 
byla obviněna z těžkého ublížení na 
zdraví, avšak soud vloni na podzim 
trestní stíhání zastavil pro její nepří-

četnost. Přestože soudní znalec sám 
tvrdil, že mladá žena je na tom psy-
chicky velmi špatně a je nebezpečná 
pro své okolí, soudkyně už tehdy na-
řídila její propuštění z ústavu. S tím 
se ale nesmířil prostějovský státní 
zástupce Ivo Černík a po protestech 
rodiny pobodané dívky rozhodl
o dlouhodobé hospitalizaci duševně 
nemocné útočnice v kroměřížské 
léčebně. Ale jak se zdá, po několika 

měsících je pětadvacetiletá K. M. 
opět doma u svých rodičů bydlících 
v Anglické ulici. 
„Když jsem ji v pátek čtvrtého 
března viděla, jak ji otec přive-
zl domů, nevěřila jsem vlastním 
očím. Zřejmě zase někdo rozhodl, 
že je už zdravá a nepotřebuje léč-
bu. Zase budeme žít ve strachu. 
Svoji dceru jsme naštěstí odvezli 
mimo Prostějov,“ svěřila se Večer-
níku během uplynulého víkendu 
matka pobodané mladé ženy Jin-
dřiška Přecechtělová. 
„Naše Katka žije v neustálém stra-
chu, navštěvuje psychology a psychi-

atry. Ztratila důvěru ve společnost
a věřte, že se mi nedobře poslouchá 
její nářky, že se jí už nechce žít,“ do-
dala nešťastná matka. 
V zoufalosti se ihned telefonicky ob-
rátila na státního zástupce Ivo Černí-
ka. „Ano, paní Přecechtělová mi vo-
lala, že slečnu M. viděla zpět doma. 
Já ale informaci o jejím propuštění 
z léčebny oficiálně potvrzenou ne-
mám, hned v pondělí se obrátím 
na Okresní soud v Kroměříži, který
o propuštění zřejmě rozhodl. Po-
kud se to potvrdí, zažádám o soudní 
příkaz k její opětovné hospitalizaci,“ 
prozradil exkluzivně Večerníku v so-

botu odpoledne Ivo Černík. Během 
víkendu jsme se snažil navštívit rodi-
nu K. M. v panelovém domě v An-
glické ulici, ale nepořídili jsme. Na 
vyzvánění nikdo neotvíral. „Cože? 
To si děláte srandu? Jestli je opravdu 
doma, tak se máme opět čeho bát. 
Když tady byla pár týdnů na pod-
zim, panovala zde opravdová hrůza. 
Ta dívka je naprosto vyšinutá a může 
kdykoliv a kohokoliv napadnout,“ 
zhrozila se při prosbě o informace 
jedna z obyvatelek paneláku. 
Večerník bude celý případ i na-
dále bedlivě sledovat a veřejnost 
informovat o jeho dalším vývoji. 

Pondělí 7. března 2016
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Foto: Petr Blaha 
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Padlý strom v Alojzově
MOHL  ZABÍJET! 

ALOJZOV Tak to bylo o chlup! Několik 
let se obyvatelé Alojzova s obavami dí-
vali na desítku mohutných stromů ros-
toucích za jejich domy. Až jeden z nich 
uplynulý čtvrtek spadl! Zcela přitom 
zničil plot blízké zahrádky. A pokud by 
byl strom o něco delší, mohl pořádně 
poničit celý dům! Jeho pád ohrožoval 
i auta, která stávají na příjezdové ces-
tě k nemovitostem. Nyní 
se zděšení místní občané 
ptají, co bude dál a zda se 
příště nestane něco hor-
šího...

Čtěte na 
straně 
10

Kříž v autě? Opravdu pomsta!

PROSTĚJOV Předminulé číslo 
Večerníku vám přineslo fotografii, 
nad kterou se Prostějované dlouho 
„bavili“. Pro majitele luxusního auta, 
kterému někdo do čelního skla za-
bodl betonovou dlaždici v podobě 
kříže, to však taková sranda nebyla. 
A jak jsme zjistili, policie už zná pa-
chatele tohoto vandalského činu! 
Poškozená černá limuzína byla vyfo-
tografována před budovou odboru 
dopravy prostějovského magistrátu
v Demelově ulici. Ovšem k překvapení 
nejen Večerníku došlo k celé události 
úplně někde jinde! „V sobotu dvacátého 
února v sedm hodin ráno jsme obdrželi 
oznámení o poškození vozidla značky 
Volkswagen, ke kterému mělo dojít ve 
Svatoplukově ulici v Prostějově. Ozná-
mení podal čtyřicetiletý majitel vozidla, 
který po příjezdu hlídky na místo označil 
za pachatele sedmatřicetiletého muže. 
Dále k věci uvedl, že k uvedenému skut-
ku došlo po vzájemných neshodách,“ 
potvrdil exkluzivně Večerníku František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR pro 

Územní odbor Prostějov.  Výše způso-
bené hmotné škody na vozidle byla 
podle odborného vyjádření vyčíslena 
na 8 250 korun. „V současnosti věc pro-
věřujeme pro podezření z přečinu po-
škození cizí věci, za který podezřelému 
muži hrozí trest odnětí svobody až na 
jeden rok,“ dodal mluvčí prostějovské 
policie s tím, že prověřování případu
i nadále probíhá. 

„Ten řidič přejel s dlaždicí v čelním skle 
ze Svatoplukovy ulice až na Demelovu 
před odbor dopravy? No to mi ani neří-
kejte?!“ zhrozil se velitel Městské policie 
v Prostějově Jan Nagy ve chvíli, kdy mu 
Večerník popsal kuriózní případ. Více 
komentovat jej ale nechtěl. 
Jak bude celá podivuhodná událost 
pokračovat dál? Budeme sledovat! 
 (mik) 

zjistili jsme

Betonovou dlaždici v podobě kříže zabodl muž do čelního skla po předchozí hád-
ce s majitelem auta.  Foto: Facebook

Máme druhé Rákosníčkovo hřiště!
PROSTĚJOV Tak to se povedlo! 
Společnost Lidl postaví v Prostě-
jově již druhé Rákosníčkovo hřiště 
v hodnotě asi půldruhého milio-
nu korun. Hlavní zásluhu na tom 
mají všichni Prostějované, kteří se 
aktivně zapojili do hlasování na 
webových stránkách společnosti či 
na Facebooku. 
Je to již druhý prostějovský úspěch 
v internetové anketě o Rákosníčko 
hřiště. Loni díky stejnému výsledku 
vznikla plocha pro děti na Husově 
náměstí. Stejné hřiště by v dohled-
né době mělo vyrůst také v Anenské 
ulici. Prostějov totiž nakonec v kon-
kurenci sedmatřiceti měst z celé Čes-
ké republiky obsadil druhou příčku 
za Vsetínem s bezpečným náskokem 
před Českou Lípou, která na tom 
byla zpočátku lépe, ale finiš patřil 
Hanákům. „Děkuji všem, kteří se 
hlasování zúčastnili. Určitě budou 
mít radost především děti z přileh-
lých domů v okolí Anenské ulice
a těch je tam hodně,“ vzkázala Ale-
na Rašková, primátorka Prostějova.
Rákosníčkovo hřiště bude mít roz-

měry čtrnáct krát sedmnáct metrů a 
skládat se bude z celkem osmi her-
ních prvků. Má být oploceno a jeho 
součástí budou i lavičky, odpadko-
vý koš a tabule s provozním řádem. 
Pozemek pro něj i okolní úpravy 
ovšem nyní musí zajistit prostějov-
ský magistrát. Zástupci obchodní-
ho řetězce se proto sejdou s vedením 
města, aby si společně prohlédli sta-

vební projekt i konkrétní lokalitu 
umístění hřiště. 
Termín otevření dosud není znám, 
dá se však předpokládat, že bude 
obdobný jako v loňském roce. Teh-
dy Rákosníčkovo hřiště otevřelo
1. srpna. „Už se moc těšíme. Je to super, 
že tady bude hřiště,“ svěřila se nám 
malá dvojčátka, které Večerník potkal 
v blízkosti Anenské ulice.     (red)

!
PROSTĚJOVANÉ TO DOKÁZALI

Jedno Rákosníčkovo hřiště už najdeme na Husově náměstí, další vyroste
v Anenské ulici.  Foto: Martin Zaoral 

Majitel vandala
UDAL!

KOSTELEC NA HANÉ Takovou 
havárku snad policisté ještě nevy-
šetřovali. Poražený sloup veřejného 
osvětlení by ještě nebyl ničím zvlášt-
ním, kdyby v jeho blízkosti nestál na-
bouraný smradlavý vozík s hnojem... 
„V neděli osmadvacátého února o čtvrt 
na deset došlo na Jakubském náměstí 
v Kostelci na Hané k dopravní nehodě. 
Osmatřicetiletý řidič osobního automo-
bilu s přívěsným vozíkem naloženým 
hnojem jel ve směru od ulice Palacké k 
ulici Tyršově. V pravotočivé zatáčce došlo 
k odpojení přívěsného vozíku z tažného 
zařízení automobilu a jeho následnému 
nárazu do sloupu veřejného osvětlení. Ke 
zranění osob při dopravní nehodě naštěstí 
nedošlo,“ informoval František Kořínek, 
tiskový mluvčí Policie ČR pro Územní 
odbor Prostějov.  Výše způsobené škody 
na sloupu a vozíku byla předběžně vyčís-
lena na šest tisíc korun.  (mik) 

Nehoda moc nevoněla!

Vozík s hnojemVozík s hnojem
smetl sloupsmetl sloup

Foto: Policie ČR

HRŮZA a STRACH
na Anglické pokračují znovu
PROSTĚJOV Mladá Prostějovanka, která začátkem června 
loňského roku třemi ranami nožem pobodala svoji bývalou 
spolužačku, je podle neoficiálních informací zpátky doma
u rodičů v panelovém domě v Anglické ulici! Jak se Večerník 
dozvěděl, byla z Psychiatrické nemocnice v Kroměříži nečeka-
ně propuštěna, kam na zásah Okresního státního zastupitel-
ství v Prostějově putovala vloni na podzim do ochranné léčby.

pro Večerník 
Michal
KADLEC

PŮVODNÍ
ZPRAVODAJSTVÍ

„ŘEZNICE“ je doma?

V tomto domě u svých rodičů v Ang-
lické ulici nyní zřejmě přebývá mladá 
žena, která pobodala svoji bývalou 
spolužačku. Podle znalců je nepříčet-
ná, přesto má být znovu na svobodě. 
 Foto: Michal Kadlec    

a

EXKLUZIVNĚ
EXKLUZIVNĚ
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PO STOPÁCHPO STOPÁCH
STARÉHO
PŘÍPADU STÍNY MINULOSTI

ulice Československého armádního sboru
jak šel čas Prostějovem ...jak šel čas Prostějovem ...

Příště: Jezdecká ulicePříště: Jezdecká ulice

Měnila často název. Ulice táhnoucí se přes původní samostatnou ves 
Vrahovice několikrát měnila své pojmenování. Od roku 1934 se nazývala 
Švehlova, v roce1939 se pojmenování změnilo na Dědina, od prosince 1945 
to bylo Rudé armády a současný název platí od 15. června 1951 na počest 
1. čs. armádního sboru utvořeného za druhé světové války v Sovětském sva-
zu. V ulici je převážně domovní zástavba, ale sídlí zde i několik podnikatel-
ských subjektů.  Foto: SOkA a Martin Zaoral

Zdá se, že prostějovskému fotbalu 
se konečně blýská na lepší časy. 
V posledních dnech chladné až na-
pjaté vztahy mezi vedením města 
a majiteli prostějovského fotba-
lového klubu LeRK Prostějov se 
nyní podařilo obrousit natolik, že 
obě strany zasedly ke společnému 
stolu a dohodly se na konkrétním 
návrhu řešení nelichotivé situace
v prostějovské kopané. 
Město má zájem odkoupit od SK 
LeRK Prostějov všechna práva

a licence na hráče i veškeré soutěže
s účastí našeho klubu, které by pak 
provozovalo nově založené občanské 
sdružení 1. SK Prostějov. 
Prokurista a dlouholetý šéf fotbalo-
vého klubu LeRK Prostějov hodlá 
ukončit svoji činnost v našem fot-
bale a dává k dispozici licence všech 
družstev od nejmenších žáčků až po 
mužstvo.
„V posledních dvou týdnech se nám 
podařilo veškeré jednání se zástupci 
klubu LeRK Prostějov zintenzivnit.

O situaci v prostějovské kopané jedná-
me už dva roky a hlavně problém mlá-
deže nás velmi tíží. Každopádně hod-
láme naší kopané pomoci. Pan Kresta 
nabídl městu převod veškerých práv 
k soutěžím s tím, že by je provozoval 
nový subjekt. Jednali jsme i s Borisem 
Vystavělem, zda by navíc neexistovala 
možnost převzít stadion ve Sportovní 
ulici. Chtěl bych ale zdůraznit, že se 
celkově nejedná pouze o řešení vztahu 
mezi klubem LeRK a městem Pros-
tějov, ale o celou hloubkovou situaci 

v prostějovském fotbale,“ říká zástupce 
předsedkyně městské komise Jiří Sná-
šel, který při jednáních se zástupci klu-
bu LeRK Prostějov nahradil místosta-
rostku města Boženu Sekaninovou.
Bořivoj Kresta, který ohlásil konec 
jakéhokoliv svého angažování v pro-
stějovské kopané, nabízí městu licen-
ce všech fotbalových soutěží za čtyři 
a půl milionu korun. „Podobnými 
návrhy jsme se zabývali v první vlně 
našich společných jednání a tyto byly 
pro město nepřijatelné. Tak proč by 

měly být nyní? Osobně musím říci, 
že nevěřím ve schválení tohoto ná-
vrhu radou města, ale fandila bych 
tomu, abychom práva k fotbalovým 
soutěžím převzali. Ovšem nebylo by 
dobré, abychom se snažili vytvořit 
další občanské sdružení. V Prostějo-
vě totiž máme již dostatek institucí, 
které se kopanou zabývají. Takže 
bych tato práva na soutěže pak pře-
dala jim a zároveň bych jim navrhla 
zvýšení dotací od města,“ sdělila mís-
tostarostka Božena Sekaninová.

Deset let staré události kolem pro-
stějovské kopané by pamětníci 
z řad fanoušků raději už zapo-
mněli nadobro. Od té doby míst-
ní fotbal několik let paběrkoval, 
o mládež se staralo jen pár nad-
šenců ve svém volném čase a za-
darmo. Mužský fotbal v Prostějo-
vě dokonce zmizel na několik let 
úplně. Zaplaťpánbůh je v součas-
nosti situace diametrálně odlišná 
a prostějovští fotbalisté se ve všech 
kategoriích derou opět na vrchol 
české kopané.  Řada z nich dokon-
ce pokukuje po velkém angažmá. 
„A“-tým by pak uvítal návrat do 
profesionální druhé ligy. Zbyla 
ovšem jedna velmi hořká „man-
dlička“ v podobě dříve tolik oblí-
beného fotbalového stadionu ve 
Sportovní ulici. Ten totiž den ode 
dne pustoší a pustoší... (mik) 

AKTUÁLNÍ 
KOMENTÁŘ
 VEČERNÍKU

Napsáno
predˇ

6. 3. 2006

„V Prostějově končím,“ oznámil Bořivoj Kresta

NEZAMYSLICE Budoucnost koupaliště v Nezamyslicích je více než ne-
jistá. Už loni to vypadalo, že jedna z posledních plováren na Prostějovsku 
zůstane zavřená. Nakonec areál zachránilo vedení městyse, které si jej za ne-
malé investice pronajalo. Jenže už tento rok může být vše jinak! Požadavky 
majitelky totiž už nikdo nechce akceptovat... 
Koupaliště v Nezamyslicích loni oficiálně otevřelo své brány až 1. července. Bu-
doucnost tradiční plovárny byla už tehdy ohrožena, její dlouholetý provozovatel 
krátce před začátkem sezóny oznámil, že nebude dál pokračovat. Vše zachraňovali 
místní politici, kteří ještě před zahájením provozu museli mimo jiné nakoupit nová 
čerpadla či sehnat plavčíka. Vše se nakonec podařilo. 
V současné době je ale celý areál i s blízkou hospodou v nabídce realitní kan-
celáře, za což požaduje osm milionů korun. Vedení městyse chce koupališ-
tě v Nezamyslicích zachovat a uvažovalo i o jeho odkupu. Z toho však sešlo.
„Jednali jsme o tom na zastupitelstvu a částka nám přijde příliš vysoká. Na 
odkup koupaliště v tuto chvíli nemáme peníze. Navíc jeho stávající majitelka 
areál prodává i s restaurací, o kterou my nemáme zájem, jelikož není v našich 
možnostech ji provozovat. Také je třeba vzít v úvahu, že chod koupaliště každý 
rok něco stojí, takže bychom v rozpočtu museli počítat i s dalšími pravidelnými 
investicemi,“ vysvětlil Večerníku postoj zastupitelstva Vlastimil Michlíček, sta-
rosta Nezamyslic. 
Jak se Večerník dozvěděl, majitelka koupaliště Ivana Jarošová o další budouc-
nosti či jiném možném využití areálu nechce v tuto chvíli nikterak spekulovat. 
Jako jediná varianta se tak jeví opětovný nájem, otázkou zůstává, zda se poda-
ří opět dohodnout na podmínkách přijatelných pro obě strany. Dá se přitom 
předpokládat, že v případě, že by koupaliště letos zavřelo, bude jeho opětovné 
otevření velmi obtížné, ne-li nemožné...   (mls)

Nad koupalištěm visí
DAMOKLŮV MEČ 

Loni nezamyslický bazén fungoval od začátku prázdnin. Jak to bude tento rok, to je ve 
hvězdách, městys o jeho odkup za daných podmínek nestojí.   Foto: Martin Zaoral

HRUBČICE Tento záhadný případ 
sahá hodně do minulosti. Před více 
jak pětatřiceti lety - přesně 24. února 
1981 - byla v bratislavském bytě na-
lezena mrtvola rodáka z Hrubčic Pře-
mysla Coufala. Přestože se odpovědi 
na mnohé otázky obestírající jeho 
krutou smrt zřejmě už nikdy nedo-
zvíme, osud statečného a moudrého 
člověka zůstává inspirací i v dnešní 
době. Vždyť ve světle tohoto příběhu 
bychom měli být vděčni za to, v ja-
kých podmínkách můžeme žít nyní...  

Martin ZAORA L
Přemysl Coufal se narodil 9. ledna 
1932 a do svých devatenácti let žil
v Hrubčicích, kde byl jeho otec uči-
telem a později ředitelem školy. Sám 
Přemek studoval na gymnáziu v Pros-
tějově. Jeho jedinou touhou bylo studi-
um kněžského semináře, což ale tehdy 
bylo naprosto vyloučeno. Odešel proto 
na Vysokou školu zemědělskou v Brně, 
kterou úspěšně absolvoval. Zároveň 
byl externím posluchačem filozofické 
fakulty v oboru francouzština a anglič-
tina. Navštívil přitom řadu zemí v Ev-
ropě, Asii i Africe a hovořil hned devíti 
cizími jazyky. Dobře mluvil anglicky, 
francouzsky, německy, rusky, španělsky, 
maďarsky, latinsky, řecky a hebrejsky. 
V roce 1955 odešel do Bratislavy, kde 
pracoval jako projektant a při zaměst-
nání vystudoval fakultu stavitelství, na-
čež získal druhý titul inženýra. Od roku 
1966 působil na generálním ředitelství 
Polnohospodářských staveb, byl speci-
álně zaměřený na statiku a stavební fyzi-
ku. Stál za stavbami náročných most-
ních konstrukcí, které byly známé
i za hranicemi republiky. Zároveň ho 
však nic neodradilo od kněžského 

povolání. Teologii studoval soukro-
mě a v roce 1973 byl tajně vysvěcen 
na kněze v benediktýnském řádu.
V době normalizace mu za to hrozilo 
mnohaleté vězení!

Spolupráci s StB 
odmítl i po ultimátu  

Pro své čestné a přátelské jednání
i chování si získal řadu významných 
spolupracovníků a přátel nejen v  tu-
zemsku, ale také v zahraničí. Snad
i proto neunikl pozornosti StB. A to se 
mu zřejmě stalo osudným... „Přemys-
la Coufala jsem osobně znal. O sobě 
však mluvil málo, nanejvýš, že má 
hodně práce. Pár dní před svou smrtí 
byl doma u svých rodičů v Kostelci na 
Hané. Tehdy jsem s ním mluvil, zdálo 
se mně, že je nějaký nesvůj a má z ně-
čeho strach. Neustálé pronásledování 
a vydírání ´estébáků  ́mu na klidu ne-
přidalo. Neměl však ve zvyku mluvit 
o svých starostech s lidmi, které měl 
rád. Příliš miloval své rodiče a nechtěl, 
aby se o něho báli. Ostatně láska k nim 
byla důvodem, proč odmítl emigraci,“ 
zavzpomínal exkluzivně pro Večerník 
pamětník Arnošt Lejsal z Hrubčic.  
V prosinci 1980 Přemysla Coufala 
znovu kontaktovali důstojníci StB
a obvinili jej z protistátní činnosti. Byl 
vydírán, ale podpis spolupráce odmítl. 
V únoru byl znovu vyšetřován, při-
čemž nátlak se stále stupňoval. Jed-
noho dne nepřišel do zaměstnání. 
Ve středu 25. února 1981 byl úřed-
ně odemčen jeho bratislavský byt. 
Těm, kteří vstoupili, se naskytl hrů-
zostrašný obraz. Coufalův byt byl 
na mnoha místech zdemolovaný
a zakrvácený, nalezeny byly žiletky, 
provazy a další předměty...  

Tváø 
zmuèeného syna 

Po smrti svého syna jela Coufalova 
maminka do Ústavu soudního lékař-
ství v Bratislavě, aby jej identifikova-
la. „Jeho zmučené tělo bylo zakryté 
včetně krku. Podle svědectví mamin-
ky měl její jediný syn pravé oko vy-
ražené, u oka byla dlouhá jizva, nos
i levá strana tváře byly rozmáčknuté
a lebka na levé straně proražená. Levé 
oko bylo natržené, na čele zamodralý 
otisk podpatku, na levé straně krku 
přeřezaná tepna. Při tomto ohledá-
ní bylo rodičům sděleno, že Coufal 
spáchal sebevraždu,“ prozradil nám 
Arnošt Lejsal.  
Pohřeb byl povolen v Hrubčicích 
dne 5. března 1981. Při přenáše-
ní rakve z bratislavského vozidla 
s doprovodem příslušníků StB 
do kostela se uvolnilo víko rakve 
a některým přítomným se naskyt-
la možnost zahlédnout tvář mrtvé-
ho! Jejich „zážitek“ se shodoval s tím, 
co viděla matka při otevření bytu... 
Přesto u Přemysla Coufala Generální 

prokuratura SSR v Bratislavě zastavila 
šetření 30. října 1984 s tím, že v tomto 
případě nebylo zjištěno cizí zavinění.   

Stín zùstane stínem

Řada kněží žádala významné státní 
činitele, aby vyšetřování bylo ob-
noveno a případ objasněn. V úno-
ru 1990 skupina mladých věřících 
z Prostějovska zaslala petici s pěti sty 
podpisy Ministerstvu vnitra, ve kte-
ré požadovali prošetření okolností 
záhadné vraždy Přemysla Coufala. 
Všechno snažení bylo marné. Tento 
stín Prostějovska už zřejmě navždy 
zůstane jeho stínem... „Nedělám si 
už příliš nadějí, že by byl případ ně-
kdy objasněn. Pouze bych rád přispěl 
k tomu, aby si lidé neznalí krutosti ko-
munistické ideologie na příkladu Pře-
mysla Coufala uvědomili, čeho všeho 
jsme my dříve narození byli svědky. 
A o to si více vážili možnosti veřejně 
projevovat své názory, svobody ces-
tování, náboženské svobody a dalších 
vymožeností ve veřejném, kulturním
i osobním životě,“ uzavřel Arnošt Lejsal. 

Spolupracovníci Přemysla Coufala sestavili konstrukci jeho pomníku a do Hrubčic na 
hrob jej dopravili až z Bratislavy. Pomník je mimořádný v symbolice jeho utrpení, které 
zakoušel v posledních okamžicích svého života. Dva sloupy, které představují svírající 
kleště a uprostřed jeho busta... 2x foto: Martin Zaoral a archiv

KDO ZAVRAŽDIL Přemysla Coufala z Hrubčic? 
VINÍCI STÁLE UNIKAJÍ

Zmuèené tìlo stavebního 

Zmuèené tìlo stavebního inženýra a knìze bylo
inženýra a knìze byloobjeveno pøed 35 lety
objeveno pøed 35 lety
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Manželce přestal platit

Z trestného činu zanedbání povin-
né výživy podezírají prostějovští 
policisté sedmatřicetiletého muže 
z Blanska. Tohoto skutku se měl 
podezřelý dopustit tím, že si řádně 
neplnil svou vyživovací povinnost, 
která mu byla stanovena rozhodnu-
tím Okresního soudu v Prostějově 
ve výši tří tisíc korun měsíčně na vý-
živu nezletilého syna a tisíc korun na 
výživu bývalé manželky. Celkem tak 
k rukám své bývalé životní partner-
ky dluží částku dvacet tisíc korun.  

Poslali ho do vazby
Ve čtvrtek 3. března ve večerních 
hodinách vypátrali policisté obvod-
ního oddělení Prostějov 1 hleda-
ného devatenáctiletého muže. Na 
něho byl Okresním soudem v Pro-
stějově dne 23. února 2016 vydán 
příkaz k dodání do výkonu trestu 
odnětí svobody. Z tohoto důvodu 
byl muž po provedení nezbytných 
administrativních úkonů předán do 
Vazební věznice v Olomouci.

Řídil po pivech a režné
V pondělí 29. února před půl 
šestou večer v Prostějovské ulici 
v Mostkovicích kontrolovali po-
licisté osobní motorové vozidlo 
značky Fiat Marea. Sedmapade-
sátiletý řidič již na pohled nejis-
tým postojem, horší koordinací 
pohybů a zpomaleným chováním 
jevil známky ovlivnění alkoholem. 
Provedená dechová zkouška pode-
zření potvrdila a ukázala hodnotu 
1,72 promile alkoholu v dechu. 
Řidič se k požití alkoholu přiznal a 
uvedl, že během odpoledne téhož 
dne vypil čtyři jedenáctistupňová 
piva a jednu odlivku režné. Policis-
té řidiči na místě zadrželi řidičský 
průkaz a zakázali další jízdu. 

Feťák v autě
Řidiče pod vlivem zakázaných 
látek zjistili policisté při silniční 
kontrole ve čtvrtek 3. března krátce 
před šestou hodinou ráno. Tento-
krát se jednalo o jednadvacetile-
tého muže osobního automobilu 
značky Honda, kterého kontrolo-
vali v Anenské ulici. Po negativní 
dechové zkoušce na přítomnost 
alkoholu v dechu policisté provedli 
orientační test na drogy. Tento test 
ukázal přítomnost látek cannabis, 
amfetamin, metamfetamin a ex-
táze. Řidič k výsledku uvedl, že v 
sobotu 28. února ve večerních ho-
dinách užil marihuanu. Mladíkovi 
policisté zakázali další jízdu. 

Přišel o veterána
Z přečinu krádeže a přečinu poru-
šování domovní svobody podezí-
rají koničtí policisté jednadvaceti-
letého muže z Prostějova. Mladík 
se měl těchto činů dopustit tím, že 
v obci na Prostějovsku ve dnech od 
21. do 25. února vnikl otevřenými 
vstupními dveřmi do rodinného 
domu, kde z kuchyně vzal klíče od 
stodoly. Z ní následně odcizil mo-
tocykl typu Jawa ČZ 125 z roku 
výroby 1948. Potom stodolu opět 
uzamkl a klíč vrátil na své původní 
místo do kuchyně domu. Odcize-
ný motocykl pak za částku pět tisíc 
korun prodal. Za uvedené přečiny 
podezřelému hrozí trest odnětí 
svobody až na dva roky.

ČERNÁ
KRONIKA

s městskou policií
168 h

od
in

Vítr smetl kříž 

Prostřednictvím linky 156 bylo před-
miulou sobotu 27. února nahlášeno 
poškození zdi na Městském hřbitově 
v Prostějově. Strážníci zjistili, že zřej-
mě vlivem větru došlo k vyvrácení 
žulového kříže z pomníku, který spadl 
přes zídku a skončil na chodníku. Při 
pádu se poškodilo několik cihel, které 
byly následně odklizeny. Událost byla 
předána příslušnému odboru správy 
majetku města k zajištění opravy zídky.

Žduchali se v baru 
Na měření svých sil si dvojice mužů 
rozhodně nevybrala vhodné místo. 
Uplynulé pondělí 29. února se v baru 
přetahovali, navzájem do sebe ždu-
chali, až obsluha přivolala hlídku. Ta 
šestadvacetiletým bratrancům dopo-
ručila, pokud chtějí v této soutěži mezi 
sebou pokračovat, ať si vyberou vhod-
né místo. Pánové po domluvě zaplatili 
a provozovnu opustili.

Kácení odloženo
Minulé úterý 1. března se pracovník 
firmy obrátil na Městskou policii se 
žádostí o odtah vozidla z důvodu 
kácení stromu. Strážníci na místě 
zjistili, že řidič neporušuje dopravní 
značení, tudíž není možné nařídit 
odtah. Jelikož se nepodařilo řidiče 
vyrozumět, kácení se muselo odložit. 
Z pozice firmy je vhodné vyřídit si 
povolení na umístění příslušných do-
pravních značek na odboru dopravy.

Zadržen ve vinotéce
Strážníkům okrskové služby se po-
dařilo nalézt další osobu v pátrání. 
V rozmezí čtrnácti dnů je to již třetí 
osoba, která zásluhou okrskářů skon-
čila v rukou policistů. Tentokrát byl
v úterý 1. března hledaný muž zadr-
žen v jedné z prostějovských vinoték.

Zapomněla zamknout
Hlídka strážníků ve středu 2. břez-
na v nočních hodinách zjistila neu-
zamčené vstupní dveře do jednoho 
obchodu v centru města. Po zkontak-
tování majitelky vyšlo najevo, že za-
městnankyně při odchodu zapomně-
la uzamknout. Tentokrát vše dobře 
dopadlo - nic nechybělo a dovnitř 
nevnikla žádná neoprávněná osoba.

Strážníky neobelhal
Minulý čtvrtek 3. března motorista stráž-
níky sám na sebe upozornil při spáchání 
dopravního přestupku, a to nerespekto-
váním dopravní značky zákazu odboče-
ní. Na žádost předložit řidičský průkaz se 
nejprve snažil vymlouvat. Jakmile bylo 
jasné, že hlídka si jeho „zapomnětlivost“ 
prověří, sám přiznal pravý důvod, proč 
nemá u sebe doklady. Měl totiž vysloven 
soudem zákaz řízení. Tímto je podezřelý 
z přečinu maření výkonu úředního roz-
hodnutí, a proto o celé věci byla vyrozu-
měna Policie ČR.

Z prodejny na záchytku 
Předminulý pátek 26. února před os-
mou hodinou ranní ukradl dvaačtyři-
cetiletý muž z regálu v prodejně láhev 
s tvrdým alkoholem a téměř celou ji 
vypil. Při příjezdu hlídky byl již znač-
ně zmožen, seděl v obchodě na paletě. 
Strážníkům ještě stihnul říci, že nemá 
peníze na zaplacení a poté se u něj za-
čalo naplno projevovat požití alkoho-
lu. Provedená dechová zkouška u něj 
prokázala 3,89 promile. Skončil na zá-
chytce v olomouckém zdravotnickém 
zařízení. Pro podezření z přestupku 
byla událost předána správnímu orgá-
nu. Škodu majitel prodejny vyčíslil na 
sto dvacet korun. 

Michal Kadlec
„Ve středu druhého března v době 
od 15:50 do 16:25 hodin došlo v Lo-
mené ulici v Prostějově ke vloupání 
do osobního automobilu značky 
Škoda Felicia. Dosud neznámý pa-
chatel rozbil skleněnou výplň dveří 
u řidiče a z jeho sedadla odcizil čer-
nou tašku na notebook, ve které se 
nacházel externí pevný disk značky 
Transcend, laserový dálkoměr znač-
ky Bushnell, elektronické počítadlo 
kusů nezjištěné značky a firemní 
dokumenty,“ vypočítal následky 
nehody František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní od-
bor Prostějov. Osmačtyřicetiletému 
majiteli vozu tak zloděj způsobil ško-
du vyčíslenou na 6 700 korun. „Nyní 
je neznámý pachatel podezřelý z pře-

činu krádeže, za který mu v případě 
dopadení hrozí trest odnětí svobody 
až na dva roky,“ doplnil mluvčí pros-
tějovské policie. 
V souvislosti se zvyšujícím se po-
čtem vykradených aut začíná pro-
stějovská policie více tlačit na pilu
v oblasti prevence. „Tímto případem 
opětovně upozorňujeme občany na 
skutečnost, že interiér vozidla není 
vhodným prostorem k vystavování 
věcí. Přes mnoho v minulosti rea-
lizovaných preventivních akcí a in-
formačních kampaní je stále mnoho 
těch, kteří svou nedbalostí nahrávají 
zlodějům tím, že ve vozidlech ne-
chávají viditelně umístěné předmě-
ty, jako jsou tašky či třeba součásti 
oděvu. Od začátku letošního roku 
evidujeme již třináct vloupání do 
osobních motorových vozidel. Ve 

všech těchto případech z nich byly 
odcizeny předměty, které byly umís-
těny viditelně. Nejčastěji se jednalo 
o tašky a kabelky,“ konstatuje Franti-
šek Kořínek. 
Poměrně ironickou skutečností 
je fakt, že ve většině případů je 
hodnota odcizených věcí nižší než 
výše způsobené škody na vozidle! 
„Je to tak, protože zřejmě nejsnad-

nějším a také nejvyužívanějším způ-
sobem vloupání do vozidla je rozbití 
skleněné výplně dveří. Proto i taková 
poloprázdná igelitová taška na zad-
ním sedadle může být příčinou ně-
kolikatisícové škody. K zamyšlení je 
také skutečnost, že s odcizenou taš-
kou často majitel přijde také o osob-
ní doklady či platební karty,“ uzavřel 
toto téma František Kořínek. 

Přituhuje, VYKRADAČI AUT zvyšují tempo
PROSTĚJOV Počet případů vykradených osobních vozidel 
v Prostějově přibývá. Zlodějům přitom stačí maličkost. Když 
uvnitř auta spatří jakoukoliv věc, která jde nějakým způsobem 
zpeněžit, dokáží se často i brutálním způsobem dostat dov-
nitř. Stačí jen prohodit dlažební kostku okýnkem! Důkazem 
toho je nejčerstvější případ z minulé středy. Bohužel i v tomto 
případě vykradačům nahrál majitel zaparkované škodovky, 
který právě na sedadle ponechal několik cenných věcí...

Foto: MP Prostějov

PODVODNÍK - REKORDMAN
PROSTĚJOV Podle vyšetřova-
telů hospodářské kriminálky 
vytloukal klín klínem. Každo-
pádně velké množství úvěrů, kdy 
většina z nich zůstala nesplace-
ných, se vymstilo muži středního 
věku. Za podvody, kdy navíc půjč-
ky získával přes internet na cizí 
jména, hrozí až pět let kriminálu.  
„Z přečinu podvodu a přečinu úvě-
rového podvodu obvinili kriminalis-
té oddělení hospodářské kriminality 
třiapadesátiletého muže z Blanska. 
Ten se těchto skutků měl dopustit 
tím, že v období od února 2013 do 
září 2015 na cizí jména prostřed-
nictvím webových stránek dvanácti 
většinou prostějovských úvěrových 
společností sjednal dvaadvacet úvě-
rových smluv a smluv o půjčkách 

na celkovou částku 504 399 korun. 
V dalším jednom případě byl ob-
viněnému muži ze strany finanční 
společnosti požadovaný úvěr ve výši 
šedesáti tisíc korun zamítnut,“ spo-
čítal veškeré prohřešky podvodníka 
František Kořínek, tiskový mluvčí 
Policie ČR pro Územní odbor Pros-
tějov. „Muž některé své závazky zpo-
čátku částečně platil. Nezaplaceny 
však zůstaly půjčky a úvěry v celkové 
výši 372 440 korun. V případě pro-
kázání viny a odsouzení obviněné-
mu muži hrozí trest odnětí svobody 
na jeden rok až pět let,“ dodal Koří-
nek.  (mik)

Matce dvou dětí
hrozí KRIMINÁL
PROSTĚJOV Naprosto nesvědo-
mitou ženu nyní obvinili prostějov-
ští kriminalisté z toho, že ohrozila 
výchovu svých dvou dětí. Obě mají 
stovky zameškaných hodin ve ško-
le, ovšem jejich matce to bylo úplně 
jedno. Nereagovala ani na varování 
vedení školy, které ji upozornilo na 
zahálčivý život dcery se synem.  
„Z trestného činu ohrožování vý-
chovy dítěte obvinili prostějovští 
kriminalisté ve středu druhého břez-
na 2016 třiatřicetiletou ženu z Pros-
tějovska. Činu se měla dopustit tím, 
že v průběhu prvního i druhého po-
loletí tohoto školního roku záměr-
ně do školy neposílala své dvě děti. 
Čtrnáctiletá dcera tak neomluveně 

zameškala 381 vyučovacích hodin. 
Osmiletý syn pak 230 vyučovacích 
hodin. Obviněná žena nesjedna-
la nápravu, přestože byla ze strany 
školy opakovaně upozorňována,“ 
řekl tiskový mluvčí Policie ČR pro 
Územní odbor Prostějov František 
Kořínek s tím, že teď jí hrozí až dva 
roky vězení. „Trestní zákoník České 
republiky k takovému jednání uvádí, 
že kdo i z nedbalosti ohrozí rozumo-
vý, citový nebo mravní vývoj dítěte 
tím, že mu umožní vést zahálčivý 
nebo nemravný život, bude potres-
tán až dvouletým odnětím svobody. 
Takový trest nyní hrozí i uvedené 
obviněné ženě,“ potvrdil policejní 
mluvčí.  (mik)

Zloději využívají totální ledabylosti majitelů...Zloději využívají totální ledabylosti majitelů...

Zloději si v nejaktuálnějším případu vykradeného vozidla vybrali „škodovku“ za-
parkovanou na poměrně odlehlém místě.      2x foto: Policie ČR

„ZNÁSILNILI“ cizí počítače...
PROSTĚJOV „Nabourat“ se do ci-
zího počítače je trestné. To si mož-
ná neuvědomil třicetiletý muž, 
který pronikl do počítačového 
systému i k profilu na sociální síti 
ženy a obojí plně využíval pro svoji 
potřebu. Podobně se choval dopo-
sud neznámý pachatel už o dva dny 
dříve. Případů podobných tomuto 
druhu skutečně přibývá!  
„Usnesení o zahájení trestního stíhání 
si z rukou kriminalistů prostějovského 

oddělení hospodářské kriminality pře-
vzal v pondělí devětadvacátého února 
třiatřicetiletý muž z Prostějova, který 
je obviněn z přečinu neoprávněného 
přístupu k počítačovému systému
a nosiči informací. Toho se měl dopus-
tit tím, že si v červenci loňského roku 
nezjištěným způsobem získal neopráv-
něný přístup k profilu na sociální síti
i e-mailové schránce třiatřicetileté ženy 
z Prostějova, ze které následně jejím 
jménem rozesílal zprávy dalším oso-

bám,“ popsal čin z oblasti počítačové 
kriminality tiskový mluvčí Policie ČR, 
územního odboru Prostějov František 
Kořínek s tím, že obviněnému muži 
hrozí před soudem až jeden rok vězení. 
Předminulou sobotu 27. úno-
ra pak překonal dosud neznámý 
pachatel nezjištěným způsobem 
zabezpečení přístupu k profilu na 
sociální síti pro změnu jednatřice-
tileté ženy. Prostřednictvím takto 
neoprávněně získaného přístupu 

poté pachatel kontaktoval přáte-
le ženy a podvodně ze čtyř z nich 
vylákal celkem šest tisíc korun! 
„V rámci probíhajícího prověřování 
policisté zjišťují, zda nebylo poškoze-
ných osob více. V případě dopadení
a prokázání viny hrozí pachateli toho-
to jednání za přečin neoprávněného 
přístupu k počítačovému systému
a nosiči informací a přečin podvodu 
trest odnětí svobody na šest měsíců 
až tři léta,“ prozradil Kořínek. 

Neukojený zloděj dopaden!
PROSTĚJOV Smolař, nebo neši-
ka? Až tři roky kriminálu teď hrozí 
třicetiletému muži, který se předmi-
nulou sobotu snažil vloupat do dvou 
nemovitostí. Ani v jednom případě 
si ale nic neodnesl, při tom druhém 
pokusu o krádež po vloupání do 
domu na Husově náměstí ho dokon-
ce už zatkla policie.  
„Z přečinu porušování domovní svobo-
dy, přečinu krádeže a také přečinu po-
škození cizí věci podezírají prostějovští 
policisté třicetiletého muže z Prostějo-
va. Těchto skutků se měl muž dopustit 
tím, že v neděli osmadvacátého února 
po půl desáté večer překonal kovovou 
bránu do zahrady za prodejnou v Dolní 
ulici v Prostějově, kde následně prošel 
zpět k budově a pokusil se do ní vlou-

pat. To se podezřelému sice nepodařilo, 
ale poškozením majiteli objektu způso-
bil škodu ve výši 11 800 korun,“ sdělil 
František Kořínek, tiskový mluvčí Po-
licie ČR, územního odboru Prostějov. 
To ale nebylo všechno, muže zřejmě 
pořádně naštval první neúspěch. „Po 
tomto neúspěšném pokusu o vloupání 
se muž přesunul na Husovo náměstí. 
Zde se o čtvrt hodiny později po rozbití 
skleněné výplně okna v přízemí ve dvo-
ře vloupal do rodinného domu, kde byl 
následně zadržen policisty. Poškozením 
okna majiteli domu pachatel způsobil 
škodu vyčíslenou na 3 600 korun,“ uve-
dl ještě František Kořínek. 
Zadrženému zloději, který však vů-
bec neměl štěstí, teď hrozí až tři roky 
vězení.  (mik)

Vykradl školu,
míří do basy!
PROSTĚJOV Policisté za vý-
znamného přispění strážníků 
městské policie podezírají de-
větatřicetiletého muže ze dvou 
vloupání do jedné z prostějov-
ských středních škol. Chlapík 
měl podle vyšetřovatelů z budo-
vy ukrást hotové peníze a elek-
troniku za více než osmdesát tisíc 
korun.   
„Vloupání se měl podezřelý dopus-
tit ve dnech devatenáctého a dvacá-
tého listopadu loňského roku. Do 
budovy se podezřelý v obou přípa-
dech vloupal po násilném překoná-
ní vstupních dveří. Školu následně 

prohledal a odcizil z ní finanční 
hotovost ve výši třiceti tisíc korun 
i elektroniku v celkové hodnotě
53 800 korun. Na další téměř tři 
tisíce korun byla vyčíslena škoda 
poškozením zařízení budovy,“ infor-
moval o činu lapeného zloděje Fran-
tišek Kořínek, tiskový mluvčí Policie 
ČR pro Územní odbor Prostějov. 
V případu je nyní vedeno zkrácené 
přípravné řízení. „Protože se pode-
zřelý obdobného činu v minulosti 
již dopustil, hrozí mu nyní trest 
odnětí svobody na jeden rok až pět 
let,“ dodal o možném trestu mluvčí 
prostějovské policie.  (mik)

Ilustrační foto: internet

Dvaadvacet úvěrůDvaadvacet úvěrů

za půl milionu!za půl milionu!



David Lakatoš má osmatřicet let a vět-
šinu svého dospělého života strávil po 
věznicích. Jeho bratr Josef je o deset let 
mladší, a přestože i on občas krade, po-
hybuje se stále na svobodě. Díky tomu se 
může naplno oddávat drogám. „Už deset 
let fetuji heroin. Každý den teď beru tak 
tři psaníčka,“ přiznal se otevřeně neza-
městnaný Josef Lakatoš, který navzdory 
tomuto faktu má v péči nezletilého syna. 

„Psaníčko“ heroinu přitom na černém 
trhu přijde asi na 250 korun, což vypoví-
dá o tom, že tento muž profetuje hodně 
přes dvacet tisíc korun měsíčně... Kde na 
to bere? „Syn je postižený, dostávám na 
něj dávky.  Družka je na mateřské, spo-
lečně máme příjem kolem dvaceti tisíc,“ 
vysvětlil Lakatoš, který však už žádné dal-
ší příjmy neuvedl. Je tedy jasné, že tady 
něco nehraje...
A tak oba bratři mimo jiné spojili své síly 
v květnu 2014, když vykradli obchod 
s potravinami v Domamyslicích. Vzali 
z něj cigarety za zhruba šest tisíc korun. 
Aby se tam dostali, tak kladivem vytlouk-
li vstupní dveře. Svůj nástroj ovšem „za-
pomněli“ přímo na místě činu. K jejich 
smůle na něm zůstala i krev, která oba zlo-

děje bezpečně identifikovala. K usvědče-
ní přispělo i svědectví místního občana, 
který v době činu spatřil na místě právě 
tyto dva občany romské národnosti. 
Zatímco Josef Lakatoš se ke krádeži 
přiznal, David se navzdory jasným dů-
kazům snažil zatloukat. Jak se jeho krev 
dostala na kladivo pohozené ve vykra-
dené prodejně, však uspokojivě vysvětlit 
nedokázal. A tak byli odsouzeni oba... 
Pro Davida Lakatoše to byl v pořa-
dí šestnáctý zápis v trestním rejstří-

ku. Soud mu proto prodloužil trest 
za předchozí krádeže na celkem tři 
roky. Josefu Lakatošovi pak soud 
i díky jeho přiznání „pouze“ navýšil 
trest obecně prospěšných prací na 
300 hodin. Pokud je nevykoná, kaž-
dá hodina se promění v jeden den vě-
zení. Rozsudek je pravomocný, obě 
procesní strany se na místě vzdaly 
práva na odvolání.

PROSTĚJOV Nedávno 
Večerník informoval o ne-
utěšené situaci v prostoru 
před hlavním nádražím 
v Janáčkově ulici. Bezdo-
movci si zde v betonovém 
zastřešeném objektu, v je-
hož nitru fungovala před 
lety trafika, zřídili od-
pudivou noclehárnu. Už 
brzy se to může změnit 
k lepšímu!
Nepořádek, který je trnem v oku všech procházejících lidí, hodlá totiž 
prostějovský magistrát řešit. A nejen úklidem... Radní chtějí dlouho nevyužívaný 
prodejní stánek opět pronajmout! „Vypsali jsme záměr pronájmu a sám jsem 
zvědavý na to, jestli o něj bude mít některý z podnikatelů zájem. Snad se někdo 
přihlásí. Věřím, že v tom případě se dotyčný bude o celý prostor starat a nedo-
pustí, aby mu tam lidé bez domova dělali takový binec,“ prozradil Jiří Pospíšil, 
náměstek primátorky Statutárního města Prostějova.  (mik)

jsou pro bezmála padesátitisícové 
město dostačující... 
 „S nadsázkou bych řekl, že jedna-
dvacáté století je v  případě našich 
lázní úplně někde jinde. Za stavu 
v jakém se nacházejí, jsou pro Pros-
tějov naprosto nedostačující. Vedení 
magistrátu se proto dříve či později 
nevyhne řešení buď přístavby, nebo 
spíše vybudování nového krytého 
bazénu. Snad už teď mohu prozradit, 
že určité plány existují a jako nejvý-
hodnější lokalita pro tento projekt se 
jeví prostor v současném aquaparku 
v Krasické ulici,“ zmínil okrajově Vla-
dimír Průša.  
O připravovaném projektu bude Ve-
černík informuje v příštím čísle!

PROSTĚJOV Komise Prostějov 
Zdravé město a místní Agenda 21 
při radě města vznikla už v roce 
2000. Současná zastupitelka Zuza-
na Bartošová (KDU-ČSL) působí 
jako její členka už od samotného 
začátku a je tak u všeho podstat-
ného, co se v Prostějově v oblasti 
zdraví a životního stylu i prostředí 
okolo nás děje... 

 Co vůbec v této komisi s poměr-
ně tajuplným názvem řešíte a čím se 
zabýváte?
„Zdravé město zaštiťuje hned několik 
institucí, z jejichž podnětů při jedná-
ních vycházíme. Pokud mohu mluvit za 
svůj obor, svoji činnost zaměřujeme na 
přednášky či preventivní akci z oboru 
zdravého stravování. Pořádáme napří-
klad týdny zdravé výživy a stravování, 
přednášky majitelů prodejen zdravých 
výrobků, fyzioterapeutů či dalších od-
borníků, kteří mají co říci ke zdravému 
životnímu stylu. Prostě vyvíjíme ma-

ximální snahu, abychom množstvím 
těchto akcí otevřeli veřejnosti možnost 
poučit se v této věci.“

 Dvakrát do roka pořádáte i veřej-
ná fóra Zdravého města v Národním 
domě. Je o ně mezi Prostějovany zá-
jem? 
„Jsem ráda, že se na to ptáte... Mrzí mě 
totiž, že veřejnost na jedné straně má 
plná ústa připomínek, ale když jednot-
livé lidi vyzveme, aby je přišli prezento-
vat a diskutovat o nich do Národního 
domu, tak nepřijdou! Osobně bych če-
kala větší iniciativu od samotných Pro-
stějovanů. Jsou ale i výjimky. Vyhověli 
jsme například nedávno seniorům, kte-
rým naše komise prosadila taneční od-
poledne právě v Národním domě. To 
je ale jen malý příklad. Chci tím pouze 
říci, že kdo chce a má snahu, může nám 
svůj nápad sdělit a my mu ho pomůže-
me zrealizovat.“ 

 O co je tedy na veřejnosti ohled-
ně vašich akcí největší zájem? 
„Jednoznačně o pravidelné preventivní 
prohlídky v Národním domě, kde pří-
chozím zdarma měříme tlak i hladinu 
cukru či cholesterolu. Na tuto akci při-
cházejí především lidé středního věku, 
nebo ti, kteří se o své zdraví začínají za-
jímat až v době, kdy jim skutečně něco 

je. U těchto akcí jsou vždy přítomni od-
borníci, kteří v případě naměření zvýše-
ných dat upozorní dotyčného, že něco 
není s jejich zdravím v pořádku a měli 
by okamžitě navštívit svého lékaře.“

 Chodí za vámi na komisi také běž-
ní občané se svými nápady? A přispí-
váte jim třeba i nějakými dotacemi? 
„Občas ano, během roku se na nás ob-
rátí dva nebo tři lidé, že by chtěli uspo-
řádat nějakou svoji akci podporující 
zdraví člověka. Jejich nápady v komisi 
vždy pečlivě posoudíme, a pokud jsou 
rozumné a ku prospěchu věci, dáváme 
radě města doporučení ke schválení 
dotace. Vloni jsme takto rozdělili zhru-
ba devadesát tisíc korun.“

 Co říkáte na ovzduší v Prostě-
jově? V tomto ohledu určitě nejsme 
„Zdravým městem“...
„To určitě ne! Bohužel opravdu dýchá-
me velmi znečištěný vzduch... Souvisí 
to nejvíce se zvýšenou automobilovou 
dopravou, což je trend posledního de-
setiletí. Trošku se mi ale nelíbí, že každý 
v tomto městě řeší špatné ovzduší, ale že 
by například sám měl chodit do práce 
pěšky, to ho ani nenapadne. Dokonce 
ani v jediný den v roce, u příležitosti Dne 
bez aut, se tak neděje! Já osobně mám 
například celý rok bez aut...“ (úsměv) 

 Komise Zdravého města 
před pár lety řešila výzkum 
zpracovaný krajskou hygi-
enickou stanicí o dopadu 
životního prostředí na 
zdraví občanů. Jak dopadl? 
„Bohužel jako město jsme 
dopadli velice špatně. Ostrava, 
Kladno a Prostějov skončily 
v hodnocení životního pro-
středí nejhůře z celé České 
republiky. A to i z hlediska 
civilizačních chorob. Byla 
jsem z toho v šoku!“

 Takže asi nejsme 
zrovna dvakrát zdravým 
městem, že?
„Jak se to vezme... 
V rámci možností vy-
víjíme maximální sna-
hu, abychom opravdu 
v Prostějově žili zdra-
vě. Nekvalitní ovzdu-
ší ale nevyřešíme 
hned. Každopádně 
by Prostějovu pomoh-
lo odklonění dopravy mimo město. 
A v tomto směru se dělá opravdu hod-
ně. Pokud vím, už se začalo daleko 
usilovněji pracovat na projektu sever-
ního obchvatu. Určitě by ale podle 

mého názoru taky pomohlo, kdyby 
si i ostatní lidé zametli nejdříve před 
svým prahem a uvědomili si, co oni 
sami dělají pro zdraví, zdravý životní 
styl a kvalitní životní prostředí...“
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››› ZASTUPITELÉ, K VÌCI! ‹‹‹

 netové stránky www.vecernikpv.cz

Zda si od magistrátu n kdo pronajme tento prodej-
ní stánek p ed nádražím, je opravdu ve hv zdách...   
 Foto: archiv Ve erníku

 NOVÁ SÉRIE

exkluzivní rozhovor
pro Večerník

Michal 
KADLEC

najdete nás nanajdete nás na
www.

vecernikpv.cz

V rámci projektu MILUJEME VEČERNÍK proběhl v loňském roce seriál rozhovorů se vše-
mi tehdy nově zvolenými členy Zastupitelstva statutárního města Prostějov. Postupně 
jsme vyzpovídali všech pětatřicet komunálních politiků, kteří dostali důvěru veřejnosti 
a došlo i na staronového navrátilce i ryzí nováčky, jež zaskočili za své odstoupivší kolegy. 
Následně jsme pak hned v tuctu dílů přinesli zajímavé ohlédnutí za jednotlivými výroky, 
které redaktor Večerníku náležitě a zejména aktuálně okomentoval. 
Pro letošní rok jsme připravili novou sérii exkluzivního povídání se zástupci prostějov-
ské veřejnosti v nejvyšším politickém orgánu magistrátu. Drtivá většina z nich zastává 
různé funkce ať už přímo v zastupitelstvu, či v komisích rady města a voličům se tak 
má z čeho zpovídat. Co za půldruhého roku své činnosti pro občany města udělali 
a co naopak nezvládli? 

O tom všem bude náš nový seriál rozhovorů, který zahájilo počátkem února 
interview s Miroslavem Pišťákem, jakožto dlouholetým šéfem pro Městskou 
policii v Prostějově. Následně jsme naopak zvolili povídání s čerstvou členkou 
finanční komise Miladou Sokolovou a v minulém vydání jsme k diktafonu při-
zvali náměstka primátorky Jiřího Pospíšila, který má na starosti mimo jiné 
majetek. Pro dnešní vydání jsme zavítali za členkou komise Prostějov Zdravé 
město. 
A pokračovat budeme i v nadcházejících vydáních, přičemž připraveny máme 
pěkně ostré otázky! Ba co víc, pokud máte něco na srdci, klidně se zeptejte. Vaše 
otázky čekáme na e-mailu redakce@vecernikpv.cz! Stačí napsat, komu je dotaz 
určen, a my vše obstaráme za vás!     

S přejezdem dochází trpělivost!
PROSTĚJOV Velmi kritická 
slova od vrahovických občanů si 
museli už na podzim loňského 
roku vyslechnout prostějovští 
radní na společném veřejném 
setkání kvůli technickému stavu 
železničního přejezdu ve Vra-
hovické ulici. Přesněji řečeno, 
trnem v oku všem řidičům 
je propadlá kolej vedoucí na 
vlečku místních sléváren. 
A nyní je ještě hůř, mezi kolejni-
cemi se zjevila díra jako „BRNO“!

Již dlouho nepoužívaná vlečková 
kolej je terčem kritiky několik 
let. Ve srovnání s nedávno rekon-
struovaným železničním přejezdem, 
který se nachází v těsné blízkosti, je 
propadlá a šoféři kolej musí přejíždět 
jen velmi opatrně a nejpomale-
ji, co to jen jde. Večerník 
si ale nedávno všiml, že 
mezi zmíněnými kole-
jemi vznikl další pro-
blém. Objevila se zde 
díra, na které si řidiči 
vozidel ničí nápravy. „To 
tady ještě scházelo. Už roky 
tudy jezdíme a ničíme si auta. 
A teď ještě tohle. Ten asfalt se během 
zimy úplně rozpadl, jestli to okamžitě 
nespraví, ta díra bude za pár týdnů 
dvojnásobně větší a hlubší,“ lamen-
toval o kousek dál na čerpací stanici 
postarší řidič. 
Protože se majitele slévárny už delší 
dobu nedaří Večerníku, i kvůli zcela 
jiné kauze, zastihnout, obrátili jsme 
se na prvního náměstka primá-
torky Prostějova Zdeňka Fišera 
(ČSSD), zda je vůbec v silách města 
něco s tímto přejezdem udělat. 
„Zrovna dneska jsem jel do Vrahovic 
a toho výmolu v kolejišti jsem si také 

všiml,“ zkonstatoval hned na začátku 
hovoru Fišer. „Jedná se o vlečkovou 
kolej v soukromém vlastnictví 
a navíc na komunikaci Olomouck-
ého kraje. I přesto se už dva roky 
snažíme jednat s majitelem sléváren 
panem Pourem, aby s kolejemi 
a podložím ve velmi špatném tech-
nickém stavu něco udělal. Až nyní 
se zdá, že se konečně blýská na lepší 
časy,“ pokračoval Zdeněk Fišer. 
Večerník samozřejmě ihned začalo 
zajímat, jaké pokroky se v této 

záležitosti udály. „Už dříve 
nám majitel sléváren 

slíbil, že kolejiště 
nechá zalít celé 
asfaltem a silnici 
tak vyrovná do 
požadovaných pa-

rametrů. On tu vlečku 
totiž nepotřebuje, 

dlou-há léta již není v pro-
vozu. Právě před pár týdny mi pan 

Pour sdělil, že intenzivně jedná se 
Správou silnic Olomouckého kraje 
i Správou železničních cest. Vyjed-
nává o povolení, aby koleje mohl vy-
trhat včetně pražců, které jsou už teď 
zality asfaltem. Pokud toto po-
volení dostane, je ochoten na své 
náklady celý přejezd lidově řečeno 
srovnat,“ poskytl nám optimistické 
informace první náměstek primá-
torky města. 
Snad se tak stane dřív, než si na 
přejezdu ve Vrahovické ulici někdo 
zničí auto...

Michal Kadlec

. 
ěhem vozu

„Tlaèíme na „Tlaèíme na MAJITELE,“ MAJITELE,“ zní z radnicezní z radnice

„Vyžene“ bezdomovce
NOVÝ PODNIKATEL?

PROSTĚJOV Na začátku uplynulého 
týdne měli prostějovští radní schválit 
projekt úplné rekonstrukce kotelny 
ve Společenském domě. Jednání 
o této investici za dva miliony korun 
ovšem konšelé odložili. Zmíněné 
peníze by totiž mohly lidově řečeno 
„vyletět oknem“!
„Je to tak, plánovanou rekonstrukci 
kotelny jsme dočasně zastavili. Ma-
teriál o této nákladné opravě chceme 
ještě doplnit o zásadní údaje. Pokud 
by se totiž v souvislosti s výstavbou 
Galerie Prostějov měl Společenský 
dům bourat, padla by dvoumilionová 
investice vniveč,“ zkonstatoval Jiří 
Pospíšil (PéVéčko), náměstek primá-

torky Statutárního města Prostějova. 
Večerník pochopitelně zajímalo, 
čím tedy chtějí radní doplnit jich 
připravený materiál. „My samozřejmě 
kotelnu v kulturáku, která je v ha-
varijním stavu, opravit chceme. Jde 
nám ale o to, aby v případě demolice 
Společenského domu bylo možné 
bez větších komplikací tyto nové ko-
tle přesunout do jiného městského 
zařízení. A tam je za stávající vyměnit. 
Proto jsme dali úkol jednateli 
Domovní správy Prostějov, aby vyti-
poval příspěvkové organizace města, 
které by rovněž potřebovaly zánovní 
kotle a my je sem pak mohli případně 
přemístit,“ vysvětlil Pospíšil.  (mik)

KULTURÁK NOVÉ KOTLE
NEDOSTANE. ZATÍM...

„ ekala bych v tší iniciativu od samotných Prost jovan ,“
íká Zuzana Bartošová, lenka komise Zdravého m sta 
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Foto: Michal Kadlec

NÁKLADŮ
 Průša

Vle kový p ejezd do vrahovické slévárny je v katastrofálním stavu, idi i ho p ejížd jí 
jen s nejv tší opatrností. Foto: Michal Kadlec
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PROSTĚJOV Uplynulý čtvrtek 
3. března o půl druhé odpoledne 
se v Kostelecké ulici v Prostějově 
ozvala rána. Zdejší rekonstrukce 
spojená s uzavírkou nezačala šťast-
ně. Řidič náklaďáku totiž při couvá-
ní přerazil sloup veřejného osvětle-
ní, který záhy spadl na zaparkované 
osobní auto. 
„Jednapadesátiletý řidič nákladního 
automobilu značky Mercedes Benz 
při manipulaci s břemenem zavěše-
ným na hydraulickém rameni přehlédl 
sloup veřejného osvětlení a při couvá-
ní do něho zadní částí vozidla narazil. 
Následkem nárazu došlo k pádu slou-
pu směrem k zaparkovanému osobní-

mu automobilu značky Renault a jeho 
poškození. Ke zranění osob při do-
pravní nehodě nedošlo,“ zkonstatoval 
František Kořínek, tiskový mluvčí Po-
licie ČR pro Územní odbor Prostějov. 
„Hmotná škoda na sloupu a osobním 
automobilu byla předběžně vyčíslena 
na pětadvacet tisíc korun. Alkohol byl 
u řidiče vyloučen provedenou decho-
vou zkouškou a jeho přestupek vyře-
šili policisté na místě blokovou poku-
tou pět set korun,“ doplnil Kořínek. 
 (mik)

Kostelecká ulice: 

BOURAČKA!

Nákla ák s pracovním strojem na korb  
p i couvání „pokácel“ sloup ve ejného 
osv tlení.  Foto: Policie R

ČERNÁ
KRONIKA

Vandal zničil auto
Ze spáchání trestného činu poško-
zení cizí věci je podezřelý zatím 
neznámý pachatel, který v době 
od 25. do 26. února zatím přesně 
nezjištěným způsobem poškodil 
vozidlo Škoda Rapid, které bylo za-
parkované na ulici Jana Zrzavého. 
Dosud přesně neurčeným předmě-
tem vytvořil rýhy na kapotě, levých 
předních a zadních dveřích, levém 
blatníku a zadních dveřích kufru vo-
zidla. Poškozené společnosti způso-
bil škodu v předběžné výši patnáct 
tisíc korun. Pokud se policistům 
podaří pachatele zjistit, hrozí mu až 
rok odnětí svobody. 

Po „marjánce“
za volant 

Minulou středu 2. března ve 13.00 
hodin kontrolovali policisté v Prů-
myslové ulici šestadvacetiletého 
řidiče osobního automobilu znač-
ky Citroën. Po negativní dechové 
zkoušce na zjištění ovlivnění alko-
holem policisté u muže provedli ješ-
tě orientační test na přítomnost ji-
ných omamných a psychotropních 
látek. Tento test byl pozitivní na can-
nabis. Řidič se k užití zakázané látky 
doznal a uvedl, že předchozí den 
kolem třiadvacáté hodiny vykouřil 
jednu cigaretu marihuany. 

s městskou policií
168 ho

di
n

Černá skládka

V odpoledních hodinách předminulé 
soboty 27. února byla na základě ozná-
mení vyslána hlídka k dvojici osob za-
kládající černou skládku. Na místě byl 
zjištěn muž a žena, kteří vykládali z vo-
zíku ostříhané větve okrasných stromů. 
K věci uvedli, že takto činí na základě 
domluvy s myslivci, kteří pozemek uží-
vají a větve po proschnutí spálí. Jelikož 
nebylo možné toto jejich tvrzení ověřit, 
byla věc postoupena správnímu orgá-
nu k dořešení pro podezření z přestup-
ku proti veřejnému pořádku.

Věčně opilý Rumun
V neděli 28. února ráno po deváté ho-
dině byl na chodníku v Olomoucké 
ulici nalezen zraněný muž. Jednalo 
se o občana rumunské národnosti. 
Byl podnapilý a při pádu se poranil
v obličeji. Hlídka se s tímto člověkem 
setkala téhož dne ještě jednou. Před 
sedmnáctou hodinou byl nahlášen 
ležící člověk na zemi, a to přímo před 
hlavním vchodem do divadla. Jednalo 
se opět o již známého cizího státního 
příslušníka. Tentokrát ovšem nejel na 
ošetření, ale přímo na záchytnou sta-
nici do Olomouce, kde nadýchal 3,69 
promile alkoholu.

Prostějovská policie vyhlási-
la celostátní pátrání po čtve-
řici osob, která je podezřelá 
z trestné činnosti a skrývá se 
před spravedlností na nezná-
mých místech. Strážci zákona 
žádají veřejnost o pomoc při 
jejich dopadení. Prostějov-
ská policie žádá občany, aby 
v případě zjištění místa pobytu 
uvedených osob neprodleně 
kontaktovali kterékoliv oddě-
lení Policie ČR prostřednictvím 
bezplatné linky 158 nebo za-
volali přímo Službu kriminální 
policie a vyšetřování Prostějov 
na tel. číslo 974 781 326.

PÁTRÁNÍ po kvartetu hledaných
se narodil 5. prosince 1996 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
25. února 2016. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 20 do 22 let, měří mezi 
170 až 175 centimetry, má hubenou 
postavu a hnědé vlasy. 

PAVEL BRA DÁČ

se narodil 18. srpna 1970 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
11. srpna 2009. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 35 do 40 let, měří mezi 
170 až 173 centimetry, má střední 
postavu a černé vlasy. 

ERVÍN ČUREJA

se narodila 17. června 1992 a trvalé 
bydliště má hlášeno v  okrese Pros-
tějov. Na hledanou vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
21. srpna 2013. Její zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 21 do 24 let, měří 165 
centimetrů, má střední postavu, 
hnědé oči a černé vlasy. 

se narodil 17. března 1955 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
14. října 2015. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 60 do 61 let, měří mezi 
165 až 175 centimetry, má střední 
postavu, hnědé oči a černošedé vlasy. 
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JOSEF ZATLOUKA L 

MERCEDES LAKA TOŠOVÁ

PROSTĚJOV „Krade celá rodina!“ Tohle heslo by si mohli 
bratři Lakatošovi vyvěsit na fasádu svého domu v Rozhonově 
ulici u prostějovského nádraží. Kolik toho mají celkem na 
svědomí, to neví nikdo. Zřejmě to už netuší ani oni sami. 
Minulé úterý stanuli David a Josef Lakatošovi před Okresním 
soudem v Prostějově kvůli vloupání do prodejny potravin 
v Domamyslicích. Třetí z nich Michal, který je v současnosti 
již za mřížemi, vystoupil před senátem coby svědek. I bez něj 
by nebylo o vině obou obžalovaných prakticky žádných po-
chyb. Večerník byl jednání přítomen.  y j

exkluzivní
reportáž

pro Večerník 
Martin
ZAORAL

NAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇNAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇ

V současnosti se krade úplně 
všechno, o čemž svědčí pravi-
delné krimi informace Večer-
níku podávané veřejnosti kaž-
dé pondělí. Ovšem zlodějská 
lumpárna, kterou aktuálně 
řeší koničtí policisté, je přece 
jen něčím výjimečná.

Jednadvacetiletý poberta si 
dovolil, navíc velmi drzým 
způsobem, odcizit ze stodoly 
v  obci na Konicku historic-
ký motocykl Jawa vyrobený 
v onom roce 1948. Oči majite-
le tohoto veterána jsou určitě 
zality slzami, protože zloděj 
starou a velmi cennou motor-
ku záhy prodal za pouhých 
pět tisíc korun. Bohužel, ne-
známému kupci...

1948

BRATŘI LAKATOŠOVI LOUPILI v Domamyslicích
Tři sourozenci a všichni kradou. Dva sedí, 

třetí fetuje heroin ve velkém... 

Zatímco Davidu Lakatoši (na 
snímku vpravo) soud prodloužil 
trest, Josef Lakatoš se vězení vy-
hne. Alespoň prozatím...  
 Foto: Martin Zaoral

Zranìný hokejista

Sanitka vyjížděla v polovině února na 
místní „zimák“, kdy se při mládežnic-
kém utkání vážněji zranil mladý hoke-
jista. „Při srážce s protihráčem utrpěl 
šestnáctiletý mladík zranění hrudníku, 

horní končetiny a také kolene. Léka-
ři záchranky mu poskytli okamžitou 
pomoc a převezli ho na chirurgii do 
prostějovské nemocnice,“ prozradil Ra-
domír Gurka. 

Sražený cyklista

Ve stejný den 17. února došlo u prostě-
jovských městských lázní v Blahoslavo-
vě ulici k nehodě cyklisty. Ten přehlédl 
červenou a na přechodu pro chodce 
narazil do projíždějícího vozidla. „Stalo 
se tak ve večerních hodinách, starší muž 
utrpěl zlomeninu nohy a rovněž jsme 
měli podezření na závažnější poranění 
kyčle. Také tento senior putoval v sa-
nitce na chirurgii v nemocnici,“ popsal 
ředitel Zdravotnické záchranné služby 
Olomouckého kraje v Prostějově. 

Štìstí v neštìstí

O tři dny později došlo v Bílovicích
k závažné dopravní nehodě, kdy mladý 
řidič osobního vozidla nezvládl řízení
a narazil do stromu, který zcela přerazil. 

„Podle mého názoru měl devatenáctile-
tý mladík za volantem, stejně jako jeho 
dva spolujezdci, obrovské štěstí. Řidič 
utrpěl poranění nohy a otřes mozku. 
Dva spolujezdci vyvázli bez zranění. 
Strom byl naštěstí prohnilý, takže se po 
nárazu auta hned přelomil,“ uvedl s úle-
vou Gurka. 

Nebyli u nìho poprvé

V neděli 21. února pak lékaři záchran-
ky spěchali k ohlášenému případu 
zraněného muže ležícího na silnici 
ve Vícově. „Dvaašedesátiletý muž 
ležel pod vlivem značné opilosti na 
silnici vedle svého jízdního kola. Při 
pádu utrpěl otevřené poranění hlavy, 
takže po základním ošetření jsme ho 
převezli na traumatologické oddělení 
prostějovské nemocnice,“ informoval 
šéf prostějovské záchranky. Ještě do-
dal, že uvedený pacient není pro lékaře 
prostějovské záchranky neznámou 
osobou. „Nebyli jsme u něho poprvé, 
a pokaždé to bylo ve spojitosti s alko-
holem...“  

Intoxikovaná seniorka
K případu intoxikace alkoholem
a léky spěchali záchranáři v pondělí 
22. února. „Dvaasedmdesátiletá žena 
z Hvozdu u Konice při pokusu o se-
bevraždu zapila velké množství práš-
ků alkoholem. Seniorku jsme převezli 
ve stabilizovaném stavu na urgentní 
příjem prostějovské nemocnice,“ sdě-
lil Radomír Gurka. 

Napadl ji manžel?

Lékaři v uplynulých dnech rovněž 
ošetřovali ženu poraněnou v obliče-
ji. „V pondělí dvaadvacátého února 
jsme vyjížděli na oznámení šestatři-
cetileté ženy, která uvedla, že byla 
doma fyzicky napadena manželem. 
Nešetřili jsme, zda to byla pravda. 
Ženě jsme poskytli okamžitou po-
moc, utrpěla pohmožděniny v obli-
čeji. Vzápětí jsme ji sanitku převezli 
na traumatologii do prostějovské 
nemocnice,“ informoval Večerník 
Gurka.   

Hrozil sebevraždou 
na policejní služebnì!

K nevšednímu případu došlo v pátek 
26. února přímo na služebně Policie 
ČR v ulici Újezd. „Opilý pětadvacetiletý 
muž vyhrožoval sebepoškozením, kdy 
ho policisté převezli na svoji služebnu. 
Tento mladík už takto hrozil doma, takže 
jeho matka přivolala policisty. Jelikož byl 
muž agresivní, strážci zákona ho spoutali
a převezli na obvodní oddělení. Tam ve 
výhrůžkách pokračoval, takže policisté 
nás raději přivolali,“ uvedl ředitel Zdra-
votnické záchranné služby Olomoucké-
ho kraje v Prostějově. O dalším pokusu o 
sebevraždu pak píšeme na straně 3.  

Ani únor a začátek března tohoto roku 
podle ředitele záchranky nebyly v jejich 
práci ničím výjimečným. „Zasahovali 
jsme u zcela standardních případů, ne-
stalo se naštěstí nic, co by se dalo nazvat 

jako mimořádná událost. Vyjížděli jsme 
tradičně k několika opilým jedincům, 
někteří z nich byli nejenom pod silným 
vlivem alkoholu, ale rovněž při pádech 
na zem utrpěli zranění. Řekl bych, že 
jsme opilce s poraněním či následným 
převozem na záchytku řešili každý druhý 
den,“ zkonstatoval ředitel prostějovské 
Zdravotnické záchranné služby Rado-
mír Gurka.  (mik) 

PROSTĚJOV Při každoměsíč-
ním setkání říká Radomír Gurka, 
ředitel Zdravotnické záchran-
né služby Olomouckého kraje, 
územního odboru Prostějov, 
že „nic zvláštního se nestalo“. 
Když se ovšem vzápětí rozpo-
vídá o jednotlivých případech 
uplynulého měsíce, vždy vyjde 
najevo, že se lékaři prostějovské 
záchranky znovu měli opravdu 
co otáčet. Právě první muž od 
sanitek byl dalším hostem pra-
videlného seriálu Večerníku se 
šéfy jednotek Integrovaného 
záchranářského systému 
Olomouckého kraje.   

“ Nebyli jsme u něho poprvé, a pokaždé
to bylo ve spojitosti s alkoholem!

Lékařské případy pod drobnohledem
Lidé si chtěli brát životy a tak musely houkat sanitky...

Foto: archív Večerníku

Foto: MP Prostějov



Už se o tom psalo snad všude. 
V Kostelecké ulici vyroste nová ven-
kovní posilovna Street Workout. 
Je to určitě dobrá věc realizovaná 
s chvályhodným záměrem. Vždyť ve 
městě žijí mladí nadšenci pro tento 
typ posilování, kteří zde dosud vlast-
ní hřiště nemají a bojují o něj dlouhé 
roky. A když vznikne, tak jich snad 
ještě přibude. Ostatně ohlas na Face-
booku byl velký a další venkovní po-
silovny by měly vyrůst i v budoucnu. 
K tomu se dá dodat už jen jediné: jen 
kdyby tomu tak skutečně bylo! 
Před čtyřmi lety bylo otevřeno ven-
kovní fitness v Kolářových sadech. 
Určitě výtečný nápad realizovaný 
ve vhodném prostředí. I zájem ze 
strany lidí byl z počátku enormní. 

Nicméně postupem času upadal 
a v současnosti už toto hřiště po vět-
šinu roku zeje prázdnotou. Nechci v 
tuto chvíli rozhodně kritizovat rad-
nici za to, že venkovní fitness necha-
la vybudovat. Jediný zádrhel vidím 
v tom, že přestože máme tu mož-
nost, stejně ho nevyužíváme.  
A tak je to se vším. Ve městech i na 
vesnicích díky dotacím vyrostla 
krásná hřiště na fotbal, tenis, nohej-
bal a další míčové sporty, která jsou 
však často jen velmi zřídka využí-
vána. Přitom před dvaceti lety byly 
podmínky mnohem horší, přesto se 
tamtéž sportovalo jako o život. Sám 
si vzpomínám, jak jsme na nepříliš 
rovném kusu betonu u prostějov-
ské „reálky“ s velkou chutí po vyu-

čování se spolužáky hrávali fotbal 
s tenisákem. Už je to několik let, co 
ten beton nahradilo perfektní hřiště, 
studenti se však na něj přesto příliš 
nehrnou. Vím, že důvodů je několik, 
ale ten hlavní je jasný: dávají prostě 
přednost jiným způsobům zábavy.  
Paradoxně by se tedy dalo říci, že 
čím víc máme hřišť, tím méně si na 
nich hrajeme. A to platí už od útlé-
ho věku. Pečlivě sleduji vrstevníky 
svého tříletého syna a řekl bych, že 
čím má to které dítě více hraček, tím 
více času tráví u televize či počítače. 
Jakékoliv nové hračky ho velmi brzy 
omrzí a hledá stále novou a novou 
zábavu. A tu mu může nabídnout 
jen nepřeberné množství her či pro-
gramů na obrazovce...  
Doufejme tedy, že stejně jako všech-
ny ty krásné nové dětské hračky, 
které velmi brzy skončí pohozené 
někde v krabici, nedopadne i pros-
tějovské hřiště pro Street Workout.   
Je to jen na nás!

Ano, v demokracii nelze nikomu 
upírat názor, ale také si zhodnoťme 

a připomeňme, že budova byla ve své 
době sídlem 6. jezdeckého pluku, tedy 
symbolem síly rakousko-uherské mo-
narchie, kterou český, moravský a slezský 
občan tak často přece nenáviděl. Posléze 
pak byla mnoho let sídlem pro disloko-
vané jednotky ČSLA, tedy znakem bý-
valé totalitní moci, proti které jsme přece 
všichni chtěli bojovat. A v období po 
listopadu 1989 se stala rysem odkvéta-
jící minulosti a rejdištěm zlodějů, feťáků 
a bezdomovců. Tedy místem, kterého se 
každý normální člověk chce zbavit. 

Stalo se a máme teď šanci, že se z toho-
to prostoru stane místo klidu, zeleně 

a pohody. Samozřejmě pokud si nene-
cháme vnutit něco, co chtít nebudeme. 
Pak pochopitelně i já ochotně podepíšu 
petici, která bude mít hlavu a patu i ro-
zumný základ. Snad jí ovšem nebude 
třeba...

Nestává se to často, ale tentokrát 
spokojeně konstatuji, že se ještě 

najdou na ministerstvech rozumní úřed-
níci. Konkrétně mám na mysli úředníky 
Ministerstva vnitra České republiky, kteří 
rozhodli, že neshledali žádné pochybení 
ze strany Magistrátu města Prostějov 
v souvislosti s dotační kauzou v objektu 
školské budovy na Husově náměstí. Pro-
šetřování trvalo více než rok, ale zřejmě 
i začínající jaro způsobilo vznik rozumné-
ho a doufejme, že konečného rozhodnu-
tí. Mimochodem to opačné rozhodnutí 
mohlo stát městskou kasu patnáct mili-
onů korun na dotacích. Uvědomíme-li 
si, že za celou touto kauzou stojí kon-
krétní osoby, které ji vyprovokovaly, 
pak zcela lidsky lze toto považovat 
za „prasárnu“! Těch patnáct milio-
nů by totiž chybělo nám všem, což si 
tyto „hlavičky“ asi neuvědomily. Je 
smutné, že se mezi těmito dotyčný-
mi vyskytují jedinci, kteří by měli být 

vzorem pro mladou generaci. Já na to 
říkám - fuj!!!

Další pozitivní zpráva přišla ze stra-
ny Policie ČR, a to ke kauze pánů 

Pišťáka i Mačáka. Skoro jsem ani nebyl 
překvapen výsledkem, který zní, že se 
vlastně nic nestalo. Ono se totiž vážně 
nestalo nic! Za korupčníka přece nemů-
že být označen někdo, kdo dar zveřejní, 
nahlásí a zdaní. Podivným jedincem je 
asi spíše ten, kdo dar přijme a zatají, pří-
padně „vyčůraně“ čerpá peníze na něco, 
na co nemá nárok. A ejhle, takový případ 
tu máme. Jistý ministr si čerpal dokonce 
evropskou dotaci na svoji jistou „čapí“ 
stavbu, ač na ni neměl nárok, neboť jeho 
firma rozhodně není ani malá, ani střed-
ní. Upozorněme, že se tady jedná o PA-
DESÁT milionů. Je zvláštní, že tisko-
vina, která rozpoutala kampaň proti 
„našim“ dvěma politikům, na kauzu 
svého pana majitele (on totiž ten pan 
ministr tuto tiskovinu koupil) jaksi 
pozapomíná. Což si takhle nejdříve 
zamésti před vlastním prahem...

A máme tady poslední potěšující 
zprávu, pojďme do oblasti sportu. 

Hokejoví Jestřábi prorazili do hokejo-
vého play-off v první lize, přičemž se tak 
stalo po třinácti letech. Sám jsem tomu 
nevěřil, že je to tak dávno, co jsme tady 

naposledy fandili ve vyřazovacích bojích 
druhé nejvyšší soutěže. Ale věřme statis-
tikům, že se nespletli. Konstatuji, že došlo 
na má slova z loňska, když se bojovalo 
o udržení, po stabilizování sestavy a zís-
kání zkušeností půjdeme výš. A ono to 
jde, vážení. Možná to letos nebude hned 
finále ligy, ale věřím, že se jednou toho 
postupu úplně až tam nahoru dočkáme. 
Tak se těšme a radujme se z pozitiv.

PROSTĚJOV Na nové toalety se mo-
hou těšit všichni návštěvníci hlavního 
nádraží v Prostějově. Než se k nim 
však dostanou, budou muset sáhnout 
hlouběji do kapsy a místo tradičního 
„bůra“ z něj vytáhnout desetikorunu. 
Dočkají se alespoň za to kulturnějšího 
prostředí? Večerník zjišťoval...

O záchodcích na prostějovském 
nádraží se toho napsalo už dost a dost. 
Stížnosti na ten „humus za pětikorunu“ 
chodily svého času do redakce až 
s železnou pravidelností. Snaha udržet 
na toaletách pořádek po delší dobu, 
se ukázala ještě marnější než pověstný 
boj s větrnými mlýny. Jejich stav je 
odrazem charakterů některých zvrá-
cených jedinců žijících mezi námi. 
Nyní v této věci nastal zajímavý posun. 

„Došlo ke zdražení na deset korun. Na 
úrovni a kvalitě se však podle mě nic 
nezměnilo,“ napsal Večerníku jeden 
z našich čtenářů. 
Jak jsme následně zjistili, únorovému 
zdražení předcházela poměrně rozsáhlá 
rekonstrukce. „Vyměnily se všechny 
mísy, na ženských záchodech se dělaly 
také nové rozvody. Navíc náklady na vodu 
a teplo stále rostou a na žádném 
z nádraží už nestojí záchody jen pět ko-
run,“ objasnil provozovatel toalet, který 
si však nepřál být jmenován. 
Faktem je, že při vstupu na pánské to-
alety se toho na první pohled mnoho 
nezměnilo. Sice tu člověk najde nové 
mísy i dveře, pisoáry, umyvadla, kabi-
nky i obložení zůstávají stejné. Navíc dva 
z pisoárů ve zdi stále chybí. 

„Ty už nové dávat nebudeme, jeden by 
přišel na téměř padesát tisíc korun,“ rea-
goval na náš dotaz provozovatel, podle 

něhož už lidé nové vybavení začínají 
opět demolovat! Domů si prý odnáší 
například kliky či prkýnka...  (mls)

Jak vůbec hospodaří Městské lázně 
v Prostějově? „Stejně jako zimní sta-
dion nebo Společenský dům i lázně 
jsou dotovány magistrátem, což je 
bráno jako podpora veřejného zá-
jmu. Bez této finanční pomoci by ne-
mohly fungovat na tak dobré úrovni 
a za stávajícího vstupného. Pokud by-
chom zvýšili vstupné pro veřejnost, 
logicky by se okamžitě snížila ná-
vštěvnost. Město každoročně doplácí 
rozdíl mezi tržbami a skutečnými ná-
klady. Za minulý rok 2015 to dělalo 
pět milionů a sto tisíc korun,“ pro-
zradil Večerníku jednatel Domovní 
správy Prostějov Vladimír Průša 
s tím, že roční provoz městských láz-
ní stojí okolo deseti milionů korun. 
„Z těchto údajů vyplývá, že na polovi-
nu nákladů si dokážeme vydělat, dru-
hou půlku musí dotovat magistrát. 
Co se týká nákladů, největší polož-
kou jsou mzdy celkem devatenácti za-

městnanců, kteří v lázních pracují na 
dvě směny. Na platy jde ročně zhru-
ba 3,7 milionu korun, zbytek tvoří 
převážně náklady na energie. Naopak 
na vstupném je roční výdělek zhruba 
pět milionů korun,“ rozpitval hlavní 
položky muž zodpovědný za hospo-
daření. „Návštěvnost se pohybuje 
v průměru sto deset tisíc lidí za rok, 
včetně těch, kteří využívají saunu. 
Do tohoto počtu ovšem řadíme 
i školní děti, závodní plavce a také 

zaměstnance různých firem, které si 
pravidelně zadávají bazén samy pro 
sebe. Přesné počty musíme poctivě 
evidovat, protože podle toho pak 
musíme ředit vodu dezinfekčními 
prostředky. V poslední době pak 
registrujeme pár stížností, že není 
příliš mnoho prostoru pro plavání 
veřejnosti. Částečně mají lidé prav-
du, s tímto problémem bojujeme i na 
zimním stadionu v případě bruslení 
pro veřejnost. V lázních jsme alespoň 
částečně omezili soukromé proná-
jmy bazénu a ušetřený čas věnovali 
veřejnosti,“ říká Vladimír Průša.   
Při další rozmluvě s jednatelem 
Domovní správy Prostějov jsme 
nemohli opomenout technický 

stav současných městských lázní. 
„Ten odpovídá době, kdy se toto ve-
řejně prospěšné zařízení stavělo, bylo 
tomu již v padesátých letech minu-
lého století. Lázním chybí také pří-
stavba, kterou jsme sice před pár lety 
plánovali a počítali s bazénem vý-
hradně pro děti. Od tohoto projektu 
ale pomalu upouštíme, protože přece 
jen existuje blízká zástavba bytových 
domů a pro dětský krytý bazén by již 
nebylo tolik prostoru,“ uvedl. 
Jak sám Průša tak trochu „nakou-
sl“, radní už mají na stole poněkud 
jiný plán, jak se vypořádat s pro-
blematikou krytého plaveckého 
bazénu i bazénu pro děti. Je totiž 
otázkou, zda jediné stávající lázně 

Budiž svìtla!
Prostějov (mik) - Přechody pro 
chodce u rondelu v Plumlovské ulici 
se konečně dočkají osvětlení. Pro-
stějovští radní vyčlenili peníze na 
zpracování projektové dokumentace.  
„Provedli jsme průzkum trhu a před-
pokládaná výše finančních nákladů 
na zpracování této dokumentace 
činí zhruba sto tisíc korun,“ prozradil 
první náměstek primátorky Zdeněk 
Fišer. Jak vzápětí dodal, hrubý odhad 
samotných nákladů stavby bude činit 
asi tři sta tisíc korun. „Přesná čísla bu-
deme znát až po zpracování projekto-
vé dokumentace. Přípravu projektu 
doporučujeme z důvodu možnosti 
získání dotace v roce 2016, maximál-
ně o rok později,“ dodal Fišer.

Budou si hrát déle
Prostějov (mik) - Rovněž víceú-
čelové hřiště v Čechovicích se do-
čká nového osvětlení. Rada města 
na svém úterním jednání schválila 
potřebné finance na projektovou 
dokumentaci. „Provozní hodiny to-
hoto nedávno postaveného hřiště 
tak bude možné rozšířit i na pozdní 
odpolední či večerní čas,“ připomněl 
Jiří Pospíšil, náměstek primátorky 
Statutárního města Prostějov. „Od-
souhlasili jsme finance na pořízení 
projektové dokumentace osvětlení. 
Cenová nabídka zohledňuje elek-
trickou přípojku a zajištění smluv 
pro zřízení přípojky s dodavatelem 
elektrické energie,“ uvedl první ná-
městek Zdeněk Fišer s tím, že město 
také žádá o dotační podporu z pro-
gramu Ministerstva školství, mláde-
že a tělovýchovy České republiky. 
Na pořízení projektové dokumen-
tace osvětlení víceúčelového hřiště 
včetně přípojky a zajištění potřeb-
ných smluv je zatím vyčleněno pa-
desát tisíc korun.

Revitalizace „bažiny“
Prostějov (mik) - Revitalizace ryb-
níka v Žešově, který v současnosti 
připomíná spíše jednu velkou bažinu, 
je zase o kus blíž své úpravě. Radní už 
zadali zpracování projektu na jeho 
revitalizaci. „Odbor rozvoje a investic 
vypsal výběrové řízení na zhotovitele 
projektové dokumentace. Jako nejvý-
hodnější byla vyhodnocena cenová 
nabídka firmy ze Šlapanic ve výši 119 
tisíc korun bez DPH,“ prozradil první 
náměstek primátorky Zdeněk Fišer. 
Pokud vše půjde podle plánů, revi-
talizace žešovského rybníka by měla 
začít už příští rok.

RYCHLÝ
VE ERNÍK

zpravodajství14 navštivte stále více oblíbenější inter 

PROSTĚJOV Městské lázně v Prostějově byly vybudovány před 
bezmála sedmdesáti lety. A tomuto faktu odpovídá i jejich 
současný technický stav, který není příliš lichotivý, díky čemuž 
si provoz vyžádá v průměru deset milionů korun ročně. Bez 
toho, že polovinu „zalepí“ prostějovský magistrát, by už dávno 
nemohly fungovat. Zásluhou poměrně nízkého vstupného si 
ovšem lázně i tak stále udržují poměrně vysokou návštěvnost. 
Šéf Domovní správy Prostějov, která městské lázně provozuje, 
zároveň Večerníku prozradil, že v plánu je výstavba nového 
krytého bazénu! Jeho slova jen o pár hodin později potvrdili 
prostějovští radní na tiskové konferenci...

Původní zpravodajství
pro Večerník

Michal 
KADLEC

     NA VÁŠ NÁMÌT

najdete nás na

PROSTĚJOV Vloni se za miliony 
korun postavila v Okružní ulici 
v Prostějově nová cyklostezka 
a vedle ní rovněž zbrusu nový par-
kovací záliv pro více než dvě desítky 
vozidel. Jak ovšem při pondělním 
jednání zastupitelstva zmínil před-
seda dopravní komise města Petr 
Kousal, skoro nikdo zde neparkuje!
„Ve směru od rondelu po pravé stra-
ně vedle komunikace je vybudováno 
nádherné parkoviště. Jezdím tudy 
denně a vidím na této ploše parkovat 
vždy jen jedno, maximálně dvě auta. 
Chtěl bych se tedy zeptat, pro koho 
se parkovací záliv vlastně dělal. My-
slím si, že to byla naprosto zbytečná 
investice,“ nechal se slyšet lidovec Petr 
Kousal. Svoji napůl kritiku a napůl 
otázku směroval na prvního náměst-

ka primátorky Zdeňka Fišera. „Byl to 
požadavek Dopravního inspektorátu 
Policie ČR a také majitelů domů po-
dél Okružní ulice. Dříve totiž zdejší 
občané parkovali nebezpečně kolmo 
k silnici. A jelikož jsme přes tato místa 
vybudovali novou cyklostezku, muse-
li jsme vymyslet náhradní parkování. 
Zvolili jsme tento podélný způsob,“ 

vysvětlil Fišer. Jak dodal, magistrát má 
za sebou pouze první etapu rekon-
strukce Okružní ulice, při té druhé 
letos přibudou ještě další parkovací 
místa. „Nešťastné je, že lidé v Okružní 
ulici stejně parkují svá auta stále kol-
mo k silnici a nová plocha je prázdná,“ 
povzdechl si ještě Petr Kousal. Holt, 
zvyk je zřejmě železná košile...  (mik)

Pro koho se stavělo 
parkoviště na Okružní?

Pro  je nový parkovací záliv v Okružní ulici nevyužívaný, to v dí pouze zdejší motori-
zovaní ob ané...    Foto: Michal Kadlec

PROSTĚJOV Na vyčištění oken od 
námrazy si mladý řidič škodovky 
nemohl vybrat horší chvíli. Učinil 
tak za jízdy, čímž se rapidně snížila 
jeho pozornost vůči okolí. Není tedy 
divu, že v Partyzánské ulici v noci 
naboural hned do tří zaparkovaných 
aut. 
„V sobotu sedmadvacátého února 
krátce před druhou hodinou v noci 
řídil jednadvacetiletý řidič osobní auto-
mobil značky Škodav Partyzánské ulici 
v Prostějově. Při jízdě se muž pokoušel 
z čelního skla odstranit námrazu bránící 
mu ve výhledu z vozidla. Při tomto 

se samozřejmě nemohl plně věnovat 
řízení, najel k levé straně komunikace 
a postupně svým autem poškodil tři 
zde zaparkovaná vozidla,“ popsal neho-
du z neopatrnosti František Kořínek, 
tiskový mluvčí Policie ČR pro Územní 
odbor Prostějov. 
Ke zranění osob při této kuriózní 
dopravní nehodě nedošlo. „Výše 
způsobené hmotné škody na vozidlech 
nebyla na místě vyčíslena. Alkohol 
byl u řidiče vyloučen provedenou 
dechovou zkouškou a jeho přestupek 
policisté vyřešili na místě uložením blo-
kové pokuty ve výši dvou tisíc korun,“ 
doplnil Kořínek.  (mik)

Na Partyzánské „zamrzl“ a boural

išt ní zamrzlých oken za jízdy se idi i 
škodovky v Partyzánské ulici v bec 
nevyplatilo.   2x foto: Policie R

„Tlaèíme na MAJITELE,“ zní z radnice

Záchodky na nádraží ZDRAŽILY O 100 %
Před navýšením ceny prošly rekonstrukcí, zařízení už je však znovu rozkrádáno....

Pokud si budete chtít ulevit na hlavním vlakovém nádraží, musíte si od února p ipravit 
desetikorunu. P estože záchody prošly rozsáhlou rekonstrukcí, výrazn  lepší pocit 
z jejich návšt vy ne ekejte.  Foto: Martin Zaoral  

MĚSTSKÉ LÁZNĚ SI UMÍ VYDĚLAT JEN NA POLOVINU  
„Druhou půlkou jsou dotovány městem,“ přiznává Vladimír  

Jak Ve erníku potvrdil jednatel Domovní správy Prost jov Vladimír Pr ša, lázn  po-
stavené v padesátých letech minulého století už nesta í sou asným požadavk m 
služeb ve ejnosti.  2x foto: Michal Kadlec
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HLAS LIDUHLAS LIDU

HLAS BOŽÍHLAS BOŽÍ

KOMENTÁŘ VEČERNÍKU

MARTIN ZAORAL

ANALÝZA
MARTINA
MOKROŠE

Stává se to kdekoliv - na ulicích, v pro-
středcích hromadné dopravy, na za-
stávkách - tam všude lze zaznamenat 
pozoruhodné události. Někdy jsou 
úsměvné, občas zarážející, společným 
jmenovatelem všech je ale slovo divné. 
Pro mě nepochopitelné byly situace, 
kdy rodiče či příbuzní explicitně vyja-
dřovali před zraky všech přítomných 
vztah ke svým potomkům. Některé 
výjevy byly natolik šokující, že mi jejich 
obraz utkví v paměti pravděpodobně 
do konce života.
Dvě postarší dámy bedlivě střežily při-
bližně dvouletého chlapce sedícího na 
polstrovaném tramvajovém sedadle. 
Hašteřivý křik, jež obě dámy spustily 
ve chvíli, kdy dítko patlalo zmrzlinu po 
sedadle a madlech, doprovázelo ještě 
několik scén s výtkami, jak neuvěřitel-

ně nedbale a špatně se chlapec chová. 
Konečný výjev vyvrcholil při výstupu 
z dopravního prostředku. Klouček rych-
le docupital k otevírajícím se dveřím. 
Podle žen byl však nejspíš příliš pomalý, 
tak jej obě nakoply do zadku na zname-
ní, aby si pospíšil. Když se tramvaj opět 
rozjela, všichni sedící s otevřenými ústy 
kouleli očima - nemohli uvěřit, čeho byli 
právě očitými svědky...
Nemenší překvapení mi připravila 
žena kolébající kočár s dítětem. Po-
slechem hudby si chtěla zpříjemnit če-
kání na autobusové zastávce, anebo ji 
prostě už nebavilo poslouchat všetečné 
otázky svého „otravného“ dítěte. Nasa-
dila si tedy sluchátka do uší a upřímně 
ignorovala jakékoli náznaky dítěte, 
které vyžadovalo její pozornost. Ve vý-
jimečných momentech, kdy si konečně 

sluchátka z uší vyndala, jen křikla na 
děcko: „Co zas chceš?!“ A sluchátka si 
opět nasadila, aniž by počkala na od-
pověď.
Poslední tečku představoval muž, kte-
rý se svou partnerkou procházel ulicí 
zrovna okolo mě. Mezi nimi ťapkala 
malá holčička. Když se dítě pokusilo 
navázat kontakt a dotknout se jej, 
muž se děvčátku vytrhl se slovy: „Neta-
hej mě pořád za ruku!“
V takových okamžicích se musím za-
mýšlet nad tím, zda je výchova dětí, 
kterou tak často vídám, zcela v pořád-
ku. Rodiče křičí, své děti bijí anebo se 
o ně (v nejlepším případě) nezajímají. 
Nejhorší ale na tom všem je, že všichni, 
kteří vidí podobné situace jako já, jsou 
stejně tak jejich svědky a nikdo nemá 
žádnou vůli na tom cokoli měnit...

FEJETON TEREZY MACHOVÉ

Noèní piráti
V noci chodím po Prostějově je-
nom výjimečně, ale nedávno jsem 
se vracel s manželkou z plesu okolo 
druhé hodiny po půlnoci. Prochá-
zeli jsme po Vápenici a naprosto 
nás udivilo, s jakou rychlostí v tuto 
dobu jezdí řidiči osobních aut. 
Padesátkou to rozhodně nebylo! 
Když jsme viděli, jak křižovatku 
u Národního domu bere taxikář 
smykem a Vápenicí projíždí mini-
málně stovkou, jenom jsme kroutili 
hlavou. Ty tolik proklínané radary 
na měření rychlosti asi nebyly zas až 
tak špatným nápadem!
 Pavel Dvořák, Prostějov

Jak to chcete uhlídat?
Absolutně nechápu ty bezduché 
polemiky na zastupitelstvu města 
okolo vyhroceného derby mezi 
Prostějovem a Přerovem. Kdo cho-
dí na hokej či fotbal, tak ví, že prostě 
mnohým výstřelkům fanoušků ne-
lze zabránit. Jak chcete uhlídat, aby 
se tam nevyvěšovaly nějaké plakáty 
nebo dokonce neskandovala nějaká 
závadná hesla? Na druhé straně by 
pořadatelská služba měla lépe ša-
covat tyto fanoušky při vstupu na 
zimní stadion. Není přece možné, 
aby dovnitř někdo pronesl takové 
množství velkých dělobuchů!
 Jindřich Vymětal, Prostějov

Chování rodičů na pováženou

Ač spolu stále ještě bojují zima a jaro, tak v prostoru ulice 
Jezdecká se již projasnilo, a to tak, že velmi. K zemi se totiž defi-
nitivně odporoučela ruina Jezdeckých kasáren a před námi se 
otevřel pohled na nebe a slunce, které, když vykoukne i v tomto 
období přechodu zimy a jara, dodává světlo a taktéž teplo do 
blízkého parku a přilehlých domů. Ovšem ještě dlouho bude-
me zřejmě poslouchat, že ona budova k zemi jít neměla...

Pokácejte sakury
Jestli vedení magistrátu hledá nové správce hřbitovů, tak by se mělo po-
ohlédnout po někom, kdo konečně na Městském hřbitově v Prostějově 
vykácí všechny sakury. Květy těchto stromů každý rok ničí hroby v jejich 
blízkosti. Bylo nás víc, kteří o to před lety město žádali, ale pořád jsme se 
nedočkali odpovědi. 
 Božena Novotná, Prostějov

CO MNE V POSLEDNÍ DOBĚ POTĚŠILO
 JE TŘEBA MYSLET POZITIVNĚ...aneb

Čím více hřišť, tím méně si hrajeme
U

Opravdu geniální!
Může mi někdo prozradit, který génius vymyslel ty „úžasně“ mrňavé čekár-
ny na autobusových zastávkách v Prostějově? Nemáte šanci nezmoknout, 
když se v nich chcete schovat před deštěm a pokud navíc fouká vítr... I když 
stojíte pod stříškou, prší na vás zleva, zprava, zezadu i zepředu. Nevím, 
možná by se ty prosklené kadibudky hodily někomu z radních na zahrád-
ce, ale občanům jimi vůbec neposloužili! 
 Petr Antl, Prostějov



Fotografie narozených mi-
minek pořizujeme každou 
středu v porodnici Nemocnice 
Prostějov. Jestliže již maminku 
v pokoji nezastihneme, mů-
žete nám zasílat  své snímky 
i s potřebnými údaji na e-mailo-
vou adresu: 

miminka@vecernikpv.cz. 
Nádavkem pak všem rodičům 
zašleme jako poděkování dá-
rek - přímo domů graficky zpra-
covaný portrét i s blahopřá-
ním. PROSTĚJOVSKÝ Večerník 
- Myslíme i na vaši 
budoucnost!

i 

PEJSCI HLEDAJÍ SVÉ PÁNÍČKY!
Kdo z nás by neměl rád psy. Mnozí nějakého čtyřnohého miláčka doma mají, a tak jen mohou potvrdit, že se nejspíš stal nerozlučným členem domácnosti, bez kterého si snad už ani nedovedou představit 
domácí pohodu. Vždyť právě věrní a oddaní chlupáči nepochybně patří k našim nejlepším a nejmilejším přátelům. Pokud si vyberete pejska z útulku a jste zdaleka, prosíme, ověřte si telefonicky, zda pejsek již 
nebyl vydán. Ušetříte si tím cestu, ale i případné zklamání.
Informace a odchyt psů na tel.: 776 189 235  nebo při osobní návštěvě na adrese VOŘÍŠEK - ÚTULEK PRO PSY, SAMOTA 133, 798 58 ČECHY POD KOSÍŘEM. Vedoucím útulku je Ing. et Bc. Leopold Dostál.

LÍZA
je devítiletý kříženec jezevčíka malého vzrůstu. Lízince 
umřel páneček, je to velmi milá a přátelská fenečka, která je 
vděčná za každé pohlazení a kontakt s člověkem. Se psem 
i fenkou se bez problému snese, na vodítku chodí pěkně, 
netahá.

,

ANNA
je kříženec malého vzrůstu ve věku jednoho roku. Je to slu-
níčko, které rozdává úsměv na každém kroku. Má velmi přá-
telskou a vyrovnanou povahu, je vděčná za každé pohlazení. 
S pejskem i fenkou se snese bez problému, na vodítku chodí 
pěkně, netahá. Vhodná k dětem.

REX
je kříženec velkého vzrůstu ve věku zhruba deseti roků. Umřel 
mu jeho milovaný páneček, přesto je velmi milé a klidné pova-
hy. Pro svého pána bude oddaným a věrným parťákem, šťast-
ný bude v domečku se zahrádkou. Bez problému se snese 
s fenkou, na vodítku chodí pěkně, netahá.

LIBUŠKA
je kříženec středního vzrůstu ve věku asi čtyř až pět let. Je 
to veselá a vyrovnaná fenka, která je vděčná za jakýkoliv 
kontakt s člověkem. Každý den je neustále pozitivně nala-
děná a je velký mazel. Bez problému se snese s pejskem, 
na vodítku chodí pěkně, netahá.

,

Václav ZATLOUKAL
28. 2. 2016  53 cm 3,90 kg

Buková

Jan KOMÁREK
28. 2. 2016  50 cm 3,20 kg

Stražisko-Růžov

Marek SOCHA
29. 2. 2016  52 cm 4,00 kg

Prostějov

Andreas FOJT
2. 3. 2016  47 cm 2,55 kg

Prostějov

Tomáš BURIÁNEK
29. 2. 2016  49 cm 3,10 kg

Prostějov
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BLAHOPØEJEME!!!
Co může být pro každou maminku s tatínkem 

největším darem? No přece miminko! 
Všem novorozeňátkům a jejich pyšným 

rodičům přeje PROSTĚJOVSKÝ Večerník život 
provázený klidem, zdravím a jen těmi 

nejradostnějšími událostmi. 
Vítejte na tomto světě, děťátka!
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wwwwwwwwwwwwwwwwwwwwwww w.vece

Vítejte na svìtì

Karolína SMUTNÁ
29. 2. 2016  49 cm 2,90 kg

Lutotín

PROSTĚJOV Skoro tříletá holčič-
ka Natálka Š. přišla na svět prak-
ticky udušená. Do konce života už 
zřejmě nebude chodit ani mluvit, 
nutně potřebuje neustálou pomoc. 
Přestože podle státní zástupkyně 
Naděždy Kezniklové byl na vině 
zpackaný porod a odpovědnost 
nese zástupce primáře prostějov-
ské porodnice Jiří Prachař i po-
rodní asistentka Dana Pospíšilová, 
soud oba porodníky zbavil obžalo-
by! „Porod si nahrávejte na kame-
ru!“ vzkazuje po tomto rozhodnutí 
státní zástupkyně. Exkluzivní vyjá-
dření získal Večerník jak od rodiny 
malé holčičky, tak i vedení společ-
nosti Agel, která provozuje prostě-
jovskou nemocnici.

EXKLUZIVNÍ
reportáž
ze soudní síně

pro Večerník
Martin
ZAORAL

Takový případ by nechtěl rozhodovat 
asi nikdo z nás. Na jeho začátku stojí 
porod z března roku 2013, na samém 
konci je pak zničený život malé hol-
čičky a nezáviděníhodná situace jejích 
rodičů. Může za to vše osud, nebo ne-
dbalost zdravotníků? To byla zásadní 
otázka, před kterou byl nedávno po-
staven prostějovský soud. „Oba mladí 
manželé, jimž se narodilo prakticky 
udušené dítě, přesně popsali okol-
nosti narození jejich holčičky na svět.
Porodní asistentka tlačila předloktím 
na břicho rodičky, následně ji v tomto 
konání vystřídal doktor. Takové jed-
nání je přitom ve světě považováno 
za vysoce rizikové, jak pro matku, tak 
pro dítě. Je smutné, že se u nás stále 
běžně užívá. Ač ve většině případů 
nemusí mít tak fatální následky, po-
kud ale pupeční šňůra vede tak, že ji 
porodník opakovaně stlačí společně
s břichem rodičky a zamezí tím přívodu 
kyslíku k plodu, katastrofa je na světě.

To je podle mě i tento případ. Jednání 
obou obžalovaných proto považuji 
za hlavní příčinu současného zdra-
votního stavu malé holčičky,“ řekla ve 
své závěrečné řeči státní zástupkyně 
Naděžda Kezniklová, podle které 
je na vině zejména rutinní přístup 
obou zdravotníků. Z tohoto důvodu 
navrhovala zastavit oběma činnost,
a to doktorovi Prachařovi na tři roky
a Daně Pospíšilové na jeden rok. 
Obhajoba zpochybňovala fakt, že by 
oba zdravotníci tlačili na břicho rodič-
ky. Zároveň však upozorňovala, že ten-
to postup není v přímém rozporu jak 
se zavedenou praxí v České republice, 
tak se zákonem. Podle jejich vyjádření 
případný tlak na břicho nemohl ve vět-
ší míře způsobit zastavení přívodu kys-
líku k plodu. Jako pravděpodobnější 
příčina dušení dítěte se dle obhajoby 
jevilo dvojnásobné omotání pupeční 
šňůry kolem krku dítěte. 

Soudní znalci 
se (ne)shodli 

V rámci procesu byli předvolání zřejmě 
vůbec největší specialisté na porodnic-
tví v České republice. Jejich výpovědi 
se původně neshodovaly. Zatímco 
docent Pavel Čepický považoval tla-
čení na břicho rodičky předloktím 
za něco, čím se sice nikdo nechlubí, 
ale co lze v určitých případech využít, 
tak profesor Aleš Roztočil ve svém 
znaleckém posudku takovou variantu 
označil v rámci moderního porod-
nictví za nepřípustnou. Nicméně při 
samotné výpovědi u soudu nakonec 
´otočiĺ . „Osobně s tlačením předloktí 
na břicho rodičky sice nesouhlasím, 
ale být to může. Nepochybně by však 
v tomto případě bylo vhodnější pou-
žít vakuového extraktoru či kleští,“ 
vyjádřil se doslova Aleš Roztočil. 

Zfalšovaná 
dokumentace? 

Samostatnou kapitolu tvořila před-
ložená zdravotnická dokumentace. 
Zejména šlo o to, že souvislý záznam 
o takzvaných ozvách dítěte zazname-
návající tep srdce dítěte skončil hodinu 
před samotným porodem. Další měl 

být zaznamenán půlhodiny před ním, 
nicméně státní zástupkyně zpochybni-
la, že by se jednalo o pravý dokument. 
Vycházela přitom z tvrzení obou man-
želů, že jiné měření už zdravotníci ne-
dělali! To nepřímo potvrdil i přizvaný 
znalec. „Poslední záznam se v mnoha 
ohledech liší od toho předchozího. Je 
však možné, že byl proveden na jiném 
přístroji. Zásadní však je, jak z něj je 
patrné, že během uvedených deseti 
minut proběhly u rodičky pouze dvě 
kontrakce. To rozhodně neodpovídá 
závěrečné fázi porodu, kdy má žena 
běžně kontrakce přibližně každé dvě 
minuty. Pokud by ozvy byly takové, jak 
je uvedeno na dokumentu, pak je téměř 
jisté, že by se dítě narodilo zcela zdravé 
a nikoliv prakticky udušené. Z těchto 
důvodů považuji za velice málo prav-
děpodobné, že by tento záznam byl
u rodičky pořízen v čase uvedeném na 
dokumentu tedy těsně před porodem,“ 
vyjádřil se profesor Aleš Roztočil, který 
však svoji výpověď následně poněkud 
zrelativizoval. „Omotanou pupeční 
šňůru kolem krku má snad každé třetí 
dítě, s tím by si měli umět zdravotníci 
poradit. Nelze však zcela vyloučit, že se 
v tomto případě pupeční šňůra velmi 
pevně utáhla kolem krku dítěte až těsně 
před jeho příchodem na svět. V tako-
vém případě se i do té doby zcela zdravé 

dítě mohlo během asi tří až pěti minut 
dusit,“ připustil nakonec Aleš Roztočil.   

Soudkynì: Obžalovaní 
jsou v tom nevinnì

SS

Přes velké množství často zcela pro-
tichůdných důkazů bylo rozhodnutí 
soudu až nečekaně jednoznačné. 
„Podle názoru soudu obžalovaná 
Dana Pospíšilová vůbec nebyla po-
rodu přítomna, což dosvědčil jak 
zdravotnický personál, tak jiná před-
volaná rodička, u které měla v inkri-
minovanou dobu být. Soud uvěřil
i tvrzení doktora Prachaře, že netla-
čil na břicho rodičky. Navíc výpo-
věď obou znalců se nakonec shodla
i v tom, že ono rozporuplné tlačení 
předloktím na břicho rodičky není 
ničím, co by Česká gynekologická
a porodnická společnost nedoporučo-

vala,“ uvedla ve stručném odůvodnění 
rozsudku soudkyně Hana Greplová. 
„Stále jsem přesvědčena, že svědectví 
obou manželů bylo pravdivé. Je tedy 
třeba vzkázat všem budoucím rodi-
čům, aby si porod nahrávali na kameru, 
aby vše bylo pro podobné případy zcela 
průkazné,“ vyjádřila se státní zástupky-
ně Naděžda Kezniklová, která nesjpíš 
podá odvolání. I z tohoto důvodu do-
sud není pravomocný.  
„Od začátku jsme věděli, že dokázat 
odpovědnost konkrétních lidí za stav 
naší holčičky nebude snadné. Za svým 
vyjádřením si však stojíme. Navíc nejs-
me jediní, slyšeli jsme o celé řadě dal-
ších podobných případů. I proto jsme 
se rozhodli to tak nenechat a alespoň 
to zkusit,“ komentovala rozsudek ex-
kluzivně pro Večerník maminka posti-
žené Natálky.

SOUD ZPROSTIL PROSTĚJOVSKÉ PORODNÍKY ŽALOBY
➢ z titulní strany

pohledem prostìjovské nemocnice
„Jednoznačně odmítáme jakoukoli spekulaci na téma, že by snad mělo 
v nemocnici dojít k manipulaci se zdravotnickou dokumentací. Něco 
podobného je naprosto vyloučeno! Porod byl veden v souladu s dopo-
ručeními odborné společnosti - což potvrdili i oba soudní znalci. Soud 
zároveň potvrdil, že byla mylně žalována osoba, která nebyla ve věci anga-
žována. Je nám velmi líto, k jakému vývoji zdravotního stavu u narozené-
ho dítěte došlo, ale souhlasíme s vyjádřením soudu, že se tak nestalo díky 
zanedbání kohokoliv ze strany nemocnice.“ Radka Miloševská,
 tisková mluvčí společnosti AGEL a.s., 
 provozující Nemocnici Prostějov

Ples určený pro setkání aktivních rodičů dětí z místní mateřinky se v Ohrozimi konal již poosmé, od roku 2012 jej 
zaštiťuje spolek ProOhrozim.  Foto: Martin Zaoral
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Letošní novinkou Vranovské štampr-
le byla hojná účast likérů, které díky 
tomu vytvořily vlastní kategorii. Jinak 
se vše neslo v tradičním duchu.  Or-
ganizátoři se opět mohli těšit z velmi 
solidní účasti návštěvníků, naopak 
by možná uvítali větší zastoupení 
pálenek vzniklých z místního ovoce. 
„Každoročně vyrazím asi na deset po-
dobných akcí. Právě tady ve Vranovi-
cích jsme kdysi našli inspiraci pro náš 
Mostkovické kaléšek,“ zmínil se Lubo-
mír Karafiát z Vodáckého oddílu SQ 
Prostějov, který pořádá největší košt 

ovocných pálenek a domácích likérů v 
Olomouckém kraji. 
Čtrnáctiletá tradice Vranovské 
štamprle však může být ohrožená. 
„Kdo ví, jestli se tu nevidíme napo-
sledy,“ povzdechla si Ivana Hasalová, 
předsedkyně pořádajícího Českého 
zahrádkářského svazu Vranovice-Kel-
čice. Narážela přitom na návrh záko-
na o ochraně zdraví před škodlivými 
účinky návykových látek. Pokud by 
byl schválen, mohlo by to znamenat 
konec všech degustací vín a slivovic. 
Ona sama takový zákon považuje za 

nesmysl. „K nám lidé přijdou ochut-
návat a vychutnávat pálenky v malém 
množství a ne se opít. Na to mají 
spoustu jiných příležitostí,“ pozname-
nala Hasalová. 
Jednotlivé vzorky posuzovala jak 
odborná komise, tak i příchozí ve-
řejnost. A jak to nakonec dopad-
lo?  „Ozdobnou láhev za absolutní 
vítězství si odnesla Ludmila Laban-
cová z Prostějova za svoji hruškovici.
V nejvíce obsazené kategorii švestek 
vyhrála domácí Lenka Hrudová. Sa-
motní návštěvníci pak nejvíce hlasů 
dali meruňkovici Kateřiny Hrudové 
z Vranovic u Brna,“ prozradila Ivana 
Hasalová, která jedním dechem podě-

kovala všem sponzorům, bez jejichž 
podpory by se podobná akce konat 
nikdy nemohla.  
Tradiční Vranovská štamprla je zřej-
mě nejstarší, nikoliv však jedinou po-
dobnou akcí v regionu. Milovníci do-
mácích pálenek se budou moci hned 
začátkem dubna sejít ve Výšovicích. 
„Osmý ročník Véšovského koštu po-
řádáme v sobotu druhého dubna od 
šestnácti hodin v areálu místního zám-
ku,“ pozval všechny jeden z organizá-
torů Zdeněk Šťáva. Koštéři se sejdou 
také v sobotu 16. dubna při Mostko-
vickém kaléšku. Zájemci o účast v této 
soutěži mohou již nyní odevzdávat své 
vzorky v tamní palírně. 

●● Co vás za dlouhá léta ve staros-
tenském křesle nejvíce potěšilo?
„Člověka potěší vše, co se podaří. 
(úsměv) V minulém období prošla 
rekonstrukcí škola, postavili jsme 
dva bytové domy, z nichž jeden je ur-
čen pro osoby s omezenými příjmy.
Z vlastních zdrojů jsme také zasíťovali 
pozemky určené pro výstavbu rodin-

ných domků, přičemž v současnosti 
už je plocha v podstatě připravená.
V roce 2014 jsme schválili nový územ-
ní plán, v němž jsme poněkud rozšířili 
intravilán obce. Při příjezdu ve směru 
od Prostějova už probíhá nová výstav-
ba, takže se snažíme pro rozrůstání 
obce udělat maximum. Stojí to sa-
mozřejmě finanční prostředky, ale na 
druhé straně jsou zase výnosy z prode-
je pozemků a budoucí daňové příjmy.“
●● O přírůstky obyvatel tedy Pivín 
nemá nouzi?
„Náš místostarosta vede přehled
v evidenci malých občánků vzhledem 
k plánování míst v mateřské škole. 
Koneckonců i on sám je nastávající ro-
dič. (úsměv) Letošní rok by podle něj 
měl být nejplodnější. Všem, kteří jsou
v očekávání, přejeme hodně zdraví
a těšíme se na letošní vítání.“
●● Začátek tohoto volebního obdo-
bí byl v Pivíně hodně hektický, že?
„Osobně považuji za významný 
úspěch vybudování komunikace do 
sousední Skalky, o což usilovali naši 
předkové už od roku 1938... Podařilo 
se to až nyní díky dotaci z krajského 
úřadu. Radost mám i z kompletně 
nového průtahu obcí včetně rekon-
strukce kanalizace. Tuto akci jsme fi-
nancovali sedmimiliónovým úvěrem, 
jehož splácení ovšem není zásadní zá-
těží obecního rozpočtu. Novou fasádu 
dostala také budova obecního úřadu.“
●● Jak je komunikace do Skalky vy-
užívaná?
„Víte, při počáteční diskuzi se obje-
vovaly hlasy, že raději chodit prašnou 
cestou než po rozpáleném asfaltu... 
Ale názory se postupně mění. Komu-

nikace je takřka permanentně využí-
vaná pro nordic walking, motorová 
vozidla se objeví zřídka. Cesty jsme 
využili o silvestrovském výšlapu na 
kopec ke Skalce, odkud jsme pozoro-
vali ohňostroj v Prostějově. Byla to po 
letech zajímavá změna.“
●● Co významného chystáte do 
konce volebního období?
„Chceme renovovat hřiště, kde jsou 
objekty už hodně zastaralé, doslova 
od střechy až po vnitřní vybavení.

V plánu máme také nedávno zakou-
pený objekt upravit na zázemí pro 
zaměstnance obce a pro pracovníky, 
kteří provádějí veřejně prospěšné 
práce. Dalším využitím budovy by 
měla být klubovna pro místní spol-
ky, především divadelní společnost 
Větřák. Zaměříme se i na dobudo-
vání chodníků, které jsme nemohli
z terénních důvodů zahrnout do pro-
jektu SFDI.“
●● Vaše obec jako jedna z mála třídí 
zvlášť nápojové kartony...
„Odpad se snažíme třídit opravdu 
svědomitě už několik posledních let. 
Nápojové kartony byly zpočátku uklá-
dány k papíru, což není vhodné. Proto 
jsme zavedli speciální oranžové pytle, 
které se periodicky odvážejí spolu se 

sklem smluvním partnerem z Kostel-
ce na Hané. Letos chceme požádat
o navýšení počtu sběrných nádob a 
přidat ještě speciální nádobu na kovo-
vý odpad.“
●● Dvojice ve vedení obce vzhle-
dem ke značnému věkovému roz-
dílu může na první pohled působit 
nesourodě. Jak se vlastně zrodila?
„Šlo samozřejmě o výsledek povoleb-
ních vyjednávání, kdy jsme museli re-
spektovat situaci, že žádný z kandidu-
jících subjektů nedosáhl na absolutní 
většinu v zastupitelstvu. Výsledný tan-
dem se podle mého názoru osvědčil
a funguje. Místostarosta sbírá zkuše-
nosti v řízení obce, na druhou stranu 
zase využíváme jeho znalostí moder-
ních technologií.“

zprávy z regionu aneb jsme
s vámi u toho...

Konicko • Kostelecko • Němčicko • Plumlovsko • Protivanovsko
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Dorazil i Lubomír Karafiát (v popředí). Jeden z organizáto-
rů největšího koštu pálenek v Olomouckém kraji Mostko-
vické kaléšek ve Vranovicích svého času našel inspiraci.  

Košty pálenek rozhodně nepřitahují pouze brunátné pa-
desátníky, ale často i velmi pohledné mladé ženy. Vranov-
ská štamprla v tomto směru není výjimkou... 

Na dno své lahve se s velkou chutí podívala i tato vůbec 
nejmladší účastnice Vranovské štamprle. Jak vidno, evi-
dentně jí chutnalo.

sa
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Srna nepřežila
Předminulý pátek 26. února před 
sedmou hodinou ranní došlo na sil-
nici ve směru ze Suchdola na Pten-
ský Dvorek ke střetu osobního vo-
zidla se srnou. Dvaačtyřicetiletému 
řidiči vozidla Opel Insignia vběhla 
srna náhle z levé strany do jízdní 
dráhy. Uhynulé zvíře si převzal zá-
stupce správy silnic. Alkohol byl
u řidiče vyloučen dechovou zkouš-
kou, ke zranění osob nedošlo. Cel-
ková hmotná škoda byla předběžně 
vyčíslena na 101 000 korun.

Neplatí alimenty
Ze spáchání trestného činu zane-
dbání povinné výživy je podezřelý 
jednačtyřicetiletý muž z Prostějov-
ska, který od července loňského 
roku doposud řádně a včas nepři-
spívá na výživu svých dvou dětí ve 
věku 14 a 17 let, ačkoliv mu tato 
povinnost vyplývá ze zákona. Roz-
hodnutím soudu má platit částku 
šest tisíc korun měsíčně k rukám 
matky. K dnešnímu dni se dlužná 
částka vyšplhala na osmačtyřicet 
tisíc korun. Muži hrozí až dva roky 
vězení.  

Okradena u lékaře!
Minulé pondělí 29. února v dopo-
ledních hodinách se dosud nezná-
mý pachatel vloupal do uzamčené 
odkládací skříňky ve zdravotnic-
kém zařízení v obci na Prostějov-
sku, z níž odcizil dámskou kabelku 
s peněženkou, osobními doklady, 
platební kartou, finanční hotovostí 
pěti set korun, mobilním telefonem 
Nokia C5, zlatým řetízkem, klíči 
od domu a dalšími drobnostmi. 
Třiašedesátileté majitelce tašky tak 
svým činem způsobil škodu vyčís-
lenou na téměř šestnáct tisíc korun. 
V případě dopadení hrozí zloději za 
přečin krádeže a přečin neoprávně-
ného opatření, padělání a pozmě-
nění platebního prostředku až dva 
roky vězení.     

Poničil auto
Ze spáchání trestného činu poškoze-
ní cizí věci je podezřelý zatím nezná-
mý pachatel, který v čase od 24. do 
26. února poškodil v Ohrozimi vozi-
dlo značky Jonway Ufo. Zatím přes-
ně nezjištěným předmětem vytvořil 
v laku auta několik rýh. Majitelce 
způsobil škodu v předběžné výši 
dvaceti tisíc korun. Vandalovi v pří-
padě dopadení hrozí až rok vězení. 

Opilec v bědkovicích
Předminulou sobotu 27. února ko-
lem půl deváté ráno kontrolovali 
policisté v Obědkovicích osobní 
motorové vozidlo Suzuki Swift.
U čtyřiatřicetiletého řidiče provedli 
dechovou zkoušku a naměřili mu 
1,05 promile alkoholu. Policisté 
mu na místě zadrželi řidičský prů-
kaz a zakázali další jízdu. Nyní je 
podezřelý ze spáchání trestného 
činu ohrožení pod vlivem návykové 
látky, za který mu hrozí až roční po-
byt za mřížemi, peněžitý trest nebo 
zákaz činnosti.

Skoro dvě promile
Předminulou neděli 27. února 
krátce po třiadvacáté hodině kont-
rolovali policisté v obci Kostelec na 
Hané čtyřiapadesátiletého cyklistu. 
Provedenou dechovou zkouškou 
policisté u muže změřili hodno-
tu 1,97promile alkoholu v dechu. 
Muž s výsledkem měření souhlasil a 
uvedl, že v době od 20:00 do 23:00 
hodin vypil tři půllitry jedenácti-
stupňového piva. Další jízdu poli-
cisté muži zakázali a jeho přestupek 
bude předán k dořešení příslušné-
mu správnímu orgánu. 

ČERNÁ
KRONIKA
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>>> chcete vìdìt, kdo je vaším starostou?

VRANOVICE-KELČICE Dokud se koštuje, ještě se neumřelo! I tak 
by se dal parafrázovat text oblíbené skladby Jaromíra Nohavici v 
souvislosti s pořádáním čtrnáctého ročníku Vranovské štamprle. V 
restauraci U Toma v Kelčicích se sešlo celkem třiaosmdesát vzorků 
pálenek z celého Prostějovska od Němčic až po Čelechovice. Podle 
zastoupení jednotlivých kategorií se loni urodily zejména švestky 
a tentokrát i meruňky. Nechyběly kuriozity v podobě šnapsů z vína 
či jalovce, a ani PROSTĚJOVSKÝ Večerník! 

 Martin ZAORAL

EXKLUZIVNÍ  REPORTÁŽ
pro Večerník
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V restauraci U Toma v Kelčicích to uplynuloz sobotu vřelo jako v úle. Konal se zde 
čtrnáctý ročník soutěže o nejlepší domácí pálenku „Vranovská štamprla“. 
 Foto: Martin Zaoral 

www.
vecernikpv.cz

VIDEO&FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

VE VRANOVICÍCH NAPLNILI ŠTAMPRLE UŽ POČTRNÁCTÉ VE VRANOVICÍCH NAPLNILI ŠTAMPRLE UŽ POČTRNÁCTÉ 
Budoucnost oblíbené akce však ohrožuje nesmyslný zákon...  Budoucnost oblíbené akce však ohrožuje nesmyslný zákon...  

„Vybudováním komunikace do Skalky jsme vyrovnali
historický dluh,“ těší starostu Pivína Jana Vránu

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

Plumlov chystá 
rozpoèet 

Plumlov (mls) - Je to už tradice! 
Stejně jako každý rok už přes dva 
měsíce hospodaří město Plumlov
v rozpočtovém provizoriu. Návrh na 
letošní rok je však již na světě. Počítá 
s příjmy ve výši čtyřiatřiceti milionů 
korun a výdaji o dva miliony nižšími. 
Zbývající dva miliony korun půjdou 
na splácení dlouhodobých úvěrů, 
které si město vzalo zejména na vy-
budování kanalizace. 

Rozdají peníze na sport  

Němčice nad Hanou (mls) - Cel-
kem sto padesát tisíc korun je ve 
hře v grantovém řízení Sportem
k lepší kondici, který vypsala radnice 
v Němčicích nad Hanou. Peníze na 
něj půjdou z výtěžku loterií a sáz-
kových her. Do programu se může 
přihlásit každý, kdo má jakýkoliv ná-
pad, jak zlepšit fyzičku dospělých či 
dětí ve městě. Na jeden projekt však 
může žádat maximálně o třicet tisíc 
korun. Pětinu z celkové částky musí 
doplatit z vlastní kapsy. Zájemci 
se na podatelnu Městského úřadu
v Němčicích nad Hanou mohou 
hlásit do 8. dubna letošního roku. 

Ve Vrbátkách plánují 
rondel 

Vrbátky (mls) - Nebezpečnou 
křižovatku mezi silnicemi vedoucí-
mi z Prostějova, Štětovic a Duban 
plánují upravit ve Vrbátkách. Na 
místě častých nehod by v budoucnu 
měl vzniknout rondel. Vedení obce 
chce ještě letos připravit projekto-
vou dokumentaci, s pracemi by se 
mohlo začít příští rok.  

RYCHLÝ
VEČERNÍK

PIVÍN Letos pětašedesátiletý 
starosta Pivína Jan Vrána (na 
snímku) patří k těm předsta-
vitelům obcí, kteří toho za své 
působení od konce devade-
sátých let zažili opravdu hod-
ně. Předtím, než nastoupil do 
svého úřadu, který zastává už 
páté volební období, pracoval 
na stavbách nejen v České re-
publice, ale po otevření hranic
i u západních sousedů.  
Vyjednat stabilní koalici byl 
pro ostříleného starostu po po-
sledních volbách vcelku oříšek. 
Jak se ale v případě Pivínských 
ukázalo, vše je ale nejen v po-
litice věcí dohody. Právě Jan 
Vrána byl dalším hostem na-
šeho pravidelného seriálu se 
starosty měst, městysů a obcí 
prostějovského regionu.

exkluzivní rozhovor
pro Večerník

Tomáš
KALÁB

ozhovor
k

  Zpočátku se objevovaly hlasy, 
že raději chodit prašnou cestou 

než po rozpáleném asfaltu, 
ale názory se postupně mění...

“
Foto: archív Večerníku

Šokovaný starosta Alojzova M. Grulich:
„O pádu stromu slyším poprvé od vás!“
ALOJZOV S obavami se lidé v Alojzo-
vě dívají do korun mohutných stromů, 
které rostou na okraji obce mezi lesem 
a jejich pozemky. Na nich mají posta-
veny domy či chaty. Padlý strom nyní 
zatarasil přístupovou cestu, poničil za-
hradní plot a o pár metrů minul dům 
jednoho ze starousedlíků. Po uvedené 
cestě přitom poměrně často jezdí auta 
místních a chatařů, kteří na ní i parkují. 
„Naštěstí jsem tam auto právě neměl... 
Strom spadl někdy odpoledne, tedy
v době, kdy jsem byl zrovna v práci. Náš 

dům minul jen o několik málo metrů,“ 
konstatoval exkluzivně pro Večerník Petr 
Blaha, na jehož pozemek strom dopadl. 
Místní nyní nedůvěřují stavu dalších mo-
hutných dřevin, které stojí v bezprostřed-
ní blízkosti jejich pozemků. Mají strach 
hlavně z toho, že by příští pád mohl mít 
mnohem fatálnější následky. „Ve čtvrtek 
třetího března přitom nebyla žádná vich-
řice, přesto strom spadl. Jeho stav tedy byl 
už nepochybně špatný. A dá se předpo-
kládat, že u těch ostatních nebude o nic 
lepší. Lidé tu běžně chodí, parkují svá auta 
a mají domy či chaty. Hrozí, že se zde sta-
ne větší neštěstí,“ varuje Petr Blaha. 
Celou věc komplikují složité majetkové 

poměry týkající se parcely, na kterém stro-
my stojí. Z katastru nemovitostí vyplývá, 
že rozlehlý les má hned osm majitelů. 
Patří mezi ně obce Alojzov, Protivanov, 
Bousín, Myslejovice, Niva, Otinoves
a Seloutky. Většinovým vlastníkem je pak 
společnost Lakewood sídlící u Jičína. 
„O pádu stromu slyším poprvé od 
vás! O možném nebezpečí mě nikdo 
dosud neinformoval... Společnost 
Lakewood v této věci zkontaktuji a po-
žádám o případné opatření. Obrátím 
se i na správce lesa. Věřím, že by v této 
věci mohli být vstřícní,“ přislíbil přes 
Večerník v pátek odpoledne starosta 
Alojzova Miroslav Grulich.  (mls) 

Na okraji lesa stojí další stromy, které 
by mohly ohrozit nemovitosti místních 
obyvatel i chatařů.  Foto: Petr Blaha
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Na Němčicku vybílil zloděj hospodu
NĚMČICKO Majiteli hospody
v nejmenované obci na Němčicku 
teď zbývají jen oči pro pláč. Jeho 
provozovnu totiž navštívil navý-
sost nezvaný host. Po odchodu 
zloděje hospodský spočítal škodu 
na desítky tisíc korun. Policie po 
lumpovi zatím marně pátrá...

„V pondělí devětadvacátého února 
v době od půlnoci do jedné hodiny 
odpoledne se do hostince v obci na 
Němčicku vloupal dosud neznámý 
pachatel. Ten do budovy vnikl po 
násilném překonání vstupních dveří 
a následně provozovnu prohledal. 
Ze zásuvky za barem odcizil finanč-

ní hotovost ve výši 12 350 korun. 
Dále poškodil automat na cigarety, 
ze kterého ukradl přesně nezjištěné 
množství zboží v hodnotě předběž-
ně vyčíslené na dvacet tisíc korun 
a po poškození automatu na šipky 
z něho odcizil finanční hotovost ve 
výši jednoho tisíce korun,“ popsal 

řádění zatím neznámého poberty 
František Kořínek, tiskový mluvčí 
Policie ČR pro Územní odbor Pro-
stějov. 
Pokud se policistům z Němčic 
nad Hanou podaří zloděje vypát-
rat, hrozí mu až dva roky vězení. 
 (mik)

Další kamion se vzpříčil
pod mostem v Němčicích
NĚMČICE NAD HANOU Podru-
hé v krátké době došlo na stejném 
místě k dopravní nehodě. A ne le-
dajaké. Těžko říct, proč řidiči ka-
mionů přehlížejí dopravní značku, 
která je jasně upozorňuje na fakt, že 
se pod železniční most v Němčicích 
nad Hanou prostě nevejdou. Uply-
nulý čtvrtek pod ním uvízl další 
šofér s náklaďákem! 
„K této havárii došlo ve čtvrtek třetího 
března krátce před půl desátou hodi-
nou dopoledne. Čtyřiačtyřicetiletý 
řidič kamionu nerespektoval doprav-
ní značení zakazující vjezd vozidel, 
jejichž výška přesahuje 3,6 metru
a při jízdě směrem od Výšovic vjel se 
svým kamionem pod takto označený 
železniční most. Došlo ke kontaktu

s mostní konstrukcí a poškození ka-
biny tahače a vrchní části návěsu,“ 
popsal nehodu František Kořínek, tis-
kový mluvčí Policie ČR pro Územní 
odbor Prostějov. Bezprostředně poté 
dopravu v místě kyvadlově řídili po-
licisté. „Z důvodu přeložení nákladu 
a následného vyproštění návěsu byla 
komunikace až do půl druhé odpoled-
ne plně uzavřena, a to již od křižovatky 
k obcím Dobromilice a Pivín. Havárie 
se obešla bez zranění osob a hmotná 
škoda na vozidle a mostní konstrukci 
byla předběžně vyčíslena na sto šest ti-
síc korun,“ uvedl mluvčí prostějovské 
policie. 
K úniku provozních kapalin z kamio-
nu naštěstí nedošlo. Alkohol byl u ři-
diče vyloučen provedenou dechovou 

zkouškou a jeho přestupek policisté 
vyřešili na místě uložením blokové 
pokuty ve výši dvou tisíc korun. „Na 
železniční trati vedoucí po mostní 
konstrukci byla preventivně snížena 

rychlost projíždějících vlaků. Na mís-
to byli přivoláni pracovníci Správy 
železniční dopravní cesty ke zjištění 
případného poškození mostu,“ dodal 
František Kořínek.  (mik)

Náraz do mostní konstrukce strhl na kamionu celou plachtu z korby.  Foto: Policie ČR

SOKOLOVNA SE VRÁTÍ MĚSTU!
KOSTELEC NA HANÉ Dohoda jis-
tá. Dlouhotrvající nejistota ohledně 
osudu kostelecké sokolovny je pryč. 
Město v čele se starostou Ladisla-
vem Hynkem se zasadilo o zpětný 
odkup historické dominanty, která 
v současnosti patří České unii spor-
tu. „Dohodli jsme se na kupní ceně 
tři miliony tři sta padesát tisíc ko-
run s tím, že ČUS bude posílat část 
prostředků každoroční splátky na 
podporu sportovní činnosti v unii 
registrovaným kosteleckým klu-
bům,“ informoval Večerník Ladislav 
Hynek, starosta Kostelce na Hané. 

Zdeněk VYSLOUŽIL
Smluvní podmínky odsouhlasila Rada 
města Kostelec na Hané na svém po-
sledním zasedání. Pozitivní reakce při-

šla od klubů, kterých se to týká. „Jedná 
se o fotbalový oddíl a kušisty Savana. 
Od obou subjektů jsme dostali kladné 
vyjádření s navrhovanými podmínka-
mi,“ prozradil Hynek, jenž podotkl: 
„Bez jejich souhlasu by všechno mělo 
trochu jinou proceduru. Těší mě, že 
jsme našli společnou řeč. Myslím, že 
se jedná o všeobecně prospěšný krok.“
Problém s podepsáním navrhované 
smlouvy neměli tedy ani fotbalisté. 
„Na středeční výborové schůzi jsme 
se shodli, že návrh smlouvy podepíše-
me,“ vyjádřil se Stanislav Píchal, prezi-
dent FC Kostelec na Hané. 
Veskrze pozitivní reakce vzbudil ná-
vrh smlouvy i v radě. „Rada byla rozší-
řená o zastupitele, kde se projednával 
rozpočet na příští rok, a setkali jsme 
se jen se souhlasnými názory. Nikdo 

neměl žádné připomínky,“ informo-
val Hynek. „Definitivně se vše musí 
schválit na zastupitelstvu šestnáctého 
března. Další schvalovací akt je pak na 
České unii sportu, která má v dubnu 

valnou hromadu. Pokud valná hroma-
da dá souhlas, už by nic nemělo bránit 
převodu sokolovny do majetku města 
Kostelec na Hané,“ dodal kostelecký 
starosta.

Historická budova kostelecké sokolovny bude patřit městu.     Foto: Zdeněk Vysloužil
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Kostelec na Hané se dohodl s ČUS:



PROSTĚJOV Třicet let a dost! Ná-
rodopisný soubor Mánes, jenž vznikl 
před sedmdesáti roky, byl v posled-
ních třech dekádách nerozlučně spjat 
s manželským párem Vysloužilů, kte-
ří jej v tomto dlouhém období spoleh-
livě vedli. Přesně podle rčení, že v nej-
lepším se má přestat, se Vysloužilovi 
rozhodli předat štafetu následovní-
kům. Novou vedoucí souboru se stala 
Kateřina Piňosová, jejím zástupcem 
Michal Mucha a hospodářem David 
Blahák. Tito dlouholetí členové sou-
boru vytvořili triumvirát, který chce 
na práci svých předchůdců navázat. 
V  tomto ojedinělém trojrozhovoru 
měla sice hlavní slovo Kateřina Pi-
ňosová, její dva parťáci ji ale sem tam 
také doplnili...

●● Úvodní otázka se přímo nabízí, co 
je v Mánesu nového?
Kateřina Piňosová: „Máme nové ve-
dení! Manželé Marie a Petr Vysloužilo-
vi, kteří stáli v čele souboru třicet let, se 
rozhodli, že už stačilo, a předali to mladší 
generaci.“
●● Jednalo se o volbu náhod-
nou nebo předem pro-
myšlenou?
KP: „Pan Vysloužil si 
nás předem vytipoval. 
Jsme dlouholetí čle-
nové Mánesu, a navíc 
věděl, že nám osud 
souboru není lhostejný. 
Na členské schůzi navr-
hl naše jména a hlasování 
rozhodlo, že to budeme my.“ 
(úsměv)
●● Zaskočilo vás, že jste byli navrženi 
právě vy?
KP: „Dá se říci, že ani ne, i když... Pan 
Vysloužil nám dal dopředu avízo, že tahle 
možnost existuje. Trochu jsme s tím tedy 
vlastně počítali. Teprve teď ale konkrétně 
zjišťujeme, co všechno to obnáší...“
●● Byli jste tedy hozeni do vody 
a plavte...
KP: „Přesně tak! Postupně zjišťu-
jeme, že nás čeká spousta a spousta 
práce. Nějak jsme si ale všechny po-
vinnosti rozdělili. Já mám například 
na starosti vedení souboru, záležitosti 
okolo tanečních programů a vše, co 
se toho týká. Kolegové pak řeší ostat-
ní věci.“ 
David Blahák: Společně s  Michalem 
Muchou například zajišťujeme dotace 
a sháníme finance, abychom ten rok ně-
jak přežili. Zavedli jsme například člen-
ské příspěvky, abychom měli nějakou 
jistotu.“ (úsměv)

●● Zmiňujete nelehkou finanční si-
tuaci…
DB: „Rozhodně nechceme, aby byla 
naše jména podepsána pod tím, že 
soubor Mánes zanikl!“
●● Kolik má Mánes vlastně členů?
KP: „Jedná se o plus minus dvacet lidí. 
Scházíme se jedenkrát v týdnu, konkrét-
ně každé pondělí.“
●● Jakou věkovou skladbu má člen-
ská základna?

KP: „Zhruba od dvaceti do pětašede-
sáti let. Je to průřez všemi generacemi.“
●● Co je hlavním cílem souboru?
KP: „Udržet hanáckou tradici. Jak po 
stránce taneční, hudební, tak i krojové. 
Chceme lidem ukázat, jak vypadá ha-
nácký kroj, stejně jako tomu bylo před 
sedmdesáti lety.“
●● V minulosti jezdil Mánes hodně 
do zahraničí. Jak se podobná vystou-
pení vůbec domlouvají?

Michal Mucha: „Vždycky nám přichá-
zely pozvánky. Přesně vám to ale neřek-
neme, protože v období, kdy se jezdilo 
do zahraničí, jsme ještě ve vedení nebyli. 
Samozřejmě bychom ale rádi opět ně-
kam vyrazili.“
●● Jaký repertoár nabízíte?
MM: „Nacvičili jsme okolo dvaceti 
tanců a ty zakomponovali do třech pá-
sem, předváděných buď v klasických 
krojích, nebo krojích z osmnáctého 

století, máme dokonce i jeden kroj 
podhorácký.“ 
●● Zmínili jste kroje, jakou pro vás 
mají vlastně hodnotu?
KP: „Kdybych měla mluvit jen za sebe, 
tak pro mě tu nejvyšší. (úsměv) Penězi si 
to netroufám odhadnout, ale řekla bych, 
že jeden má finanční hodnotu v řádu ně-
kolika deseti tisíců.“
●● Dostali jste už někdy nabídku na 
odkup hanáckého kroje?
DB: „To se nám ještě nestalo. My by-
chom ale stejně nikdy kroj neprodali!“
●● Kde jste vlastně k těm krojům 
přišli?
KP: „Ony se dědí z generace na ge-
neraci od roku 1945, kdy byl soubor 
založen. My je jen obnovujeme, pro-
tože látka tolik let nevydrží. Hlavní 
část peněz tedy investujeme do je-
jich údržby. A jelikož se kroj pere, 
škrobí, žehlí a hlavně se v něm tan-
cuje, tak se i patřičně opotřebovává. 
A právě i proto jsme velice vděčni za 
každé šikovné ručičky tetiček, které 
navrací krásu našim krojům.“
●● Jak dlouho vám trvá se do kroje 
nasoukat?
KP: „Je rozdíl mezi pánským a žen-
ským krojem. Pánský jde obléct během 
pěti až deseti minut. Dámský zvládám 

za patnáct minut, ale laik by to 
asi bez pomoci nezvládl. 

(smích) Tipovala bych 
to tak na hodinu, ale 

s pomocí.“
●● Z čeho se 
onen ženský 
kroj vlastně 

skládá?
KP: „Když to 

vezmeme odspodu, tak 
spodnička, velká spodnička 

a ještě jedna velká spodnička. 
(smích) Následuje tmavá sukně, zá-
stěra. Nahoře jsou rukávce, oplečí, 
kordulka, nakonec se vše ozdobí oboj-
kem. Na hlavě je šátek a v pase mašle. 
Kdo má menší pozadí, tak si pomáhá 
honzíkem. (opět výbuch smíchu)“  

●● Hanácký kroj patří k nejbohat-
ším, je to pravda?
KP: „Ano, hlavně co se týká vyšívání. 
Rozhodně patří také k nejtěžším. Kolik 
ale váží, vám neřeknu. Nikdy jsem se 
v něm nevážila, ale tipovala bych tak 
okolo pěti kilo.“
●● Na nevytopený sál si tedy „Máne-
sáci“ nikdy nestěžují?
KP: „To rozhodně ne. Pokud začneme 
tancovat, tak je nám vždycky hodně 
teplo. Máme tedy raději nižší teplotu.“ 
(úsměv)
●● Nakousla jste složité oblékání 
kroje. Ženy to asi v době, kdy v nich 
chodily na tancovačky atd., neměly 
v porovnání s dneškem jednoduché?
KP: „To opravdu ne. (smích) Alespoň 
to ale mělo své kouzlo, ne? Pánové na to 
museli v té době asi jinak... Musela v tom 
být láska, ale ono to tak snad dříve ani ji-
nak nebylo.“ (úsměv)
●● Máte nějaký speciální zážitek za 
dobu vystupování?
KP: „Pro mě byla třeba nezapomenutel-
ná Sicílie. Všechny soubory spaly ve škole 
a pohromadě. Byl tam nedostatek vody, 
všichni jsme se koupali podle předem 
určeného harmonogramu. Na dvoře 
byly cisterny. 
DB: „ Já mám zase jiný zážitek z Belgie, 
kde jsme byli ubytováni po dvojicích 
v rodinách. Mají úplně jiné návyky, na-
příklad chodí v botách až do postele...“ 
●● Jakou máte představu o dalším 
fungování souboru?
DB: „Dokážeme si představit, že by-
chom vystupovali jednou měsíčně. 
V průměru bývá okolo osmi vystoupení 
ročně, ale zvládli bychom jich o trochu 
více.“
●● Přibíráte stále nové členy?
DB: „Samozřejmě jak do dětského, tak 
i dospělého souboru. Hlásit se mohou 
přes e-mail na našich webových strán-
kách. Osobně pak mohou přijít každé 
pondělí do Sportcentra DDM na Vápe-
nici. Dospěláci se tam scházejí od devate-
nácti do dvaceti hodin, děti od 17:15 do 
18:15 hodin.“
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 „Dříve to děvčata v kroji neměla tak jednoduché jako dnešní holky. Pánovi dalo práci, než se ve všech těch spodničkách zorientoval...“

NÁRODOPISNÝ SOUBOR MÁNES MÁ SEDMDESÁT, ALE OMLADIL!
„Kroje se dědí z generace na generaci, nikdy bychom jej neprodali,“ ujišťuje nové trio ve vedení

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

w
rník

Zdeněk
VYSLOUŽIL

vizitka
NÁRODOPISNÝ SOUBOR MÁNES

✓ vznikl v roce 1945
✓ je amatérským souborem, který v tvorbě svého programu 

vychází z původních tradic lidového umění regionu, v němž působí
✓ od samého počátku patří k významným interpretům hanáckého 
folkloru. Zúčastnil se řady soutěží a vystoupení, natáčel s brněnskou, 
pražskou i ostravskou televizí
✓ vysoké ocenění soubor obdržel v roce 1978 od Ústřední rady odborů. 
Byla zhodnocena jeho dosavadní činnost s přihlédnutím na angažova-
nost a dlouhodobou nepřetržitou činnost, přičemž mu byla propůjčena 
Cena Antonína Zápotockého „Za vysokou tvůrčí činnost v propagaci 
a jevištním ztvárnění hanáckého folkloru“
✓ V roce 1976 vznikl i dětský soubor Malý Mánes, jenž se stal plnohod-
notným partnerem „dospělých“ kolegů
✓ V současnosti je vedoucí souboru Kateřina Piňosová, jejím zástupcem 
Michal Mucha a hospodářem David Blahák
zajímavost: soubor Mánes vystoupil ve své historii v Německu, Ma-
ďarsku, Polsku, Bulharsku, Belgii, Anglii, Řecku, Itálii, ve Francii 
a Švédsku, na Slovensku i Sicílii

přímo nabízí, co 

Máme nové ve-
Petr Vysloužilo-

boru třicet let, se
předali to mladší 

náhod-
pro-

si 
l. 
-
c 
d 
ý. 
vr-
vání 
me my.“ 

ste byli navrženi 

ne, i když... Pan 
edu avízo, že tahle
hu jsme s tím tedy 
teď ale konkrétně 
o obnáší...“
ozeni do vody 

ostupně zjišťu-
ousta a spousta 
ale všechny po-
mám například 
boru, záležitosti 
gramů a vše, co 
vé pak řeší ostat-

čně s  Michalem 
išťujeme dotace

chom ten rok ně-
e například člen-
m měli nějakou 

část peněz tedy inve
jich údržby. A jelikož
škrobí, žehlí a hlavně
cuje, tak se i patřičně
A právě i proto jsme v
každé šikovné ručičky
navrací krásu našim kro
●● Jak dlouho vám tr
nasoukat?
KP: „Je rozdíl mezi p
ským krojem. Pánský jd
pěti až deseti minut. D

za patnáct minu
asi bez po

(smích)
to ta

s p
●
o
k

skl
KP:

vezmeme 
spodnička, ve

a ještě jedna vel
(smích) Následuje tm
stěra. Nahoře jsou r
kordulka, nakonec se v
kem. Na hlavě je šátek
Kdo má menší pozadí
honzíkem. (opět výbuch

těch spodničkách zorientttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttttooooooooooooooooooooooooooooooooval...“ivního

L

✓ vzni
✓ je am

vychází z původních
✓ od samého počá
folkloru. Zúčastnil 
pražskou i ostravsk
✓ vysoké ocenění so
Byla zhodnocena je
nost a dlouhodobou
Cena Antonína Záp
a jevištním ztvárněn
✓ V roce 1976 vznik
notným partnerem „
✓ V současnosti je ve
Michal Mucha a ho
zajímavost: soubor
ďarsku, Polsku, Bu
a Švédsku, na SloveDavid Blahák (vlevo), Kateřina Piňosová a Michal Mucha, to je nové vedení Mánesa. Foto: Zdeněk Vysloužil

!!!MIMOŘÁDNÁ NABÍDKA!!!
 pro firmy a podnikatele z celého Olomouckého kraje

nejen

PŘEDPLATNÉ ZDARMA
*** EXTRA V.I.P. CLUB PVV
PŘI ZADÁNÍ PREZENTACE
NAD 9 999 KORUN KDYKOLIV
BĚHEM BŘEZNA ZÍSKÁTE PŘEDPLATNÉ NA DVANÁCT 
KALENDÁŘNÍCH MĚSÍCŮ!

** V.I.P. CLUB PVV
PŘI ZADÁNÍ PREZENTACE
NAD 5 000 KORUN KDYKOLIV
BĚHEM BŘEZNA ZÍSKÁTE PŘEDPLATNÉ NA ŠEST 
KALENDÁŘNÍCH MĚSÍCŮ!

** CLUB PVV
PŘI ZADÁNÍ PREZENTACE
NAD 3 000 KORUN KDYKOLIV
BĚHEM BŘEZNA ZÍSKÁTE PŘEDPLATNÉ NA TŘI 
KALENDÁŘNÍ MĚSÍCE!

více info na 582 333 433 nebo  na www.vecernikpv.cz
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ProstějovProstějov & OBCHOD a SLUŽBYOBCHOD a SLUŽBY

Další akce pro ženy je tu. 
Kosmetická firma Avon 
opět rozdává ve Zlaté brá-
ně úžasné dárky. Stane se 
tak u příležitosti Meziná-
rodního dne žen už toto 
úterý 8. března! 
„Tentokrát se můžete těšit 
na matující rtěnky, krémy 
na ruce a samozřejmě 
nový parfém - AVON 
DREAMS, který už jistě 
znáte z televizních obra-
zovek,“ zve s  úsměvem 
Alena Rubešová, týmová 
AVON manažerka. 
Zkrátka nepřijdou ani děti, 
pro které jsou přichystány 
barevné nafukovací balón-
ky. Leaderky kosmetické 
firmy AVON vám budou 
na stánku ve Zlaté bráně k dispozici po celý den. „Kromě dárků můžete zdar-
ma získat i nový katalog nebo vzorek parfému. Všechny výrobky na stánku 
můžete samozřejmě vyzkoušet,“ vzkazuje Rubešová.   (pr)

Oslavte MDŽ s AVONEM 
V úterý pro dárky do ZLATÉ BRÁNY!

Máte doma haldy prádla, prachu 
nebo nepořádku a nejste prostě 
schopni dostat se k jejich úklidu, 
který zabere hodiny? V tomto pří-
padě není nic jednoduššího než 
kontaktovat úklidovou agenturu, 
která to všechno za vás s radostí 
udělá. Pro jiné je totiž váš nepořá-
dek potěšením a se vší vervou vám 
dovedou nejen perfektně uklidit, 
ale také vyprat a vůbec zvládnou 
mnoho dalších prací...
Možná byste se divili, ale stejně jako 
hodinový manžel existují dokonce 
i hodinové manželky či úklidové 
agentury, které dovedou úplně vše, 
co nepatří k běžnému úklidu. Zvlád-
nou všechno od vytření a zametení 
podlah, vysávání, mytí nádobí, úkli-
du jednotlivých místností, zalévání 
květin přes péči o domácí mazlíčky, 
mytí oken či radiátorů až po praní 
a žehlení. Pokud vám však nezbývá 
čas na nakupování, vaření, pečení
a smažení, potřebujete pomoci s 
prací na zahrádce či provést výškové 
práce, jaké představuje mytí skle-
něných stěn nebo čištění fasád, i na 

toto všechno jsou některé agentury 
zavedeny. Mnohé agentury nabízí
i pravidelné venčení vašich mazlíčků 
či dokonce vyzvednutí dětí ze školy. 
Takových dnes existuje skutečně 
celá řada... 
Nevíte, jak takovou agenturu na-
jít? Je to jednoduché. Můžete si 
vybrat z našich partnerů na této 
straně nebo zabrouzdat na inter-
netu či nějakou agenturu osobně 
navštívit. Pak už jen záleží na tom, 
co si představujete a jaké jsou vaše 
požadavky. Úklidové agentury mají 
poměrně velký rozsah svých služeb 
a je možné si domluvit pravidelnou 
službu, kterou si přejete nebo jedno-
rázový úklid či jinou službu. Je jasné, 
že čím širší nabídka služeb je, tím 
lépe si můžete vybrat. Dobré je, když 
má agentura přesně specifikované, 
jak taková služba od nich vlastně 
probíhá, co všechno služba obsahu-
je a za pomocí jakých prostředků. 
Hodně o sobě prozradí internetové 
stránky, tam byste měli přehledně 
najít vše, co agentura nabízí. Neu-
škodí najít si také nějaké reference 

či se poptat v okolí. Co nenaleznete 
na internetových stránkách, to vám 
prozradí po telefonu nebo přímo
v agentuře. Vždy by však jejich pří-
stup měl být vstřícný a ochotný. 
Jak již bylo řečeno, záleží na poža-
davcích, avšak pokud vám agentura 
řekne, že při čištění používá ekolo-
gické čisticí prostředky, tak je vidět, 
že svou práci bere velice zodpověd-
ně a přemýšlí také nad přírodou ko-
lem nás, což v očích zákazníka půso-
bí poměrně dobře. Nejčastěji však 
každý člověk slyší na cenu za úklid či 
vybranou služby. Pokud bude cena 
například za úklid neobvykle nízká, 
je patrné, že agentura nebo firma 
musela snížit náklady za úklid. A to 
se většinou děje snížením kvality 
služeb. Jenže pokud nejsou služby 
provedeny kvalitně, pak je zákazník 
nespokojen. Takže až příliš nízké 
ceny také o něčem napoví. Většina 
firem má ceny nastaveny paušálně
a má možnost věrnostních progra-
mů. Svěřte tedy vaše domácí práce 
do rukou profesionálů a věnujte čas 
raději rodině a dětem.

Jste v jednom kole, nemáte čas si všechno dělat sami a nikdo jiný to za vás neudělá? Potřebujete 
uklidit, vyprat, nakoupit, navařit či pravidelně vyvenčit vašeho mazlíčka, naladit televizi, nainstalovat 
satelit nebo pomoci se stěhováním? Pak není nic lepšího než si obstarat firmu, která udělá vše, co si 
přejete nebo co není ve vašich silách. Na dnešní tematické straně se podíváme na obchody, služby 
a servisy, které vám pomohou se všemi nesnázemi. Dočíst se můžete nejen to, co všechno za vás 
mohou firmy poskytující nejrůznější služby udělat...  Texty připravila:  Aneta Křížová

NESTÍHÁTE UKLÍZET,
VAŘIT NEBO PRÁT?

PŘEDPLATNÉ
NA 12 MĚSÍCŮ

ZA 884 KČ
    582 333 433
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Koupíme RD do 800.000 Kč. Tel.: 
774 421 818

Koupím byt 1+1, 2+1. Telefon: 
774 101 818

Prodám zděnou, patrovou, pod-
sklepenou chatu 2+1 v obci Mysle-
jovice. Cena 455 000 Kč. Více info 
Kamil Koňařík. Tel.: 602 192 583

Pronajmu pěknou garáž v Pv, Krasic-
ká ul.  zabezpečený objekt, elektrika, 
voda. Tel.: 739 322 781  

Koupím chatu, nebo chalupu. 
773 545 092

Koupím garáž ul.Okružní nebo za 
Mechanikou. Tel.: 774 101 818

Koupíme dům v PV. Telefon: 
774 858 723

Koupíme byt 3+1 s balkonem. Tel.: 
774 858 723

Pronajmu od 1.3.2016 byt 1+1 v Pv, 
4 500 Kč + ink. Tel.: 732 548 756 

Pronajmu garáž na Močidýlkách, 
tel.: 728 567 556

Koupím jakýkoliv byt, nejlépe 2+1. 
Stěhuji se z OL. 792 273 285

Hledáme ke koupi byt 3+1 
v Pv, nebo blízkém okolí Pv.  
Tel.: 774 739 539

Sháním ke koupi rodinný dům s alespoň  
malou zahrádkou. Mob.: 792 284 168 

Koupím chatu nebo menší RD
v okolí PV. Tel.: 774 101 818

SLUŽBY
STOLÁŘSTVÍ V. Jančík.

Výr. nábytku, dřev. oblož. a pergol, plov. 
podlahy. Domamyslická 104, PV.

www.stolarstvijancik.cz, 
Tel.: 604 820 358

 Opravy oděvů
Obuvi a batohů

Opravy deštníků
Broušení nůžky nože

Vedle knihkupectví u radnice
702 870 751

Provádíme také zcelování

Čištění kanalizací a odpadů
Odvoz fekálií

Tel.: 774 368 343

Stěhování bez pomoci zákazníka
a vyklízecí služby. Rychle, levně. 

Prostějov 604 389 367

Stěhování, vyklízení Hájek, 
721 344 771. Práce strojem UNC, 
výkopové, terénní práce.

Antény Jiříček nabízí až 47 tv progra-
mů bez poplatků. Tel.: 776 340 848, 
www.anteny.kvalitne.cz

Špičková kapela zahraje plesy, naroze-
niny, oslavy, svatby. Tel.: 776 560 107

Stěhování, vyklízení.
Tel.: 775 132 134 

Provádíme dokonalé stroj. čištění 
sed. souprav a koberců. M. Revay 
tel.: 604 439 302, 582 382 325, 
www. revay.cz

Provedu opravy korodovaných 
částí autokaroserií, příprava 
a provedení STK. Tel.: 605 904 995

Půjčujeme pojízdné profi  lešení 
(věž). Vhodné pro údržbu, opravy 

i práce svépomocí. Tel: 603 859 314
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UZÁVĚRKA ŘÁDKOVÉ

INZERCE
V PÁTEK

11. BŘEZNA 2016
 VE 10.00 HODIN

16
01

08
71

43
1

Stavební firma hledá pozemek pro 
výstavbu RD. PV a okolí 739 322 895

REALITNÍ KANCELÁŘ
VNB REALITY

Hlaváčkovo nám.1 (ATRIUM), 
Prostějov

Ing .Marie Vymazalová, 774 421 818
aktuálně NABÍZÍ:

BYT 3+1, 65 m2 Plumlov 
 950.000 Kč
BYT 3+1, OV/C, Kostelec n/H 
 v RK
BYT 3+1, DB/C, 80 m2 1.360.000 Kč
RD Ondratice 700.000 Kč
RD Otaslavice 960.000 Kč 
RD Držovice 1.575.000 Kč
RD Plumlov, novost. 3.950.000 Kč
Chata Plumlov 905.000 Kč
Ing. Zuzana Kučerová, 774 409 430

aktuálně NABÍZÍ:
BYT 3+1, Kralice n/H 1.090.000 Kč
RD 2+6, Brodek u PV 1.890.000 Kč
RD 5+1, Bedihošť 1.515.000 Kč
RD 3+kk, 1800 m2, NOVOSTAVBA, 
Brodek u Konice 2.700.000 Kč
Pozemek, 1800 m2, Brodek u K.
 230.000 Kč
Pronájem bytu 1+1  6.000/měs.+ink.
PRO NAŠE KLIENTY HLEDÁME:
* BYTY 1+1, 2+kk, 2+1 v Prostějově
* BYT 3+1 do 1.500.000 Kč v PV
* Rodinné domy v PV a okolí
* Chaty, zahrady a pozemky
Více na:WWW.VNB-REALITY.CZ

Koupím byt 1+1,  nebo 2+1. Peníze 
mám naspořené. Děkuji za nabídku.  
792 273 285

Prodám obchodní prostor v obci Pro-
tivanov, patrový, o výměře 612 m2, 
cena: 750 000 Kč. Více info Kamil 
Koňařík, tel.: 602 192 583

SOUKROMÁ ŘÁDKOVÁ INZERCE
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Peníze pro všechny ihned při pod-
pisu! Zvýhodněné podmínky, žád-
né poplatky. Volejte: 775 02 12 12

!PENÍZE VŠEM! Úvěry, hypotéky, 
zástavy, exekuce.. od více věřitelů = 
vaše výhoda, konzult. denně zdarma 
739 066 462, 603 317 378

PŮJČÍME VÁM PENÍZE
4000 Kč až 50 000 Kč

VYPLACENÍ IHNED NA RUKU. 
Tel.:723 335 940

Nabízím hotovostní půjčky 5 – 50 tis. 
Vyřízení do 24 hodin. Pouze seriózní 
jednání. Tel.: 774 119 937

Rychlá půjčka 5 - 20 000 Kč. Peníze
ještě dnes. Tel.: 603 218 330 

Nabízím rychlou hotovostní půjč-
ku od 5 do 50 tis. Seriozní a rychlé 
jednání. 603 567 906

Centrum půjček Prostějov nabízí ho-
tovostní půjčky, peníze do 10 minut – 
co si půjčíte, to vrátíte. Různí investoři, 
záchrana nemovitostí před exekutory, 
oddlužení občanů. Tel.: 774 089 464

Vyplatíme všechny vaše EXEKUCE a 
poskytneme vám jednu půjčku. Pracuji 
pro více věřitelů  Volejte.:  777 551 492 

FINANCE
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Pro naše klienty hledáme

BYTY, DOMY, POZEMKY

Vaši nemovitost?

servis zdarma!
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Koupím garáž v Prostějově, tel.: 
776 561 214

Pronajmu 1+1 v Pv, tel.: 608 111 622

Koupíme dům se zahradou a skle-
pem. Spěchá, tel.: 774 414 525

Prodám řadovou garáž, v Pv, ul. Letec-
ká (areál  garáží za kasárnami u letiště)  
o ploše 18 m2 v osobním vlasnictví. 
Cena dohodou. Tel.: 582 330 113

Celá fotbalová jedenáctka 
je připravena půjčit

vám tolik peněz, kolik 
právě potřebujete...

11

Malá půjčka 10 000 až 80 000 Kč. 
Pracuji pro více věřitelů. Tel.: 
777 551 492

Osobní bankrot – oddlužení. Kon-
zultace zdarma. OPTIMCREDIT 
s.r.o. Volejte 777 551 492 

www.vecernikpv.cz
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Dny plynou jak tiché řeky proud, Dny plynou jak tiché řeky proud, 
jen bolest v srdci trvá a nedá jen bolest v srdci trvá a nedá 

zapomenout.zapomenout.

Dne 8. března 2016Dne 8. března 2016
 uplyne 30 let od úmrtí  uplyne 30 let od úmrtí 

pana Leopolda SOLDÁNApana Leopolda SOLDÁNA
 z Čelechovic na Hané. z Čelechovic na Hané.

S láskou v srdci S láskou v srdci 
vzpomínají manželka vzpomínají manželka 

Helena a dcery s rodinami.Helena a dcery s rodinami.

Dne 3. března 2016Dne 3. března 2016
 uplynulo 15 roků od úmrtí  uplynulo 15 roků od úmrtí 

maminky, babičky a prababičky, maminky, babičky a prababičky, 
paní Věry LÍZNOVÉ. paní Věry LÍZNOVÉ. 

Kdo jste ji znali, vzpomeňte Kdo jste ji znali, vzpomeňte 
s námi. Syn a dcera s rodinami.s námi. Syn a dcera s rodinami.

Kdo žije v srdcích svých milých, Kdo žije v srdcích svých milých, 
není mrtev, je jen vzdálen….není mrtev, je jen vzdálen….

Dne 13. března 2016Dne 13. března 2016
 vzpomeneme 1. výročí úmrtí  vzpomeneme 1. výročí úmrtí 

pana Oldřicha DOLÁKA pana Oldřicha DOLÁKA 
Za tichou vzpomínku děkují Za tichou vzpomínku děkují 

manželka Bronislava, manželka Bronislava, 
dcera Romana s rodinou, dcera Romana s rodinou, 
dcera Monika s rodinoudcera Monika s rodinou

Zůstal jsi navždy Zůstal jsi navždy 
v našich srdcích…

Dnes, tj. 7. března 2016Dnes, tj. 7. března 2016
 uplyne 8 let od chvíle,  uplyne 8 let od chvíle, 
kdy nás navždy opustil kdy nás navždy opustil 
pan Zdeněk KRPEC pan Zdeněk KRPEC 

z Čechůvek.z Čechůvek.
Všichni, kdo jste jej znali a měli Všichni, kdo jste jej znali a měli 
rádi, vzpomeňte s námi. Děkuje rádi, vzpomeňte s námi. Děkuje 
manželka Ivana, syn Stanislavmanželka Ivana, syn Stanislav
 s rodinou a všichni příbuzní. s rodinou a všichni příbuzní.

Utichlo srdce, zůstal jen žal, Utichlo srdce, zůstal jen žal, 
ten, kde Tě miloval, vzpomíná dál.

Dne 10. března 2016Dne 10. března 2016
 vzpomeneme  vzpomeneme 

1. smutné výročí úmrtí 1. smutné výročí úmrtí 
pana Eduarda pana Eduarda ŠIMKAŠIMKA  

Kdo jste jej znali, vzpomeňte Kdo jste jej znali, vzpomeňte 
s námi. Děkuje manželka s námi. Děkuje manželka 

a synové s rodinami.a synové s rodinami.

Měl jsi nás rád, my Tebe ještě víc,Měl jsi nás rád, my Tebe ještě víc,
přišla zlá nemoc a Ty jsi musel odejít.přišla zlá nemoc a Ty jsi musel odejít.

Přijď k nám alespoň ve snu, Přijď k nám alespoň ve snu, 
když nemůžeš v bdění, když nemůžeš v bdění, 

ať máme lepší sen než probuzení.ať máme lepší sen než probuzení.

Dnes, tj. 7. března 2016Dnes, tj. 7. března 2016
 vzpomínáme 3. smutné  vzpomínáme 3. smutné 

výročí od úmrtí výročí od úmrtí 
pana Libora RŮŽIČKYpana Libora RŮŽIČKY

 z Čelechovic. z Čelechovic.
Všichni, kdo jste jej znali a měli Všichni, kdo jste jej znali a měli 

rádi, vzpomeňte s námi. Rodinarádi, vzpomeňte s námi. Rodina

Zhasly oči plné láskyZhasly oči plné lásky
naší drahé maminky, naší drahé maminky, 
nezhasnou však nikdy nezhasnou však nikdy 

na ni v srdcích naše vzpomínky.

Dnes, tj. 7. března 2016Dnes, tj. 7. března 2016
 uplyne 5 roků, co nás navždy  uplyne 5 roků, co nás navždy 

opustila naše milovaná maminka, opustila naše milovaná maminka, 
babička a prababička babička a prababička 

paní Jiřina RŮŽIČKOVÁpaní Jiřina RŮŽIČKOVÁ
 ze Stražiska. ze Stražiska.

Kdo jste ji znali a měli rádi, Kdo jste ji znali a měli rádi, 
vzpomeňte s námi. vzpomeňte s námi. 

Dcera Eva s rodinou.Dcera Eva s rodinou.Vyřiďte pozdrav poslední, Vyřiďte pozdrav poslední, 
každému kdo měl mě kdysi rád.každému kdo měl mě kdysi rád.

Pro mě už se více nerozední,Pro mě už se více nerozední,
já budu na věky spát…

Dne 12. března 2016Dne 12. března 2016
 by se dožila 70 let  by se dožila 70 let 

naše milovaná Lída –„Buba“.naše milovaná Lída –„Buba“.
Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 

rodina Vincourkova.rodina Vincourkova.

Časem se všechno změní, i pláč Časem se všechno změní, i pláč 
ustává, v srdci však vzpomínka ustává, v srdci však vzpomínka 

a bolest zůstává. a bolest zůstává. 

Dne 8. března 2016Dne 8. března 2016
 vzpomeneme 20. výročí úmrtí  vzpomeneme 20. výročí úmrtí 

pana JOSEFA PETÝRKApana JOSEFA PETÝRKA
 ze Seče.  ze Seče. 

S láskou vzpomíná manželkaS láskou vzpomíná manželka
 a dcery s rodinami. a dcery s rodinami.

Zapalte svíce, Zapalte svíce, 
kdo jste ho rádi měli,kdo jste ho rádi měli,

vzpomeňte na krásné chvíle, vzpomeňte na krásné chvíle, 
které jsme s ním prožívali.

Dnes, tj. 7. března 2016
 vzpomínáme 3. výročí,  vzpomínáme 3. výročí, 
kdy nás navždy opustilkdy nás navždy opustil

pan Vladimír BULEJKOpan Vladimír BULEJKO
 z Prostějova.  z Prostějova. 

Kdo jste ho znali, Kdo jste ho znali, 
vzpomeňte s námi.vzpomeňte s námi.

S láskou vzpomíná rodinaS láskou vzpomíná rodina

Očím jsi odešel, Očím jsi odešel, 
v srdcích jsi zůstal.v srdcích jsi zůstal.

Dne 12. března 2016Dne 12. března 2016
 si připomínáme  si připomínáme 

3. smutné výročí úmrtí 3. smutné výročí úmrtí 
pana Františka KOVAŘÍKApana Františka KOVAŘÍKA

 z Hamer.  z Hamer. 
Kdo jste ho znali, vzpomeňteKdo jste ho znali, vzpomeňte

s námi. Stále vzpomínajís námi. Stále vzpomínají
a za tichou vzpomínku a za tichou vzpomínku 

děkují  manželka Božena, děkují  manželka Božena, 
syn František, dcera Andrea syn František, dcera Andrea 
a vnoučata Lukáš a Lucie.a vnoučata Lukáš a Lucie.

Ruku Ti už nepodáme, Ruku Ti už nepodáme, 
abychom Ti mohli přát, abychom Ti mohli přát, 

jen kytičku na hrob dáme jen kytičku na hrob dáme 
a budeme vzpominat. 

Dne 13. března 2016
 by se dožil 70. narozenin  by se dožil 70. narozenin 

pan Svatopluk SOLDÁNpan Svatopluk SOLDÁN
 z Prostějova z Prostějova

 a dne 3. dubna 2016 a dne 3. dubna 2016
 si připomeneme  si připomeneme 

8. výročí jeho úmrtí. 8. výročí jeho úmrtí. 
Za vzpomínku Za vzpomínku 
děkuje rodina.děkuje rodina.

Dne 6. března 2016Dne 6. března 2016
uplynulo 5 let od chvíle, uplynulo 5 let od chvíle, 

kdy nás navždy opustila naše kdy nás navždy opustila naše 
milovaná maminka a babička milovaná maminka a babička 
paní Jaroslava KHÝROVÁpaní Jaroslava KHÝROVÁ

 z Otaslavic. z Otaslavic.
Všichni, kdo jste ji znali Všichni, kdo jste ji znali 

a měli rádi, vzpomeňte s námi. a měli rádi, vzpomeňte s námi. 
Děkují dcera Milada s rodinouDěkují dcera Milada s rodinou

 a druh Honza. a druh Honza.

Čas ubíhá a nevrací, co vzal, Čas ubíhá a nevrací, co vzal, 
ale láska, úcta a vzpomínkyale láska, úcta a vzpomínky

 v srdcích žijí dál. v srdcích žijí dál.

Dne 11. března 2016Dne 11. března 2016
 vzpomeneme  vzpomeneme 

17. výročí od úmrtí 17. výročí od úmrtí 
pana Oldřicha ZAČALApana Oldřicha ZAČALA

 z Kralic na Hané. z Kralic na Hané.
Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 

dcera Zdena s rodinou.dcera Zdena s rodinou.

Nezemřela.Nezemřela.
Spí, má-li sen, je krásný,Spí, má-li sen, je krásný,

zdá se jí o těch, které milovalazdá se jí o těch, které milovala
a kteří milovali ji.a kteří milovali ji.

Dne 8. března 2016Dne 8. března 2016
 by se dožila 80 let  by se dožila 80 let 

paní Františka MIKULÁŠKOVÁpaní Františka MIKULÁŠKOVÁ
 z Vrahovic.  z Vrahovic. 

S láskou v srdci v srdci S láskou v srdci v srdci 
vzpomínaná rodina.vzpomínaná rodina.

Rok za rokem ubíhá, Rok za rokem ubíhá, 
čas prý rány hojí,čas prý rány hojí,

vzpomínky však stále bolí.vzpomínky však stále bolí.

Dne 11. března 2016Dne 11. března 2016
 uplyne 20 let od úmrtí  uplyne 20 let od úmrtí 
pana Oldřicha BÍLKA  pana Oldřicha BÍLKA  
Všichni, kdo jste jej znali Všichni, kdo jste jej znali 

a měli rádi, vzpomeňte s námi. a měli rádi, vzpomeňte s námi. 
Vnučka Eva s rodinou.Vnučka Eva s rodinou.

najdete najdete 
nás nanás na

www.vecernikpv.cz

Dne 9. března 2016 Dne 9. března 2016 
tomu bude již 20 let,tomu bude již 20 let,

 kdy nás navždy opustil  kdy nás navždy opustil 
pan Rudolf MILLERpan Rudolf MILLER

 malíř, natěrač malíř, natěrač
 z Brodku u Prostějova. z Brodku u Prostějova.

S láskou vzpomíná manželka S láskou vzpomíná manželka 
Vlasta, syn Rudolf s manželkou Vlasta, syn Rudolf s manželkou 

a vnučky Iva, Tereza a Vlasta a vnučky Iva, Tereza a Vlasta 
s rodinami. s rodinami. 

vzpomeòte na zesnulévzpomeòte na zesnulé  
novì v barevném provedení pouze za 200 Kè

tel.: 582 333 433 tel.: 582 333 433 **  mob. 608 960 042              mob. 608 960 042              e-mail: inzercee-mail: inzerce@@vecernikpv.czvecernikpv.cz

Pondělí 7. března 2016
www.vecernikpv.cz  řádková inzerce / vzpomínky 17

UZÁVÌRKA
v PÁTEK 11. BØEZNA

 v 10.00 hodin

Věra Greplová 1931  Skřípov
Jiří Páleník 1945  Kostelec na Hané
Naděžda Dočkalová 1957  
 Olšany u Prostějova
Jan Mára 1934  Prostějov
Zdeněk Roubíček 1955  Prostějov
Vojtěch Javořík 1942  Určice
Josef Dudek 1940  Olšany u Prostějova

Bohumír Šplíchal 1938  Prostějov
Olga Víšková 1930  Prostějov
Josef Ambrož 1948  Niva

Luděk Janeček 1953  Prostějov
Jindřich Krčal 1929  Bedihošť
Milada Libichová 1936  Prostějov

Pohřební služba Pavel Makový
Nejsou již mezi námi Poslední rozlouèení

Úterý 1. března
Věra Greplová 1931 Skřípov 12.00 Obřadní síň Brněnská 104  
Pátek 4. března 2016 
Vojtěch Javořík 1942 Určice 14.00 Obřadní síň Brněnská 104

Nejsou již mezi námi
Zdeňka Machalová 1948  Prostějov
Karel Přecechtěl 1945  Prostějov
Marie Olczaková 1925  Žešov
Josef Vojáček 1944  Určice

Soukromá pohřební služba Václavková a spol.
Poslední rozlouèení

Středa 9. března 2016 
Rudolf Beck 1934 Prostějov 12.30 Obřadní síň Prostějov
Pátek 11. března 2016
Štěpán Janeček 1937 Krumsín  9.30 Obřadní síň Prostějov
Marie Parobková 1928 Prostějov 14.00 modlitebna Evang. církve u Kalicha PV

Pohřební služba A.S.A. TS

smuteèní oznámení
Pohřební služba Pavel Makový,
Kravařova 11, tel.: 582 332 100

Pohřební služba Václavková a spol. s.r.o.,
Mlýnská 31, tel.: 582 343 883, 582 340 004

Pohřební služba A.S.A. TS,
Žižkovo náměstí 19, tel.: 582 344 073, 
mobil: 602 581 098

Pila Otaslavice nabízí tvrdé palivové 
dříví – krácené. AKCE! Cena 500 Kč/
prms., vč. DPH. Doprava zajištěna. 
Tel.: 582 371 493 nebo 605 405 953

ZD Moravan Domamyslice 
Sad Mostkovice Prodej jablek 

Konzumní i do kvasu
(pro maloodběratele i velkoodběratele)

Po až pá: 7.00 do 15.00 hodin.
Tel.: 602 510 465

Prodej palivového dřeva, polena 
33 cm, metrovky, odřezky od pily. 
Cena od 490 Kč/m. Doprava zajištěna. 
Tel.: 734 481 013

AKCE! Prodej bukového palivové-
ho dříví. Cena 450  Kč/prms. Do-
prava zajištěna. Pila K+L Doloplazy 
u Nezamyslic. Tel.: 582 388 101

Prodám štěňata německého ovčáka, 
stáří 2 měsíce. Tel.: 603 175 596

Prodám motocykl – MOKIK BA-
BETA M 225, pojištění zaplaceno 
do příštího roku, cena 5 500 Kč, 
při rychlém jednání možná sleva. 
Tel.: 774 928  914 

Vážení přátelé, kamarádi. Nabízím 
pro letošní rok aktivní dovolenou 
(se cvičením) v Řecku – Chalchidiky 
-  Nea Vrasna na 12 dnů od 12.6. do 
23.6. za skupinovou slevu 5 590 Kč
Ubytování v pěkných studiích, více 
info na tel.: 603 445 601

Prodejna Ivka, Plumlovská 21 nabí-
zí akční slevy na zimní obuv a nové 
vzory zdravotní obuvi i na velmi pro-
blémové nohy. Tel.: 603 445 601

PRODÁ M
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Galerie umění Prostějov  vykupuje 
a zdarma oceňuje veškeré obrazy a staro-
žitnosti. Neprodávejte překupníkům, ale 
odborníkům za nejvyšší ceny. Jindřich  
Skácel, tel.: 608 805 775, www.gupv.cz

Vykoupíme starožitný, ale jen starý 
nábytek a byt. doplňky, hodiny, ob-
razy,  koberce, lustry, lampy, sklo, 
porcelán, knihy pohlednice a další  
Provedeme  vyklízecí práce. Tel.: 
605 138 473

Aukční ceny ihned v  hotovosti za-
platíme za kvalitní obrazy 17. - 20. 
století, zlaté a stříbrné mince, hodiny 
a hodinky, zbraně, stříbrné před-
měty, šperky a veškeré starožitnosti. 
Prosíme pouze kvalitní a hodnotné 
předměty, nejlépe celé sbírky či po-
zůstalosti.  Info René Simon, tel.: 
736 127 661, simonrene@seznam.cz

Sběratel koupí stará plechová a ba-
kelitová autíčka i plastová na ovlá-
dání (bovden) dále různé mech.
hračky,ale i vláčky,panenky, hry, sta-
vebnice atd. Tel.: 603 161 569

KOUPÍM VEŠKERÉ STARÉ PO-
HLEDNICE (do roku 1950), dobové 
doklady, dokumenty, dobové fotografie, 
staré mapy (vše do roku 1945) a další. 
Tel.: 773 650 915 po 16:00 hod.

Koupím motocykly českosloven-
ské výroby do roku 1989, i bez TP 
a vraky. Tel.: 722 208 708

KOUPÍM
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SEZNÁ MENÍ

64 letá žena by ráda poznala přítele 
do věku 70 let. Jen SMS 728 722 584 

64letá žena hledá pohodového aktivní-
ho přítele 60- 68 roků, nezávazný, avšak 
stálý vztah. Tel.: 732 604 134

15
01

29
20

07
9

Poslední rozlouèení

Středa 9. března 2016
Markéta Schwarzová 1950 Prostějov 11.45 Obřadní síň Prostějov
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Zavedená strojírenská firma v Pros-
tějově přijme do stálého pracovního 
poměru svářeče/zámečníka, pod-
mínka znalost svařování CO2. Tel.: 
603 211 144  

Firma na výrobu kožené konfekce hledá 
obsluhu vyšívacího a sekacího stroje, 
jednosměnný provoz, plat 1314 000 Kč 
+ stravenky, náborový příspěvek 5 000 
Kč, kontakt: 603 8345 29

Pila Otaslavice přijme pracovníky do 
výroby. Informace tel.: 582 371 493 
nebo 731 471 123

Přijmu pracovníka do pekařské výro-
by, dvousměnný provoz, pracoviště 
Pv a Kostelec n. H. Tel.: 582 342 095 

Přijmeme řidiče dodávky na rozvoz 
zboží. Tel.: 725 108 703 volání 8,30 - 
16:00 hod.

STUDIO 365 hledá nové tváře pro 
reklamu od 9-27 a 28-45l.. Telefon: 
605 427 271, 9:00-12:00 hodin. 
www.studio365.eu

Přijmeme vedoucího technického úseku. 
Požadavky: znalost práce na PC, ŘP sk. B, 
manuální zručnost. Pracovní náplň: ko-
ordinace pracovníků, přijímání zakázek, 
tvorba ceny zakázek, dohled nad celko-
vou realizací zakázky, specifikace a objed-
návání potřebného materiálu (průmys-
lové značení, BOZP značení, podlahové 
značení). Životopisy zasílat na e-mail: 
jobs@aledo.cz. Místo výkonu: Prostějov 
+ služební cesty po ČR. 

Možnost práce z domu. Informace na 
e-mailu: kompletace-doma@email.cz

Přijmu řidiče na rozvoz pečiva. Info.: 
582 342 095

Firma na výrobu kožené konfekce hle-
dá obsluhu vyšívacího a sekacího stroje, 
jednosměnný provoz, plat 1314 000 Kč + 
stravenky, náborový příspěvek 5 000 Kč, 
kontakt: 603 834 529 

Přijmu pracovnici na úklid,
dvousměnný provoz. Tel.: 582 342 095

SOUKROMÁ Ř ÁDKOVÁ INZERCE

www.vecernikpv.cz

Pondělí 7. března 2016
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Nekr servis v Držovicích přijme do 
HPP asistentku/-ta  prodeje ve stro-
jírenské firmě, Aj výhodou, nástup 
možný ihned. Kontakt p. Hloušek 
777 743 604 Životopisy zasílejte na:
 nezval@nekr.cz 

Řidič skupiny C
Přijmeme do HPP řidiče nákladního 
vozidla 6 t. Práce v Pv a okolí. Tel.: 
608 984 766

Hledáme personál do exkluzivní herny 
v Prostějově. Požadujeme profesionali-
tu, loajalitu, čistý trestní rejstřík. Před-
nost mají uchazeči s praxí. Kontakt: tel. 
774 812 175 nebo 582 332 359.

ASIKA s.r.o.
příjme STOLAŘE

s praxí na HPP pro provozovnu
v obci Dobrochov u Prostějova.

Nástup možný IHNED.
TEL.: 702 026 830

Hledáme do zavedeného studia 
v Prostějově nehtovou designerku 
a manikérku na ŽL, případně na 
DPP. Nejnižší nájem + záruka 50% 
slevy na poplatcích a nájmu v prv-
ním roce. Tel.: 777 55 90 97

Hledáme pracovníka na údržbu v pro-
vozu kovovýroby a žárové zinkovny 
Signum spol. v Pv. Nejlépe vyučen 
jako elektromechanik, popř. zámečník. 
Požadujeme ŘP sk.B, vyhl. 50, svář. 
průk. Mzda 100 Kč-125 Kč/hod. Tel.: 
731 441 018

Zprostředkování zaměstnání: Plumlovská 458/36, 796 01 Prostějov, KONTAKTNÍ TELEFON: 950 154 317, p. Kovaříková 
Bližší informace najdete na http://portal.mpsv.cz/sz/obcane/vmjedno/vmrozsir a na nástěnkách ÚP ČR-Prostějov ulice Plumlovská 36.

HLEDÁTE BRIGÁDU?
Nová rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Pozice   Plat (Kè)       Provoz       Kvalifikace Firma

Mechan. prototyp. dílny 25 000 Kč jednosměnný střední odborné LINAPLAST Kralice n. H.
Uklízeč/-ka 5 000 Kč jednosměnný základní+praktická GSUS absolut. čisto Prostějov

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST
 Pozice Plat (Kè) Provoz Kvalifikace Firma

HLEDÁTE PRÁCI?
NEPROPÁSNĚTE SVOJI ŠANCI...
Stálá rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Administrat. pracovník 12100-15000 Kč jednosměnný úplné střední odborné JORCON Dobromilice
Dámský krejčí/-ová 65 Kč/hod. jednosměnný základní+praktická N. Drexlerová Kostelec n. H.
Doručovatelé motorizovaní 74 Kč/hod. jednosměnný střední odborné Česká pošta Kralice na Hané
Mechanici protot. dílny 25 000 Kč jednosměnný střední odborné LINAPLAST Kralice n. H.
Administrat. pracovník 10 900 Kč jednosměnný úplné střední odborné VELINVESTIK Prostějov
Provozní elektrikáři 19-20 000 Kč jednosměnný střední odborné Strojírny Prostějov
Šičky 10 900 Kč jednosměnný střední odborné CÍL style Prostějov
Uklízeč/-ka nebyt.prost. 8-8 500 Kč jednosměnný zákl+praktická IF FACILITY Prostějov
Ved.úseku řízení kvality 23 000 Kč jednosměnný úplné střední odborné WISCONSIN ENGINEERING
Žehlířka 65 Kč/hod. jednosměnný základní+praktická N. Drexlerová Kostelec n/ H
Švadleny a příbuz. obory 11-16 000 Kč jednosměnný střední odborné mpp mens production Prostějov
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SUDOKU

BÁDEJTE, KDO SE
SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...SSS

OSMISMĚRKA

ATLAS, SEŠITY, TRDLO, SFÉRA, OBMĚNA, AKAŠU, POETA, FAUNA, PUPEN, 
SKŘELE, ŠUFLE, LINKY, ELITA, TAŠKA, TYČKA, DCERA, DOLOŽKA, PRÓZA, 
JÁDRO, SALÁT, PATOS, BRAŠI, ČELIST, TKÁNĚ

NABÍZÍME ZBAVENÍ OBEZITY POMOCÍ 

NOVÉHO ŠESTIFÁZOVÉHO ....... PLÁNU

PRO VOLNOU CHVILICKU PRO VOLNOU CHVILICKU 
aneb luStETe, bádejte, hádejte..ˇ̌ˇ̌ ´́ ´́́

I v desátém čísle letošního roku ám v rámci pokračujícího projektu "MILUJEME VEČERNÍK""přinášíme podobu
oddechové strany, při které můžete báječně relaxovat a ještě k tomu NĚCO VYHRÁT!

Vzhledem k vysoké oblíbenosti stávajících soutěží, kterou jste jako věrní čtenáři prokazovali po celé předchozí roky, 
najdete i v těchto vydáních kvintet tradičních možností. Také dnes máte za úkol rozpoznat fotografii jisté známé osob-

nosti veřejného života, jež je graficky mírně "poupravena", námi zachycený objekt z města Prostějova, nechybí stále oblí-
benější bádání s čísly, ani hrátky s písmenky a pochopitelně klání nejtradičnější - křížovka. A když se na vás usměje trošku 

toho štěstíčka, máte šanci získat nějaký ten bonus navíc. Proto neváhejte, luštěte, bádejte, hádejte a hlavně bavte se !
Správné odpovědi nám můžete i nadále zasílat na známou emailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ, 

volat na ještě známější číslo 582 333 433, případně psát SMS na 608 960 042.
Řešení nám také můžete zaslat na adresu Olomoucká 10, Prostějov a to  do ČTVRTKU 10. března 2016,

12:00 hodin, pokud není u některého z klání uvedeno jinak!

správné odpovìdi a vylosovaní výherci z èísla 09/2016:
KDE V PROSTĚJOVĚ NAJDETE

  správně: vyhrál/-a                    
Krokova Tomáš GOTTWALD, nám. T.G.Masaryka 21, Prostějov

 Výherce získává: VEČEŘI na zabíjačkových hodechSDH Dětkovice.

BÁDEJTE, KDO SE SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...
 správně: vyhrál/-a                    
Aleš Procházka Marcela GALÍČKOVÁ, Mozartova 2, Prostějov

Výherce získává: SLEVOVÝ POUKAZ na služby kosmetického salonu
                                           SOŠ Prostějov.

OSMISMĚRKA
 správně: vyhrál/-a                     
VUKLUBU Alena ŠTĚPÁNKOVÁ,  Kotěrova 1, Prostějov

Výherce získává: DVA LÍSTKY na koncert Monkey Business
                                      v U klubu v Olomouci.

SUDOKU
 správně: vyhrál/-a                    
1,6,6,2 Vlasta VYCHODILOVÁ, Havlíčkova 3, Prostějov

Výherce získává: POUKAZ na ošetření pleti
                                             od Studia VISAGE

KŘÍŽOVKA
 správně: vyhrál/-a                      

Buďte krásná s trvalou a bezbolestnou epilací laserem
 Viera BEZOUŠKOVÁ, V. Špály 11, Prostějov
Výherce získal: POUKAZ na služby DERMACOS,
                                    Trávnická ul., Prostějov.

Šťastní jmenovaní si mohou své výhry jako už tradičně vyzvedávat
 v redakci Večerníku, pokud speciálně není určeno jinak.

A

h

SUSU
DODO
KUKU

  KDEKDE  V PROSTĚJOVĚ V PROSTĚJOVĚ NAJDETENAJDETE

ˇ̌

Naše dnešní otázka již tradičně zní: 
Kde je k vidění objekt na  uvedeném snímku?

Kdo je na fotografii? Tentokrát jsme zabrousili

 do SPORTU a graficky lehce poupravili velkou 

naději světového volejbalu, která je oporou 

čerstvých vítězek Českého poháru...

Výherce získá POUKAZ 
 v hodnotě 400 Kč na služby. 

soutěž
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Výherce získá VEČEŘI v hodnotě 400 Kč
 na zabíjačkových hodech SDH DĚTKOVICE.

Výherce získá SLEVOVÝ POUKAZ
 v hodnotě 400 Kč na tábor.
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Výherce získá POUKAZ v hodnotě 400 Kč
 od firmy PONOŽKY OD MARUŠKY.

Výherce získá POUKAZ 
v hodnotě 400 Kč

na konzumaci od Café Fantasia
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 Kino METRO 70 
Školní 1, Prostějov 

pondělí 7. března
14:00 Pondělní Bijásek: Aldabra
17:30 Ave, Caesar! 
americká komedie
20:00 Lída Baarová
český velkofilm
úterý 8. března
14:00 Úterní Bijásek: Aldabra
17:30 Ave, Caesar!
20:00 Lída Baarová
středa 9. března
17:30 Ave, Caesar!
20:00 Lída Baarová
čtvrtek 10. března
17:30 Série Divergence: Aliance 
americké dobrodružné sci-fi
20:00 Rudý kapitán
česko-slovenské filmové drama
pátek 11. března
17:30 Série Divergence: Aliance
20:00 Rudý kapitán
sobota 12. března
17:30 Série Divergence: Aliance
20:00 Rudý kapitán
neděle 13. března
17:30 Série Divergence: Aliance
20:00 Rudý kapitán

Kino klub
DUHA

Školní 4, Prostějov
středa 9. března
14:00 Bio Senior - Moliére
francouzský historický film
sobota 12. března
15:00 Povídání o pejskovi a kočičce
pásmo pohádek
17:30 Mimoni
americká animovaná komedie
20:00 Vykolejená
americká komedie

Kulturní klub
DUHA

b

úterý 8. března 
18:00 POKRAČOVACÍ 
               TANEČNÍ KURZY
lektor: Jan Halíř
pátek 11. března 
17:00 JAKUB DLABAL - OBRAZY
vernisáž výstavy za účasti autora
18:00 TANEČNÍ VEČER
                NEJEN PRO SENIORY
k tanci hrají manželé Vykoukalovi

DIVADLO POINT
úterý 8. března
19:00 E=MC2, LÁSKO MOJE
(Patric Cauvin, Aleš Procházka)

ŠPALÍÈEK
čtvrtek 10. března
17:00 VZPOMÍNKY NA PROSTĚJOV
Zahájení výstavy výtvarníka Z. Horáka, 
který se narodil v Bystřici pod Hostýnem, 
ale přesto cítí největší sounáležitost k městu 
Prostějov. S uměleckou tvorbou, která za-
hrnuje řezby, kresby i olejomalby začal jako 
samouk. Jeho nejznámější a nejpočetnější 
kresby zahrnují pohledy do prostějovských 
uliček a zmizelých zákoutí.
 Výstava potrvá do 3. dubna

 ZUŠ V. Ambrose
Kravařova 14, Prostějov

do 31. března
VÝSTAVA ADÉLA BEDNÁŘOVÁ
Galerie Linka

MÌSTSKÉ DIVADLO 
PROSTÌJOV

ADLO

pondělí 7. března
19:00 NERUŠIT PROSÍM
(Moje divadlo Prostějov)
neděle 13. března
18:00 INTIMNÍ SCHRÁNKA SAB-
RINY BLACK
Účinkují: P. Oubram, L. Hejlík, V. Hollá

Knihovna
úterý 8. března
10:00 SENIOR KLUB
Na březnovém setkání se připojíme 
k celostátní akci Národní týden trénování 
paměti. Spolu s trenérkou Mirkou Vyrou-
balovou si vyzkoušíme některé paměťové 
techniky, a dozvíme se, jak svoji paměť 
udržet v kondici co nejdéle. Akce je určena 
pro všechny zájemce.
středa 9. března
17:00 SETKÁNÍ S MARKÉTOU HA-
RASIMOVOU
Úspěšná autorka oblíbených románů pro 
ženy, která představí svoji nejnovější knihu 
Pouta z pavučin.
čtvrtek 10. března
15:00 PORADNA SOS
Máte spotřebitelský problém a nevíte, 
kam se obrátit?
pátek 11. a sobota 12. března 
9:00 VELIKONOČNÍ JARMARK 
VĚDY A TECHNIKY
Spolu s organizací Věda a technika na do-
sah chceme zábavnou a poučnou formou 
přiblížit dětem, i dospělým některé oblasti 
vědy. Zaměříme se jak jinak než na Veliko-
noce. 
do 18. dubna 
DRUHÁ LÁSKA NA PRVNÍ VĚTU - 
literární výstava
Jak je pro vás důležitá první věta knížky? 
Některé jsou nezapomenutelné, jiné se 
staly klasikou, či dokonce slavným citá-
tem. Pokračování unikátní výstavy.
do 31. března
SLAVNÉ VILY PROSTĚJOVA - online 
soutěž pro každého
Další vědomostní soutěž, tentokrát pro 
všechny prostějovské patrioty a milovníky 
architektury. 
do 31. března
JARO V BÁSNÍCH 
Kdo vymyslí, napíše a pošle, nebo přinese do 
knihovny pro děti (Vápenice 9, Prostějov)
vlastní básničku, která se bude týkat ob-
dobí jara, bude mít velkou šanci vyhrát 
sborník naší dětské literární soutěže So-
vičkiáda, tedy knížku plnou autorských 
dětských příběhů.

Zámek Prostìjov
Pernštýnské nám. 8, Prostějov

úterý 8. března
16:00 JAN DEMERCI
              - JULIE/KOLÁŽE 
výstava potrvá do 30. března

 GALERIE Kino
 METRO 70
středa 9. března
17:00 Miroslav Wagner: Archiv&Nové 
práce
vernisáž výstavy, která potrvá do 17. dubna

 Galerie U Hanáka
Školní 24, Prostějov

do 29. března
Lenka Hatašová „V jiném světle“

 Sokolovna
Skálovo nám. 4, Prostějov

neděle 13. března 
14:30 Začarovaný Kašpárek
loutkové představení

Zámek Konice
středa 9. března 
17:00 O CELIAKII A BEZLEPKOVÉ 
DIETĚ
přednáška sdružení „Sedmikráska“ se 
zaměřuje na poradenství a edukaci nejen 
samotných celiaků, ale i ostatních lidí, 
kteří chtějí vědět o této nemoci víc. (MC 
Srdíčko)
pátek 11. března 
17:00 VÝSTAVA MALEB Soni Holíko-
vé a Dity Langerové
vernisáž výstavy za účasti obou autorek. 
(zámecká galerie)

 Apollo 13 
Barákova 12, Prostějov

pátek 11. března 
20:00 Faith No More Tribute Band 
Czech Republic&UFO 
Když majk veme do ruky Mike, je z toho 
párty v té nejlepší společnosti... (Alice in 
Chains, SOAD, Pearl Jam a další...)
sobota 12. března 
21:00 CERES
poslední skupina čerpající z odkazu hudby 
šedesátých let

 Muzeum a galerie
  v Prostìjovì
čtvrtek 10. března
17:00 OSM LET V EGYPTĚ
Setkání a povídání se Zdeňkem Řehul-
kou, který celý svůj profesní život strávil 
při realizacích významných staveb v ci-
zině. V souvislosti s probíhající výstavou 
bude besedovat o zážitcích z  Egypta, 
kde strávil téměř osm let.
(přednáškový sál hlavní budovy)
do 27. března
EGYPT - DAR NILU
Výstavní bonbónek, který je do Pro-
stějova zapůjčen ze soukromé sbírky 
slovenského cestovatele a sběratele 
Jána Hertlíka.

FILMOVÉ, FILMOVÉ, DIVADELNÍ DIVADELNÍ 
    OKÉNKO     OKÉNKO A VÝSTAVYA VÝSTAVY

aneb, co se aneb, co se kde děje…kde děje…

Dzbel ve víru maškar
SDH Dzbel zve na Dětský maškarní ples. 
Konat se bude v sobotu 12. března v pro-
storách obecní hospody. Začátek je stano-
ven na 14:00 hodin. 

Ptení uvádí pohádku
Potřiadvacáté chystá Ptenské dětské divadlo 
světovou premiéru pohádky Karla Foltina 
„O Martinovi, Jolance a knížeti Korundo-
vi“. Uskuteční se tuto neděli 13. března od 
15:00 hodin v aule Základní školy Ptení.

Karnevaly v Plumlově
Pohádkový karneval se bude konat tuto 
sobotu 12. března od 15:00 hodin v Kultur-
ním domě v Žárovicích. Pořádá jej Klubové 
zařízení Plumlov.

Výstava sběratelů v Protivanově 
Akce se koná od 7. do 18. března v míst-
ním informačním a turistickém centru. 
K vidění jsou například kapesní retro hodin-
ky s ornamenty. 

Kam zajít dál?
V Rakůvce oslaví tuto sobotu 12. března 
MDŽ. Na stejný den jsou ohlášeny hned 
dva košty slivovice. Jeden z nich by se měl 
konat v Bohuslavicích a druhý v Bílovicích-
-Lutotíně.  V Hluchově se bude konat jarní 
turnaj ve stolním tenise. V neděli 13. března 
se ve Smržicích bude konat setkání se seni-
ory, které pro ně obec každoročně pořádá.

akce v regionu...

Výstava obrazů v Otaslavicích
O nadcházejícím víkendu 12. a 13. března bude v malém sále 

sokolovny v Otaslavicích vždy od 14:00 do 17:00 hodin k vidění výstava obrazů již nežijí-
cích malířů, a to místního malíře Jaroslava Nenadála a Karla Pešky z Brodku u Prostějova. 

Pondělí 7. března 2016
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SVÉ NÁMĚTY POSÍLEJTE 
NA VECERNIK@PV.CZ

TTIPIP Večerníku

Vražedná vášeň, Sametová kůže, Bolest lásky – to jsou některé 
z úspěšných knih spisovatelky Markéty Harasimové. Tuto ob-
líbenou a vyhledávanou autorku přivítá tuto středu 9. Března 
odpoledne všichni ti, kdo navštíví prostějovskou knihovnu. 
Markéta Harasimová pochází z Krnova, v současné době žije na 
jižní Moravě a psaní se věnuje profesionálně. Její knihy jsou ur-
čené především ženám. Zaměřují se na mezilidské vztahy, jsou 
čtivé, svižné a často doplněné originální detektivní zápletkou. Ve 
středu představí svůj nejnovější, v pořadí už jedenáctý titul Pouta 

z pavučin. Jde opět o napínavý mi-
lostný příběh s kriminální zápletkou, 
který vyústí do nečekaného konce 
a při kterém se rozhodně žádný 
čtenář nudit nebude. Uslyšíte 
nejen ukázky z knihy, ale bu-
dete mít také možnost si tuto 
knížku zakoupit a získat pod-
pis autorky.

KDY: STØEDA 9. BØEZNA 2016, 17:00 hodin
KDE: Mìstská knihovna, Skálovo nám. 6, Prostìjov

SETKÁNÍ S MARKÉTOU HARASIMOVOU

BASKETBAL:

neděle 13. března:
11:00 OP Prostějov - SBŠ Ostrava (2. kolo 
play out extraligy juniorek, hala Sportcentra Pv).

HÁZENÁ:

sobota 12. března:
14:00 TJ Sokol Centrum Haná - SKH Po-
lanka nad Odrou (15. kolo 2. ligy mladších 
dorostenců, sportovní hala v Kostelci).
16:00 TJ Sokol II Prostějov - SKH Po-
lanka nad Odrou (15. kolo 2. ligy starších 
dorostenců, tělocvična ZŠ a RG ve Stu-
dentské ulici).
18:00 TJ Sokol II Prostějov - SK Kuřim (15. 
kolo 2. ligy mužů, tělocvična Reálného gym-
názia ve Studentské ulici).
neděle 28. února:
10:30 TJ Sokol Kostelec na Hané-HK - 
SHC Maloměřice (15. kolo 2. ligy mužů, 
sportovní hala v Kostelci).

LEDNÍ HOKEJ:

úterý 8. března:
16:15 LHK Jestřábi Prostějov - Kroměříž 
(30. kolo Ligy mladších žáků „D“, sk. „T“).
sobota 12. března:
LHK Jestřábi Prostějov - SK Karviná (30. 
kolo Ligy mladších žáků „D“, sk. „T“).
LHK Jestřábi Prostějov – SK Karviná (30. 
kolo Ligy starších žáků „B“, sk. „T“).
LHK Jestřábi Prostějov – Hodonín (20. kolo 
Ligy staršího dorostu, nadstavby „E“).
Minihokej Olomouckého kraje (16. kolo 
soutěže pro ročníky 2007).
Minihokej Olomouckého kraje (14. kolo 
soutěže pro ročníky 2008).
LHK Jestřábi Prostějov - HK Kroměříž „A“ 
(18. kolo Ligy mladšího dorostu, nadstav-
by „C“,  vše Víceúčelová hala-ZS Pv).
časy utkání budou upřesněny později. 
Více info na www.dsp-pv.cz

STOLNÍ TENIS:

sobota 12. března:
10:00 TJ Sokol Ondratice „A“ - TTC Pra-
met Šumperk „B“ (21. kolo divize mužů, 
herna na staré škole).
10:00 TJ Sokol Němčice nad Hanou „A“ 
– Sportklub Štarnov (21. kolo krajského 
přeboru 1, herna v Sokolské 421).
10:00 TJ OP Prostějov „A“ - TJ Sokol Če-
chovice „B“ (21. kolo krajského přeboru 
2A, sokolovna U Kalicha).
10:00 TJ Sokol Otaslavice „A“ - TJ Sokol 
Čechovice „C“ (21. kolo krajského přebo-
ru 2A, sokolovna v Otaslavicích).
14:00 TJ Sokol Čechovice „A“ - KST 
Vsetín (21. kolo 3. ligy mužů, sk. „E“, soko-
lovna v Čechovicích).
15:00 TJ Sokol Ondratice „A“ - TJ Postřelmov 
(22. kolo divize mužů, herna na staré škole).
15:00 TJ Sokol Němčice nad Hanou „A“ 
- TJ Slavoj Bruntál (22. kolo krajského pře-
boru 1, herna v Sokolské 421).
15:00 TJ OP Prostějov „A“ - TJ Sokol Če-
chovice „C“ (22. kolo krajského přeboru 
2A, sokolovna U Kalicha).
15.00 TJ Sokol Otaslavice „A“ - TJ Sokol 
Čechovice „B“ (22. kolo krajského přebo-
ru 2A, sokolovna v Otaslavicích).

KRASOBRUSLENÍ:

sobota 12. března:
7:00 VELKÁ CENA MĚSTA
              PROSTĚJOVA v krasobruslení

vý mi-
tkou, 
nce 
ý 

11. 3.  Sportovní ples sokolovna Čelechovice n.H.
 TJ Sokol Kostelec na Hané-HK, TJ Sokol Centrum Haná a Penzion Sport
12. 3.  Šibřinky-maškarní ples pro dospělé sokolovna Dubany
 Obec Vrbátky
12. 3.  Reprezentační ples lékařů Městské divadlo v Prostějově
 Česká lékařská komora
27. 2.  Šibřinky sokolovna Určice
 SDH Želeč

PLESY
v Prostějově a jeho okolívvv

Multikulturní centrum Mozaika
Multikulturní klub rodičů a dětí 
pravidelně v pondělí a čtvrtek od  9:30 
do 11:30 hodin 
Úterky od 17:00 do 19:00 hodin kul-
turní a vzdělávací setkání s hlídáním dětí.
V úterý 8. března se uskuteční přednáška 
cestovatele V. A. Slámy DO DALE-
KÉHO VIETNAMU. 
Ve čtvrtek 10. března je na programu 
beseda ARTETERAPIE A VZTAHY 
s L. Poskočilovou. 

ICM
informační centrum pro mládež, Pv

KŘESŤANSKÉ MATEŘSKÉ CENT-
RUM MATKY MARKÉTY - setkávání 
rodičů s dětmi. 
každé pondělí a středa od 9:00 do 
12:00 hodin nabízí rodičovské inspi-
race, přednášky, hernu pro děti a tvůrčí 
a pohybové činnosti.

RÙZNÉ……..
Svaz tělesně postižených v ČR, o. s. 
v Prostějově, Kostelecká 17, nabízí 
k zapůjčení kompenzační pomůcky, 
např. polohovací lůžka, ortopedické 
vozíky, chodítka, WC křesla aj. Služby 
jsme rozšířili i o rozvoz pomůcek. Bližší 
informace v kanceláři č. 106 nebo na tel. 
č. 588 008 095, 724  706  773

Lazariánský servis vás zve na ozdravný 
pobyt v měsíci srpnu do Chorvatska. 
Pobyt je vhodný pro rodiče s dětma, pro 
handicapované a seniory. Zájemci se 
mohou přihlásit na tel.: 776 054 299 pí. 
Zapletalová.

Regionální pracoviště TyfloCentra Olo-
mouc v Prostějově nadále poskytuje služby 
nevidomým a slabozrakým občanům na 
adrese: Kostelecká 17, Prostějov.

SVAZ NESLYŠÍCÍCH 
A NEDOSLÝCHAVÝCH, 

Svatoplukova 15, Prostějov
I v roce 2016 nabízíme možnost využít 
služeb našeho zařízení. Kromě od-
borného sociálního poradenství také 
zajištění baterií do sluchadel a drobného 
příslušenství ke sluchadlům (hadičky, 
čistící tablety, či ušní tvarovky různých 
velikostí). Zároveň vás upozorňujeme 
na změnu telefonního čísla poraden-
ského zařízení: 775 549 777. 

Okresní výstava výtvarných prací na téma 
„ROZKVETLÁ ZAHRADA“ se koná 
v prostorách ÚS ČZS, Daliborka 3, Pro-
stějov (u místního nádraží). Otevřeno
10. března od 13:00 do 17:00 hodin
a 11. března od 9:00 do 13:00 hodin. 

Svaz tělesně postižených v ČR, Kostelec-
ká 17, Prostějov zve své členy i nečleny na 
zájezd 16. dubna 2016 do Veĺkého Me-
deru - pobyt ve slovenských termálech. 
Bližší informace v kanceláři č. 106, nebo na 
tel.: 588 008 095, 724 706 773.

Svaz tělesně postižených v ČR, Kostelec-
ká 17, Prostějov zve na členskou schůzi 
konanou ve středu 9. března 2016 ve 
14:00 hodin v zasedací místnosti Národ-
ního domu, Vojáčkovo náměstí v Prostějo-
vě. (čl. průkaz s sebou, účast nutná).

Půjčovna rehabilitačních a kompenzač-
ních pomůcek LAZARIÁNSKÉHO 
SERVISU PV, Hacarova 2, zajišťuje or-
topedické vozíky, WC křesla, chodítka 
- pevná, pojízdná, podpažní, servírovací 
stolky a polohovací lůžka (mechanic-
ká, elektrická). Kontakt po telefonu
pí. V. Zapletalová 776 054  299

CO, KDY, KDE CO, KDY, KDE aneb informace a události z vašeho okolí…   

www.
vecernikpv.cz

y, p p

www.vecernikpv.cz



„Přemýšlel jsem nad tím, co lidi za sympaťákem vidí. Asi je to o tom být otevřený k lidem. Neznamená to všem 
vyhovět, ale být k nim otevřený. A faulů se snažím vyvarovat už nyní,“ přemítal vystudovaný žurnalista i teolog 
a současně jeden z tahounů jestřábího mužstva.
Po utkání Matouš Venkrbec přiznal, že vše probíhalo ve stínu zápasu, tu hlavní radost si prožil bezprostředně po 
zveřejnění výsledků. „Je to samozřejmě fajn, teď ale vrcholila naše celosezónní snaha a dřina, prostě to, proč tu celý 
rok jsme. Chtěli jsme vyhrát, zasloužili si to hlavně fanoušci. Přišlo jich tady hodně a jezdí s námi i ven,“ poděkoval 
jim za dlouhodobou podporu.
A přestože je o něj poslední dobou velký mediální zájem, tak si i v tomto případě ochotně udělal čas a trpělivě od-
povídal na všechny dotazy. „Po vyhraném zápase mi rozhovory nevadí a dělám je rád, po tom prohraném člověk 
samozřejmě nadšený není. Ale je to jen prvotní chvíle, navíc nejste toho vinni, že jsme prohráli. Takže koho bych 
tím trestal?“ pousmál se Venkrbec.  (jim)

ČTYŘLÍSTEK
NA PLESE

●● Již tento pátek 11. března se ve 
Smržicích uskuteční mimořádná 
valná hromada OFS Prostějov, na 
programu bude mimo jiné schvále-
ní rozpočtu pro letošní rok či infor-
mace o přestupním řádu.

●● V Určicích vystoupila včera 
známá kapela Poutníci. A sklidila 
velkolepý úspěch. Reportáž na-
jdete už teď na www.vecernikpv.cz
a v příštím tištěném vydání!

●● Petr Pohl neobhájil post nejpro-
duktivnějšího hráče Eisbärenu Ber-
lín, radost však může mít z týmové-
ho úspěchu, Lední medvědi půjdou 
do play off z druhé pozice.

●● Další mizerná zima neudělala 
radost jak běžkařům, tak i provozo-
vatelům Ski areálu v Kladkách. Ten 
v uplynulém týdnu ukončil činnost 
této sezony.  
 Čtěte na www.vecernikpv.cz

●●  Prostějovský tenista Adam Pa-
vlásek na challengeru ve francouz-
ském Cherbourgu prohrál i druhé 
letošní finále, když podlehl Austra-
lanu Jordanu Thompsonovi.

●● Společensko-erotický ples
v Jesenci se ani letos konat nebude! 
 Více informací vám přineseme
 v dalším čísle.

JEDNOU
VĚTOU

ŠLÁGR VEČERNÍKU - KRA SOBRUSLENÍSLENÍ

PROSTĚJOV Celkově již podvanácté 
bude patřit led na zdejším zimním 
stadionu Velké ceně města Prostějova 
a Přeboru Olomouckého kraje v kra-
sobruslení. Pořádající oddíl Kraso-
bruslení Prostějov eviduje v tuto chvíli 
již více než sto šedesát přihlášek a ná-
vštěvníci se mohou těšit na dvoje pří-
pravky a deset klasických soutěžních 
kategorií od nováčků přes žáky až po 
skupinu Adult, která je určena závod-
níkům nad patnáct let.
„Jsme rádi, že se závod uskuteční i letos. Vrchol sezóny v podobě 
mistrovství republiky žáků už máme sice za sebou, ale toto je 
pro nás takový slavnostnější okamžik a uzavření sezóny, i když 
se pak ještě zúčastníme nějakých čtyř pěti závodů akcí a právě 
naše Velká cena se počítá již do příštího ročníku,“ podotkla tre-
nérka pořádajícího oddílu KRASO-bruslení Prostějov Martina 
Tanečková.
Svátek místních krasobruslařů se uskuteční v sobotu 12. března 
od sedmé hodiny ranní a ledovou plochu mají vyhrazenou až do 
půl desáté večer. A domácí klub touží uspět nejen organizačně, 
ale i sportovně. „Letos máme celkem úspěšnou sezónu. Anička 
Vystavělová vede žebříček po sedmi závodech a snad ani doma 
nezklame, dalšími želízky budou Elisabeta Kořínková mezi žač-
kami a Ota Vystavěl v mladších žácích. A rovněž v kategorii ‚B' se 
umisťujeme dobře,“ těší se Tanečková na stupně vítězů.
Celá akce se koná pod záštitou Statutárního města Prostějova 
a Olomouckého kraje.   (jim)
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Divadelníci si dali 
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v Nìmèicích nad Hanou

1
6

0
2

2
4

6
1

7
1

0

Číslo 10•Ročník 20

Naleznete
uvnitř

INTERVIEW
NA OSTRO

„VYMAZKA“
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SKVĚLÝSKVĚLÝ
BERDYCHBERDYCH

●● S frontmanem skupiny Hentai 
Corporation má pořádné grády...
 strana 24

●● Prostějovský hokejista půso-
bící v Německu prožívá nejšťast-
nější dny života  strana 25

●● Prostějovský tenista dotáhl 
Českou republiku do čtvrtfinále 
Davisova poháru
 strana 39
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navštivte stále více oblíbenější
internetové stránky www.vecernikpv.cz

SPORT
KULTURA
SPOLEČNOST

Foto: Martin Zaoral

PO CELOU SOBOTU OBSADÍ LED
VELKÁ CENA MĚSTA PROSTĚJOVA

Rotariáni na plese opět rozdávali šeky

PROSTĚJOV V pořadí už dvanáctý 
ročník charitativního reprezentační-
ho plesu uspořádal uplynulou sobo-
tu v Národním domě Rotary Club 
Prostějov. Kromě zajištění pestré 
zábavy, včetně atraktivního předsta-
vení orientálních tanečnic, však ro-
tariáni předali šeky s finančními dary 
potřebným organizacím. Sobotní 
ples navštívily známé celebrity a po-
bavit se přijeli dokonce i zahraniční 
hosté. A Večerník byl přímo u této 
slavností akce!
„Při vánočním jarmarku na prostějov-
ském náměstí jsme za prodej punče 
vybrali 130 tisíc korun a rozhodli se, že 

sto tisíc korun dáme bokem a budeme 
hledat velký projekt, kterému bychom 
mohli pomoci ještě větší finanční su-
mou,“ prozradil Večerníku Ladislav Bur-
gr, prezident Rotary Clubu v Prostějově. 
Rotary Club v Prostějově předal přímo 
na parketu vrchní sestře Domova Na 
zámku v Nezamyslicích Heleně Vrá-
nové šek na deset tisíc korun na kurzy 
zaměstnanců o bazální stimulaci paci-
entů. Zuzaně Znojilové z prostějovské-
ho Tyflocentra přispěl ástkou třinácti 
tisíc korun na speciální záznamník pro 
zrakově postižené. Sedm tisíc korun si 
z plesu odnesl zástupce ředitele Dětské-
ho domova v Plumlově Petr Antoníček 

na zhotovení kalendáře s kresbami dětí, 
a deset tisíc korun pak Pavel Koupil na 
zakoupení iPadu na doplnění výuky 
těžce zdravotně postižených dětí na ZŠ 
v Komenského ulici. 
Sobotní ples Rotary Clubu navštívili 
i zahraniční hosté. „Dorazili i mladí lidé 
z Ameriky a Kanady, kteří jsou v Prostě-
jově zásluhou Rotary Clubu na výměn-
ných studentských pobytech. Máme tu 
samozřejmě i vážené hosty ze Sloven-
ska,“ dodal Večerníku prezident prostě-
jovského Rotary Clubu Ladislav Burgr. 
 (mik)
 Celý článek najdete
  na www.vecernikpv.cz!

Prezident Rotary Clubu v Prostějově Ladislav Burgr předal šek také vrchní sestře Domova Na zámku v Nezamyslicích Heleně 
Vránové.  Foto: Michal Kadlec

BYLI  JSME
BYLI  JSME

U TOHO
U TOHO

FOTOGALERIE
klikni na

www.vecernikpv.cz

„Mates“
převzal trofej!

PROSTĚJOV Třetímu čtvrtfinálovému mači mezi prostějovskými Jestřáby a pražskou Slavii před-
cházel slavnostní okamžik. Domácí útočník Matouš Venkrbec totiž přibližně měsíc od skončení 
ankety přebral ocenění za svůj triumf v anketě Sympaťák WSM Ligy. Od zástupců první ligy a jejích 
partnerů tak mimo jiné obdržel plaketu připomínající celou akci, luxusní hodinky či poukaz na let 
balonem.

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

Číslo

●● S
Corp

Matouši Venkrbcovi (uprostřed a ve výřezu) pogratulovali zástupce eSports.cz Michal Slavík, obchodní manažer BPA sport 
marketing Josef Kameník, projektová manažerka společnosti WSM Monika Čechová a manažer WSM Ligy Pavel Setikovský 
(zleva).  2x foto: Jiří Možný
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„Ústí bylo lepší, prohrát jsme si zasloužili“„Ústí bylo lepší, prohrát jsme si zasloužili“
  trenér Prostějova Zbyněk CHOLEVAtrenér Prostějova Zbyněk CHOLEVA
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Dohrávka 14. kolo: Děčín - Nymburk 62:100 (11:26, 30:46, 48:75). Nejvíce bodů: Pomi-
kálek 20, Šiška 12, J. Houška 10 - Hruban 16, Dixon a Randle po 15, Benda 12, Sant-Roos 11.
35. kolo: Brno - Děčín 72:71 (17:11, 42:28, 58:53). Nejvíce bodů: Ojo 23, Egwuonwu 18, 
Křemen 11 - Stria 21, J. Houška 14, Jelínek 12 * Kolín - Jindřichův Hradec 96:73 (23:22, 
46:35, 70:49). Nejvíce bodů: McEachin 20, Bakič 13, Skinner a Vocetka po 10 - Wright 17, La-
mar a Vošlajer po 15, Stegbauer 8 * Ústí nad Labem - Ostrava 102:75 (19:20, 48:37, 69:55). 
Nejvíce bodů: Pecka 26, Jiřiček 19, Barham 17, Bosák 13, Abercrombie 10 - Kerr 17, Bratčenkov 
a Číž po 16, Bohačík 9 * Svitavy - Opava 83:75 (19:24, 40:43, 62:60). Nejvíce bodů: Bruins-
ma 34, Doaks 15, Barker 10 - Blažek 13, Vlček a Zbránek Filip po 11 * Pardubice - USK Praha 
77:62 (26:21, 40:35, 60:50). Nejvíce bodů: Wall 14, Pandula 13, Půlpán a Švrdlík po 12, Nečas 
10 - Slavík 15, Josipovič 14, Mareš a Šafarčík po 11.
36. kolo: Opava - Kolín 76:64 (15:10, 35:28, 53:43). Nejvíce bodů: Šiřina 16, Jurečka 14, 
Blažek a Gniadek po 12, Cvek 11 - Skinner 14, Glover a McEachin po 13, Machač 10 * Ostrava 
- Pardubice 77:74 (24:19, 43:35, 62:53). Nejvíce bodů: P. Bohačík a Kerr po 20, Igrutinovič 
18, Bratčenkov 11 - Pandula 28, Autrey 17, Wall 15 * USK Praha - Svitavy 78:69 (12:15, 32:25, 
49:44). Nejvíce bodů: Josipovič 20, Šafarčík 14, Alič a J. Bohačík po 11, Feštr 10 - Bruinsma 24, 
Doaks 15 * Jindřichův Hradec - Brno 90:80 (30:17, 53:41, 68:62). Nejvíce bodů: White 20, 
Lamar 19, Šoula 13, Fait 10 - Ojo 20, Zachrla 18, Zeigler 17, Egwuonwu 11.

DALŠÍ VÝSLEDKY 

37. kolo, středa 9. března, 18.00 hodin: mmcité Brno – BK Opava (18.30), BK AR-
MEX Děčín – Ariete Prostějov, BOHEMILK Tuři Svitavy – NH Ostrava, BK JIP Par-
dubice– SLUNETA Ústí nad Labem, GEOSAN Kolín – USK Praha (17.45).
38. kolo, sobota 12. března, 17.00 hodin: Ariete Prostějov – BK JIP Pardubice, 
Lions Jindřichův Hradec – BK ARMEX Děčín (18.00), mmcité Brno – USK Praha 
(18.30), SLUNETA Ústí nad Labem – BOHEMILK Tuři Svitavy, NH Ostrava – GE-
OSAN Kolín (17.30).

KAM PŘÍŠTĚ...

 Tým Z V P SKÓRE %V

1. ČEZ Basketball Nymburk 9 8 1 880:635 88.9
2. BK ARMEX Děčín 33 25 8 2574:2278 75.8
3. Ariete Prostějov 33 24 9 2672:2374 72.7
4. BK Opava 34 22 12 2713:2560 64.7
5. BK JIP Pardubice 34 20 14 2769:2494 58.8
6. BC GEOSAN Kolín 33 17 16 2539:2524 51.5
7. USK Praha 34 17 17 2385:2360 50.0
8. NH Ostrava 33 15 18 2362:2478 45.5
9. BOHEMILK Tuři Svitavy 34 14 20 2418:2735 41.2
10. SLUNETA Ústí nad Labem 34 12 22 2602:2786 35.3
11. BK Lions Jindřichův Hradec 34 8 26 2598:2889 23.5
12. mmcité Brno 33 7 26 2348:2747 21.2

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO NEÚPLNÉM 34. KOLE

  Ariete Ariete 
 Prostějov
Sluneta Sluneta 

 Ústí nad Labem

7676
8080

čtvrtiny skóre
 1. 17-21
 2. 12-24
 3. 23-15
 4. 24-20
  poločas:  29-45

Palyza Lukáš 24, Slezák Pavel 20, Roseboro Brett 11, Kouřil 
Radovan 7, Marko Roman 5, Peterka Ondřej 2, Sehnal Marek 
0, Dokoupil Petr 0, Novák Martin 0, Šteffel David 0, Norwa 
Michal 0. Trenér: Zbyněk Choleva.

Bosák 27, Abercrombie 16, Čarnecký 10, Pecka 9, Barham 
9, Anthony 7, Votroubek 2, Emerson 0, Hejl 0, Jiříček 0. 
 Trenér:  Tomáš Hrubý

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
ÚSTÍ N/L:

kooperativa nbl - 36. kolo

Střelba 2b.: 38/15:43/20
Trojky:  12:11
Trestné hody:  11/10:14/7
Doskoky: 40:39

Asistence: 15:15
Osobní chyby: 20:16
Získané míče:  11:4
Ztracené míče: 14:19

Rozhodčí: 
Hošek, 

Kapl, Holubek.
Diváci: 427.

„Klukům chyběla bojovnost, pochvalu „Klukům chyběla bojovnost, pochvalu 
zaslouží pouze Honza Smékal.“zaslouží pouze Honza Smékal.“
  Nebylo moc do řeči JIŘÍMU GREPLOVINebylo moc do řeči JIŘÍMU GREPLOVI
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„Po dlouhé době jsem byl spokojen s obranou,„Po dlouhé době jsem byl spokojen s obranou,

v útoku se prosazovali nejen Kozlovský s Kosinou.“v útoku se prosazovali nejen Kozlovský s Kosinou.“

  prostějovský kouč SVATOPLUK ORDELTprostějovský kouč SVATOPLUK ORDELT
strana 39

TJ Sokol 
Kostelec na Hané-HK

 TSK  TSK 
 Kuřim  3232 poločas.

14:15

Mayer, P. Navrátil – Smékal 10, Popelka 2, Grulich 1, 
Ševčík 2, Kopečný 1, Dostál 2, Vymětal 4, Švec 2, V. Prášil 
2, Jan Grepl. Trenér: Jiří Grepl.

SESTAVA 
A BRANKY
KOSTELCE:

Házená – 14. kolo 2. ligy mužů

Rozhodčí: Kaufman, Procházka. Vyloučení: 2:3. ŽK: 3:3. Sedmičky: 1/1:1/1.
  Diváků: 80.

HázenáHázená
 Tišnov
TJ Sokol II TJ Sokol II 

 Prostějov

26
2727

poločas.

12:16

Hrubý, Nesvadba – Kozlovský 9, T. Jurík 1, Chytil 1, Bečička 1,
Ordelt, Fiala, Procházka, Bokůvka 3, Mikulka 1, Jura, 
Kosina 11. Trenér: Svatopluk Ordelt.

SESTAVA 
A BRANKY

PROSTĚJOVA:

Házená – 14. kolo 2. ligy mužů

Rozhodčí: Horáček – Douda. ŽK: 2:2. Vyloučení: 5:2. Sedmičky: 0:4.
  Diváků: 169.

15. kolo, neděle 13. března: Napajedla – Velké Meziříčí (sobota 12.3., 
11.00), Sokol II Prostějov – Kuřim (sobota 12.3., 18.00), Hustopeče 
– Bohunice (10.30), Kostelec na Hané – Maloměřice (10.30), Telnice – 
Juliánov, Tišnov – Ivančice.

KAM PŘÍŠTĚ NA HÁZENOU...

Ivančice – Juliánov 26:21, Bohunice – Napajedla 26:22, Maloměřice – Telnice 34:14, Tišnov 
– Hustopeče nehlášeno.

DALŠÍ VÝSLEDKY 14. KOLA 2. LIGY HÁZENÉ:

 Tým Z V R P Skóre Body

1. Bohunice 14 12 1 1 360:313 25
2. Ivančice 14 11 1 2 394:336 23
3. Hustopeče 13 9 1 3 353:325 19
4. Prostějov 14 7 1 6 392:389 15
5. Juliánov 13 6 2 5 378:366 14
6. Kostelec na Hané 14 5 1 8 360:354 11
7. Maloměřice 13 5 1 7 329:335 11
8. Velké Meziříčí 14 5 0 9 371:390 10
9. Kuřim 13 4 1 8 375:387 9
10. Tišnov 13 4 1 8 384:425 9
11. Telnice 13 4 1 8 329:395 9
12. Napajedla 14 3 1 10 354:364 7

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO 14. KOLE

Skupina o 1.-4. místo:
23. kolo, středa 9. března, 18.00 hodin: Ostrava - Přerov, Olomouc - Prostějov 
(17.00).
24. kolo, pátek 11. března, 18.30 hodin: Přerov - Olomouc (sobota 12.3., 19.00), 
Prostějov - Ostrava.
Skupina o 5.-8. místo:
23. kolo, středa 9. března, 17.00 hodin: Frýdek-Místek - Šternberk, KP Brno - 
Olymp Praha, (18.00).
24. kolo, sobota 12. března, 17.00 hodin: Šternberk - KP Brno (pátek 11.3., 17.00), 
Olymp Praha - Frýdek-Místek.

KAM PŘÍŠTĚ NA VOLEJBAL...

Dohrávka 21. kolo - SKUPINA o 5. až 8. místo: KP Brno - Šternberk 3:0 (14, 11, 21). 
Nejvíce bodů: ŠMěrková 17, Keddyová 11, Suchá 10 - Jurčíková 6, Janečková 6, Šenková 5. 

VÝSLEDKY NADSTAVBY EXTRALIGY

SKUPINA O 1. AŽ 4. MÍSTO
 Tým Z V3 V2 P1 P0 Sety Míče Body

1 VK Agel Prostějov 20 19 0 1 0 59:5 1582:1046 58
2 VK UP Olomouc 20 14 1 1 4 48:20 1577:1293 45
3 TJ Ostrava 20 11 3 1 5 45:29 1664:1551 40
4 Volejbal Přerov Precheza 20 9 0 2 9 33:36 1475:1404 29

SKUPINA O 5. AŽ 8. MÍSTO
1 PVK Olymp Praha 20 11 2 0 7 41:28 1552:1376 37
2 VK Královo Pole 20 7 3 1 8 36:38 1526:1539 27
3 TJ NIBE Frýdek - Místek 20 5 0 3 12 26:50 1470:1721 18
4 TJ Sokol Šternberk 20 2 1 0 17 16:54 1229:1675 8

Poznámka: tato soutěž se boduje takzvaným italským bodováním. V3 je výhra 3:0 a 3:1 za tři body, 
V2 výhra 3:2 za dva body. P1 je prohra 2:3 za jeden bod, P0 je prohra 1:3 a 0:3 bez bodu.

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PRO NADSTAVBU

„S výsledkem můžeme být spokojeni stejně „S výsledkem můžeme být spokojeni stejně 
jako s tím, že obstála zvolená sestava.“jako s tím, že obstála zvolená sestava.“
 kouč Agelek MIROSLAV ČADA kouč Agelek MIROSLAV ČADA
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Volejbal Precheza Volejbal Precheza 
 Přerov
    VK AGELVK AGEL

 Prostějov

00
33

set skóre min.
1. set: 18:25 25
2. ser: 15:25 19

3. set: 19:25 27

Tinklová, Markevich, Herelová, Vargas, Matienzo, 
Borovinšek, libero Kovářová. Střídaly: Gambová, 
Soares. Připraveny byly: Weiss, Steenbergen.  
 Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír Petráš.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

UNIQA EXTRALIGA ŽEN ČR - 22. kolo

Rozhodčí: Dziacký a Ištvanech. Čas: 1:11 hodiny. Diváků: 200.

SESTAVA 
PŘEROVA:

Cebáková, K. Kohoutová, Svobodová, L. Kohoutová, 
Tomášeková, Kubínová, libero Šťastná. Střídala: 
Rašková. Připraveny byly: Gálíková, Šebetovská. 
 Trenéři: Libor Gálík a Rostislav Hanzelka

2. LIGA BASKETBALU ŽEN
TJ OP Prostìjov – TJ Lokomotiva Liberec I 

57:73 (20:17, 15:12, 14:26, 8:22)
Sestava a body Prostějova: T. Fr galová 15, Kalábová 20, Švécarová 7, Hýblová 3, 
Melková 12.  Trenéři: Pavel Švécar a Željko Živkovič.

TJ OP Prostìjov – BK Brandýs nad Labem 
78:66 (18:15, 16:20, 19:10, 25:21)

Sestava a body Prostějova: T. Frgalová 15, Kalábová 13, Šv écarová 28, Kozáková 
10, Melková, Semjonová 12, Hýblová.  Trenéři: Pavel Švécar a Željko Živkovič.

Ostatní výsledky 3. a 4. kola nadstavby:
Nymburk „B“ – Ústí nad Labem 38:40, Tišnov „B“ – Aritma Praha 75:68, Příbor – 
Brandýs nad Labem 74:79, Nymburk „B“ – Aritma Praha 65:69, Tišnov „B“ – Ústí 
nad Labem 63:56, Příbor – Liberec 43:98.

Tabulka finálové skupiny 2. ligy žen:
1. BK Sluneta Ústí n. L. 10 9 1 632:493 19
2. TJ Lokomotiva Liberec I 10 7 3 724:573 17
3. Basketball Nymburk „B“ 10 6 4 660:581 16
4. Aritma Praha 10 6 4 732:675 16
5. BK Handicap Tišnov „B“ 10 6 4 645:674 16
6. TJ OP Prostějov 10 3 7 592:704 13
7. BK Příbor 10 2 8 636:760 12
8. BK Brandýs nad Labem 10 1 9 585:746 11

www.vecernikpv.cz

„Zejména v prvním poločase se objevily „Zejména v prvním poločase se objevily 
pasáže, s nimiž jsem byl spokojen.“pasáže, s nimiž jsem byl spokojen.“

trenér 1.SK Prostějov FRANTIŠEK JURAtreenér 1.SK Prostějov FFRANTTIŠEEK JUURAA

strana 29

1.SK1.SK
 Prostějov

1. FC Viktorie1. FC Viktorie
  Přerov  Přerov 11

33
Poločas: 0:2

Branky: 59. Kyselák - 20. Nekuda, 29. Sus, 49. T. Machálek

Neoral (65. Konečný) - Pančochář, Sus, Machynek, Rus (46. 
Sečkář) - M. Machálek (46. Koudelka), Zelenka (63. M. Machálek), 
Fládr, T. Machálek (58. Přikryl) - Nekuda, Kroupa (69. Rus). 
 Trenér: František Jura

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

9. PŘÍPRAVNÉ UTKÁNÍ

SK Líšeň U19SK Líšeň U19 00
1. SK Prostějov U191. SK Prostějov U19 22

Poločas: 1:0

Branky: 10. Zapletal, 57. Popelka. 

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

PŘÍPRAVNá UTKÁNÍ

Šarman - Blahoušek (46. Veselý), Moštěk (46. Popelka), 
Pospíšil (72. Moštěk), Pavelka (72. Závodný) - Závodný (45. 
Smékal), Prokop, Zapletal, Škrabal (77. Blahoušek) - Píchal (77. 
Hýbl), Hýbl (46. Procházka).  Trenér: Radim Weisser

hráno 
v Lipníku n.B.

TJ Sokol PlumlovTJ Sokol Plumlov 11
TJ Sokol UrčiceTJ Sokol Určice 33

Poločas: 1:0

Branky: Plajner, Vaněk, Zapletal – Hladký. Rozhodčí: R. Bureš. Diváků: 30.

SESTAVA 
URČIC:

PŘÍPRAVNá UTKÁNÍ

Števula – Gottvald, Lakomý, Zelina, Hochman – Plajner, 
Menšík, Cetkovský, Zapletal – Vaněk, Halouzka. Střídali: 
Šnajdr, Slezák, Bureš, Krajíček.  Trenér: Radek Tomšic.

Simandl (Moravec) – Vysloužil, Olejník, Ostratický, J. Kiška – 
Hladký, Zabloudil, Varga – Frýbort, Dvořák, Matula. Střídali: 
Gryglák, Kolařík, Urbánek.  Trenér: Petr Kiška. 

SESTAVA 
PLUMLOVA:

Příprava chutná. Od výhry k výhře kráčejí fotbalisté 1.SK Prostějov, katego-
rie U19. Tentokrát si svěřenci trenéra Weissera vyšlápli na své vrstevníky z 
Líšně, které předčili rozdílem dvou branek. Potěšující je i další čisté konto.   

Vítězná jízda U19 pokračuje

najdete nás nanajdete nás na



výsledkový servisPondělí 7. března 2016
www.vecernikpv.cz 23

najdete nás také na:
www.vecernikpv.cz

„Vše je to o individuálních chybách, dneska jsme „Vše je to o individuálních chybách, dneska jsme 

jich udělali víc, hlavně v první třetině zbytečných.“jich udělali víc, hlavně v první třetině zbytečných.“

 asistent Jestřábů JIŘÍ VYKOUKAL asistent Jestřábů JIŘÍ VYKOUKAL
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„Hráli jsme disciplinovaněji, ale přesto jsme „Hráli jsme disciplinovaněji, ale přesto jsme 
se dopustili hrubých chyb.“se dopustili hrubých chyb.“
 trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL

strana 35

„Kdybychom ve druhé třetině něco využili, „Kdybychom ve druhé třetině něco využili, 
mohlo utkání vypadat jinak.“mohlo utkání vypadat jinak.“
 trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL
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„Udělali jsme vše, abychom sérii co nejvíc „Udělali jsme vše, abychom sérii co nejvíc 

zdramatizovali, musíme ale uznat kvalitu Slavie.“zdramatizovali, musíme ale uznat kvalitu Slavie.“

 trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL
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  LHK Jestřábi
 Prostějov

HC Slavia 2255
(3:0, 0:1, 2:1)

Branky a nahrávky: 5. Kašpařík (Růžička), 9. Mikulík (Hruška, Pavlin), 10. Markovič 
(Vas, Robinson), 54. Jiránek (Čermák, Knot), 54. Markovič (Robinson, Vas) – 21. 
Drtina (Luňák, Venkrbec), 49. Venkrbec (Drtina, Cetkovský). Rozhodčí: Zubzanda, 
Pražák – Kreuzer, Špringl ml. Vyloučení: 10:8, navíc Pavlin (S) a Volek (P) 10 minut 

OT. Využití: 0:2. V oslabení: 0:0. Střely na branku: 41:21. Diváků: 2473.

Horčička – Drtina, Kaluža, Mojžíš, Rudl, Husák, Protivný 
– Luňák, Venkrbec, Cetkovský – Novák, Moskal, Čuřík – 
Šlahař, Illéš, Krejčík – Volek, Kuncek, Augustin.  
 Trenéři: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.

Hylák – Krstev, Knot, M. Hruška, Pavlin, Hraško, Růžička 
– Mikulík, Šafránek, D. Hruška – Robinson, Vas, Markovič 
– Jiránek, Tuominen, Čermák – Bahenský, Kašpařík, 
Ondráček.  Trenéři: Milan Razým a Jan Srdínko.

SESTAVA 
SLAVIE:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

WSM LIGA – 1. ČTVRTFINÁLE

iiiiiiiiii

  
 Prostějov

HC Slavia
 Praha 1155

(2:1, 1:0, 2:0)

Branky a nahrávky: 7. Mikulík (M. Hruška, Šafránek), 13. Šafránek (Mikulík, D. 
Hruška), 22. Hraško (Šafránek), 52. Vas (Robinson, Markovič), 58. Bahenský – 2. Dr-
tina (Venkrbec, Cetkovský). Rozhodčí: Krob, Zubzanda – Gerát, Malý. Vyloučení: 4:3. 

Využití: 0:0. V oslabení: 1:0. Střely na branku: 35:32. Diváků: 2262.

Horčička – Drtina, Kaluža, Mojžíš, Rudl, Husák, Protivný 
– Luňák, Venkrbec, Cetkovský – Novák, Moskal, Čuřík – 
Šlahař, Illéš, Krejčík – Volek, Kuncek, Augustin.  
 Trenéři: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.

Hylák – Krstev, Knot, M. Hruška, Pavlin, Hraško, Růžička 
– Mikulík, Šafránek, D. Hruška – Robinson, Vas, Markovič 
– Jiránek, Tuominen, Čermák – Bahenský, Kašpařík, 
Ondráček.  Trenéři: Milan Razým a Jan Srdínko.

SESTAVA 
SLAVIE:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

WSM LIGA – 2. ČTVRTFINÁLE

  HC Slavia 
 Praha

LHK Jestřábi 6622
(0:1, 0:2, 2:3)

Branky a nahrávky: 46. Lunák (Venkrbec), 48. Venkrbec (Luňák, Cetkovský) 
– 19. Šafránek (Mikulík), 29. D. Hruška (Jiránek, Krstev), 32. D. Hruška (Krstev, Mi-
kulík), 44. Mikulík (Knot, Krstev), 45. Čermák (Tuominen), 56. Tuominen. Rozhodčí: 
Kubičík, Mikula – Jílek, Šperl. Vyloučení: 4:4. Využití: 0:2. V oslabení: 1:0. Střely 
na branku: 28:37. Diváků: 4795.

Hylák – Krstev, Knot, Hruška, Pavlin, Hraško, Růžička 
– Mikulík, Šafránek, Hruška – Robinson, Vas, Markovič – 
Jiránek, Tuominen, Čermák – Bahenský, Kašpařík, Ondráček. 
 Trenéři: Milan Razým a Jan Srdínko.

Horčička (45. Neužil) – Drtina, Kaluža, Mojžíš, Rudl, 
Husák, Protivný – Luňák, Venkrbec, Cetkovský – Novák, 
Moskal, Čuřík – Šlahař, Illéš, Krejčík – Volek, Kuncek, 
Augustin.  Trenéři: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
SLAVIE:

WSM LIGA – 3. ČTVRTFINÁLE

  HC Slavia 
 Praha

LHK Jestřábi
 Prostějov 1100

(0:0, 0:0, 0:0, 0:0)

Branky a nahrávky: rozhodující nájezd Čermák. Rozhodčí: Petružálek, Krob 
– Štofa, Beneš. Vyloučení: 4:3. Využití: 0:0. V oslabení: 0:0. Střely na branku: 

37:53. Diváků: 4016.

Hylák – Krstev, Knot, M. Hruška, Pavlin, Hraško, Růžička 
– Mikulík, Šafránek, D. Hruška – Robinson, Vas, Markovič – 
Jiránek, Tuominen, Čermák – Bahenský, Kašpařík, Ondráček. 
 Trenéři: Milan Razým a Jan Srdínko.

Neužil – Drtina, Kolář, Mojžíš, Kaluža, Protivný, Rudl, Husák 
– Luňák, Venkrbec, Cetkovský – Novák, Krejčík, Čuřík – Augus-
tin, Illéš, Volek – Kuncek, Moskal.  Trenér: Kamil Přecechtěl

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
SLAVIE:

WSM LIGA – 4. ČTVRTFINÁLE

WSM HOKEJOVÁ LIGA

15. kolo: K2 Sportcentrum Prostějov - Spartak Přerov B 3:4 , Orlová - FBC Mohelnice 1:1 (1:0 - 
0:1 - 0:0), K2 Sportcentrum Prostějov - Kostelec na Hané 3:5 (1:1 - 0:2 - 2:2), Orlová - Spartak 
Přerov B 4:5 (1:1 - 2:1 - 1:3), Kostelec - Mohelnice 3:4 (1:2 - 0:2 - 2:0).
16. kolo: Stará Ves n/O - FbC Playmakers Prostějov 0:9 (0:4 - 0:2 - 0:3), Bohumín - Rožnov 
p/R B 5:4 (2:0 - 0:2 - 3:2), Jeseník - FbC Playmakers Prostějov 2:9 (1:3 - 0:2 - 1:4), Bohumín - 
Stará Ves n/O 2:9 (0:3 - 2:4 - 0:2), Rožnov p/R B - Jeseník 2:0 (0:0 - 0:0 - 2:0).

VÝSLEDKY 15. A 16. KOLA 

 Tým Z V R P Skóre Body

1. FbC Playmakers Prostějov 16 10 2 4 97:51 32
2. 1. FbK Eagles Orlová 14 10 2 2 86:46 32
3. FBŠ Teiwaz Hranice 14 10 2 2 63:37 32
4. FBC Piranha Spartak Přerov B 14 8 0 6 71:84 24
5. FBC Mohelnice 14 6 3 5 51:51 21
6. FBK Jeseník 16 7 0 9 72:72 21
7. TJ Stará Ves n/O Vosy 14 6 1 7 79:73 19
8. SK K2 Sportcentrum Prostějov 14 5 3 6 62:63 18
9. 1. FBK Rožnov p/R B 14 6 0 8 57:66 18
10. TJ Sokol Kostelec na Hané - HK 14 4 1 9 58:90 13
11. 1. SC Bohumín´ 98 16 1 0 15 45:108 3

PRŮBĚŽNÁ TABULKA REGIONÁLNÍ LIGY PO 14. KOLE

REGIONÁLNÍ FLORBALOVÁ LIGA

ŠIPKAŘI
Tygři poprvé zaváhali
OLOMOUCKÝ KRAJ Šlágrem 
extraligového programu, byl vzá-
jemný souboj dvou nejlepších 
týmů. Prostějovští Tygři v  něm 
podlehli olomouckým Bobrům 
a svou cestu za vysněným titulem 
si výrazně zkomplikovali. Če-
chocvičtí pošilhávající po bedně, 
ztratili doma bod s Mohelnicí. Ji-

řina se vrací z Nové Hradečné bez 
bodu. Přímý souboj o prvenství 
nabídla i C liga. Mlynáři z Ocho-
ze odmítli jít do trháku, když 
nestačili na lepšící se Čehovice. 
Ligové soutěže pokračují hned 
o následujícím víkendu. Pro-
gram najdete pod tabulkami jed-
notlivých lig.   (zv)

EXTRALIGA UŠO - OLOMOUCKÝ KRAJ 
15. kolo: Legend Olomouc - Sem Sex z Dolní, Horní Moštěnice 11:7, Zavadila o jedličku Če-
chovice - Miagi Mohelnice 10:9, Draci Nová Hradečná - U Jiřiny Prostějov 12:6, No Fear 
Šternberk - Poslanci Bělkovice-Lašťany 8:10, Tygři Prostějov - Dobří bobři Olomouc 7:11, 
Sharks Olomouc - Brablenci Kojetín 12:6.

TABULKA:
  1. Tygři Prostějov 15 13 1 0 0 1 0 183:88 41
  2. Dobří bobři Ol. 15 12 1 0 0 2 0 170:101 38
  3. Sharks Olomouc 14 11 0 0 0 3 0 158:96 35
  4. Čechovice 15 9 3 0 0 3 0 168:105 33
  5. Nová Hradečná 15 9 1 0 1 4 0 151:121 30
  6. Legend Olomouc 14 6 1 0 1 6 0 136:118 21
  7. Bělkovice-Lašťany 15 5 0 0 3 7 0 118:155 18
  8. Miagi Mohelnice 15 5 0 0 2 8 0 118:154 17
  9. U Jiřiny Prostějov 15 5 0 0 0 10 0 112:158 15
10. H. Moštěnice 15 3 1 0 0 11 0 104:167 11
11. No Fear Šternberk 15 2 1 0 0 12 0 102:169 8
12. Brablenci Kojetín 15 0 0 0 0 15 0 91:179 0
Příští program - 16. kolo, pátek 11.3. 2016, 18:00: U Jiřiny Prostějov - Sharks Olo-
mouc, Miagi Mohelnice - Draci Nová Hradečná, Dobří bobři Olomouc - Zavadila o jed-
ličku Čechovice, Poslanci Bělkovice-Lašťany - Tygři Prostějov, Sem Sex z Dolní, Horní 
Moštěnice - No Fear Šternberk, Brablenci Kojetín - Legend Olomouc (SO 12.3., 15:00).

B LIGA PROSTÌJOVSKO
13. kolo: O tečku Prostějov - Orli Kojetín 8:10, Hamerské kladivo - Mexičani Biskupice 7:11, 
Darts La Putica Prostějov - Fénix Prostějov 12:6, Twister Kroměříž - Skalní Na Nové Doloplazy 15:3.

TABULKA:
  1. Twister Kroměříž 13 9 1 0 1 2 0 154:82 30
  2. Darts La Putica Pv 11 8 1 0 1 1 0 124:76 27
  3. Orli Kojetín 13 7 1 0 1 4 0 124:112 23
  4. Mexičani Biskupice 13 7 1 0 0 5 0 113:122 23
  5. V Zeleném Prostějov 12 7 0 0 0 5 0 121:95 21
  6. Fénix Prostějov 13 3 3 0 1 6 0 110:128 16
  7. Hamerské kladivo 13 5 0 0 0 8 0 112:122 15
  8. O tečku Prostějov 12 4 1 0 1 6 0 103:115 15
  9. Rafani Čelčice 11 4 0 0 2 5 0 94:106 14
10. Skalní Doloplazy 13 0 0 0 1 12 0 69:166 1
Příští program - 14. kolo, sobota 12.3. 2016, 15:00: Rafani Čelčice - O tečku Prostě-
jov, Fénix Prostějov - V Zeleném Prostějov, Skalní Na Nové Doloplazy - Darts La Putica 
Prostějov, Twister Kroměříž - Mexičani Biskupice, Orli Kojetín - Hamerské kladivo.

C LIGA PROSTÌJOVSKO
14. kolo: Mlynáři Ochoz - Fe-MAT Čehovice 8:10, Pávi Bedihošt - Kamzík 21 Prostějov 
- nehlášeno, Hanácká trefa Prostějov - Žabáci Ivanovice na Hané - nehlášeno.

TABULKA:
1. Mlynáři Ochoz 14 11 0 0 0 3 0 166:86 33
2. Fe-MAT Čehovice 13 10 0 0 1 2 0 142:93 31
3. Hanácká trefa Pv 13 9 0 0 0 4 0 146:88 27
4. Žabáci Ivanovice 13 6 1 0 0 6 0 120:115 17
5. Kamzík 21 Pv 13 2 0 0 0 11 0 71:163 6
6. Pávi Bedihošt 12 0 0 0 0 12 0 58:158 0
Příští program - 15. kolo, sobota 12.3. 2016, 15:00: Kamzík 21 Prostějov - Hanácká trefa 
Prostějov, Fe-MAT Čehovice - Pávi Bedihošt, Žabáci Ivanovice na Hané - Mlynáři Ochoz. 

Čtvrtfinále play off:
5. utkání, pondělí 7. března 2016, 18.00: Kladno – Ústí nad Labem, Jihlava – Haví-
řov (17.30), České Budějovice – Přerov (17.30).
Případné 6. utkání, středa 9. března 2016, 18.00: Ústí nad Labem – Kladno, Haví-
řov – Jihlava, Přerov – České Budějovice.
Případné 7. utkání, pátek 11. března 2016, 18.00: Kladno – Ústí nad Labem, Jihlava 
– Havířov (17.30), České Budějovice – Přerov (17.30).
Play out:
6. kolo, středa 9. března 2016: Třebíč – Most (17.30), Šumperk – Benátky nad Jize-
rou (18.00).

KAM PŘÍŠTĚ NA HOKEJ...

3. KUŽELKÁØSKÁ LIGA MUŽÙ, SK. „C“:
18. kolo: TJ Sokol Rybník – KK Šumperk 2:6, TJ Tatran Litovel – TJ Zbrojovka Vsetín 
1:7, TJ Sokol Chvalíkovice – TJ Jiskra Rýmařov 7:1, TJ Sokol Bohumín – TJ Sokol Sedl-
nice 7:1, TJ Unie Hlubina – Sokol Přemyslovice 5:3 (13:11; 3127-3006; Basta – Močár 
4:0, Konečný – Ondrouch 4:0, Chodura – Šoupal 1:3, Zatyko – Grulich 2:2, Brablec – Fraus 
2:2, Žáček – Tomek 0:4), KK Zábřeh „B“ – HKK Olomouc „B“ 7:1.

Průběžná tabulka:
1. Chvalíkovice 17 13 1 3 95,0:41,0 231,5:176,5 3202 27
2. Hlubina 18 10 4 4 86,0:58,0 233,0:199,0 3209 24
3. Zábřeh „B“ 18 11 1 6 86,0:58,0 227,0:205,0 3169 23
4. Olomouc „B“ 17 11 0 6 76,0:60,0 213,5:194,5 3133 22
5. Vsetín  18 10 1 7 82,0:62,0 234,0:198,0 3190 21
6. Rýmařov 18 10 1 7 76,0:68,0 217,0:215,0 3174 21
7. Bohumín 18 9 1 8 79,0:65,0 225,0:207,0 3114 19
8. Šumperk 18 7 0 11 60,0:84,0 201,5:230,5 3142 14
9. Litovel 18 6 2 10 55,5:88,5 196,5:235,5 3097 14
10. Přemyslovice 18 5 0 13 57,5:86,5 201,5:230,5 3138 10
11. Rybník 18 5 0 13 51,5:92,5 196,5:235,5 3158 10
12. Sedlnice 18 4 1 13 51,5:92,5 191,0:241,0 3091 9

3. KUŽELKÁØSKÁ LIGA MUŽÙ, SK. „D“:
18. kolo: TJ Lokomotiva Valtice – SK Kuželky Dubňany 2:6, SK Baník Ratíškovice – TJ 
Sokol Mistřín 5:3, TJ Sokol Slavonice – TJ Spartak Přerov 4:4, TJ Podlužan Prušánky – TJ 
Centropen Dačice „B“ 5:3, TJ Slovan Kamenice nad Lipou – TJ BOPO Třebíč 7:1, KC 
Zlín – TJ Prostějov 5:3 (12,5:11,5; 3176-3174; Polášek – Smejkal 4:0, Roman Janás – Diviš 
1:3, Matějíček – Znojil 2:2, Radek Janás – Čapka 1:3, Ivaniš – Rolenc 1,5:2,5, Málek – Pernica 
3:1).

Průběžná tabulka:
1. Kamenice nad Lipou 18 13 1 4 93,0:51,0 238,5:193,5 3274 27
2. Dubňany 18 13 0 5 91,5:52,5 253,0:179,0 3283 26
3. Přerov 18 9 4 5 85,0:59,0 231,0:201,0 3245 22
4. Zlín  18 10 2 6 84,0:60,0 225,5:206,5 3255 22
5. Prostějov 18 11 0 7 81,0:63,0 233,5:198,5 3220 22
6. Prušánky 17 10 0 7 75,5:60,5 213,5:194,5 3231 20
7. Mistřín 17 9 0 8 71,0:65,0 199,5:208,5 3206 18
8. Třebíč  18 7 0 11 61,5:82,5 197,5:234,5 3184 14
9. Slavonice 18 6 1 11 59,5:84,5 201,0:231,0 3191 13
10. Dačice „B“ 18 5 1 12 51,0:93,0 194,5:237,5 3143 11
11. Ratíškovice 18 5 0 13 54,0:90,0 186,0:246,0 3195 10
12. Valtice 18 4 1 13 49,0:95,0 194,5:237,5 3195 9
Poznámka:  Za názvem týmu následuje počet utkání, výher, remíz, proher, skóre, sety, průměr, body

KUŽELKY

1. čtvrtfi nále Play-off : Jihlava – Havířov 2:1 (1:0, 1:0, 0:1). Branky: 8. Kolář (Diviš, 
Beránek), 22. Kolář (Beránek) – 49. Kanko (Sztefek, Hudeček). Diváci: 2736. Stav série: 1:0 * 
České Budějovice – Přerov 6:1 (2:1, 3:0, 1:0). Branky: 5. Straka (Suchánek, Nouza), 12. Květoň 
(Rob, Chovan), 27. Žálčík (Mikyska, Babka), 33. Mikyska (Mucha, Babka), 37. Straka (Nouza, 
Kolmann), 48. Kuchejda (Švihálek, Vráblík) – 17. Pšurný (Grof, Procházka). Diváci: 6097. Stav 
série: 1:0
Kladno – Ústí nad Labem 5:1 (1:0, 3:0, 1:1). Branky: 2. Stach (Dvořáček, Kindl), 23. Strnad 
(Skuhravý, Ptáček), 31. Machač (Stach, Strnad), 39. Nash, 42. Růžička (Repe) – 51. Tůma (Kloz). 
Diváci: 3468. Stav série: 1:0.
2. čtvrtfi nále Play-off : Jihlava – AZ Havířov 5:1 (0:1, 2:0, 3:0). Branky: 25. Důras (Skořepa), 
28. Důras (Skořepa, Jergl), 44. Melenovský (Anděl), 56. Kohout (Harkabus, Dobrovolný), 59. 
Melenovský (Anděl, Parýzek) – 18. Meidl (Punčochář). Diváci: 2635. Stav série: 2:0 * České 
Budějovice – Přerov 4:5pp (2:1, 0:2, 2:1 - 0:1). Branky: 7. Rob (Květoň, Mucha), 8. Květoň 
(Zíb, Mucha), 42. Žálčík (Kolmann, Nouza), 46. Nouza (Vráblík, Suchánek) – 15. Dostálek, 
21. Grof (Chmelíř), 39. Dostálek (Chmelíř, Grof), 57. Kovařík (Popelka, Ferenc), 65. Dostálek 
(Grof, Procházka). Diváci: 6227. Stav série: 1:1 * Kladno – Ústí nad Labem 1:2pp (0:0, 
0:0, 1:1 - 0:1). Branky: 57. Kindl (Pitule, Procházka) – 53. Tůma (Roubík, Pohl), 68. Tůma 
(Roubík). Diváci: 3295 * Stav série: 1:1.
3. čtvrtfi nále Play-off : Ústí nad Labem – Rytíři Kladno 3:2 (0:0, 2:2, 1:0). Branky: 21. 
Tůma (Roubík, Kloz), 39. Pohl (Roubík, Kloz), 49. Roubík (Kloz, Tůma) – 26. Kindl (V. 
Bílek, Stach), 39. Kindl (Stach, V. Bílek). Diváci: 3763. Stav série: 2:1* Havířov – Jihlava 5:2 
(2:0, 2:1, 1:1). Branky: 5. Kalus (Sedláček, Korím), 11. Pechanec (Sztefek, Punčochář), 22. 
Okál (Korím, Kanko), 26. Pechanec (Gřeš, Sztefek), 49. Okál (Lenďák, Korím) – 29. Harka-
bus (Kohout, Kaláb), 53. Důras (Jergl, Šafář). Diváci: 2633 * Stav série: 2:1 * Přerov – České 
Budějovice 1:2 (1:1, 0:1, 0:0). Branky: 5. Kovařík (TS) – 15. Nouza (Rob), 21. Kuchejda. 
Diváci: 3000. Stav série: 1:2.
4. čtvrtfi nále Play-off : Ústí nad Labem – Rytíři Kladno 6:2 (2:0, 2:0, 2:2). Branky: 11. 
Tenkrát (Smetana, Merta), 15. Brož (Vágner), 24. Pohl (Tůma), 26. Roubík (Pohl), 45. Navarra 
(Melka, Smetana), 48. Kloz (Tůma, Roubík) – 51. Skuhravý (Stach), 52. Dalecký (Skuhravý, Pit-
ule). Diváci: 4566. Stav série: 3:1* Havířov – Jihlava 2:3 (0:2, 1:0, 1:1). Nejvíce: 28. Pechanec 
(Kotala, Maliník), 41. Krisl (Sztefek, Punčochář) – 16. Kaláb (Diviš, Kolář), 20. Harkabus (Ko-
hout, Seman), 54. Skořepa (Diviš, Grebenyuk). Diváci: 2930. Stav série: 1:3 * Přerov – České 
Budějovice 0:5 (0:2, 0:2, 0:1). Branky: 6. Zíb (Pajič), 19. Rob (Kuchejda, Straka), 27. Kol-
mann (Suchánek), 34. Marek (Suchánek), 59. Chovan (Pajič). Diváci: 3000. Stav série: 1:3.
O udržení: Most – Benátky n/J 4:2 (0:1, 1:1, 3:0). Branky: 28. Havlíček (Rod, Alinč), 46. 
Hanzl (Slavíček, Zeman), 56. Charousek (Zeman, Rod), 59. Rod (Strejček, Charousek) – 10. 
Pletka (Černoch, Jonák), 28. Hrníčko (Říha, Havlas). Diváci: 166 * Šumperk – Třebíč 7:3 (4:2, 
2:1, 1:0). Branky: 6. Haas (Šimun, Brunec), 10. Milfait (Fořt), 10. Šimun (Brunec, Haas), 20. 
Šimun (Miškovský), 23. Milfait (Fořt), 34. Milfait (Fořt), 54. Káňa (Fořt, Haas) – 1. Čech (Psota, 
Čejka), 16. Čech (Polodna, Psota), 35. Bartoň (Petelin). Diváci: 799 * Benátky n/J – Třebíč 5:1 
(1:0, 3:1, 1:0). Branky: 7. Hubáček (Dlouhý), 28. Huňa (TS), 29. Hubáček (Pletka, Jonák), 
31. Hrníčko (Pabiška), 50. Kurka (Kalina) – 26. Kristl (Juráň). Diváci: 260 * Most – Šumperk 
4:2 (0:1, 1:1, 3:0). Branky: 37. Hora (Cvrk), 52. Hanzl (Doležal, Nedrda), 53. Alinč (Doležal, 
Havlíček), 55. Hanzl (Zeman) – 8. Milfait (Sedlák, Fořt), 25. Káňa (Fořt). Diváci: 650.

DALŠÍ VÝSLEDKY WSM LIGY
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ROUSÍNOV, PROSTĚJOV V po-
-lovině února sehrála přípravka 
1.SK Prostějov U11 další část ha-
lového turnaje v Rousínově. Toto 
trojutkání se jí ovšem příliš nevy-
dařilo, týmu ČAFC Brno i Medlán-
kám podlehlo o branku a náladu si 
alespoň částečně spravila proti Dr-
novicím. Těm nasázeli prostějovští 
mladíci hned pět branek.
„V prvních dvou zápasech jsme nebě-
hali, nepřihrávali si a špatně zakončova-
li. Soupeři se na naši polovinu dostávali 
jen velmi zřídka, ale když už tam byli, 
tak nám vstřelili branku. Ve třetím utká-
ní, které jsme začali opět náporem a ne-
proměněním asi čtyř vyložených šancí, 
se soupeř dostal dvakrát na naši polovi-
nu a stejně jako v předešlých utkáních 
jsme prohrávali tentokrát 0:2,“ popiso-

val neuvěřitelné průběhy jednotlivých 
duelů kouč Tomáš Páleník.
Závěrečný zápas ovšem zvládli jeho svě-
řenci obrátit a připsat si tak body. „Vel-
kou snahou všech hráčů se nám poda-
řilo pěti brankami vývoj utkání otočit. 
Je ale škoda, že se stejnou energií a chutí 
tlačit se do koncovky kluci nepřistoupili 
ke všem zápasům,“ posteskl si vedoucí 
trenér prostějovských přípravek.

Výsledky 1.SK Prostějov:

1.SK Prostějov – ČAFC Brno 1:2 
(Páleník), – Medlánky 0:1, – Drnovi-
ce 5:2 (Racek 2, Ošlejšek, Kohoutek, 
Urban).
Sestava 1. SK Prostějov: Urban, 
Kohoutek, Kaštyl, Přikryl, Ošlejšek, 
Páleník, Šmíd, Racek. Trenér: Tomáš 
Páleník.

Ročník 2005
vyzrál jen na Drnovice



Pořádající Divadelní spolek Na Štaci 
pro letošní bál zvolil podtitul Kar-
neval v Rio de Němčice nad Hanou. 
Do pěkně vyzdobeného sálu místní 
sokolovny se v sobotu 5. března však 
nakonec sjela tak pestrá společnost, 
jakou ani na Sambodromu nepotká-
te. Kromě kamarádů z časopisu Čtyř-

lístek zde byla k vidění také pětice 
dokonale zlatých sportovců, Asterix 
s Obelixem, Superman se superwo-
mankou, rozverní milovníci reggae, 
Batman, obrovský mimoň a mnozí 
další. O prodej lístků do tomboly se 
pak postarali Harry Potter a Hermio-
na. Někteří kouzelnický pár podezří-

vali, že lístky skutečně začarovali, a to 
tak, aby právě oni nic nevyhráli.   
I tentokrát se exotičtí návštěvníci 
vesele družili s civilně oblečenými 
obyvateli Němčic, na jejichž „pozadí“ 

o to více vynikala jejich jedinečnost. 
„Všiml jsem si, že letos v převleku do-
razili i ti, kteří dosud chodili výhradně 
v obleku. Například náš pan lékárník,“ 
poznamenal jeden z pořadatelů akce. 

I díky tomu na plese panovala pří-
jemná a velice nenucená atmosféra. 
K tanci všem maskám stejně jako 
v předchozích dvou letech hrála sku-
pina Petr´s music.

však ještě mají svůj čas, proto se teď 
maximálně soustředíme na závěr 
nadstavby a pak na úvodní kolo play 
off se Šternberkem,“ zdůraznil Čada 
s tím, že důležité je udržení dobrého 
zdravotního stavu celého hráčského 
kádru.
Ani případné vypadnutí některé 
zraněné či nemocné plejerky by 
ale nemělo favorizovanému ko-
lektivu tentokrát činit žádné fa-
tální potíže. „Naše výhoda spočívá 
v tom, že máme k dispozici jedenáct 
výborných volejbalistek s dostateč-
nou vzájemnou zastupitelností, tudíž 
dílčí personální absenci bychom měli 
dokázat plnohodnotně nahradit. Jas-
ným cílem přitom je společné získání 
dalšího titulu a já věřím, že za zlatem 
dojdeme bez výrazného zaváhání,“ 
uzavřel výhled do budoucna kouč 
Miroslav Čada.

PŘEROV Po více než týdenní od-
mlce pokračovala UNIQA extraliga 
žen minulý čtvrtek dalšími zápasy 
nadstavbové části skupiny o 1. až 4. 
místo. V celkově dvaadvacátém kole 
nastoupily prostějovské volejbalist-

ky v Přerově, kde měly v minulém 
vzájemném utkání dlouho problé-
my. Ani tentokrát se derby zprvu 
nevyvíjelo pozitivně, leč VK AGEL 
špatný směr zavčasu změnil a poslé-
ze dosáhl dalšího jasného vítězství 
přesně podle očekávání. Večerník 
byl u toho! 
Svůj první duel od finále Českého pohá-
ru zahájily favoritky v pohodě, brzy zís-
kaly tříbodový náskok - 2:5. Hra se však 
rychle vyrovnala a byl to naopak domá-
cí tým, který s pomocí dobrého podá-
ní průběh záhy otočil. Za stavu 11:9 si 
vzal hostující kouč oddechový čas, v 
němž se jeho svěřenky zklidnily, jenže 
po okamžitém obratu na 11:12 přišel 
další nepříjemný výpadek. Nabuzený 
soupeř hrál v této pasáži celkově lépe 
a využíval nejistoty vékáčka, což vedlo 
k nebezpečnému skóre 16:13. Naštěstí 
Agelky včas zabraly, aby pětibodovou 
šňůrou bleskově strhly úvodní sadu 
znovu na svou stranu - 16:18. A kon-
covku pak naprosto ovládly dalšími 
pěti body v řadě za sebou - 18:25 a 0:1.
Leč Precheza zdaleka nesložila zbra-
ně, naopak se startem druhého dějství 
vyrazila za novou várkou trápení pa-

pírově silnějšího mančaftu. Nicméně 
úřadující mistryně republiky osvědči-
ly potřebnou trpělivost, když bojující 
sokyně zchladily únikem z 5:5 na 5:9. 
Pokud se jim dařilo přesně přihrávat 
či kvalitně ubránit, mohly následně 
rozvíjet svou pestrou ofenzivu a v ta-
kových fázích střetnutí dominovaly. 
Stačilo ovšem jen trochu polevit a 
houževnatý protivník hned zlobil. Od 
stavu 10:16 v setu číslo dva tak přerov-
ský kolektiv dlouho držel přijatelný 
odstup (15:20), avšak závěr mu pod 
zvýrazněným tlakem VK opět utekl - 
15:25 a 0:2.
Hanácké derby tudíž směřovalo 

k předpokládanému hladkému tri-
umfu obhájce sedmi posledních 
titulů, zbývalo jen stejně bezpeč-
ným způsobem kontrolovat rovněž 
třetí část. S tím se Gálíkova parta 
nehodlala smířit a proto zase vzdo-
rovala, dokonce zosnovala zvrat 
z 2:4 na 9:8. Jenže v delším časovém 
horizontu se projevovala logicky 
větší volejbalová kvalita Prostějova 
(11:15), byť domácí děvčata sympa-
ticky nic nevzdávala (14:15, 16:17). 
Ani do třetice jim ale nevyšel finiš sady 
a AGEL dokonal spolehlivý export 
plánovaných tří bodů do města národ-
ních šampiónek - 19:25 a 0:3.

PŘ PRCH 
VK PV 0:3

jak se utkání vyvíjelo...
Bodový vývoj - první set: 0:2, 2:3, 
2:5, 4:7, 6:7, 8:8, 11:9, 11:12, 13:12, 
16:13, 16:18, 17:20, 18:25. Dru-
hý set: 1:2, 3:2, 3:4, 5:5, 5:9, 8:10, 
8:13, 10:13, 10:16, 15:20, 15:25. 
T etí set: 2:2, 2:4, 5:5, 7:8, 9:8, 
10:13, 11:15, 14:15, 14:17, 16:17, 
16:19, 17:23, 19:25.

Eczacibasi i Chemik out
Prostějov (son) - Přemožitelé volejba-
listek VK AGEL z aktuálního ročníku 
evropské Ligy mistryň tvrdě narazili 
hned v úvodním kole play off. Týmy jak 
Eczacibasi Istanbul, tak Chemik Police 
totiž byly nemilosrdně vyřazeny ještě 
většími klubovými giganty a patrně nej-
vážnějšími aspiranty na letošní triumf. 
Polské šampiónky si ani neškrtly proti 
Fenerbahce Istanbul, jemuž ve dvou vy-
řazovacích střetnutích nedokázaly vzít 
jediný set. Obhájce trofeje vzdoroval 
v městském derby Vakifbanku pouze 
během prvního duelu, zatímco odveta 
patřila mocnému rivalovi už hladce.
Ve všech šesti dvojicích nakonec osla-
vily postup favorizované celky a druhé 
dějství K.O. bojů, které startuje v tomto 
týdnu, tedy bude pořádně našlapané.
Champions League ve volejbalu žen 
2015/2016 - výsledky 1. kola play off
Eczacibasi Istanbul - Vakifbank Istanbul 
2:3 (-25, 18, 10, -14, -10) a Vakifbank 
Istanbul - Eczacibasi Istanbul 3:0 (21, 
18, 21); Lokomotiv Baku - Volero Cu-
rych 3:2 (21, -22, 23, -20, 14) a Volero 
Curych - Lokomotiv Baku 3:1 (-21, 18, 
14, 19); Chemik Police - Fenerbahce 
Istanbul 0:3 (-20, -18, -23) a Fenerbah-
ce Istanbul - Chemik Police 3:0 (21, 16, 
14); SC Drážďany - Dynamo Moskva 
1:3 (-31, 21, -22, -11) a Dynamo Mosk-
va - SC Drážďany 3:0 (17, 13, 21); Ura-
ločka Jekatěrinburg - Dynamo Kazaň 
1:3 (-21, -18, 20, -10) a Dynamo Kazaň 
– Uraločka Jekatěrinburg 3:1 (-23, 16, 
21, 22); Atom Sopoty - Nordmecca-
nica Piacenza 3:2 (18, -20, 19, -24, 13) 
a Nordmeccanica Piacenza - Atom So-
poty 3:1 (23, -16, 21, 20).
Champions League ve volejbalu žen 
2015/16 - dvojice pro 2. kolo play off
Vakifbank Istanbul - Volero Curych, Fe-
nerbahce Istanbul - Dynamo Moskva, 
Dynamo Kazaň - Nordmeccanica Pia-
cenza. 

Juniorky v repre ÈR
Prostějov (son) - Národní tým volej-
balových juniorek České republiky čeká 
na přelomu března a dubna úvodní fáze 
kvalifikace o postup na Mistrovství Ev-
ropy 2016. Na turnaj do Dánska přitom 
může cestovat hned několik hráček VK 
AGEL Prostějov.
Během tohoto týdne absolvuje výběr 
ČR soustředění v Brandýse nad Labem 
a následně po přesunu do Nizozemska 
přípravné zápasy proti tamní reprezenta-
ci. V třináctičlenné nominaci do Brandý-
sa se objevily tři Agelky: útočnice Sarah 
Cruz s Vendulou Valáškovou a libero 
Tereza Slavíková. Hned dvanáct plejerek 
z níže jmenované třináctky pak poletí do 
Holandska, tudíž členky vékáčka mají 
velkou šanci, že si přátelské mezistátní 
duely v Beneluxu opravdu zahrají.
Nominace juniorek ČR na soustředě-
ní v Brandýse nad Labem najdete na 
www.vecernikpv.cz .

RYCHLÝ
VE ERNÍK
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                    STATISTIKY TÝMOVÉ   

Volejbal Přerov Precheza vs. VK AGEL Prostějov

Úsp šnost útoku: P erov 30 % - Prost jov 52 %
Úsp šnost p ihrávky: P erov 50 % - Prost jov 61 %
Podání – esa/chyby: P erov 2/3 - Prost jov 3/9
Bodové bloky: P erov 8 - Prost jov 12
Celková užite nost: P erov +3 - Prost jov +33

Nejvíc bod : Eva Svobodová 13, Ivana Cebáková 7, Gabriela Tomášeková 6 – Me-
lissa Vargas 16, Nina Herelová 15, Tatsiana Markevich 13
Nejvíc bodových útok : Eva Svobodová 13, Ivana Cebáková 7, Šárka Kubínová 
4 – Melissa Vargas 14, Tatsiana Markevich 11, Nina Herelová 8
Nejvyšší úsp šnost útoku: Eva Svobodová 46 %, Šárka Kubínová 44 %, Ivana Ce-
báková 29 % - Nina Herelová 73 %, Melissa Vargas 70 %, Tatsiana Markevich 48 %.
Nejvíc bodových blok : Gabriela Tomášeková 5, Kate ina Kohoutová 2, Šárka Ku-
bínová 1 – Nina Herelová 6, Sonja Borovinšek 3, Melissa Vargas 2
Nejvíc es: Kate ina Kohoutová a Lenka Kohoutová 1 – Tatsiana Markevich 2, Nina 
Herelová 1.
Nejvyšší úsp šnost p ihrávky: Lenka Kohoutová 70 %, Ivana Cebáková 62 %, 
Kristína Š astná 39 % - Barbora Gambová 88 %, Tatsiana Markevich 58 %, Sulian 
Matienzo 56 %
Nejv tší užite nost: Eva Svobodová +8, Šárka Kubínová +5, Gabriela Tomášeková 
+2 – Melissa Vargas a Nina Herelová +12, Tatsiana Markevich +7

STATISTIKY INDIVIDUÁLNÍ

Cesta Agelek k dalšímu titulu se rýsuje: nejdřív Šternberk,
pak Přerov či Olymp a nakonec Olomouc nebo Ostrava

Libor GÁLÍK - trenér Volejbal Pøerov Precheza
„Tentokrát jsme předvedli mnohem lepší výkon než minule proti Ostravě. Vydrželi 
jsme hrát půl setu naprosto vyrovnaně, až pak se projevila velká síla soupeře. Celkově 
jsme ale dělali oproti předchozímu utkání méně nevynucených chyb.“

Miroslav ÈADA - trenér VK AGEL Prostìjov
„Soupeř dobře podával a my jsme hlavně v úvodech setů měli potíže s při-
hrávkou. Tenhle fakt se nám však podařilo nahradit výrazným útokem i zlep-
šenými koncovkami, díky čemuž jsme utkání dovedli k výhře tři nula. S vý-
sledkem můžeme být spokojeni stejně jako s tím, že obstála zvolená sestava.“

ZAZN LOZAZN LONA 
TISKOVCE...

původní reportáž
pro Večerník
Marek
SONNEVEND

áž

D

PŘEROV Dobrá zpráva: volejbalistky Prostějova i po zisku Českého po-
háru a tím splnění jednoho z hlavních cílů letošní sezóny dál makají naplno 
s maximálním nasazením. Prokázaly to při extraligovém duelu v Přerově, kde 
bez dvou odpočívajících opor Kathleen Weiss a Quinty Steenbergen vystřihly 
naprosto profesionální výkon, kterým dosáhly na přesvědčivé vítězství.
Po kolektivní stránce Agelky dominovaly jako obvykle především v útoku, 
kde zakončovaly s výrazně vyšší úspěšností v porovnání s domácím týmem. 
Ten zaostával rovněž na přihrávce, i když ne tak moc. Více než jindy se 
vékáčku dařilo blokařsky, naopak méně mu tentokrát vycházel servis.
Největší bodovou porci opět zaznamenala prostějovská univerzálka Me-
lissa Vargas, ovšem derby se skvěle povedlo zejména její parťačce na středu 
sítě Nině Herelové. Slovenka si připsala na konto pouze o jediný bod méně 
hlavně zásluhou šesti vítězných bloků a výtečné úspěšnosti v útoku. Dařilo 
se také Tatsianě Markevich, z přerovských volejbalistek to nejlépe šlo Evě 
Svobodové na účku. (son)

DVEŘMI
PROSTĚJOV Zatímco pro některé 
současné hráčky VK AGEL je sbírá-
ní soutěžních triumfů už příjemná 
rutina, jedna členka prostějovské-
ho družstva zažívala po nedávném 
vítězství v Českém poháru z osob-
ního hlediska něco mimořádného. 
„Pro mě to byla skoro ve třiceti 
letech premiéra,“ směje se druhá 
nahrávačka ženského výběru pro-
stějovských volejbalistek Veronika 
Tinklová. Většinu zápasů sice tráví 
jen na lavičce, ale čtvrteční extra-
ligové střetnutí v Přerově absol-
vovala celé v základní sestavě a po 
něm svolila k následujícímu exklu-

zivnímu rozhovoru pro Večerník 
a webové stránky klubu.

 Co říkáte na duel v hale Prechezy?
„Nevypadal úplně podle našich představ 
ani mých, ani týmových. Hlavně zpo-
čátku byl trochu nervózní, soupeř tlačil 
servisem a my jsme měly problémy. Pak 
se naštěstí zlepšila obrana, hlavně blo-
ky, a dobrým útokem jsme to nakonec 
zvládly. Celkově však šlo o vyrovnanější 
souboj, než napovídá výsledek tři nula 
i skóre jednotlivých setů.“

 Bylo první utkání po ovládnutí Čes-
kého poháru těžší, třeba psychicky?
„Nemyslím si, že by zisk poháru před 
týdnem měl nějaký vliv. Z mého po-
hledu se v Přerově hrál úplně normál-
ní zápas jako každý jiný.“

 Těší vás víc, když se na vítězství 
podílíte svým příspěvkem v sestavě?
„Určitě jsem ráda pokaždé, jakmile do-
stanu šanci si zahrát nějaké utkání. Ra-

dost je ale podobná ať jsem na hřišti, 
nebo jen na lavičce. Tentokrát mi spo-
kojenost trochu kazí můj ne ideální 
výkon, rozhodně to mohlo být lepší.“

 Znamenal pro vás pohárový tri-
umf první získanou trofej v dospělé 
kariéře?
„Ano, pro mě to skutečně byla premi-
éra, skoro ve třiceti letech. (směje se) 
Byla jsem strašně šťastná a moc si to 
užívala tím víc, že se finále povedlo vy-
hrát zrovna v Olomouci. Strávila jsem 
tam spoustu roků a teď právě v důvěr-
ně známém prostředí mohla slavit zisk 
poháru. Prostě nádhera!“

 Jak jste vůbec s holkama splnění 
důležitého cíle následně oslavila?
„Něco proběhlo. Zašly jsme na večeři 
a daly si přípitek, ale jinak nešlo o nic 
velkého. Byla jsem docela unavená, 
holky asi taky a navíc nás ještě čeká 
spousta zápasů. Já osobně jsem kromě 
toho musela druhý den ráno do práce. 
Větší oslavy si tak necháme až po se-
zóně.“

 Zmínila jste své mimovolejbalo-
vé zaměstnání. Nakolik se vám daří 
jej skloubit s působením v Prostě-
jově?
„Dá se říct, že dobře. V práci mám 
pružnou pracovní dobu, vychází mi 
vstříc. Totéž platí ve VK, kde jsme se 
s trenérem od začátku domluvili na 
možnosti vynechávání dopolední pří-
pravy, abych mohla chodit do práce. 
Funguje to myslím tak, jak se předpo-
kládalo.“

 Jak hodnotíte dosavadní průběh 
letošní sezóny z týmového a osob-
ního hlediska?

„Za sebe jsem určitě spokojená. 
Dostávám šanci hrát nějaké zápasy 
a trénujeme na hodně vysoké úrovni. 
Holky i kouč jsou po všech stránkách 
super. Jen doufám, že naše výkony 
půjdou zase nahoru a bez problémů 
dojdeme k ligovému titulu. Právě teď 
začíná nejdůležitější část sezóny, 
přichází play off. A my chceme fa-
nouškům předvádět náš nejlepší 
volejbal.“

 Byl tedy loňský přestup 
do Prostějova dobrý krok?
„Určitě jo. Můžu si vyzkoušet 
jiný, mnohem vyšší volejba-
lový level a skutečný profesi-
onalismus. Využít prostějov-
ské nabídky a jít sem dobrý 
krok rozhodně byl.“

 Sledujete nějak víc olomouc-
ký tým a fandíte mu po tak dlouhé 
době v jeho službách?

„Je samozřejmé, že k Olomouci cítím 
víc než k ostatním českým klubům. 
Obecně dost sleduju všechny domácí 
soutěže, ale častěji se určitě podívám 
na olomoucké webovky a sleduju, co 
tamní holky píšou na Facebook. O ně-
jakém větším fandovství se však nedá 
mluvit, protože mi v první řadě samo-
zřejmě záleží na našem mančaftu.“

 Je vaším vysněným finále extraligy 
bitva mezi Prostějovem a Olomoucí?

„To je podobné jako předchozí otáz-
ka... (úsměv) Olomouckým holkám 
pochopitelně přeju, ať se jim daří, jen-
že logickou prioritou je tým, ve kte-
rém momentálně hraju. Proto se ma-
ximálně soustředím na to, abychom 
my hrály co nejlíp a po národním 
poháru získaly také mistrovský titul. 
Finále proti Olomouci by určitě bylo 
zajímavé tím, že ve vzájemných utká-
ních teď cítím zvýšenou motivaci.“

JUNIORKY

KADETKY

Agelky v P erov  váhaly jen zpo átku, pak se rozjely

Veronika Tinklová získala svou první trofej a říká:
„Přestup do Prostějova byl určitě DOBRÝ KROK!“

Marek SONNEVEND
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“ V práci mám pružnou pracovní dobu, 
vychází mi vstříc. Totéž platí ve VK Agel, 
s trenérem jsme se od začátku domluvili.

Výtečný zápas
Niny Herelové!

Foto: Josef Popelka

Stejně jako v  derby Přerova 
s  Prostějovem šlo rovněž v  duelu 
Šternberka s  Olympem Praha pouze 
o čest, když pořadí nemohlo tohle 
střetnutí už nijak ovlivnit. Na hřišti se 
následně zrodil jasný rezultát 0:3 (-19, 
-14, -11). „Bohužel jsme nevystoupili ze 
šedi předchozích zápasů proti Olympu, 
na který se nám dlouhodobě nedaří. Po 
většinu utkání jsme dobře bránili, ale od 
poloviny druhé sady se nám přestalo 
dařit v  útoku, což určilo ráz utkání. 
V  jeho první polovině jsme předváděli 
dobrý volejbal, celkově jej však musím 
hodnotit jako nepovedené,“ shrnul 
trenér Sokola Martin Hroch. „Hráčky 
přistoupily ke střetnutí zodpovědně a po 
zásluze zvítězily. Diametrální rozdíl byl 
v kvalitě  útoku i servisu, což rozhodlo 
v  náš prospěch,“ pochvaloval si kouč 
PVK Stanislav Mitáč.
Během tohoto týdne vyvrcholí nadstav-
ba dvěma závěrečnými koly.  (son)

d ela Olomouc,
potvrdilo Brno

PROSTĚJOV Že prostějovské volej-
balistky suverénně vládnou národním 
soutěžím, to dobře ví každý znalec 
sportu a toho zpod vysoké sítě obzvlášť. 
Důkazem pokračující nadvlády žen VK 
AGEL nad ostatními českými kluby 
jsou i dlouhé šňůry utkání bez porážky, 
kterých opakovaně dosahují.
Tu nejdelší ze všech v trvání 112 duelů vy-
tvořily mezi roky 2009 a 2012, aby k pře-
konání tohoto rekordu pomalu směřovaly 
ještě loni na podzim. Hned na úvod pro-
bíhající sezóny 2015/16 však zažily menší 
šok, když podlehly 2:3 v Ostravě a tehdejší 
série vyhraných mačů proti týmům z ČR 
se zastavila na kulatém čísle 50.
Od té doby Hanačky znovu kralují. Všech-
na střetnutí aktuálního ročníku ovlád-
ly jasně 3:0, pouze ve dvou případech 

(v Přerově a doma s KP Brno) ztratily set. 
Tím pádem se sled vítězných mačů opět 
prodlužuje, momentálně činí v součtu ex-
traligy i poháru 24 zápasů.
„Můžu jen zopakovat to, co jsem několi-
krát říkal již v minulosti. Na žádné rekordy 
nehrajeme, ale do každého utkání jdeme 
s cílem zvládnout jej co nejlépe a zároveň 
vyhrát. Je pak samozřejmě příjemné, po-
kud takový záměr opakovaně vychází. 
A současně to svědčí jak o vysoké kvalitě, tak 
dobré morálce volejbalistek,“ pronesl k té-
matu hlavní trenér Agelek Miroslav Čada.
Jestliže však vedení mistrovského oddílu 
přistoupí od příští sezóny k avizovanému 
snížení rozpočtu, logicky dojde k oslabení 
kádru a tím by i delší série bez porážky na 
domácí scéně byly mnohem méně prav-
děpodobné. Tak uvidíme.  (son)

Série vítězství žen VK nad českými
soupeři momentálně trvá 24 zápasů

Pondělí 7. března 2016
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DIVADELNÍ BÁL V NĚMČICÍCH DIVADELNÍ BÁL V NĚMČICÍCH 
OVLÁDL TRSAJÍCÍ „ČTYŘLÍSTEK“OVLÁDL TRSAJÍCÍ „ČTYŘLÍSTEK“

NĚMČICE NAD HANOU Ten by tedy koukal! Jaroslav Němeček autor populárního komiksu 
Čtyřlístek mohl uplynulou sobotu vyzvat k tanci Fifinku, Myšpulína, Bobíka, Pinďu nebo všechny 
čtyři najednou. Jedinečnou příležitost k tomu dostal na dvaatřicátém ročníku Divadelního plesu 
v Němčicích nad Hanou. Radost by měl obzvláště ze siláka Bobíka, který to na parketu roztáčel, 
až se mu pod kopýtky jiskřilo.., U toho přece PROSTĚJOVSKÝ Večerník.  

Na tanečním parketu pěkně vyzdobené sokolovny se mísily originální masky se svátečně oblečenými Němčáky. 
 Foto: Martin Zaoral

pro Večerník 

Martin 
ZAORAL

exkluzivní
reportáž
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PROSTĚJOV Pražská hudební sku-
pina Hentai Corporation, která po-
čátkem února vystoupila s kapelami 
Debustrol a From Beyond v prostě-
jovském Apollu 13, poskytla Večer-
níku ojedinělé exkluzivní interview. 
Frontman skupiny Radek Škarohlíd 
se mimo jiného svěřil s tím, že jejich 
kontroverzní videa se sexuálním 
podtextem mají lidi vzdělávat a bur-
covat k akci...

pro Večerník 

EXKLUZIVNÍ
ROZHOVOR

NÍ
R

Tereza
MACHOVÁ
●● Jak se vám v Apollu 13 hrálo? 
Chystáte se sem ještě někdy?
„My jsme v Apollu už asi posedmý, takže 
je to takový náš ´Vaterland .́ Teď jsme 
na šňůře ´Bodám tě a ty řveš jak touŕ  
s kapelou Debustrol, kteří si nás přizvali, 
protože nechtěli hrát se starochama z je-
jich generace, s kterejma sdíleli pódium 
už asi milionkrát. A tak jsme tu. Navíc 
Mírovi, majiteli Apolla, dlužíme asi ještě 
dvacet akcí, takže zde ještě několikrát za-
hrajeme.“ (smích)
●● Na jakých dalších akcích jste na-
příklad hráli?
„V létě loňského roku jsme mastili bra-
davky v rámci festivalu České hrady 

na hradě Veveří místo Michala Hrůzy. 
Bylo tam asi tři tisíce lidí, kteří si přišli 
poslechnout Tomáše Kluse, který je 
mimochodem velký fanoušek Hentai 
Corporation. A pak jsme tam přišli my. 
Poslali jsme do nich naši muziku a bylo 
to jak pěst na oko, ale lidi byli nadšení. 
Najednou zjistili, že existuje i jiná hudba 
než jen popík.“ (úsměv)
●● Proč právě tento styl hudby?
„Já na to doteď nedoká-
žu odpovědět... 
Nikdo neví, 
proč dělá mu-
ziku, jakou dělá, 
ani David Bowie to 
nevěděl. Začali jsme dělat tuhle muziku 
z vnitřního pocitu, prostě jsme cítili, že 
to chceme. Druhá věc je, že se nechce-

me přizpůsobovat trhu. Kdybychom 
se živili jen muzikou, nemohli bychom 
cpát lidem naše hovna a museli bychom 
hrát to co většina současných popových 
kapel. A to nechceme.“
●● Mají kontroverzní videa jako 
Equilibristic Brides a Tragedy Of 
Uncle Hitler nějaké poselství?
„Určitě. Equilibristic Brides se zabývá 

otázkou ženské primitivní sexuality - 
když přijdu na bar, dá mi jedna holka z 
dvaceti, ale když zazpívám a potom při-
jdu na bar, tak mi dá jedna z pěti. Hitler 
zase ukazuje na předčasný soudy lidí, kte-
ří nemají dost informací a pak začnou do 
věcí kafrat a hlásat pí....ny. Lidi by se měli 
vzdělávat a informovat, to je přece smysl 
celého bytí!“

●● Chystáte nové album?
„Na podzim by měla vyjít nová deska. 
Zestárli jsme, což se promítlo i do naší 
hudby. Songy budou sofistikovanější 
a míň divoký. Tématem bude hlavně 

Bůh, smrt a pivo, speciálně tedy sní-
žená sazba DPH na pivo, takže to 
bude trochu vážnější.“ (úsměv)
●● Plánujete tour? A odehrajete 

ho sami nebo s další kapelou?
„K nové desce rozjedeme tour na 

podzim, na kterou vezmeme nějakou 
mladou nadějnou kapelu, abychom 

přilákali další lehký holky! Možná roz-
jedeme turné se sponzory jako je Pe-
nam, Ariel a králíček Duracell. Plánuje-
me také Hentai kemp, kde bude chlast 
zadarmo, a za každej zkaženej koste-
leckej párek zahrajem do éteru pecku 
od skupiny Kryštof. Děti budou trpět 
a rodiče zmírat v kocovině...“ (smích)
●● Co chcete lidem svou hudbou 
a odvážnými videoklipy sdělit?
„Hlavně nechceme šokovat. Nepřijde 
nám, že jsou videa perverzní. Když 
jsme je tvořili, šlo nám hlavně o to se ba-
vit. Naše hudba a videa ale mají i skrytá 
pokémonská poselství, kterými chce-
me vyburcovat co nejvíc lidí a možná 
i sebe k interakci s okolím, aktivitě 
a sebereflexi.“

„Apollo je náš ´Vaterland´,“ říká frontman Hentai Corporation
adě Veveří místo Michala Hrůzy. 
tam asi tři tisíce lidí, kteří si přišli 
chnout Tomáše Kluse, který je 
ochodem velký fanoušek Hentai 
oration. A pak jsme tam přišli my. 
li jsme do nich naši muziku a bylo 
pěst na oko, ale lidi byli nadšení. 

dnou zjistili, že existuje i jiná hudba 
n popík.“(úsměv)
roč právě tento styl hudby?
a to doteď nedoká-
odpovědět... 
o neví, 
dělá mu-
akou dělá, 
avid Bowie to 

děl. Začali jsme dělat tuhle muziku 
řního pocitu, prostě jsme cítili, že 
ceme. Druhá věc je, že se nechce-
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Radek ŠkarohlídRadek Škarohlíd

Hentai Corporation v čele s Rad-
kem Škarohlídem to v sobotním 
Apollu 13 pořádně rozjela!  
 Foto: Zdeněk Vysloužil

Kdybychom se živili jen muzikou, ne-
mohli bychom cpát lidem naše hovna

a museli bychom hrát to co většina
současných popových kapel.

“

Hlasujte o výjimečný počin roku
Prostějovsko má dvě želízka v ohni!
OLOMOUCKÝ KRAJ Kraj spustil 
hlasování v anketě o výjimečný po-
čin v oblasti kultury. Občané tak mají 
od úterý 1. března možnost hlasovat 
o Cenu veřejnosti Olomouckého 
kraje za výjimečný počin v oblasti 
kultury za rok 2015. Na webu kraje 
mohou vybírat z jedenácti nomino-
vaných kulturních akcí a aktivit, a tím 
rozhodnout o vítězi. Prostějovsko 
má mezi nominovanou jedenáctkou 
dva zástupce: Národopisný soubor 
Mánes a knihu vydanou k 700 výročí 
vzniku Čelechovic na Hané.  
„Krajská anketa o nejlepší kulturní počin 

je každým rokem oblíbenější. Doufám, 
že letos se u příležitosti desátého výro-
čí udílení Cen Olomouckého kraje za 
přínos v oblasti kultury shromáždí ještě 
více hlasů veřejnosti než v předchozích 
ročnících,“ uvedl náměstek hejtmana Ra-
dovan Rašťák. „Občanům přeji šťastnou 
volbu při hlasování a finalistům v anketě 
mnoho úspěchů,“ dodal.
V loňském roce přišlo do ankety veřej-
nosti celkem 2 606 hlasů. Vítězem se stal 
hudební film „Litovelsko/Hanácké ráj/
Vydejte se za příběhy“.  (zv)
 Hlasovat lze na 
 www.kr-olomoucky.cz!  

NOMINOVANÉ KULTURNÍ POÈINYNOMINOVANÉ KULTURNÍ POÈINY
Festival vojenské historie na hradě Helfštýn 2015 (6. ročník)
Publikace Uničovský zlatý poklad. Nález mincí z počátku 17. století
(Filip Hradil)
Pevnost poznání (Univerzita Palackého)
DVD a publikace Hanácká svajba
Kniha Čelechovice na Hané 1315 - 2015
Kniha vzniklá k oslavě 700. výročí obce Čelechovice na Hané nahlíží do
dávné i zcela nedávné historie Čelechovic, Kaple i Studence.
Publikace Vřesová studánka - Povídání o historii a znovuzrození 
(Drahomír Polách, Pavel Holubář)
Výstava České korunovační klenoty - na dosah (Vlastivědné muzeum Olomouc)
Výstava Obr Drásal a sbírka na záchranu jeho kroje 
(Vlastivědné muzeum Olomouc)
Národopisný soubor Mánes
Národopisný soubor Mánes v loňském roce oslavil 70. výročí založení.
Hudební skupina O5 a Radeček
Kniha Příběhy uničovské archeologie

PROSTĚJOV Po krátké odmlce se prostějov-
ští radní znovu dali do nákupu uměleckých 
děl. Olejová malba květin za třináct stovek by 
zájem Večerníku určitě nevzbudila, ovšem 
obraz architekta Národního domu za sto tisíc 
korun, to je jiné kafe! 
„Při jednání v radě města jsme schválili ná-
kup dvojice obrazů. Do městských sbírek 
zakoupíme obraz Františka Kubíčka s ná-
zvem Kytice. Jde o olejovou malbu za třináct 
set korun. Dalším obrazem, který pořídíme, 
bude portrét architekta Jana Kotěry od ma-
líře Richarda Pollaka. Zde se jedná o olej na 
kartonu. Jeho cena je sto tisíc korun,“ infor-
movala na středeční tiskové konferenci Ale-
na Rašková, primátorka Statutárního města 
Prostějova. 
Tolik peněz za jediný obraz vyčlenili konšelé 

z rozpočtu města bez váhání. „Říkali jsme si, že když od Jana Kotěry máme 
v Prostějově takový skvost, kterým je Národní dům, bude určitě dobré vědět, 
jak tento architekt vypadal. Jde o portrét z mládí tohoto známéhoa uznávaného 
architekta,“ dodala na vysvětlenou první žena Prostějova.  (mik)

Kotěra bratru
za STO TISÍC!

Zásluhou nákupu obrazu Jana 
Kotěry konečně budeme vědět, 
jak architekt Národního domu 
vypadal.  Foto: Magistrát
 města Prostějova

Převlékl se také
i sám pan lékárník...

VIDEO&FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

ŽÁROVICE Plný sál. Jako kaž-
doročně byl o v pořadí pátý Zá-
mecký ples města Plumlova vel-
ký zájem. Prostory žárovického 
kulturáku byly obsazeny téměř do 
posledního místečka a v sále vlád-
la přátelská atmosféra. „Myslím, 
že je tu lidí akorát a v příjemném 
prostředí se dobře baví,“ usmíval 
se Martin Hyndrich, plumlovský 
místostarosta a současně ředitel 
Klubového zařízení, které celou 
akci organizovalo. Chybět u toho 
nemohl ani Večerník. 

Lidé se vlnili při chytlavých me-
lodiích staršího i novějšího „data 
výroby“. Zajímavými cenami oplý-
vala i tombola. Dominoval jí dort 

s městským znakem Plumlova nebo 
divočák. „Cen jsme měli třiadevade-
sát. Tradiční je dort, letos poprvé se 
znakem města. Ostatní ceny jsou ale 
také hodnotné,“ informoval Hyn-
drich a s úsměvem dodal: „Zajíma-
vostí byly popelnice, které jsme měli 
v tombole dokonce dvě!“ 
Vedle spousty interesantních cen si 
návštěvníci mohli pochutnat napří-
klad na srnčím gulášku nebo řízcích 
s bramborovým salátem. „Krásnou 
vsuvkou bylo vystoupení houslisty 
pana Pištěka. Jeho um byl odměněn 
bouřlivým aplausem,“ uzavřel Mar-
tin Hyndrich. 

Zámecký ples opět lákal.
Lidé vyhrávali popelnice!

Zdeněk VYSLOUŽIL

Hlavní organizátor Martin Hyndrich 
měl pod palcem opravdu všechno... 
 Foto: Zdeněk Vysloužil

VIDEO&FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz
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Cesta českých suverének k dalšímu zlatu 
je přitom již nyní dost zřetelně nalajno-
vaná. S jistotou započne ve čtvrtfinále 
proti TJ Sokol Šternberk a pro tuhle 
úvodní sérii (všechny se hrají klasicky 
na tři vítězství) jsou s devadesátipro-
centní jistotou známy termíny jednotli-
vých duelů. První dva se odehrají v hale 
Sportcentra DDM Prostějov v sobotu 
19. března od 19:00 hodin a v neděli 20. 
března od 17:00 hodin, třetí utkání na 
šternberské půdě přijde na řadu nejspíš 
ve středu 23. března od 17:00 hodin.

„Sobotní zápas zahájí až v sedm 
večer kvůli termínové kolizi s bas-
ketbalem. S vedením Orlů jsme se 
předběžně dohodli na tom, že zá-
pas ARIETE začne ve čtyři odpole-
dne a ten náš o tři hodiny později, 
tato domluva by určitě měla platit. 
Nedělní střetnutí potom odehraje-
me normálně od pěti a na oba sou-
boje samozřejmě zveme do hledi-
ště všechny fanoušky,“ prozradil 
Peter Goga, sportovní manažer 
vékáčka.
Sokolky by jako úvodní překážka vel-
kých favoritek neměly představovat 
žádné vážnější komplikace, například 
loni je Agelky rovněž ve čtvrtfinále vy-
řadily rekordními příděly. „Čtyři vzá-
jemné zápasy v probíhajícím ročníku 
zřetelně ukázaly, že to bude především 
o nás. Pokud zahrajeme dobře, měly 

by výsledky být hladké, když budeme 
zbytečně chybovat, můžeme mít dílčí 
problémy,“ připomněl hlavní trenér 
obhájkyň trofeje Miroslav Čada kvar-
teto měření sil s TJ během aktuální 
sezóny (dvakrát v Českém poháru, 
dvakrát v základní části extraligy).
V případě očekávaného postupu 
a předpokládaného vývoje ostatních 
sérií prvního vyřazovacího dějství 
narazí výběr VK zkraje dubna v se-
mifinále na lepšího z dvojice Volejbal 
Přerov Precheza - PVK Olymp Pra-
ha. Hanáckého rivala by Čadovy svě-
řenkyně potkaly tak daleko v bitvách 
o medaile premiérově za svou klubo-
vou historii, zatímco proti Olympu 
by po šňůře vzájemných finálových 
střetů šlo s jistou mírou nadsázky 
o běžnou rutinu. V obou případech 
by AGEL každopádně měl zase vlád-
nout dominantním způsobem.

Přece jen těžší práce by následně 
přišla na řadu od poloviny dubna 
v případném finále, kam kromě úřa-
dujících mistryň republiky potenciál-
ně směřuje jeden z dua UP Olomouc 
či TJ Ostrava. S vysokoškolačkami 
měly prostějovské volejbalistky větší 
trable v jediném ze šesti vzájemných 
střetů ročníku 2015/2016, naopak 
severomoravská družina je dokázala 
jednou porazit a v nedávné finálové 
řežbě Českého poháru sahala mini-
málně po zisku setu. Přesto by jaké-
koliv zápasové klopýtnutí meziná-
rodního ansámblu okolo nahrávačky 
Kathleen Weiss znamenalo obrovské 
překvapení. „Obecně respektujeme 
kvality všech účastníků ligové sou-
těže a vnímáme sílu především Olo-
mouce i Ostravy, jež se dají považo-
vat za naše nejvážnější konkurenty 
v boji o letošní titul. Medailové série 

volejbal36

EXKLUZIVNÍ
 zpravodajství
pro Večerník
Marek
SONNEVEND
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navštivte stále více oblíbenější inter  

NINA HERELOVÁ
Další důkaz o svém rostoucím přínosu pro 
tým poskytla slovenská blokařka v Přero-
vě, kde i jejím velkým přičiněním prostě-
jovské volejbalistky vyhrály bez větších 
problémů 3:0. Nina přitom zazname-
nala výborných patnáct bodů, z toho 
osm útokem díky vysoké úspěšnosti 
třiasedmdesáti procent. Navíc přidala 
parádních šest vítězných bloků a jedno 
eso, aniž by jakékoliv podání zkazila. 
Dvaadvacetileté rodačce z Prievidze prostě 
hanácké derby vyšlo znamenitě, což dokumen-
tuje také celková užitečnost plus dvanáct.

 AGELKA  AGELKA PODLEPODLE

 VEČERNÍKU

OKÉNKO KAPITÁNKY
aneb pohledem Solange Soares

„V Přerově nám ze začátku nějakou dobu trvalo, než jsme se zorientovaly, 
máme tam vždycky trochu problémy se specifickým prostředím zdejší haly. 
Postupně jsme si však zvykly a od poloviny úvodního setu už měly zápas 
pod kontrolou. Sice nám tolik nešlo podání, ale většinu času jsme dobře při-
hrávaly i bránily a následně se dokázaly prosazovat útokem. Máme radost 
z dalšího vítězství bez ztracené sady také vzhledem k tomu, že jsme hrály 
první utkání od zisku Českého poháru. Bylo důležité po rozumných osla-
vách dál pokračovat naplno v práci a uvědomit si, že zdaleka nic nekončí. 
S tím naštěstí nemáme žádné potíže, všechny holky z týmu si tohle uvědo-
mují moc dobře. Pořád chceme vyhrávat a jdeme za dalším titulem.“ 
 SOLANGE SOARES, 
 kapitánka VK AGEL Prostějov

Y

PROSTĚJOV Doslova na vrata už buší závěrečná část le-
tošní sezóny volejbalistek VK AGEL v podobě vyřazovacích 
bojů nejvyšší národní soutěže. Play off UNIQA extraligy žen 
2015/2016 odstartuje za necelé dva týdny a prostějovský 
tým v něm bude útočit na zisk osmého mistrovského titulu 
v řadě za sebou.

najdete nás na

Obchodní mediální partne i VK AGEL Prost jov

Cesta Agelek k dalšímu titulu se rýsuje: nejdřív Šternberk,Cesta Agelek k dalšímu titulu se rýsuje: nejdřív Šternberk,
pak Přerov či Olymp a nakonec Olomouc nebo Ostravapak Přerov či Olymp a nakonec Olomouc nebo Ostrava

Budou se i letos takto radovat prost jovské volejbalistky ze zisku ligového titulu?
 Foto: Marek Sonnevend
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EXTRALIGOVÉ PLAY OFF JE UŽ ZA 

PRAHA, PROSTĚJOV Předpo-
slední dvoukolo nadstavbové části 
extraligy mladým volejbalistkám 
Prostějova výsledkově moc nevyšlo. 
Juniorské Agelky na Olympu Praha 
dvakrát podlehly bez jediného získa-
ného bodu, přesto zůstaly ve skupině 
o 1. až 6. místo druhé se slibnou šancí 
pořádat první ze dvou závěrečných 
turnajů Final Four. Kadetkám VK se 
v hlavním městě dařilo o něco lépe, 
když vyhrály odvetu a tříbodovým 
lupem udržely postupovou třetí příč-
ku do Final Four. V posledním dějství 

nadstavby potřebují jednou zdolat 
páté České Budějovice, v přímé bitvě 
o účast v elitní čtyřce jim dokonce sta-
čí i dvě těsné porážky 2:3. Totéž platí 
i pro prostějovské juniorky v jejich 
boji o právo organizovat výše zmíně-
né úvodní Final Four.    (son)

JUNIORKYJUNIORKY
PVK Olymp Praha
VK AGEL Prostìjov 

3:1 (21, 20, -20, 17)
a 3:0 (14, 29, 23)

Sestava: Zatloukalová, Stavinohová, 

Chludová, Cruz, Valášková, Faksová, 
libero Slavíková. Střídaly: Kociánová, 
Baláková, Weidenthalerová.
Hodnocení trenéra Lukáše Mičeka: 

„Hráli jsme proti dobrému soupeři a bez 
nemocné Kristýny Adamčíkové, což bylo 
cítit na přihrávce i při obraně v poli. Olymp 
hrál doma odvážně, dost riskoval a vychá-
zelo mu to, čímž nás porazil. Z obou stran 
přitom šlo o kvalitní volejbal s hezkými 
výměnami, nám chybělo možná i trochu 
štěstí v koncovkách některých setů.“
Extraliga juniorek ČR 2015/2016, 
nadstavbová skupina o 1. až 6. mís-

to - pořadí po 10. kole: 1. Brno 41, 2. 
Prostějov 30, 3. České Budějovice 27, 
4. Olymp Praha 26, 5. Šternberk 20, 6. 
Plzeň 18.

KADETKYKADETKY
PVK Olymp Praha
VK AGEL Prostìjov 

3:1 (16, 22, -20, 16)
a 0:3 (-19, -19, -17)

Sestava: Dvořáčková, Weidenthale-
rová, Kociánová, Baláková, Strnadlo-
vá, Boudová, libero Slavíková. Střída-
ly: Marvanová, Kabilková.

Hodnocení trenéra Jaroslava Matěje: 
„Oba zápasy byly z naší strany bojovné, 
nažhavené i celkově dobré. Bohužel 
v úvodním utkání jsme doplatili na 
hloupé chyby v klíčových momentech, 
kdy se dělat nesmí. Takhle jsme ztratili 
druhý set, zatímco čtvrtou sadu ovlivnil 
jeden faktor, který radši nechci moc ro-
zebírat. V součtu s těmi našimi hrubka-
mi z toho vzešla zbytečná porážka. Do 
odvety jsme však měli herně na čem 
stavět, což se potvrdilo. Holky znovu 
odvedly kvalitní výkon, tentokrát bez 
tolika chyb a s hodně zlepšeným servi-

sem. Tím jsme soupeře dostávali pod 
tlak a získali jasné, navíc velice důležité 
vítězství. Teď zkusíme jednou porazit 
Budějovice a postoupit do Final Four, 
což by pro tento tým znamenalo velký 
úspěch. Snad se vyrovnáme s trénin-
kovými komplikacemi kvůli jarním 
prázdninám.“ 
Extraliga kadetek ČR 2015/2016, 
nadstavbová skupina o 1. až 6. mís-
to - pořadí po 8. kole: 1. Olymp Pra-
ha 37, 2. Plzeň 31, 3. Prostějov 27, 4. 
Přerov 27, 5. České Budějovice 25, 6. 
Šternberk 15.  (son)

Slabší víkend extraligových mládežnic VK v Praze,
kadetky ale přivezly z Olympu jednu stěžejní výhru

PROSTĚJOV Nabitější než před-
chozí, zápasově spíš klidné týdny 
bude pro volejbalistky VK AGEL 
ten aktuální. Prostějovské ženy 
totiž v nejbližších dnech čekají 
hned dva duely UNIQA extraligy 
ČR 2015/2016, které jsou sho-
dou okolností závěrečnými v nad-
stavbové části nejvyšší národní 
soutěže.
V předposledním třiadvacátém 
kole zajíždí výběr vékáčka do Olo-
mouce, kde ve středu 9. března od 
17:00 hodin nastoupí v klasickém 
hanáckém derby proti tamnímu 
UP. Domácí kolektiv bude mít 
přitom velkou motivaci, neboť 
s Ostravou bojuje o druhé místo 
v tabulce a tím o lepší výchozí po-
zici pro play off. V letošní sezóně 

se však olomouckým vysokoškolač-
kám na úřadující mistryně republiky 
výsledkově nedaří, když všech pět 
dosavadních vzájemných střet-
nutí prohrály 0:3. Většina mačů 
i jednotlivých setů přitom byla 
hladkých, pouze v odvetě semifi-
nále Českého poháru měl favorit 
větší problémy a ztrátu minimálně 
jedné sady odvrátil s vypětím všech 
sil.
„Ačkoliv se nám na Olomouc za-
tím daří, tak to vůbec neznamená, 
že nemají kvalitní družstvo. Právě 
naopak, což potvrzují druhou pozi-
cí v tabulce i dobrým vystoupením 
v evropských pohárech. Navíc mo-
hou těžit také z dokonalé znalosti 
své rozlehlé haly, byť i my jsme tam 
v tomto ročníku absolvovali už ně-

kolik zápasů. Všechny jsme zvládli 
a totéž chceme ve středu,“ řekl hlav-
ní trenér VK Miroslav Čada.
O dva dny později Agelky uzavřou 
nadstavbu na vlastním hřišti pro-
ti TJ Ostrava, přičemž opakování 
nedávného souboje z pohárového 
finále je na programu v pátek 11. 
března od 18:30 hodin. Nezvyklý 
termín vychází z toho, že v sobotu 
dostává v hale Sportcentra DDM 
přednost basketbal.
Každopádně Agelky budou i v to-
mhle utkání jasnými favoritkami, 
jakkoliv jim soubor ze severu Mo-
ravy dokázal právě ve zmíněné bitvě 
o trofej pořádně zatápět. V úvodní 
sadě měl setbol a ztratil ji nejtěsněj-
ším poměrem, stejně jako druhou. 
Pokud k tomuhle dramatu připoč-

teme vstupní klopýtnutí obhájkyň 
titulů 2:3 na ostravské palubovce, 
jsou svěřenky Zdeňka Pommera 
mančaftem s nejlepší vzájemnou 
bilancí proti našim volejbalistkám 
v probíhající sezóně. „Také jsme 
ale Ostravu dvakrát přehráli jed-
noznačně,“ připomněl Čada. „Oni 
vždycky maximálně riskují servis, 
a pokud jim to vychází, dělají nám 
potíže, neboť i z dalších herních 
hledisek mají pohromadě dobrý 
tým. Jsem však přesvědčen, že při 
zodpovědném přístupu a aspoň so-
lidním výkonu se projeví naše vyšší 
volejbalová kvalita tak, abychom 
zvítězili pokud možno přesvěd-
čivým způsobem,“ doplnil kouč 
Agelek směrem k pátečnímu měření 
sil.  (son)

Poslední týden Agelek v extraligové nadstavb :
ve st edu do Olomouce, v pátek doma s Ostravou PROSTĚJOV Dvě kola před koncem 

nadstavbové části UNIQA extraligy žen 
ČR 2015/16 je v podstatě rozhodnuto 
o kompletním pořadí všech osmi celků 
pro play off. Všechny výchozí pozice 
s  jediným teoretickým otazníkem sta-
novilo 22. dějství aktuálního ročníku 
nejvyšší národní soutěže.
Druhý post tabulky byl ve hře v Ostravě 
při atraktivní bitvě s Olomoucí. Ta hájila 
tříbodový náskok před svým rivalem 
a povedlo se jí to, výsledkem 2:3 (-17, 22, 
16, -22, -9) navíc odstup ještě o bodík 
zvýšila. Pokud tedy Severomoravanky 
senzačně nezvítězí v Prostějově, zůstanou 
třetí.
„Po nedůrazném vstupu do prvního setu 
jsme zlepšili obranu a zatlačili Olomouc 
servisem, jenže pak zpřesnili podání 
i hosté a my se trápili na příjmu, navíc 
jsme také hůř útočili. Do dalších zápasů 
musíme jít s větším důrazem,“ zhodnotil 
trenér TJ Zdeněk Pommer.

„Začali jsme velmi dobře a koncen-
trovaně, naopak druhou sadu jsme 
prohráli vlastní nepozornostní. Byli jsme 
chvíli úplně mimo a hráli špatně, ale dos-
tali se z  toho. Dnes byly důležité servis 
a přihrávka, šlo o houpačku na obě strany. 
Hodně bojovný zápas se divákům musel 
líbit,“ konstatoval spokojený kouč UP Jiří 
Teplý.
Zdramatizovat boj o šesté místo mohl 
Frýdek-Místek, to by však musel pora-
zit Brno. Místo toho podlehl 1:3 (-9, 
-17, 21, -20), definitivně zůstal sedmý 
a lepší příčku potvrdilo Královo Pole. „Je 
to velké zklamání pro mě a určitě i pro 
fanoušky. Příčiny porážky byly hlavně 
v přihrávce a samozřejmě též ve špatném 
výkonu zkušených hráček,“ povzdechl si 
lodivod Sokolek Leopold Tůma. „Z naší 
strany dobré utkání,  chválím spolupráci 
bloku a obrany v poli,“ glosoval stručně, 
leč výstižně kormidelník KP Bruno Na-
politano.

Bitvu o druhé místo v Ostrav  vy  
šestou p í ku p ed Frýdkem-Místkem 
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„Ano, poctivě dávám plast do plastu 
a papír do papíru. (úsměv) Je to důležité 
pro naši planetu, která je už tak dost lid-
mi znečišťována a ničena. Otázkou pak 
je, jak skutečně zpracování takového 
odpadu probíhá? Několikrát jsem viděl, 
jak nákladní vůz s velkým kontejnerem 
naházel veškerý odpad dohromady, 
tedy včetně toho tříděného, což pos-
trádá smysl, pokud se to pak musí třídit 
ještě i ručně. Také jsem četl mnoho 
článků, že ve světě se s odpadem zachází 
mnohdy špatně a lidi, co jej pak třídí, to 
dělají za pouhý dolar na den.“

Anketa
ptali jsme se v ulicíchptali jsme se v ulicích
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„Doma samozřejmě třídíme plasty, 
sklo a papír. Šetří se tím příroda, 
ale i naše planeta, která je od lidí už tak 
neustále ničená, takže alespoň tohle 
málo můžeme pro přírodu udělat. 
Myslím, že by kontejnerů na třídění 
odpadu mělo být trochu víc. Chybí 
i nějaká osvětová kampaň, protože 
lidé sice vědí, že se má odpad třídit, ale 
možná už pak neví, jak se s ním dále 
vlastně nakládá. Kdyby se o tomto více 
vědělo, lidé by viděli patřičný smysl 
a třeba by třídili i ti, co doteď netřídí...“

TŘÍDÍTE ODPAD?

anebaneb

ptala se: Aneta Křížová

„Být otcem je něco až neskuteč-
ného, jsem strašně šťastný. Kdo 
to nezažil, neví, o čem mluvím. 
Stihl jsem i porod, což byl dal-
ší nepopsatelný zážitek. Začíná 
mi zase jiná kapitola života,“ roz-
plýval se exkluzivně pro Večerník 
prostějovský rodák. Se svou ro-
dinou stihl pobýt přibližně deset 
dní, poté ho pracovní povinnosti 
znovu zavedly do Berlína. „Snažím 
se ale jezdit každý týden domů, 
sice jenom na dva dny, ale i za tu 
chvilku, kdy jsem s prckem a man-
želkou, jsem strašně rád. Dou-
fám, že brzy to vyjde a pojedeme 
všichni do Německa spolu,“ těší se 
na společně strávený čas Michal 
Vymazal.
Vše se také promítne do jeho po-
sezónního rozhodování, kde s ak-
tivním hraním pokračovat, rodina 
je na prvním místě. „Každý svůj 
volný čas budu směrovat k tomu, 

abych byl maximálně s prckem. 
Když budu doma, tak se mu budu 
věnovat maximálně a žádný te-
lefon nebo hry. Jelikož teď s ním 
ani manželkou moc nejsem, tak se 
jim vše budu snažit co nejdříve 
vynahradit,“ slibuje někdejší člen 
„žlutomodré síly“ či Jestřábů. 
Vyroste tedy u Vymazalů nová 
hokejová generace a půjde malý 
Michael v otcových šlépějích? 
„Byl bych za to rád, protože vím, 
kde jsem jako malej dělal chyby, 
co je dobře a co špatně. V tom 
bych mu rád pomáhal, vysvětlo-
val a učil, ale rozhodně ho nebu-
du nutit. Když nebude chtít, tak 
nebude a svět se nezboří. Ale roz-
hodně bych chtěl, aby dělal nějaký 
kolektivní sport,“ přeje si novope-
čený otec.
Jeho malý syn se navíc může těšit 
na sourozence, v plánu je další pří-
růstek. „Nechtěl bych, aby vyrůstal 
sám. Zase to beru podle sebe, já 
jsem měl s bráchou super dětství. 

Pořád jsme si spolu hráli, pomá-
hali, zlobili a sem tam se poprali. 
Ale to k tomu všemu prostě patři, 
a když bude dobře, neříkám, že 
nebude třeba ještě třetí. Ale prostě 
ještě minimálně jednoho souro-
zence bude mít,“ usmíval se zářící 
rodič. 
Vydařené období prožívá Vymazal 
rovněž na ledě, alespoň z osob-

ního hlediska. Během úvodních 
dvaatřiceti zápasů stihl ve třetí nej-
vyšší německé lize třináct branek 
a čtyřiatřicet asistencí, což dělá 
průměr téměř bod a půl na zápas. 
„Já jsem se sebou pokaždé nespo-
kojený, protože vždy můžu hrát 
líp. Ale bodově se mi daří. Bohužel 
týmu to však tento rok nevyjde na 
play off a budeme hrát play down, 

takže budeme mít o měsíc delší 
sezónu. To už je ale úděl. Přitom 
mužstvo máme dobré, v  kabině 
není žádný negativní článek... Ve 
volném čase něco společně pod-
nikáme, v Berlíně o zábavu není 
nouze,“ vyprávěl evidentně velice 
dobře naladěný Michal Vymazal, 
v minulosti také hráč Šumperku či 
Saské Kamenice. 

Jiří MOŽNÝ

BERLÍN, PROSTĚJOV Ve sportovní kariéře již zažil mnohé, mi-
mo jiné se stal juniorským vicemistrem extraligy nebo dvakrát 
slavil postup z druhé do první mužské hokejové ligy. Přesto 
nyní zažívá útočník Michal Vymazal zcela nové pocity, které ty-
to úspěchy přebíjí. Jednatřicetiletému hráči německého ECC 
Preussen Berlin a jeho manželce se totiž před pár týdny narodil 
prvorozený syn Michael.

„Vymazka“ se stal
tatínkem,v plánu
je další MIMČO EXEXKLUZIVNĚ

Michal Vymazal se svým synem Michaelem, ze kterého možná jednou bude po tátovi také hokejista, jak napovídá jejich 
společná fotografie.  Foto: Josef Popelka

PROSTĚJOV Čtvrtý jarmark Ma-
minky maminkám se uskuteční 
již příští sobotu 19. března v době 
od 9:00 do 13:00 hodin v restau-
rační i kavárenské části Národní-
ho domu v Prostějově. Jarmark 
už tradičně pořádají Okrašlovací 
spolek města Prostějova ve spo-
lupráci s Marky anglický bazárek 
a Martinou Šponarovou pod zášti-
tou Zdravého města Prostějova.
Potěšte letos své blízké netradičním 
velikonočním dárkem. Přijďte pod-
pořit všechny šikovné ručičky na IV. 

prostějovský jarmark a vězte, že si 
z něj zcela určitě něco užitečného či 
potěšujícího odnesete. „Už teď mů-
žeme nabídnout specialitu v podobě 
domácího sirupu z medvědího čes-
neku. Je to přírodní antibiotikum, na 
snižování tlaku, proti nachlazení, na 
posílení imunity a podobně,“ před-
stavila jednu ze zvláštností Markéta 
Valentová, jedna z pořadatelek. „Tě-
šíme se na setkání nad zajímavými 
výrobky,“ přidávají pozvání další 
pořadatelky Martina Šponarová 
a Milada Sokolová.  (red)

Velikonoční jarmark 
se koná už příští sobotu

PROSTĚJOV Již tři týdny každý den 
od pondělí do neděle rozdává pros-
tějovská zastupitelka Milada Soko-
lová před místním nádražím polední 
polévku bezdomovcům. A jak už 
Večenrík při své úvodní reportáži na-
značil, po česnečce, rybí, hovězí a fa-
zolové polévce měla největší úspěch 
dršťková! Narůstajícího počtu takto 
stravujících se lidí bez domova vyu-
žily i preventistky z Městské policie 
Prostějov, které lidem před místním 
nádražím rozdávaly reflexní prvky.  

Michal KADLEC
Milada Sokolová, která charitativní akci 
pro bezdomovce zaštítila a sama polévku 
bez ustání rozlévá, je zatím velice spoko-
jena. „Lidé si už na to tuto službu zvykli. 
Již před jedenáctou hodinou pravidelně 
čekají u místního nádraží a musím říct, 
že jsem zatím nezaznamenala žádný pro-
blém. Zatím si pro polévku přišlo nejvíce 
bezdomovců uplynulé pondělí, to si na 

ní pochutnalo hned dvacet lidí. Jinak jich 
chodí okolo patnácti,“ shrnula na konci 
minulého týdne Milada Sokolová. 

Večerník se šéfky Okrašlovacího spol-
ku města Prostějova zeptal, zda splni-
la daný slib o dršťkové polévce. „Sa-
mozřejmě! Vyžádali si ji sami lidé bez 
domova, takže jsem jejich přání ráda 
splnila. A dršťková polévka opravdu 
zmizela během několika málo oka-
mžiků. Během posledních tří týdnů 
se přitom žádný druh polévky neopa-
koval, doposud jsme lidem rozlévali 
vždy jinou. Všichni si pochvalují, jak 
v Národním domě dobře vaří,“ pro-
zradila Večerníku s úsměvem prostě-
jovská zastupitelka Milada Sokolová.       
Středečního „srocení“ při rozlé-
vání polévek využily také pracov-
nice Městské policie Prostějov. 
Bezdomovcům v rámci projektu, 

který zviditelňuje chodce, rozdá-
valy reflexní pásky. „V souvislosti 
s novelou zákona o provozu na po-
zemních komunikacích, kdy chodec 
je povinen za snížené viditelnosti 
mimo obec při pohybu po krajnici 
nebo po okraji vozovky v místě, které 
není osvětleno veřejným osvětlením, 
mít reflexní prvky, jsme uskutečnily 
i tuto akci před místním nádražím. 
Občany bez domova jsme na tuto 
povinnost, ale i na důležitost být vi-
děn přímo ve městě, neboť takzvaně 
neviditelnému chodci hrozí nebezpe-
čí na každé silnici. Osloveným jsme 
pak věnovaly reflexní pásku,“ sdělila 
Večerníku Jana Adámková, tisková 
mluvčí Městské policie Prostějov.

PO DRŠŤKOVÉ POLÉVCE SE JEN ZAPRÁŠILO!
Strážníci bezdomovcům rozdávali refl exní pásky

Polévku a reflexní pásku od strážníků dostaly ve středu před místním nádražím dvě desítky bezdomovců. 
 2x foto: Michal Kadlec a MP Prostějov



PROSTĚJOV Zápasy v pražském 
Edenu skončily z jestřábího pohledu 
2:5 a 1:5, na prostějovském zimním 
stadionu to po pětačtyřiceti minu-
tách bylo dokonce 0:5. Teprve pak se 
domácím podařilo dvěma rychlými 
brankami ztrátu umazat a alespoň 
mírně se přiblížit, žádný velký obrat se 
již ovšem nekonal. Hráči Slavie Praha 
tak po závěrečném klaksonu mohli 
slavit již třetí čtvrtfinálovou výhru, což 
pro ně v pátek večer znamenalo, že se 
ujali vedení 3:0 na zápasy!
O notnou dávku pozornosti si jako první 
řekl místní rolbař, jenž při úpravě ledu 
zasypal hrací plochu sněhovými příkopy, 
jeho druhý výjezd na scénu už dopadl 
úspěšněji. Poté se žezla ujali členové 

Fans of Prostějov, kteří se vytasili dalším 
propracovaným choreem, tentokrát na 
téma slavné řecko-perské bitvy u Ther-
mopyl. A připojili i vtipný transparent 
„Nám leží hokej na srdci, některým 
zas v  žaludku..“ odkazující na nedávné 
jednání prostějovské radnice, kde se 
o podpoře Jestřábů živě debatovalo.
Fotogalerii najdete na www.
vecernikpv.cz A to nejslavnostnější 
teprve následovalo, od zástupců vedení 
soutěže a jejích partnerů převzal Matouš 
Venkrbec ocenění za vítězství v anketě 
o Sympaťáka WSM Ligy.
Při samotném utkání dlouho zásluhou 
obou brankářů platil bezbrankový stav. 
Zlomit ho dokázal až necelé dvě minuty 
před pauzou Šafránek, k němuž se šťastně 
odrazil puk od Rudla. A slávistický kanon-
ýr neomylně vymetl horní růžek – 0:1. 
Do druhé části vstoupili domácí aktivněji 
a vytvořili si několik velkých příležitostí, 
vždy ovšem chyběl malinký kousek. Až 
před brankoviště si sjel Kaluža, ale v tu-
tovce přestřelil, v pokračující přesilovce 
pak hrubě chybovali i rozhodčí, když 

hostující Pavlin chytil v brankovišti 
kotouč a uklidil ho rukavicí pod Hyláka, 
trestné střílení se ale nepískalo. Slávisté 
kontrovali nahozením od modré, které 
kapitán Hruška tečoval přesně do sítě - 
0:2. A aby toho nebylo málo, jen o půl 
minuty později si najížděl zprava Novák, 
překonal Hyláka střelou nad lapačku, ale 
do cesty se mu postavila pravá tyč. No 
a další rána přišla ve dvaatřicáté minutě, 
kdy Hruška objel bránu a bekhendem 
zavěsil. Ve stejném čase navíc za sekání 
putoval na trestnou lavici Cetkovský.
Další příděl branek přišel v úvodu třetí 
části. To se domácím původně naskytla 
přesilovka, jenže jen o pár chvil později 
z toho bylo oslabení tří proti čtyřem, 
které za přispění Husákovy teče, využil 
Mikulík - 0:4. A ve výhodě pěti proti 
třem se po další hodně šťastné akci pro-
sadil i Čermák - 0:5. To už bylo moc i na 
Horčičku a do modrého půlkruhu tak 
zamířil Neužil, jenž prožil svou premiéru 
v mužském play off. Již o čtyři minuty 
později to ale bylo jen 2:5 a mohlo ještě 
nastat drama. Nejprve si Luňák v osla-

bení poradil bekhendovým blafákem 
s Hylákem a po hokejové lahůdce 
připravil soupeře o čisté konto, krátce po 
něm se z předbrankového prostoru pro-
sadil Venkrbec. Jestřábi hnaní téměř pěti 

tisíci fanoušky to ještě zhruba pět minut 
před koncem zkusili bez brankáře, ale 
při hře čtyři na čtyři jim ujel Tuominen 
a z pravé strany poslal puk do uvolnění 
klece - 2:6.

ale nevyšla, kotouč letěl mimo, a vytryskl 
tak obrovský gejzír radosti na straně Slavie.
„Sešívaní“ se tak v nejkratším možném ter-
mínu probojovali do semifinále a mohou 
odpočívat, na svého dalšího soupeře si ov-
šem musejí počkat. V tuto chvíli to vypadá 
na České Budějovice, pokud tedy Motor, 
Jihlava i Ústí dotáhnou vedení 3:1 na zápa-
sy. (jim)
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Také Nash má rekord
Kladno (jim) – Po Vítězslavu Bílkovi 
a Davidu Stachovi stanovil nový prvoli-
gový rekord i další člen kladenských Ry-
tířů Brendon Nash. V jeho případě se tak 
ovšem stalo až trochu dodatečně, když 
Český svaz ledního hokeje přezkoumal 
situace, které jim poslal středočeský od-
díl. Kanadský zadák tak poskočil díky 
bilanci osmi branek a pětatřiceti přihrá-
vek na třiačtyřicet bodů, čímž překonal 
počin šumperského Tomáše Sedláka 
z předminulé sezóny. Osmadvacetiletý 
bek se tak hned při svém prvním roce 
na evropském kontinentu zapsal do his-
torie druhé nejvyšší české soutěže, celou 
předešlou aktivní kariéru strávil v zámoří, 
kde prošel univerzitní ligou NCAA, čtyři 
ročníky nastupoval v AHL a naskočil 
dokonce do dvou zápasů NHL v dresu 
Montrealu Canadiens.

Druhou ligu
èeká reorganizace

Praha (jim) – Hokejové týmy, které se 
v tomto ročníku neprobojovaly do vyřa-
zovací části západní či východní skupiny 
druhé ligy už mají po sezóně. Český svaz 
ledního hokeje totiž zrušil klasické zápa-
sy o udržení a nedojde tak na play out 
ani baráž s vítězi krajských přeborů. Ti 
naopak dostanou automaticky právo po-
stoupit do třetí nejvyšší domácí soutěže 
a dojde tak díky tomu na rozšíření druhé 
ligy. „Před sezónou 2016-17 následně 
proběhne reorganizace druhé ligy, za-
měřená na větší uplatnění regionálního 
principu a tím i ekonomičtější model 
soutěže,“ vysvětlil svaz v tiskové zprá-
vě. Aktuální ročník tak je nesestupový. 
A do toho příštího by se mělo zapojit 
hned dvaatřicet oddílů místo dosavad-
ních třiceti.

Stejskal táhne Porubu
Poruba (jim) – Početná kolonie pros-
tějovských hokejistů v barvách Poruby 
se může těšit na pokračování sezóny. 
I díky jejich výraznému přispění totiž 
Severomoravané zvládli náročnou pěti-
zápasovou sérii proti Hodonínu a nyní 
se mohou v semifinále východní skupiny 
těšit na atraktivní derby proti největšímu 
favoritovi celé soutěže z Frýdku-Místku. 
Série hraná taktéž na tři výhry začíná již 
dnes u jasného vítěze základní části.
Ve čtvrtfinále stoprocentně platilo 
pravidlo domácího stadionu a sudé 
zápasy tak i díky Robertu Jedličkovi 
připadly Jihomoravanům, naopak 
ty liché celku Poruby. S pěti bran-
kami a čtyřmi nahrávkami k tomu 
je nejlepším kanonýrem týmu To-
máše Sršně kmenový hráč Jestřá-
bů Vladimír Stejskal, jeho kolega 
z útoku David Zachar zatím nasbíral 
o bod méně. A produktivitě vládne 
s bilancí 4+8 další hráč se střídavými 
starty do Prostějova Petr Seidler, 2+2 
získal Marek Sedlář a Robin Malý za-
tím na první bod čeká.

RYCHLÝ
VE ERNÍK

JESTŘÁB PODLE

   VEČERNÍKU
jak šla ètvrtfinálová série

LHK Jestøábi Prostìjov vs. HC Slavia Praha
původní zpravodajství pro Večerník Jiří MOŽNÝ

aL

PRAHA První krok směrem do semifi-
nále play off WSM Ligy učinili ve všech 
čtyřech případech papíroví favorité. 
K nelibosti prostějovských fanoušků se 
tak stalo i v úvodní den minulého týdne 
v pražském Edenu, kde si Slavia poradi-
la s Jestřáby. O výsledku utkání de facto 
rozhodla hned první desetiminutovka, 
která se hostům pranic nevydařila. Nic 
jim tak nebyla platná ani fantastická 
podpora více jak třísetčlenného kotle 
prostějovských fanoušků.
Po nástupu obou týmů na led předvedli 
hostující příznivci další povedené choreo, 
jimiž jsou už v první lize známí. Tentokrát 
na téma duely na Divokém západě, kdy 
zvítězit a postoupit, obrazně řečeno přežít, 
může jen jeden. Fotogalerii najdete na 
www.vecernikpv.cz. Samotné utkání však 
začali lépe domácí, kteří se brzy dostali do 
tlaku a Horčička se svými spoluhráči se 
měl na brankovišti co ohánět.Tento nápor 
vyústil ve faul prostějovského kapitána 
Mojžíše, jenž usedl ve třetí minutě na trest-
nou lavici. Když se Jestřábi úspěšně bránili 
šestapadesát sekund, tak se v levém rohu 
obranného pásma ozvala velká rána a hra 
byla kvůli poškozenému plexisklu přeru-
šena. Do akce tak šli řemeslníci a oba celky 

se vydaly na dlouhé kroužení po ledě, kdy 
to vypadalo jako na veřejném bruslení... 
Jakmile se opět hrálo, tak Jestřábi úspěšně 
dobránili své první oslabení, avšak přesně 
v čase 5:00 rozvlnil síť k velké radosti většiny 
obecenstva Kašpařík, když úspěšně tečo-
val Růžičkovo nahození - 1:0. Pražský tým 
byl zpočátku mnohem přesnější, rychlejší, 
agresivnější, nápaditější a dočkal se dalších 
dvou dárečků. Nejprve další nahození od 
modré Horčička pouze vyrazil před sebe 
a kotouč se tak dostal k dojíždějícímu Miku-
líkovi, který ho podruhé uklidil do sítě - 2:0. 
A aby toho nebylo málo, tak ještě v téže 
deváté minutě se ujal slávistický rychlý 
přechod. S prvním pokusem Vase si ještě 
brankář poradil, na dorážku Markoviče už 
byl ale krátký - 3:0. Hostující lavička reago-
vala oddechovým časem, ale na hráčích 
bylo znát, jak jsou vývojem otřeseni, a ani 
zbytek úvodní části nebyl z jejich strany 
vydařený. Naopak prakticky ihned mohl 
na 4:0 zvýšit Tuominen. I přes tento ne-
příznivý stav ovšem nepřestávali členo-
vé hostujícího sektoru fandit a starali se 
o skvělou atmosféru. V první části stojí 
z prostějovské strany za zmínku asi jen Ču-
říkovo nahození, kterým si ve dvanácté mi-
nutě vybojovali snad první buly v útočné 
třetině, a následně tvrdá Mojžíšova rána od 
modré při počínající přesilovce. O pomě-
ru sil nejlépe vypovídají střely na bránu 
20:4 pro Slavii.
Zbývajících čtyřicet minut ale přineslo 
zcela jiný obrázek. V dresech s Jestřábem 
na prsou vyjelo odlišné mužstvo. Vliv na 
tom mělo i snížení pouhých šestatřicet 

sekund po pauze, kdy se v pokračující 
početní výhodě trefil od modré po ledě 
Drtina - 3:1. Prostějovští hráči viditelně 
přidali, přitvrdili u mantinelu, dohrávali 
souboje a získávali mnohem častěji ko-
touč, díky ohlasům z tribun si navíc i přes 
snahu soupeřova tábora mohli připadat 
jako doma. 
Jestřábům se povedl efektní nástup do 
poslední části. Hned při prvním útoku 
se v tutovce ocitl Luňák, ale Hylák ho vy-
chytal, dorážející Venkrbec o fous minul. 
Následovala přesilovka, při níž nehlídaný 
Venkrbec nedokázal z brankoviště tečo-
vat puk ideálně, dočkal se až o sedm mi-
nut později. To se prostějovská sedmade-
vadesátka dočkala po Drtinově nahození 

a hosté tak podruhé v duelu využili přesi-
lovku - 3:2. Následovala hodně rozháraná 
pasáž, kdy puk rychle putoval ze strany 
na stranu, toto období uťaly dva slávis-
tické góly během pouhých šestadvaceti 
sekund. Nejprve Čermák pláchl u pravé-
ho mantinelu bekovi a předložil puk mezi 
kruhy Jiránkovi (4:2), poté Markovič 
objel Horčičkovu svatyni a uzavřel na 5:2.
Zpestření pro necelé dvě a půl tisícovky 
diváky, z nichž nezanedbatelná část fan-
dila Prostějovu, připravili po závěrečné 
siréně Dominik Volek s Žigou Pavlinem, 
kteří se pustili do menší bitky. I v tomto 
duelu slavil domácí člen a oba kohouti 
inkasovali při cestě do kabin 2+2+10 
minut.

1. zápas: Jestřábi zaspali úvod a dotahovali marněJestřábi zaspali úvod a dotahovali marně

Milan RAZÝM
– HC Slavia Praha:

„Vstup do utkání byl z naší strany skvělý 
a nakonec vyústil v naše tříbrankové ve-
dení. První třetinu jsme byli jasně lepší, 
ale bohužel jsme inkasovali hned na 
začátku druhé periody v oslabení. Pro-
stějov se tím pádem dostal do zápasu 
a zbytek utkání byl vyrovnaný. Ve třetí 
třetině jsme se potom báli o výsledek, 
ale naštěstí se nám podařilo dát čtvrtý 
a pátý gól. Za vítězství jsme rádi, ale zá-
pas nám ukázal, na čem musíme zapra-
covat. Potřebujeme především zlepšit 
přesilové hry a vyvarovat se zbytečných 
faulů.“

Jiøí VYKOUKAL
– asistent LHK Jestøábi Prostìjov:
„Vstup nebyl z naší strany dobrý. Góly 
padly po věcech, na které jsme kluky 
upozorňovali, u prvního prohrané buly 
a hráč z něj šel do brány, při druhém špat-
né střídání, před třetím nepokrytí hráči. 
Zápas jsme tak nezačali, jak jsme si před-
stavovali. Vše je to o individuálních chy-
bách, dneska jsme jich udělali víc, hlavně 
v první třetině zbytečných. V té třetí už 
se snažíte jít do tlaku a hrát ofenzivněji, 
z toho už možná pramenily chybky v zá-
věru. U čtvrtého gólu nám tam hráč pro-
skočil u mantinelu, a i když jsme se vraceli, 
tak jeden zůstal pokrytý před bránou.“

   ÚSTY    ÚSTY TRENÉR

HC SLA
JES PV 5:2

JES PV 
HC SLA 2:6

stav série: 1:0

stav série: 0:3

PRAHA Po úvodních dvou minutách 
to vypadalo velice dobře. Hokejisté 
Prostějova se za vydatné podpory 
svých fanoušků ujali v Edenu brzkého 
vedení a byli na nejlepší cestě k vyrov-
nání série. Jejich náskok měl ovšem 
pouze krátkého trvání, načež se slávis-
tům zdařil brzký obrat a domácí hráči si 
před návštěvou lehce nad dva tisíce di-
váků dokráčeli ke druhé vysoké výhře 
ve čtvrtfinálové sérii.
Od úvodního buly uběhlo jen pětadeva-
desát sekund, když se poprvé měnilo na 
světelné tabuli skóre. A k radosti početné 
a po celý zápas hlasité skupině jestřábích 
fans se tak stalo zásluhou hostí. Při rychlém 
přečíslení předal Cetkovský na levé straně 

Venkrbcovi, jenž nabil najíždějícímu Dr-
tinovi, a prostějovský brejk skončil bran-
kou na 0:1. Od tohoto momentu výrazně 
ožili domácí, připomínalo to jejich nástup 
o den dříve a odměnou jim byl téměř oka-
mžitý obrat. Přesně pět minut po první 
brance bylo srovnáno, když po přihrávce 
zpoza brány nezaváhal zkušený Mikulík 
- 1:1. A to stále ještě nebylo vše. Jestřábi 
sice přečkali úvodní oslabení a i po tomto 
druhém mači platí, že v play off neobdrželi 
ani jednu branku při přesilovce soupeře, na 
počátku třinácté minuty nicméně i tak pus-
tili domácí do vedení. Na vině byl nedůraz 
před brankou, kdy nejprve Mikulík pálil 
do tyče, aby pak k volnému kotouči dojel 
Šafránek a dorazil ho do brány - 2:1. Hosté 
mohli záhy vyrovnat. Nejprve Hylák před-
vedl dva nejisté zákroky, kdy si málem sám 
srazil puk do brány, poté se na levém kruhu 
objevil zcela volný Krejčík, ale zkušeného 
gólmana pouze nastřelil.
Vstup do prostřední části se Prostějovu na 
rozdíl od prvního mače nevydařil, takže to 
od dvaadvacáté minuty bylo už 3:1. Mohla 

za to blesková akce, kdy Šafránek vyhrál na 
levém kruhu buly, přihrál za sebe na mod-
rou a tvrdou ranou vše propálil Hraško. 
Pak už to byl hlavně boj s minimem šancí. 
Domácí hráli, co potřebovali, nikam se 
zbytečně netlačili a soustředili se hlavně 
na pečlivou defenzivu, kterou podporovali 
velkou kontrolou puku a ve srovnání s prv-

ním čtvrtfinále také minimem vyloučení. 
Zbývající dvě trefy si nechali slávisté na 
posledních dvacet minut, úplně přesně 
do rozmezí dvaapadesáté a osmapadesáté 
minuty. Nejprve povedenou akci první 
formace dotáhl do konce Maďar Vas, poté 
se v oslabení střelou do prázdné brány přes 
celé kluziště trefil Bahenský - 5:1.

2. zápas: Prost jov vedl, ale znovu dostal b ra
HC SLA
JES PV 5:1

stav série: 2:0

Jan SRDÍNKO
– asistent HC Slavia Praha:

„Jsme rádi, že jsme vyhráli i druhé utká-
ní. Vstoupili jsme totiž do něj špatně 
a dostali rychlý gól. Po něm jsme ale hráli 
dobře, a tak jsme věřili, že se nám podaří 
zápas otočit. To se nám také povedlo, 
zbytek zápasu už byl podobný jako ten 
první, utkání jsme kontrolovali a nepři-
pustili jsme žádné komplikace. Myslím, 
že všichni hráči do jednoho předvedli 
fantastický výkon, který podpořil i skvě-
lý Saša Hylák v brance.“

Kamil PØECECHTÌL
– LHK Jestøábi Prostìjov:

„Myslím si, že jsme do tohoto střetnu-
tí vstoupili lépe než včera. Hráli jsme 
disciplinovaněji, ale přesto jsme se do-
pustili hrubých chyb, za které jsme byli 
potrestaní. Slavia je zkušené mužstvo, 
které dokázalo našich chybiček využít. 
Myslím si ale, že jsme tu odehráli dva 
dobré zápasy, a pokud v tom budeme 
pokračovat a vyvarujeme se hrubých 
chyb, tak bychom mohli doma uspět. 
Série končí až po čtyřech výhrách.“

   ÚSTY    ÚSTY TRENÉR

3. zápas: Slávisté přistřihli Jestřábům křídla i potřetí Slávisté přistřihli Jestřábům křídla i potřetí 

Kamil PØECECHTÌL
– LHK Jestøábi Prostìjov:

„Utkání se trošku podobalo těm na Sla-
vii. Dneska jsme si vytvořili i poměrně 
víc šancí než v Praze, ale bohužel se 
všechny kotouče odrážejí ke slávistům, 
nastřelili jsme tyčku, Martin Novák 
byl sám před bránou. To vše za stavu 
0:1. Moc štěstí v koncovce nemáme 
a dopustili jsme se zbytečných faulů, ne-
dostali jsme ale góly ze super vypracova-
ných šancí. Na druhou stranu si musíme 
uvědomit, že Slavia hraje opravdu velice 
dobře. Má silné mužstvo a do žádných 
velkých šancí nás nepouštěla. Přesto 
kdybychom ve druhé třetině něco vyu-
žili, mohlo utkání vypadat jinak.“

Milan RAZÝM
– HC Slavia Praha:

„Chtěl bych zdůraznit, že zápas se hrál 
před parádním publikem. Očekávali 
jsme nástup domácích, že nesloží zbra-
ně, a to se potvrdilo. Vstoupili do utkání 
odhodlaně a hrál se vyrovnaný hokej. 
Bylo otázkou, kdo promění první šan-
ci. Důležité bylo, že jsme ubránili první 
oslabení a potom jsme šli do vedení. 
Náskok jsme navýšili na 3:0, kontrolo-
vali jsme to a pak jsme využili ještě dvě 
přesilovky. Až za stavu 5:0 jsme udělali 
chybu v naší přesilovce a domácím se 
podařilo snížit. Cítili šanci, takže jsme 
si museli dávat pozor až do samotného 
konce.“

   ÚSTY    ÚSTY TRENÉR

Jan SRDÍNKO
- asistent HC Slavia Praha:

„Na obou stranách podali skvělý výkon 
brankáři. V nájezdech se štěstí přiklonilo 
na naši stranu a jsme rádi, že jsme sérii 
zvládli v nejkratší možné době. Udělat 
poslední krok je hodně těžké, několikrát 
nám chybělo trochu klidu v zakonče-
ní. Ale myslím si, že jsme po celou sérii 
předvedli výborný výkon a nezbývá než 
pochválit celý náš mančaft. Dobijeme 
baterky a připravíme se na další sérii.“

   ÚSTY    TRENÉR

PRAHA Když se přibližně čtvrt 
hodiny po skončení druhého 
čtvrtfinále ohlížel prostějovský kouč 
Kamil Přecechtěl (na snímku) za 
úvodní částí play off na ledě soupeře, 
stále ještě zněly stadionem v Edenu 
jestřábí chorály. Byť hokejisté padli 
se Slavií v obou duelech, v hostu-
jícím sektoru stále ještě zůstávalo 
několik desítek fanoušků, kteří ve 
velkém povzbuzovali nejen během 
hry, ale i po závěrečné děkovačce. „Je 
to paráda to tady poslouchat,“ vyk-
ouzlili příznivci přeci jen úsměv na 
tváři zkušeného trenéra.

Samotná střetnutí mu již zejména 
po výsledkové stránce tolik radosti 
neudělala. Přesto věří, že je na čem 
stavět a že se sérii ještě podaří Jestřábům 
zvrátit. „Myslím si, že jsme tady odehráli 
dva dobré a vyrovnané zápasy. Výsled-
ky tomu sice až tak neodpovídají, ale 
vytvořili jsme si celkem dost šancí. 
Moc se to k nám ale neodráželo, neměli 
jsme tolik štěstí,“ konstatoval smutně 
prostějovský lodivod.
V úterý se jeho svěřencům podařil 
mnohem lepší vstup, když to byli 
právě Jestřábi, kdo jako první skóroval. 
Neopakoval se tak scénář ze zahajo-
vacího mače, kdy domácí vedli po dese-
ti minutách o tři branky a jejich náskok 
mohl být ještě výraznější. „Do utkání 
jsme takto chtěli vstoupit a začátek nám 
vyšel. Ale Slavia je zkušené mužstvo 
a ustála tuto těžkou chvíli. Měli jsme 
tam pak ještě jednu šanci, ale poté už 
zápas ovládla,“ ohlížel se za druhým du-
elem Kamil Přecechtěl.
V pražských dvou zápasech platilo, že 
se Jestřábům dařila oslabení a celkem 
i přesilovky, naopak velkým problémem 
jsou vhazování s přibližně třetinovou 
úspěšností. „To je pravda. Vhazování 
je celou sezónu naše slabá stránka. 
Upozorňujeme na to kluky, ale bohužel 
se nám to zatím nepodařilo nijak zlepšit. 
Natrénovat se dá všechno, ale zrovna 
buly je takové specifické, záleží i na be-
nevolenci rozhodčích a na tom, jak si 
necháte postavit soupeře,“ přiznal jeden 
z aspektů, který přispívá k tlaku soupeře.

Obsáhlé exkluzivní rozhovo-
ry nejen s těmito aktéry naj-
dete na www.vecernikpv.cz

dál Slavia

P ececht l: „Nem li 
jsme tolik št stí“

Foto: Josef Popelka

BERANI - 21.3. až 20.4. Zapracuj-
te na fyzické kondici, uvidíte, že vás 
to posílí i po psychické stránce. Kaž-
dopádně neseďte doma jako pecky, 
vždyť venku máte kromě sportovního 
vyžití možnost seznámit se s milou 
osobou. Možná se zamilujete.                                                    
BÝCI - 21.4. až 21.5. V partnerském 
soužití se objeví menší spory, takže 
logicky budete hledat možnosti, jak 
vypadnout z domu. Relax kupodivu 
najdete v práci, kde máte jedinečnou 
příležitost vyniknout. Možná vám 
partner odpustí, když donesete prémie.   
BLÍŽENCI - 22.5. až 21.6. Lidem 
okolo bude velmi vadit vaše povýšené 
chování a budou se snažit za každou 
cenu zkomplikovat váš život. Buďte 
obezřetní, protože proti přesile nemá-
te žádnou šanci. Nebylo by od věci se 
začít usmívat a vycházet s kolegy.    
RACI - 22.6. až 22.7. Tento týden si 
pořádně namastíte kapsu, vyjde vám 
kšeft století. Na druhé straně nemůže-
te očekávat štěstí v lásce. S partnerem 
se budete každý den hádat, takže lo-
gicky doma moc času nestrávíte. Flá-
my vás ale zničí.                                        

LVI - 22.7. až 22.8. Uznat svou chy-
bu a omluvit se pro vás bude celkem 
jednoduché. Ve vztazích tím může-
te zabránit budoucím problémům. 
Během víkendu prožijete milostný 
románek, který může mít vliv na celý 
váš budoucí život. Buďte ale opatrní!  
PANNY - 23.8. až 22.9. Přesně si 
spočítejte své peníze a buďte opatrní 
při jakýchkoliv investicích. Na koru-
nu sice hledět nemusíte, ale na žádné 
vyskakování to rovněž není. Nejlepší 
bude, když správu svých financí svě-
říte odpovědnějšímu partnerovi.                                        
VÁHY - 23.9. až 23.10. Setkáte se 
s enormní závistí svých kolegů. Ti 
vám budou vyčítat dobré vztahy 
s nadřízenými i vyšší výplatu. Ne-
chejte je při tom, v žádném případě 
se s nimi nepouštějte do bezvýznam-
ných debat.
ŠTÍŘI - 24.10. až 22.11. V polovině 
týdne obdržíte zprávu, která vás tak 
trochu vykolejí. Anonymní hlas vám 
oznámí nepříjemnou zprávu o prů-
švihu vašeho příbuzného. Ten bude 
čekat na jakoukoliv pomoc, takže ne-
váhejte a buďte mezi prvními. 

STŘELCI - 23.11. až 21.12. Domů 
budete chodit utahaní jako kotě, takže 
nálada bude na bodu mrazu. To nebu-
de samozřejmě příjemné pro vašeho 
partnera, který by se nejraději bavil 
a taktéž vás vytáhl do společnosti. 
Bude muset jít sám... 
KOZOROHOVÉ - 22.12. až 20.1. 
Jste až příliš tvrdohlaví, abyste změnili 
své pochybné plány. Půjdete si v těch-
to dnech svou vlastní cestou. Přestože 
vás od ní bude spousta lidí odrazovat, 
nevyslyšíte ani jednu dobře míněnou 
radu. Tvrdě narazíte. 
VODNÁŘI - 21.1. až 20.2. Nebojte 
se nahlas říct svůj názor, přestože se 
dá očekávat, že dostanete přes pusu. 
Během středy nebo čtvrtka se sice 
dostanete do konfliktu s nadřízeným, 
vzápětí ho ale přesvědčíte o své prav-
dě. A vyplatí se vám to! 
RYBY - 21.2. až 20.3. Hodně vás 
pozlobí zdraví. Nehrajte si na hrdiny, 
zůstaňte doma a vyležte nemoc. Ale-
spoň tak budete mít více času na orga-
nizování domácího programu, vždyť 
rodina si vás v poslední době příliš 
neužila. Teď to můžete napravit. 

Konstelace hvězd Prostějova
Závěr plesové sezóny v Prostějově je tady, takže máte poslední možnost vytáhnout 
svého partnera či partnerku do společnosti. Do nových šatů už ale neinvestujte, peníze 
se budou hodit na jarní úklid domácnosti. Přejeme ale dobrou zábavu!

ýýýý

Jestliže jste v časové tísni a potřebujete připravit rychlou večeři, nebo zahnat 
nečekaný hlad, pak se hodí mít vždy po ruce plechovku něčeho dobrého. Fa-
zole v tomatě či makrelu ve vlastní šťávě nabízí nejlevněji shodně Lidl a Pen-
ny market, pro tuňák Rio i hovězí ve vlastní šťávě od Hamé běžte do Kauflan-
du, nejlevnější Májku stejné značky jsme objevili v Bille a párky v konzervě 
pak v Albertu.  Přejeme dobrou chuť! 
 Průzkum proveden ve středu 2. března 2016

Naše Naše 
RESUMÉRESUMÉ

Fazole v tomatě 410 g 25,50 12,90 39,90 29,90 37,90 12,90
Hovězí ve vl. šťávě 

Hamé 400g 49,90 - 49,90 42,90 - 46,90

Májka Hamé 190g 26,50 - 23,90 24,90 24,90 24,90

Párky v konzervě 530g 65,90 - - 72,90 72,90 -

Makrela ve vl.šťávě 168g 34,90 29,90 45,90 39,90 42,90 29,90

Tuňák RIO 160g 105,90 - 99,90 89,90 99,90 -

nákupní servis 
pro váspro vás

... tentokrát ze sortimentu:... tentokrát ze sortimentu:  RYCHLOVKA K JÍDLUKA K JÍDLUKA K J DLU

AŤ JE ÚNOR NEBO BŘEZEN  AŤ JE ÚNOR NEBO BŘEZEN  NA WWW.VECERNIKPV.CZ

Z důvodu plánovaných prací na 
zařízení distribuční soustavy - 
rekonstrukcí, oprav, údržbových 
a revizních prací - bude přeruše-
na dodávka elektrické energie:

Obec: Alojzov
Dne: 21. 3. 2016 od  7:30 do 10:00 
hodin. Vypnutá oblast: Část obce 
Alojzov ve směru od č. 109 a 184 
po konec chatové oblasti s č. 86, 
151 až 93.
Dne: 21. 3. 2016 od  9:30 do 12:00 
hodin. Vypnutá oblast: Část obce 
Alojzov: celá chatová oblast na se-
veru obce (omezená čísly 147, 150, 
78, 72, 128, 186, 188, 178, a 22) 
a dále jednostranně od č. 19 po č. 49 
a dále oboustranně od č. 170 po č. 
58 (včetně chaty u vysílače).
Dne: 21. 3. 2016 od 10:00 do 14:30 
hodin. Vypnutá oblast: Část obce 
Alojzov: střed obce - jednostranně 
od č. 23 po č. 41a 56 a dále obou-
stranně od 42 a 54 po č. 108. Od č. 
141 po chaty č. 149, 148.

Obec: Konice
Dne: 21. 3. 2016 od  8:00 do 
11:00 hodin. Vypnutá oblast: 
Část města Konice: celá ulice 
Kružíkova, oboustranně ul. Hu-
sova od č. 288 a kaple po č. 651 
a garáže před hřištěm. Areál ná-
draží ČD. Průmyslový areál na 
ulici  Jiráskova 485.
Obec: Brodek u Prostějova
Dne: 23. 3. 2016 od  7:30 do 10:30 
hodin. Vypnutá oblast: část obce 
Brodek u Prostějova s ulicemi: 
Lískovec, Hřbitovní (vč. domů 
za garážemi), Havlíčkova, U Láv-
ky, Tyršova, Zámecká, Legionář-
ská po č. 278 a dům vedle č. 419. 
Oboustranně ulice Císařská od ul. 
Legionářské a č.p. 26 po č. 65 a 38 
a dále jednostranně od č. 64 po ul. 
Hřbitovní.
Dne: 23. 3. 2016 od 10:30 do 
12:30 hodin. Vypnutá oblast: 
část obce Brodek u Prostějova 
s ulicemi: Císařská od č.p. 75 a 24 
po konec obce sm. Drysice, ul. Sa-

lajky (vč. č. 315), Husova, Cihelní, 
Kroužek.
Dne: 23. 3. 2016 od 12:30 do 
14:30 hodin. Vypnutá oblast: 
část obce Brodek u Prostějova 
s ulicemi: Císařská od č.p. 75 a 24 
po konec obce sm. Drysice, ul. Sa-
lajky (vč. č. 315), Husova, Cihelní, 
Kroužek.
Obec: Olšany u Prostějova
Dne: 24. 3. 2016 od  7:30 do 
11:30 hodin. Vypnutá oblast: 
Část obce Olšany ve směru od Dr-
žovic, Studence, Třebčína, střed 
obce, ul. k pile celá, dále po č. 
122, 360, (mimo lokalitu nov. RD 
Trávníky a fa. Mürdter Dvořák), 
43, 133, celá ul. za humny, levá 
strana ul. sm Hablov od č. 233 
po č. 288,448 a souběžná ul. od 
č. 206 po č. 398 včetně školy, ná-
kupního střediska a dalších pod-
nikatelských subjektů ve vypnuté 
části. Odběratelská TS Olšany 
u Pv ZD.
 E. ON Česká republika, s.r.o.

Oznámení o přerušení dodávky elektrické energie

Krajské kolo již 19. ročníku 
soutěže odborných dovedností 
Učeň Instalatér 2016 se konalo 
na Střední škole polytechnické 
Olomouc 24. února za podpo-
ry Cechu topenářů a instalatérů 
ČR, firmy Ptáček a dalších part-
nerů.  Z Olomouckého kraje se 
soutěže zúčastnily střední školy 
z Prostějova, Olomouce, Přero-
va, Šumperku, Jeseníku a Hranic. 
Každá z uvedených škol vyslala 
do soutěže jedno dvoučlenné 
družstvo.
Soutěž byla organizována podle 
nových pravidel. Všechna krajská 
kola soutěže probíhají na jednot-
ných panelech, které zajistil Cech 
topenářů a instalatérů ČR se spo-

lupracujícími firmami. Tyto cvičné 
panely jsou převáženy na jednotlivá 
krajská kola a soutěž tak probíhá za 
zcela stejných podmínek ve všech 
krajích ČR. Odborné dovednosti 
soutěžících jsou prověřovány v rám-
ci šesti praktických témat. Soutěžící 
pracovali na zadáních samostatně 
a byli i individuálně hodnoceni. 
Podle umístění jednotlivců bylo 
na závěr sestaveno pořadí školních 
družstev. V rámci maximální objek-
tivity soutěže byli žáci hodnoceni 
nezávislou porotou odborníků. 
Mladí řemeslníci svařovali plasty, 
svařovali a ohýbali ocelové trubky, 
tvarovali a pájeli měděné trubky 
a vše montovali do konečných vý-
robků podle předložené dokumenta-

ce. Soutěžní úkoly pokračovaly mon-
táží vodovodní baterie a kompletací 
závěsného WC. Posledním úkolem 
každého soutěžícího bylo zvládnout 
test z teorie.
Pouze čtyřem žákům se podařilo se-
stavit a úspěšně odtlakovat svařenec, 
což rozhodlo o celkovém vítězství. 
Vyhodnoceni byli jak jednotlivci, tak 
družstva. V  jednotlivcích obsadili 
první a druhé místo žáci naší školy 
Vojtěch Pospíšil a Michal Grulich 
a z prvenství se radovali i v katego-
rii družstev. Tímto umístěním po-
tvrdili, že příprava žáků oboru Insta-
latér má na naší škole vysokou úroveň 
a obhájili prvenství z roku 2015. 
Poděkování si zaslouží vedoucí 
učitel odborného výcviku Vojtěch 
Jahoda a učitel odborného výcviku 
Vojtěch Rozsíval za přípravu žáků 
na soutěže a za odpovědnou práci 
při výchově nové generace řemesl-
níků v našem regionu.
Popřejme oběma žákům hodně 
štěstí v celostátním finále soutěže, 
které se koná ve dnech 20. až 22. 
dubna v rámci Mezinárodního sta-
vebního veletrhu IBF v Brně.
 Helena Chalánková, 
 ředitelka OHK v Prostějově

INFORMUJEINFORMUJE

SEMINÁØE PLÁNOVANÉ NA 1. ÈTVRTLETÍ 2016

10. března - přednáší JUDr. Jakub Dohnal, Ph.D., Mgr. Jakub Oliva 
a Mgr. Antonín Hajdušek
SMLOUVY, DOTACE A PRACOVNÍ PRÁVO AKTUÁLNĚ
11. března - přednáší Ing. Václav Benda
DPH V ROCE 2016, Kontrolní hlášení
22. března - přednáší Mgr. Radek Havran
ZÁKONÍK PRÁCE – nelegální zaměstnávání
6. dubna - přednáší Dr. Marcella Pawelka
OBCHODNĚ-PRÁVNÍ PROBLEMATIKA V NĚMECKU

Instalatéři ze „Švehlovky“
opět nejlepší v Olomouckém kraji

Pondělí 7. března 2016
www.vecernikpv.czzveme vás...26

1
6

0
3

0
4

1
1

7
0

6

  SI S CHUTÍ VLEZEMSI S CHUTÍ VLEZEM



ZNOJMO, PROSTĚJOV Nepro-
duktivnější Jestřáb loňské sezóny 
se může těšit na další velký zážitek. 
Tedy pokud bude i v té následující 
sezóně oblékat dres Znojma. Třia-
dvacetiletý rodák z Olomouce se to-
tiž po svém předvánočním příchodu 
na jih Moravy plně zabydlel v sestavě 
účastníka EBEL a pomohl mu díky 
druhému místu po základní části 
k velkému úspěchu - kvalifikaci do 
nadcházejícího ročníku Ligy mistrů.

„Je to obrovský úspěch pro celý re-
gion. Všichni z klubu mají radost 
a přáli bychom si, aby nám los přidě-
lil nějaké zvučné soupeře. Já nevím, 
kde budu, protože mám smlouvu 
v Pardubicích, nicméně bych se nebrá-
nil setrvání zde ve Znojmě, Liga mistrů 
je velké lákadlo,“ nezastíral pro Večerník 
ofenzivně laděný bek. 
V otevřené rakouské soutěži, kterou 
vedle Znojma ještě mimo jiné hra-
je italské Bolzano, slovinská Lublaň 

a maďarský Székesfehérvár má za sebou 
už třicítku startů a zatím je navýsost 
spokojen. „Soutěž je to kvalitní. Hraje 
se jiným stylem než v Česku, všude je 
plno kanadských hokejistů a ti dodávají 
velkou kvalitu všem týmům. Některé 
zápasy měly větší kvalitu než v extralize, 
hraje se rychleji a tvrději, trochu však až 
moc útočně. České týmy víc dodržují 
systém a určitou herní disciplínu, tady 
to je nahoru dolů,“ pokoušel se Roupec 
o porovnání. To mu nabídl také nedáv-
ný přátelák, v němž Orli padli s Kome-
tou Brno v poměru 1:3. „Celou dobu 
jsme útočili a řekl bych, že jsme byli lep-
ší, nicméně Kometa vyhrála a byl vidět 
ten rozdíl mezi soutěžemi. My bruslili, 
lítali jsme všude možně, oni vyčkali na 

šance, dali pár gólů, drželi si svůj systém 
a vyhráli,“ popisoval.
Nyní vinou nemoci musel vynechat 
úvodní dva duely proti Dornbir-
nu, tedy soupeři od Bodamského 
jezera poblíž hranic se Švýcarskem 
a Lichtenštejnskem. „Mimochodem 
nádherné místo na život. Naproti 
stadionu se tyčí vrcholky Alp, kra-
jina vypadá malebně a moc hezky, 
nicméně je to nejtvrdší tým ligy. 
Zranili nám ve vzájemných zápasech 
už čtyři hráče, navíc cesta trvá deset 
hodin autobusem a hraje se ob den. 
Moc si přejeme sérii vyhrát, postou-
pit a dokázat všem, že to není jen 
o penězích,“ upozornil David Rou-
pec na jeden podstatný ukazatel.

Právě Znojmo totiž disponuje 
nejméně penězi, přesto dokáže sou-
peřit se Salcburkem, za nímž stojí 
světoznámý výrobce nápojů. „Má 
rozpočet dvacet milionů euro a cel-
kově je vidět na všech klubech, že 
mají velké peníze. A proto chceme 
dokázat, že my ze Znojma s nejniž-
ším rozpočtem v lize jim to můžeme 
nandat. Už i Liga mistrů je velkým 
úspěchem, bere se to prestižně,“ těší 
bývalého hokejistu Prostějova dílčí 
úspěch. 
A tak David Roupec nyní se Zno-
jmem bojuje ve vyrovnané sérii 
EBEL proti Dornbirnu. Po včerejšku 
vedou jihomoravané 3:2 na zápasy. 
 (jim)
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rubrikyrubriky
VečerníkuVečerníku

MAJSTRŠTYK:MAJSTRŠTYK:

Dlouhých pět měsíců čekali há-
zenkáři Sokola II Prostějov na ven-
kovní druholigovou výhru, aby se 
o víkendu dočkali na půdě Velkého 
Meziříčí. A díky těmto dvěma bo-
dům poskočili již na čtvrtou pozici.

DEBAKL:DEBAKL:

Hráči Ariete Prostějov stále nejsou 
zcela ve své kůži a po nedávných 
prohrách s Kolínem a USK Praha 
nezvládli třetí z posledních pěti 
duelů. Tentokrát nestačili na desáté 
Ústí a hazardují s třetí pozicí.

ČÍSLO:ČÍSLO:

8771
V obou domácích duelech proti 
Slavii se podařilo překonat hra-
nici čtyř tisíc fanoušků a celkové 
číslo tak zejména díky pátečnímu 
mači atakovalo devítitisícovou 
mez. Víc diváků chodí jen v Budě-
jovicích.

VÝROK:VÝROK:

„NA KLUKY JSEM 
HRDÝ, TENTO 

ÚSPĚCH ŘADÍM 
HODNĚ VYSOKO.“

kouč Jestřábů KAMIL
PŘECECHTĚL po vyřazení

od Slavie Praha

KOMETA: KOMETA: 

JAN SMÉKAL
Kostelci jako týmu se sice v házen-
kářské lize zatím moc nedaří, ale 
jeho jednadvacetiletý kanonýr pro-
žívá úspěšné časy. Na jaře dal devět 
branek Bohunicím, osm Velmezu 
a teď deset Kuřimi.

Víkendový Davis Cup nabídl možná až nečekané 
drama, naštěstí však se šťastným koncem pro český 
výběr. Je sice pravdou, že německý výběr má dvoji-
ci Kohlschreiber, Zverev v elitní šedesátce žebříčku 
ATP a nejde tak o žádné nazdárky, vzhledem k po-
zici Tomáše Berdycha v elitní desítce, dua Rosol, 
Veselý kolem padesátého místa a sehranosti páru 
Berdych, Štěpánek v deblu se ale přeci jen více 
věřilo české sestavě. První den nic převratného ne-
přinesl, když zvítězily obě jedničky a platil vyrov-
naný stav 1:1, bylo však patrné, že „Berďa“ není ve 
své kůži a jen horko těžko obracel nepříznivý stav. 
To čtyřhra dopadla poměrně hladce a očekávalo 
se, že to světová sedmička zakončí bezproblémo-
vou výhrou nad Kohlschreiberem, jenže opak byl 
pravdou a po dvou ztracených setech a následné 
skreči tu byly pochybnosti, jestli to Rosol ustojí 
a nebude tu boj o záchranu. Naštěstí dokázal ovlá-
dat svou pověstnou hlavu a možná až překvapivě 
suverénně zvládl svou nelehkou úlohu a prokázal 
oprávněnost své nominace.

Nedávno jsem tu pěl ódy nad dlouhověkostí 
Jaromíra Jágra, podobné uznání si ale zaslouží 
i vládkyně rychlobruslařských oválů. Není pra-
vidlem, aby čeští sportovci vládli svému oboru 
a nechávali veškerou konkurenci daleko za svý-
mi zády, této dámě z Vysočiny se to navíc daří již 
dlouhých deset let. A lze předpokládat, že ji ra-
dost z vítězství stále ještě neomrzela a o motivaci 
má stále postaráno, čeští fanoušci se tak mohou 
těšit, že i o následujících zimách jim bude ser-
vírovat spoustu fanouškovské radosti. A možná 
k tomu přidá i nějaký velký cyklistický záblesk, 
můžeme se totiž těšit na její časovkový start pod 
pěti kruhy v brazilském Riu. Těžko její nadvládu 
přirovnávat k někomu jinému a navíc v českých 
podmínkách, kdy může kvalitně trénovat prak-
ticky jen mimo naši republiku. A navíc když tu 
oproti závodnicím z Nizozemska či Německa 
nemá tak početnou skupinu kolegyň a sparing 
partnerek pro trénování. Užívejme si tedy toho-
to úkazu, dokud ho tu máme.

Brány aktuální sezóny se prostějovským hoke-
jistům uzavřely v sobotu večer po čtvrté porážce 
v řadě od pražské Slavie a nyní začíná období vol-
na, spekulací, potvrzených přesunů a následně 
i přípravy na nový ročník. Nabízí se tedy krátké 
ohlédnutí za uplynulými měsíci, mně osobně 
utkvělo v hlavě hned několik momentů. Když 
začnu přímo u Jestřábů, tak to byla radikální pro-
měna předešlého kádru včetně změny na pozici 
hlavního kouče. Jak se následně ukázalo, byl to 
správný tah a užili jsme si tak výher nad Českými 
Budějovicemi i Slavií, velké hody proti Jihlavě, dva 
úspěšné návraty ze stavu 0:3 i nádherná derby 
s Přerovem. Na tom všem měli velký podíl i fa-
noušci, kteří vytrvale podporovali i v dobách, kdy 
se až tolik nedařilo, a dokázali si užít následných 
úspěchů. Jejich chorea byla originální, propraco-
vaná a dech beroucí, kritiku sklidilo jen to proti 
Zubrům. Stejně tak dokázali svým skandováním 
strhnout i mlčící část publika a i kvůli nim bylo ra-
dostí chodit na zimák. Tak zase v srpnu.

NENÍ TO JEN O „BERĎOVI“ FENOMÉN SÁBLÍKOVÁ JE NA CO VZPOMÍNAT

TREFA D      ČERNÉHOPROSTĚJOV Pro Jakuba Neužila (na 
snímku) to musela být zvláštní sezóna. 
V přípravě se ukázal několika skvělými 
zápasy, jenže s příchodem Luboše Hor-
čičky plnil roli dvojky a nastoupil pouze 
sporadicky. A když už dostal příležitost, 
tak mu spoluhráči příliš nepomohli 
a čísla neměl nijak dobrá. Proti Slavii 
však hodil veškeré statistiky za hlavu 
a na konci třetího i po celý čtvrtý zápas 
přiváděl soupeře až k zoufalství, když 
vychytal i zdánlivě neřešitelné situace. 
I přes porážku tak byl hlavním hrdinou 
závěrečného duelu sezóny.

 Máte za sebou premiéru od první 
minuty, jaké z ní máte dojmy?
Celý zápas se hrál bez gólu a místy to bylo 
takové opatrné. Myslím si ale, že šancí bylo 
dost na obou stranách. Škoda, že nám tam 
něco nespadlo a na nájezdy jsme prohráli.

 Kdy jste se dozvěděl, že budete chytat?
„Dneska ráno před rozbruslením. Ani mi 
to nevadilo.“ (smích)

 Ono to může brankáři někdy vadit?
„Ne, tak jsem to říct nechtěl. Myslel jsem 
to tak, že mě to nijak neovlivnilo v pří-
pravě na zápas.“

 Byl to zatím nejdůležitější zápas vaší 
kariéry?
„Asi jo. Play off první ligy jsem nikdy 
nechytal, zvláště takto významný zápas, 
kdy se rozhoduje o osudu celé sezóny.“

 Fanoušci vás opakovaně vyvolávali, 
jak jste si to užil?

„Bylo to pěkné a chci jim za to poděko-
vat. Užil jsem si to hodně dobře, něco 
takového se mi zatím nikdy nestalo.“

 Nechcete ještě trochu zapracovat na 
děkovačkách?
„Snažil jsem se to brát skromně. Luboš 
tu odchytal padesát zápasů a tým držel, 
dotáhl ho na páté místo. Myslím si, že 
by nebylo úplně rozumné tady osla-
vovat jeden zápas. Doufám, že k tomu 
budou příležitosti v budoucnu, ale z re-
spektu k Lubošovi se mi do toho moc 
nechtělo.“

 Sezóna je u konce, jaká to ale byla 
zkušenost zachytat si v play off?
„Snažil jsem se to brát jako normální 
zápas, asi největší chybou by bylo, kdy-
bych z toho dělal nějakou vědu.“

 Byl jste hodně nervózní?
Ani ne. Těšil jsem se na to, do brány jsem 
se letos moc nedostal, tak jsem si to chtěl 
užít.“

 Bral jste to prestižně i z toho důvo-
du, že jako sparťan jste nastoupil proti 
Slavii?
„Vzpomněl jsem si na doby, kdy jsme 
hrávali přáteláky a v lize jsme hodně 
nastupovali proti Slavii. Bylo to pro mě 
trochu pikantnější.“

 Letos jste toho moc neodchytal, šlo 
by to srovnat se zápasy základní části?
„Určitě play off je o něčem jiném, hraje 
se bojovněji, více se blokují střely, je to 
jiný hokej.“

 V bráně jste předváděl až gymnas-
tické kousky, máte rád tento styl?

„Ne že bych to nějak miloval, ale tím, že 
jsem nedostal gól, tak je pro brankáře 
dobré, když se přesouvá. Zákroky pak 
přijdou, štěstí se přikloní. Místy to bylo 
o štěstí, ale naštěstí pro mě to vyšlo.“

 Co jste si říkal před koncem základ-
ní hrací doby, když přišlo vyloučení?
„Příjemné to nebylo, ale snažil jsem se 
být stále koncentrovaný a nemyslet na 
to, že jsou dvě minuty do konce, nebo 
kolik.“

 Neměl jste za sebou povedené vý-
sledky, snažili se vás i spoluhráči uklid-
nit a povzbudit?
„Snažili se, ale nemyslím si, že bych měl 
dneska problém s nervozitou.“

 Takže důležité bylo zvládnout první 
minuty a pak sebevědomí rostlo?
„Je to tak. Tím, jak jsem toho tolik neod-
chytal, tak se mi s každou přibývající mi-
nutou vracela zpátky dřívější sebedůvěra 
a bylo to lepší.“

 Dostal jste nějaké rady od Luboše 
Horčičky?
„Moc rad mi neříkal, spíše trenér gólma-
nů před nájezdy. Bohužel to ale nevyšlo, 
co se dá dělat.“

 Jak byla spolupráce s panem Ode-
hnalem?
„Spolupracovalo se mi s ním výborně, 
strašně moc mě toho naučil. Během 
sezóny jsme na trénincích pracovali na 
odstranění spousty nedostatků z dřívějš-
ka a chci mu za to moc poděkovat. Dal 
mi zatím asi nejvíc ze všech hokejových 
trenérů, které jsem zažil. Výborná práce.“

 Do startu příští sezóny je ještě dale-
ko, chtěl byste tu ale zůstat?
„Mám tu opci na příští rok, budeme 
se bavit v pondělí. Chtěl bych tu zůstat 
a pokusit se chytat víc zápasů.“

 Dneska jste si o to řekl?
„Doufám, že jo.“

PROSTĚJOV Tento tah se trenérské-
mu triumvirátu Přecechtěl - Vykou-
kal - Odehnal povedl. Před čtvrtým 
duelem proti Slavii postavili do brány 
místo Luboše Horčičky o patnáct let 
mladšího Jakuba Neužila a zejména 
jeho zásluhou sehráli nejpovedeněj-
ší utkání za celou vyřazovací část. 
S více než čtyřmi tisíci fanoušky v zá-
dech nedovolili Pražanům na rozdíl 
od předešlých střetnutí gólové hody 
a souboj dvou bezchybných gólmanů 
nakonec musely rozseknout až sa-
mostatné nájezdy, tedy velká jestřábí 
bolest této sezóny. A platilo to i tento-
krát. Jediným úspěšným exekutorem 
totiž byl hostující Miloslav Čermák, 

jenž poslal svůj tým do další fáze sou-
těže. Pro Jestřáby sezona skončila...
Před závěrečným mačem celé sezóny 
nastaly v jestřábím táboře ještě další dvě 
změny, do obrany se zapojil z Hodonína 
povolaný Daniel Kolář a v útoku naopak 
scházel indisponovaný Jakub Šlahař. To 
hostující skvadra zůstala beze změny 
a od počátku byla střelecky výrazně ak-
tivnější. První část vyhrál výběr Milana 
Razýma a Jana Srdínka na střely mířící 
mezi tři tyče 13:7, ve druhé třetině to byl 
ještě výraznější poměr 22:8 a teprve v zá-
věrečných dvaceti minutách řádné hrací 
doby platil vyrovnaný poměr 14:14.
V úvodní třetině se do největších mož-
ností dostali obránci, na prostějovské 
straně Husák a na hostující Pavlin, oba 
tváří tvář muži s maskou neuspěli. Vůbec 
poprvé se tak domácím podařilo pře-
čkat úvodní část bez inkasované branky. 
To pravé Neužilovo představení ovšem 
začalo až po přestávce. Svou gymnas-
tickou sestavou chvílemi připomínal 
Věru Čáslavskou v nejslavnější éře a také 

díky této velké pohyblivosti a mrštnosti 
si dokázal poradit s veškerým nebezpe-
čím včetně dorážek, závarů i přečíslení 
tří na jednoho. To Jestřábi hrozili pouze 
sporadicky, ale stálo to za to. Jako v pří-
padě Vojty Augustina, jemuž scházel jen 
pověstný kousek, avšak Hylák byl proti. 
Na počátku třetí části to bylo výraznější 
ostřelování a menší tlak vyústil i v prostě-
jovskou přesilovku, během ní zazvonila 
na obou stranách krátce po sobě tyčka. 
Nepřišel si na něj ani Markovič, jenž už 
mohl mít pocit, že střílí do prázdné brá-
ny, stejně tak se magnet jménem Neužil 
předvedl i při dalších tutovkách Hrušky 
s Tuominenem. Domácí přestáli i vylou-
čení Kaluži čtyři minuty před koncem. 
A jelikož si žádná z ran nenašla cestu za 
Neužilova záda a stejně neproduktivní 
byli i domácí hráči, muselo se jít do pro-
dloužení. V němž už naopak byli hosté 
opatrnější a Jestřábi odvážnější. Dokládá 
to i střelecký účet 8:4 ve prospěch pros-
tějovských borců, které hnalo kupředu 
bouřlivé publikum.

Ani v dodatečné desetiminutovce nepřišlo 
rozhodnutí, došlo tak na závěrečnou vari-
antu, jak rozuzlit nerozhodné mače. Nájez-
dy započal domácí Augustin a nedal, stejně 
tak se vedlo na opačné straně Robinsono-
vi. Venkrbec se pokusil o blafák, ale nedotá-
hl ho, naopak Čermák zamířil přesně k tyči. 
Marek Drtina tak musel dát a pokusil se 
o tvrdou ránu z mezikruží, sázka na razanci 
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HOKEJOVÍ         FANOUŠCI

Na ledě se prostějovskému klubu nedařilo, o to větší uznání ovšem zaslouží lidé 
v hledišti. Na Hané opět zavládla velká hokejová horečka a již při venkovních 
zápasech si Jestřábi mohli připadat jako doma. Do Prahy se totiž vydala řada 
příznivců na dvoudenní výjezd a neúnavně podporovali své oblíbence, část 
z nich se dokonce přišla podívat i na úterní dopolední rozbruslení. Podle údajů 
z řad Fans of Prostějov si pondělní utkání nenechalo ujít 315 diváků a úterní 
205, to je na výjezd přes půl republiky úctyhodný počin. A na prostějovský zi-
mák si vždy našlo cestu přes čtyři tisíce lidí. Většina z nich se připojila ke kotli 
a vytvořila bouřlivou atmosféru, až chvílemi naskakovala husí kůže. Takové pro-
středí mohou v mnoha jiných, nejen hokejových oddílech, pouze závidět.

JESTŘÁB JESTŘÁB PODLEPODLE

   VEČERNÍKU   VEČERNÍKU

    více informací

    více ohlas
    více fotogra  í, videí
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Hokejová sezóna sice pro Jestřáby 
skončila hned ve čtvrtfinále a na-
víc již po čtyřech utkáních, přesto je 
důvod slavit. Oproti předchozímu 
ročníku nastal velký pokrok a místo 
nejistých bojů o záchranu se tu po 
dlouhých letech hrálo play off, navíc 
se do hlediště znovu ve výraznějším 
počtu vrátili diváci.
Uteklo to jako voda. Ještě poměrně 
živě si vybavuji loňské hektické léto, 
kdy se narychlo po nečekaném odcho-
du Juraje Šimbocha řešilo obsazení 
brankářské jedničky, poté přišel na 
řadu těžký úvod sezóny a body zpo-
čátku přibývaly velice poskrovnu.
Pád na dno jako při premiérovém 
ročníku po návratu do první ligy se 
ale naštěstí nekonal a v posledních 
týdnech tak mohla vypuknout nová 
vlna hokejové horečky. Nejen skal-
ní fanoušci, ale také příležitostní 
návštěvníci tak chodili na zimák 
s radostí a společně vytvářeli parád-
ní atmosféru.
Tak bouřlivé prostředí je v Prostě-
jově k vidění maximálně na boxu, 
a to ještě v hodně komornější podobě 

a navíc vinou menšího počtu účast-
níků tamější extraligy jen několikrát 
do roka, ostatní oddíly mohou jen 
tiše závidět.
Právě proto je skvělé, že se tento zim-
ní sport vrátil v našem městě na ně-
kdejší pozice a Jestřábi se zařadili na 
špici první ligy.
Při pohledu před sebe to už letos asi 
lepší být nemohlo, Kladno, Jihlava, 
Slavia i České Budějovice disponují 
obrovskou kvalitou, velkými ambice-
mi a pravděpodobně i tučnějšími roz-
počty, ocenili to i fandové. Přes čtvrt-
finálové vyřazení totiž hráče i vedení 
oddílu oslavovali jako při postupu 
a s radostí jim děkovali za nádherné 
měsíce. A při pohledu zpět je opravdu 
za co, ročník 2015/2016 se vydařil.
A mimo jiné to představuje i závazek 
do budoucna. Stále totiž platí, že 
každý ročník od příchodu Jarosla-
va Luňáka je po výsledkové stránce 
lepší a lepší. Má-li to tak pokračovat 
i nadále, můžeme se za rok těšit na 
další zkvalitnění týmu a posun do 
elitní čtyřky soutěže. Nechme se tedy 
překvapit, co přinese jaro a léto.

elektronická tužka

pro Večerník
Jiří MOŽNÝ

Jestřábům se nepodařilo při ná-
vratu do prvoligového play off 
uhrát ani jedno vítězství. Stalo 
se tak hlavně díky mizerné pro-
duktivitě, kdy kromě čtveřice 

Drtina, Venkrbec, Cetkovský 
a Luňák nikdo jiný nebodoval. 
Stejně tak ale toto číslo sym-
bolizuje i vystoupení Jakuba 
Neužila, který za pětaosmdesát 
minut hry neinkasoval ani gól 
a pokryl všech šestašedesát střel.

0

OKÉNKO 
KAPITÁNA
aneb pohledem 
Pavla Mojžíše

Momentálně určitě převládá 
zklamání, že už je po sezóně a že sé-
rie tak brzy skončila, ale na druhou 
stranu si myslím, že tato sezóna byla 
velice úspěšná. Zápasy šly rychle 
za sebou, a i když to výsledkově 
vypadalo jednoznačně, tak tomu 
tak rozhodně nebylo a všechny zá-
pasy byly vyrovnané. Bohužel jsme 
se však v celé sérii strašně nadřeli 
na góly a chybělo nám i štěstí 
v koncovce. Slavia je určitě kvalit-
ním mužstvem, nás ovšem hlavně 
v domácích zápasech sráželo 
především neproměňování šancí. 
A bez gólů se vyhrát nedá. Velk-
ou poklonu si zaslouží fanoušci, 
vytvořili nám super atmosféru jak 
na Slavii, tak hlavně doma. Moc jim 
za to děkujeme. Nyní nám ale nast-
alo volno a já ho budu trávit s ro-
dinou. Večer se vždy určitě mrknu 
na výsledky, ale nijak podrobně to 
sledovat nebudu. Můj tip na baráž 
jsou České Budějovice a Kladno, 
i když Rytíři to budou mít těžké.
 PAVEL MOJŽÍŠ, obránce
 LHK Jestřábi Prostějov

ZJISTILI
JSME ...
S přibývajícími koly a sčítající se úna-
vou přicházejí v závěru sezóny i drob-
né či větší zdravotní problémy, o nichž 
se vzhledem k důležitým bitvám 
nemluví nahlas. Platilo to i v případě 
Jestřábů, kteří neodehráli sérii se Slavií 
Praha v nejsilnějším složení. Kromě 
dlouhodobě zraněných Jiřího Vokur-
ky s Markem Zadražilem totiž vypadl 
před posledním mačem i Jakub Šla-
hař. Na vině bylo poraněné rameno, 
které by pro něj tak jako tak zname-
nalo konec sezóny, i kdyby v případě 
Prostějova trvala déle. A nebyl to zda-
leka jediný šrám. „Teď už to můžeme 
prozradit, ale Matouš Venkrbec na-
stupoval s pochroumaným kolenem, 
Dominik Rudl měl obrácené zápěstí, 
virózy postihly Lukáše Krejčíka s Do-
minikem Volkem,“ vyjmenoval jestřá-
bí asistent Jiří Vykoukal.

Jiří MOŽNÝ

Vypadli, ale mohou slavit

Jestřábi zaspali úvod a dotahovali marně

   ÚSTY 

JES PV 
HC SLA 0:1

koneèný stav série: 0:4

   ÚSTY 

Slávisté přistřihli Jestřábům křídla i potřetí 

   ÚSTY 

Kamil PØECECHTÌL
– LHK Jestøábi Prostìjov:

„V tomto zápase jsme podali bojovný 
a srdnatý výkon. Takto jsme ostatně 
hráli i v celé sezóně, navíc nás fantasticky 
podržel Kuba Neužil v brance. Rozhod-
ly až nájezdy, ve kterých měla více štěstí 
Slavia. Udělali jsme vše pro to, abychom 
sérii co nejvíc zdramatizovali, musíme 
ale také sportovně uznat kvalitu Slavie. 
Byla velice dobře připravena na boj 
o extraligu.“

   ÚSTY       ÚSTY    

Hosté po pražském výjezdu litovali velkých chyb, domácí těšilo skóre
PRAHA Do Prahy odjížděli 
prostějovští hokejisté s cílem urvat 
alespoň jedno vítězství a vracet se 
z hlavního města s jiným stavem než 0:2 
na zápasy. To se ovšem vlivem porážek 
dvou podobných porážek nepodařilo. 
Výrazně větší spokojenost tak zavládla 
na straně soupeře.

„Abych pravdu řekl, tak se nám vůbec, 
ale vůbec nepovedla první třetina. Bylo 
tam strašně moc chyb vzadu. Řekli 
jsme si, že na nás nesmí dělat brejky, oni 
nám ale všechny branky dali z brejků 
a předbrankového prostoru,“ smutnil po 
úvodním duelu Pavel Mojžíš, kapitán 
Prostějova. Po prvních dvaceti minutách 
bylo skóre 0:3, načež výkon hostující ses-
tavy se zlepšil a podařilo se přiblížit až na 
jednu branku. Víc to ovšem už nešlo. „Řekli 
jsme si, co chceme hrát, a takto bychom 
měli hrát. Jenže pak opět dozadu tři na tři, 
nepokrytý třetí hráč a gól na 4:2. Pak už 
to dopadlo, jak dopadlo,“ vracel se Mojžíš 
k závěrečnému trháku Slavie. O přestávce 
si tak starší hráči vzali slovo a promluvili 
všem do duše. „Začali jsme jezdit, víc jsme 
byli na puku, hráči zvýšili agresivitu, tak na 
ně musíme hrát,“ zmínil trojnásobný ex-

traligový šampion Jiří Cetkovský. A v čem 
tkvěl tak výrazný rozdíl, že měla navrch 
Slavia a ne Jestřábi? „Bylo vidět, že Slavia 
má ve svém kádru extraligové hráče. Oni 
jezdili a přehrávali nás, zatímco stáli, nestíh-
ali jsme. Dostali jsme tři góly po dorážkách 
od brankoviště, což se nesmí stávat! Tam 
prostě hráči nesmí být a takto odražené 
puky mít,“ vytýkal nejzkušenější plejer 
z prostějovské sestavy. Příčinu naopak 
neviděl v dlouhé přestávce od konce 
základní části, více než týdenní volno totiž 
hráčům přišlo vhod. „Asi jsme si říkali, že 
v základní části jsme je třikrát porazili a že 
to půjde úplně v klidu... Jakoby se měli bát! 
Ale takto to nefunguje, oni chtějí vyhrát, 
mají nakázáno postoupit zpátky do ex-
traligy a my abychom tu uspěli, musíme 
hrát úplně jinak,“ burcoval křídelník první 
útočné formace.
Celý výběr si naopak pochvaloval 
výraznou fanouškovskou podporu, 
vždyť do středních Čech se auto-
busem, vlakem či autem vydalo 
hned několik set příznivců. „Z mého 
pohledu úžasná věc, že se fanoušci vy-
dali dvě stě padesát kilometrů daleko 
a přijeli v takto hojném počtu,“ vy-
sekl jim poklonu Cetkovský. Ostatně 
druhý den začali Jestřábi ranním ro-

zbruslením, na které se přišla podí-
vat přibližně stovka Prostějováků. 
Nálada v jejich táboře byla bojovná 
a všichni věřili, že se poučili natolik, 
že se jim podaří navázat na dvě výhry 
z Edenu během základní části. Včera 
jsme zápas až na prvních patnáct minut 
odehráli dobře. Škoda jen, že jsme 
nedali další branky, jen já jsem tam měl 
dvě gólovky. A tím, že přišli fanoušci, 
tak nám to vlilo další energii do žil a je to 
bomba, že nás takto podporují,“ sdělil 
mimo jiné v úterý dopoledne Jakub 
Čuřík.
Odveta ovšem dopadla výsledkově ještě 
hůře než první duel, byť se Jestřábi brzy 
ujali vedení. A nejproduktivnějším hráčem 
poražených byl tak trochu překvapivě ob-
ránce Marek Drtina, jenž dvakrát skóroval 
a jednou přihrával. „Snažím se spíše pomo-
ci týmu a tyto statistiky neřeším. Hned bych 
to vyměnil za to, kdybychom odsud jeli se 
dvěma vítězstvími,“ neváhal. Slavii se totiž 
bleskově podařilo vývoj obrátit a od stavu 
2:1 už duel ovládali. „To jsou chyby, které 
se stále opakují, byly v minulém zápase 
i v tomto. Pak inkasujeme góly jako přes 
kopírák, dostali jsme devět stejných gólů. 
Hlavně jsou to nerozebraní hráči u nás 
v pásmu. Pak jsou to góly z dorážek do 

prázdné brány. Navíc jsme před bránou 
strašně hodní,“ popisoval Drtina. A také 
on se těšil na domácí bitvy a atmosféru 
zaplněného stadionu. „Doufám, že přijde 
co nejvíce lidí, protože potřebujeme pod-
poru a aby nás fanoušci hnali dopředu. 
Dneska to bylo také výborné, ale byly to zá-
pasy venku a nemohlo tu být tak početné 
publikum,“ zaznamenal nejproduktivnější 
bek Jestřábů.
Naopak ve slávistické základně vládla velká 
pohoda, stav 2:0 představoval splnění cíle 
na sto procent. „Je to pro nás super, že jsme 
doma zvládli obě dvě utkání. V Prostějově 
to bude ještě těžká série, ale vykročili jsme 
do ní správnou nohou,“ radoval se mimo 
jiné Milan Mikulík. Liboval si, že v obou 
duelech se jeho celku podařila hned úvod-
ní třetina, po níž vždy tahali za delší konec. 
„Na nás by vyšel buď Prostějov, nebo 
Přerov, oba to jsou velice těžcí soupeři. Už 
od Vánoc jsme se tady celou dobu chystali 
na play off a chtěli jsme takto začít. V play 
off to ale nikdo nevzdává, takže to bude 
bitva do posledního zápasu. Pevně věřím, 
že jsme se plně zkoncentrovali a už nás 
žádný výpadek nepotká. Šlapeme jako 
mančaft a takto musíme jít i do posledního 
zápasu,“ varoval zkušený třicátník před 
podceněním.

Jiří MOŽNÝ

4. zápas: famózní Neužil udržel nulu, přesto jde 
SN

HOKEJOVÍ           FANOUŠCI

„Užil jsem si to,“ culil se Jakub Neužil

“Luboš tu odchytal padesát zápasů 
a tým držel, dotáhl ho na páté mís-
to. Myslím si, že by nebylo úplně ro-
zumné tady oslavovat jeden zápas.

Jednadvacetiletý gólman lapil vše, inkasoval až při nájezdech

SONDA 
JIRKY

MOŽNÉHO

V měsíci březnu 2016 oslaví 80. 
narozeniny Břetislav Jurníček, 
dlouholetý hráč za oddíl ko-
pané Sokola Plumlov, kde hrál 
od roku 1945 až do roku 1970 
a který prošel všemi věkovými 
kategoriemi: žáků, dorostu, 
mužů B a mužů A.
Od roku 1971 působil Břetislav 
Jurníček celkem osmnáct 
let jako rozhodčí kopané při 
OFS Prostějov, odřídil celkem 
590 utkání, čtyři roky praco-
val v zápisové komisi při OFS 
Prostějov.
V roce 1991 se stal členem 
výboru oddílu kopané a od roku 
1993/4 pak předsedou oddílu 
kopané TJ ORESVO Plumlov, 
v níž aktivně pracoval až do roku 
2012. Ještě v roce 2013 pomáhal 
oddílu kopané TJ Otinoves.
Za svou dlouholetou činnost byl 
oceněn v rámci OFS Prostějov 
v roce 1997, 1998, 2001, 2011, 

následně obdržel pamětní 

medaili KFS Olomouc 2013, 
v roce 2006 byl v Praze dekoro-
ván čestným uznáním za rozvoj 
tělovýchovy a sportu.
Přes svoje zdravotní problémy je 
věrným členem oddílu kopané, 
pro který vykonal hodně práce. 
Za všechnu snahu a vynaložené 
úsilí mu patří poděkování nejen 
od vedení oddílu TJ SOKOL 
Plumlov, ale i od současných 
a bývalých hráčů.
S přáním zdraví do dalších 
let se připojuje také rodina, 
OFS Prostějov a samozřejmě 
i PROSTĚJOVSKÝ Večerník.

BŘEŤA SLAVÍ 80!

PROSTĚJOV Se začátkem bojů 
v druhé české nejvyšší fotbalové 
lize se nabízí poslední možnost za-
lovit v kontingentu hráčů, kteří se 
na soupisky celků z vyšší soutěže 
neprobojovali. To ovšem nebude 
případ prostějovského „eskáčka“. 
Jak Večerníku exkluzivně potvrdil 
generální sportovní manažer 
a trenér mužů František Jura, na 
žádnou „last minute“ posilu to 
nevypadá...

„Nové hráče momentálně aktivně 
nehledáme a s žádným příchodem 
už tedy nepočítáme,“ prohlásil po 
přípravném utkání s Přerovem. 
„Samozřejmě nás mrzí, že nám nevyšla 
zamýšlená posila na místě stopera. Na 
druhé straně nás na tomto postu velmi 
příjemně překvapil Machynek, který 
odehrál zimní přípravná utkání. Spolu 
se Susem a Rusem tedy máme tři 
schopné hráče, kteří mohou ve středu 
obrany nastoupit,“ dodal Jura.
Vše tedy zapadá do delší dobu prokla-
mované klubové filozofie stavět 
na vlastních odchovancích. To je 
konečně i případ brankáře Neorala 

a útočníka Machálka, kteří se vrátili do 
svého mateřského klubu, respektive 
klubu, v němž začali svou fotbalovou 
kariéru. K dispozici pro jarní části jsou 
pak i talentovaní dorostenci, kteří se 
pomalu, ale jistě zapracovávají do ká-
dru „A“-týmu. Jedním ze žolíků může 
být například Štěpán Přikryl...  (tok)

ESKÁČKO: s dalšími
posilami už se nepočítá

zjistili jsme

Ex-Jestřáb Roupec vybojoval Ligu mistrů

PROSTĚJOV Do letošního ročníku hokejové Tipsport extraligy sice výrazněji zasáhli jen tři prostějovští rodáci a od-
chovanci, o to větších týmových úspěchů se jim ovšem v základní části podařilo do- sáhnout. Antonín Honejsek vy-
měnil Kometu Brno za hradecký Mountfield a pomohl k zisku třetího místa, ještě o pozici výš se i díky Petru Kumstátovi 
umístila pražská Sparta a jasným králem dlouhodobé fáze soutěže se stali Bílí Tygři Liberec s Ondřejem Vitáskem v se-
stavě. Účastník předloňského světového šampionátu přispěl k historickému maximu v podobě 118 získaných bodů a celkem 
jednačtyřiceti vítězství ve dvaapadesáti kolech. I díky tomu se 
mohl dotknout Prezidentského poháru. Po předešlých bojích 
o záchranu se tak může těšit na play off, navíc v roli hlavního favorita.

Vitásek má pohár
               i rekordy

PROSTĚJOV DDo o leletotošnšnííV
chchovovancii,, oo toto vvětě šíšíchc
měměniil l KoKomemetutu BBrnr oo zaza
umummísístitila ppraažsskáká SSpapartrtaa
ststavvě.ě ÚÚčač stss nínn k k přřp eedede loloňsň
jejednd ačača tyyyyřiř ceetit vvítítězězststvívííí
mom hl ddotoo knknout PrPrPrPP ezeze iddddeee
o o záz chc raranuuunu sssse tak můůžeže těěěě

Jiří MOŽNÝ

Foto: www.hcbilitygri.cz
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PROSTĚJOV Teprve poslední
z celkem devíti kol přineslo odpověď na 
hádanku, kdo se stane „Přeborníkem 
města Prostějova pro rok 2015“. Až do 
samotného konce byla ve hře dvě jména 
– Petr Matoušek z Přemyslovic a Martin 
Adamčík z SK Prostějov. 
Přes naprosto stejné bodové hodnocení
i pomocná kritéria měl lepší výchozí pozici 
první jmenovaný, jemuž stačilo uhrát stejný 
bodový zisk jako jeho největšímu soupeři.
A tak se také stalo, ani jeden z nich v závěrečné 
partii nezaváhal a díky doplňkovým 
měřítkům Sonneborn a Buchholz se mohl 
radovat Matoušek.

„Na Martinově výsledku se projevila 
skutečnost, že jako sudý nasazený měl 
vícekrát černé kameny než vítěz přeboru. 
Třetí skončil hráč Rošády Prostějov Pavel 
Vaculka, který tak předstihl svého kolegu 
Vladimíra Dvořáka. Ten získal také šest 
bodů, ale měl horší pomocné hodnocení. 
Celé trio obdrželo finanční ceny a diplom,“ 
zmínil ředitel turnaje Karel Virgler.
Letošního ročníku se zúčastnilo celkem 
čtrnáct šachistů. Pouze vedoucí duo zůstalo 
neporaženo, když ztratilo jen vinou dvou 
remíz, naopak pořadí uzavírající Leoš Skládal 
jako jediný marně čekal na vítězství. A každý 
z hráčů minimálně jednou remizoval.

„Souběžně se uskutečnilo i vyhodnocení 
oddílového přeboru SK Prostějov, kde 
zvítězil Martin Adamčík před druhým 
Alešem Hradským a třetím Bohuslavem 
Trimmelem. Ten byl největším překvapením 
turnaje,“ doplnil Virgler.  (kv, jim)

Šachovým přeborníkem se stal Matoušek
Matoušek – Virgler 1:0, Kubina – Adamčík 0:1, Dvořák – Hradský 1:0, Strejček – Vaculka 0:1, Gor-
ba – Krejsa 1:0, Trimmel – Skládal 0,5:0,5, Meissel – Navrátil 0,5:0,5.

Konečná tabulka:
   1. Petr Matoušek 9 7 2 0 8,0 38,50 45,5
   2. Martin Adamčík 9 7 2 0 8,0 38,00 34,5
   3. Pavel Vaculka 9 5 2 2 6,0 25,25 46,0
   4. Vladimír Dvořák 9 5 2 2 6,0 22,00 42,5
   5. Aleš Hradský 9 3 4 2 5,0 22,00 47,0
   6. Tomáš Gorba 9 4 2 3 5,0 15,00 42,5
   7. Bohuslav Trimmel 9 3 3 3 4,5 16,25 42,5
   8. Karel Virgler 9 4 1 4 4,5 11,00 36,0
   9. Pavel Navrátil 9 2 3 4 3,5 9,00 38,0
10. Felix Kubina 9 3 1 5 3,5 8,25 35,5
11. Karel Meissel 9 1 4 4 3,0 8,5 36,0
12. David Krejsa 9 2 2 5 3,0 7,25 41,5
13. Stanislav Strejček 9 1 2 6 2,0 4,00 34,5
14. Leoš Skládal 9 0 2 7 1,0 4,00 35,0

Výsledky 9. kola Pøeboru mìsta Prostìjova 2015:Výsledky 9. kola Pøeboru mìsta Prostìjova 2015:

Petr Matoušek (vlevo) si v závěrečném 
souboji poradil i s ředitelem turnaje Karlem 
Virglerem a mohl slavit celkové prvenství. 
 Foto: archiv K. Virglera

AŤ JE ÚNOR NEBO BŘEZENAŤ JE ÚNOR NEBO BŘEZEN
NA WWW.VECERNIKPV.CZNA WWW.VECERNIKPV.CZ

SI S CHUTÍ VLEZEMSI S CHUTÍ VLEZEM

PROSTĚJOV Dlouhých třináct 
týdnů čekaly prostějovské bas-
ketbalistky na to, než si opět užijí 
radosti z druholigového vítězství. 
Stalo se tak v duelu čtvrtého kola 
finálové skupiny proti Brandý-
su nad Ladem a „oděvářky“ tak 
ukončily sérii devíti porážek, 
když se naposledy radovaly na 
konci listopadu proti Šumperku. 
Poslední únorový hrací týden tak 
pro ně skončil alespoň padesáti-
procentní úspěšností, neboť o den 
dříve nestačila pouhá pětice hrá-
ček na soupeře z Liberce.
„Marodku nám rozšířily chřipky 
a nachlazení, tak jsme některé hol-
ky ještě nechaly odpočívat, nechtěli 
jsme nic uspěchat. V sobotu nás tak 
bylo jen pět a znamenalo to velký 
hendikep, i když děvčata zabojova-
la,“ ohlížel se trenér TJ OP Prostějov 
Pavel Švécar za úvodní porážkou 
proti družstvu z Podještědí.

Úvodní poločas přitom patřil jeho 
svěřenkyním. Shodně o tři body 
vyhrály první i druhou čtvrtinu a do 
zbývajících dvaceti minut tak šli se 
šestibodovým náskokem, poté jim 
ovšem došly síly. Třetí část prohrály 
o dvanáct bodů a tu závěrečnou ještě 
výrazněji, když dosáhly jen na osm 
nastřílených bodů. „Proti celku vý-
borné kvality to bylo po tři čtvrtiny 
vyrovnané utkání, i v té poslední to 
chvíli bylo jen o dva body. Závěr už 
jsme ale fyzicky nezvládli, tříminu-
tový úsek jsme ztratili 0:10 a bylo 
rozhodnuto,“ vylíčil rozhodující mo-
menty.
Finiš navíc prostějovskému trenér-
skému štábu zkomplikovalo i vy-
faulování Terezy Frgalové, Prostějo-
vanky tak dohrávaly jen ve čtyřech 
na palubovce a hrozba předčasného 
konce visela i nad Melkovou a Hýb-
lovou, které měly po čtyřech osob-
ních chybách.

„Holkám patří dík za to, že to 
i přesto zvládly. Šanci na odpočinek 
měly jen při time outech nebo pře-
stávkách mezi čtvrtinami, navzdory 
tomu držely se soupeřem krok,“ 
ocenil Švécar.
O den později už mohl být i výsled-
kově spokojenější, s Brandýsem si 
basketbalistky vítězství vzít nene-
chaly. V tomto případě ztrácely po 
půli jediný bod, ovšem zbylé pasáže 
vyzněly v jejich prospěch a vznikla 
z toho dvouciferná výhra. „Díky 
pozici Brandýsa v tabulce jsme uva-
žovali o výhře, ale také mají silnou 
sestavu a přijely s osmi hráčkami. 
Pod naším košem dlouho kraloval 
soupeř a až po půli jsme to elimino-
vali. Po tři čtvrtiny nás však trápily 
a až pak jsme odskočili na více než 
pět bodů,“ sdělil své postřehy.
Do koncovky tak šly Prostějovan-
ky s šestnácti body k dobru a nic 
výrazného s tím neprovedl ani 

závěr. Díky pětadvaceti bodům 
v posledních deseti minutách si 
basketbalistky TJ OP dva body vzít 
nenechaly. „Jsme mladým druž-
stvem a potřebujeme dostat soupe-
ře pod tlak. Téměř celý kádr navíc 
ještě hraje extraligu juniorek, takže 
mají každý víkend zápasy. Nyní by 
se nám hodilo, aby už byly všechny 
zdravé, pak věřím, že jsme schopni 
v Liberci vyhrát,“ sdělil Pavel Švécar 
před duely na půdě Brandýsa 
a Liberce, které přijdou na řadu už 
tento víkend. A poté mezi závěreč-
nými domácími duely proti Aritmě 
Praha a Ústí nad Labem přijde na 
řadu i slavnostní chvíle, a sice prv-
ní basketbalový ples, který pořádá 
oddíl TJ OP Prostějov v sobotu 
19. března v ohrozimském kultur-
ním domě.  (jim)
Statistiky z  utkání a aktuální vý-
sledkový servis s  průběžnou tabul-
kou najdete na straně 22

Basketbalové „oděvářky“ po čtvrt roce ZNOVU VYHRÁLY

KRNOV Soutěžní sezónu 2016 za-
hájili z řad čechovických zápasníků 
ti nejmenší. Na turnaji v Krnově se 
utkaly přípravky C ročníků 2009 
a 2010 a přípravka B ročníku 2008 
a Wrestling Čechovice zastupovalo 
celkem pět dětí, domů se vrátily 
s jedním zlatem, třemi stříbrnými 
a jednou bronzovou medailí.
V přípravce C do 19 kilogramů 
nenašel přemožitele Lukáš Vávra, 

o tři kilogramy výš si parádně 
počínala jediná dívenka oddílu So-
finka Šindelářová, která skončila na 
druhém místě. Stejně úspěšný byl 
Vašek Sedlák v hmotnosti do 24 
kilogramů a bronz ve váze do 32 
kilogramů vyválčil Zdeněk Koubek.
Jediným čechovickým zástupcem 
v kategorii B byl Ondra Sekanina. 
Rval se jak lev a vyneslo mu to 
stříbrnou medaili.  (vs, jim)

Zápasnický potěr
uspěl v Krnově

OSTRAVA, PROSTĚJOV Veli-
ce úspěšně se zatím vyvíjí halové 
sezóna pro prostějovské atlety. 
Členové AC Prostějov si na ne-
dávných šampionátech Moravy 
a Slezska vybojovali celkem tři 
cenné kovy a hned čtyři z nich se 
nominovali na blížící se mistrovství 
republiky ve své věkové kategorii.
Na mistrovství Moravy a Slezska 
žactva se bojovalo v nově postavené 
hale ve Vítkovicích a ne jako dopo-
sud v Bratislavě. Konečně, oddechli 
si všichni moravští atleti. A hned při 
této premiéře vybojoval prostějov-
ský sprinterský talent Jakub Nezval 
dvě medaile. V běhu na 60 metrů 
skončil na druhém místě časem 
7,49 sekundy, což pak ještě zlepšil 
v Olomouci na 7,45 sekundy, a za-
řadil se tak mezi nejlepší žákovské 
sprintery Česka. K tomu ještě v běhu 

na 150 metrů přidal třetí časem 
18,15 sekundy, když vůbec poprvé 
běžel halovou zatáčku. Řekl si tak 
o účast na mistrovství republiky, kte-
ré se bude konat v březnu v Praze. 
Z dalších výkonů dosáhla na 60 me-
trů překážek Michaela Brančíková 
času 9,89 sekundy a Tereza Korho-
ňová 10,31 sekundy, 300 metrů bě-
žela Korhoňová za 46,09 sekundy.
Mezi muži se na stejném místě a při 
stejně hodnotné akci umístil loňský 
junior Jiří Odvářka třetí v běhu na 
60 metrů překážek ve výborném 
čase 8,28 sekundy. Patrik Albrecht 
ve skoku vysokém skončil sedmý 
výkonem 183 centimetrů. Odvářka 
si tak rovněž zajistil místo na mistrov-
ství republiky, to se v jeho kategorii 
bude konat v ostravské atletické hale. 
A mimo to si ještě zaběhl výborný čas 
v běhu na 200 metrů - 23,90 sekundy.

V juniorské kategorii doběhl Josef 
Kočí, jehož hlavním sportem je 
orientační běh, čtvrtý v běhu na 3 
000 metrů v čase 9:10,38 minuty 
a Anežka Líznerová se na osmistov-
ce umístila na šestém místě časem 
2:24,58 minuty. Oba dva se rovněž 
probojovali na mistrovství České 
republiky, které bude hostit pražská 
hala Olympu.
Mezi dorostenci zaběhla Markéta 
Vyhlídalová v rozběhu 60 metrů za 
8,51 sekundy, Martin Hladký zvládl 
200 metrů za 24,13 sekundy, Tomáš 
Havlíček překonal dvojnásobnou 
trať v čase 61,61 sekundy a na 60 
metrů překážek dosáhla Veronika 
Kuželová času 10,02 sekundy. Její 
sestra Aneta byla o dvaatřicet setin 
pomalejší a Monika Dvořáková sko-
čila do výšky 143 centimetrů.  
 (mč, jim)

KLADNO, PROSTĚJOV Vý-
znamného úspěchu dosáhl tým 
TJ Kulečník Prostějov na šam-
pionátu v Praze a Kladně, které 
se uskutečnilo v  polovině ledna. 
Z Mistrovství České republiky 
družstev v kvartách na velkých 
stolech si Hanáci odvezli bronzo-
vé medaile.
Z kvalifikace se do hlavní soutěže 
probojovalo šest nejlepších týmů 
z Čech a Moravy. Prostějovské druž-
stvo v sestavě Zdeněk Galíček, Pavel 
Domanský, Martin Dostál a Jiří Ne-
nál odehrálo v sobotu dvě čtvrtfiná-
lová utkání s Ostravou a domácím 
Kladnem. Po jedné výhře a jedné 
prohře postoupilo do semifinále 
z druhého místa. Do závěrečných 
bojů o medaile se z kladenské skupi-
ny dostal ještě domácí tým a z praž-
ské grupy Havířov a Sokol Žižkov.

V  přímém boji o medaile se daři-
lo pouze Martinu Dostálovi, takže 
Prostějov prohrál s Havířovem 2:6. 
Havířovští dokonale využili znalosti 
už vyzkoušených stolů ze čtvrtfi-
nálové skupiny. Titul Mistra České 
republiky získalo družstvo Kladna, 

které porazilo ve finále Havířov 6:2. 
Společně s Prostějovem skončil 
na třetím místě Žižkov. Nejlepších 
výkonů z prostějovského družstva 
dosahoval v turnaji Zdeněk Galíček, 
který zahrál výborný generální prů-
měr z turnaje 1,1.  (tok)

Prostějovští kulečníkáři
třetí na mistrovství republiky

Atleti získali moravské medaile
a kvalifikovali se na republiku

Úspěšný tým kulečníkářů ve složení zleva Pavel Domanský, Zdeněk Galíček, Jiří 
Nenál a Martin Dostál.  Foto: archiv TJ Kulečník Prostějov

BRNO Teplá voda pod přehra-
dou. Sezóna zimních plavců po-
malu končí a tak se konal jejich 
šampionát. Chybět u toho samo-
zřejmě nemohli ani plavci prostě-
jovského oddílu TJ Haná. A vedli 
si opět skvěle, když získali dvě 
medaile - Dana Zbořilová zlatou 
a Honza Pelíšek stříbrnou. „Zim-
ní plavání má mistrovství repub-
liky dvě. Jedno na Svratce pro 
volnostylaře, druhé pak v Praze-
-Podolí, kde se plavou prsa,“ in-
formovala Marie Trnkalová, zá-
vodnice z TJ Haná. 
Na dvaadvacáté Mistrovství České re-
publiky v zimním plavání se kvalifiko-
vali nejlepší zimní plavci v průběžném 
žebříčku. „V Brně se plave tradičně na 
Svratce přibližně kilometr po proudu 
pod přehradní hrází,“ popsala podmín-
ky Marie Trnkalová. Brněnský šampi-
onát má mezi plavci pověst tvrdé vody. 
„Plave se na otočku na trati o délce 125 
metrů. Tentokrát nám ale Brňáci z po-
řádajícího oddílu FIDES vodu i ohřáli. 

Měla 3,1 stupně a krásně hřálo i sluníč-
ko, když bylo sedm stupňů nad nulou. 
Příjemně nečekaná možnost jak si vy-
plavat výkonnostní třídu,“ usmívala se 
Trnkalová.
Nejlépe si z početné hanácké výpravy 
vedla tradičně Dana Zbořilová, která 
ve své kategorii Master A s přehledem 
zvítězila v čase 8:32,0. „Trať měřila pět 
set metrů a pro Danu se jednalo o kva-
litní přípravu na letošní světový šampi-
onát v ruském Tjumenu,“ konstatovala 
oddílová kolegyně. Ve stejné kategorii 
a na stejné distanci doplavala na šesté 
příčce Gabriela Ježková a o pozici níže 
dohmátla Daniela Němčíková. 
A i v dalších kategoriích se vešli re-
prezentanti TJ Haná do elitní desít-
ky. Mezi muži Master B (750m) byl 
osmý Otakar Ježek a desátý Milan 
Trnkal. V ženské kategorii Master B 
(500m) doplavala Marie Trnkalo-
vá na šesté příčce. Pátý pak byl mezi 
muži v Master D (250m) Bob Pácl.  
„Velmi pěkným výkonem na sto me-
trů se blýskl mezi juniory Jan Pelíšek. 

Časem 1:28,4 obsadil druhé místo a 
současně si vybojoval třetí plaveckou 
třídu, která jej opravňuje startovat na 
delších tratích v rámci specifických 
pravidel pro juniory,“ poznamenala 
Marie Trnkalová.
Souběžně s republikovým mistrov-
stvím se konaly na Svratce i závody 

Českého poháru pro závodníky, kteří 
na MČR nepostoupili. Trojice plavců 
z TJ Haná si v nich potvrdila nebo zís-
kala plavecké třídy a body do žebříč-
ku. Na 250m: Věra Kubanová a Petr 
Kubielas - II. třída, 500m: Karel Kolář 
- I. třída a 750m: Pavel Lazecký - mis-
trovská třída.   (zv)

PLZEŇ, PROSTĚJOV Hned sed-
mička prostějovských plavců se 
zúčastnila zimního mistrovství re-
publiky dorostu a dospělých, které 
se uskutečnilo v plzeňském bazénu 
již v závěru minulého roku. Do zá-
padních Čech se vydala kompletní 
domácí špička a v nabité konku-
renci se dařilo i zástupcům zdejší 
TJ, kteří dosáhli na dvě „áčková“ 
a jedno „béčkové“ finále.
Výbornými výkony se blýskl zejmé-
na Jakub Cibulka. Šesté místo ob-
sadil na 100 metrů motýlek časem 
55,29 sekundy, jen o příčku hůře se 
novým oddílovým rekordem o hod-
notě 26,39 sekundy umístil na polo-
viční znakařské distanci. K tomu ješ-
tě zůstal těsně před branami finále na 
100 metrů polohový závod (57,52 s) 
a 100 metrů znak (57,93 s). v obou 
případech obsadil devátý post.
Do dorosteneckého finále „B“ se 
z rozplaveb probojoval Adam Ci-
mrmann na 200 metrů prsa. Časem 
2:30,76 v něm obsadil konečné jede-

nácté místo. A ve druhé desítce pořa-
dí se ještě umístil již zmíněný Cibulka 
na 50 metrů motýlek a padesátce vol-
ný způsob, v nichž předvedl jedenác-
tý a šestnáctý nejhodnotnější výkon. 
Také ostatní plavci si nevedli špatně, 
dokládá to velké množství osobních 
rekordů.
Vůbec poprvé se pak na národním 
šampionátu plavaly mixové štafety. 
V kraulové štafetě na 4x50 metrů 
obsadilo prostějovské kvarteto ve slo-
žení Řehořek, Cibulka, Marciánová 
a Kadlecová výkonem 1:45,29 celko-
vé čtrnácté místo. I v polohové štafetě 
plavali velmi dobře, avšak v cíli byli 
diskvalifikováni za předčasný odskok, 
přišli tak o další pěkné umístění.
Za zmínku rovněž stojí, že v konku-
renci ročníků 1995 a 1996, kam náleží 
Kateřina Kadlecová, Kateřina Praska-
čová a Jakub Cibulka, se za Prostějov 
představili rovněž o čtyři roky mladší 
Gabriela Dosoudilová a duo Eva Mar-
ciánová, Lukáš Řehořek, které se naro-
dilo až v roce 2001.  (jim)

Plavci vybojovali čtyři „desítky“ Zimní plavci na MČR: Hanáci uspěli na Svratce

Kompletní výprava TJ Haná Prostějov na republikovém šampionátu v Brně.   
 Foto: Dalimil Marek



PROSTĚJOV Uspokojí, ale ne-
nadchne. Tahákem sobotního 
programu zimní přípravy fot-
balistů na prostějovské umělce 
byl souboj Určic s Plumlovem. 
Vzhledem k okleštěným sestavám 
a náročnému přípravnému drilu 
se však nijak zázračný fotbal ne-
hrál. O třídu hrající Určice splnily 
výsledkem 3:1 povinnost, ale je-

jich kouč Radek Tomšic rozhodně 
klidným spánkem před blížícím 
se jarním startem spát nemůže...

Plumlovští se proti favorizovanému 
soupeři představili v solidním světle. 
Určice měly sice míč více na kopačkách, 
ale dobře organizovaná hra protivní-
ka jim činila určité potíže. Do šancí se 
dostávaly sporadicky a Plumlov držel 
dlouho bezbrankový stav. Ten změnil 
až krátce před poločasem Plajner. Po-
stupem doby se začala projevovat lepší 
fyzická kondice Určic a výsledkem byla 
druhá branka Vaňka. Po prostřídání 

však plumlovští využili nepřesnosti 
ve hře soupeře a dokázali snížit svým 
kanonýrem Hladkým. Konečnou po-
dobu výsledku dal Patrik Zapletal, jenž 
si vzal k srdci poločasový ‚fén‘ kouče 
Tomšice a výrazně se zlepšil. 
Generálka na start krajského pře-
boru se odehraje již příští víkend. 
Určice nastoupí na hřišti Morkovic 
v sobotu 12. března. Plumlov zahá-
jí I.A třídu až o čtrnáct dní později. 
Příštím soupeřem mu bude v ne-
děli 13. března Protivanov, hrát se 
bude na SCM od 16:00 hodin.  (zv)
 Statistiky z utkání 
 najdete na straně 22
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Brodek nestaèil
na Pøemky

Konice (jim) – Porážkou 1:2 po 
nerozhodném poločase 1:1 skonči-
la zápasová premiéra v tomto kalen-
dářním roce pro fotbalisty Brodku 
u Konice. Soupeřem jim byl účast-
ník okresního přeboru z Přemyslo-
vic a radovat se tak mohl tým hrající 
o patro výš.
„Kvůli chřipce jsme nastou-
pili bez tří hráčů základní se-
stavy, možnost tak dostali 
ostatní. Výkonem mě kluci ne-
zklamali, byli víc než vyrovnaným 
soupeřem. Splnili, co jsem chtěl, 
a s hrou mohu být spokojen, pou-
ze se nám nedařilo proměňovat 
šance,“ ohlížel se spokojený kouč 
Brodku Vladislav Frňka.
Jeho svěřenci se po týdnech běhání 
poprvé setkali s míčem a bylo to 
znát, i proto nepřikládal výsledku 
žádnou výraznější roli a všímal si 
hlavně herního projevu. „Výsledek 
mě sice nemůže těšit, z prohry ale 
nejsem rozhozen. Je to příprava 
a mimo jiné jsme nedali penaltu,“ 
dodal zkušený trenér.

Pikantní derby
Konice (zv) – Zajímavý přípravný 
duel se odehraje v sobotu 12. břez-
na na konické umělce. Nastoupí 
proti sobě domácí Sokol a neda-
leký Jesenec. Přestože se jedná jen 
o přípravný zápas, určitý náboj 
rozhodně chybět nebude. Zvláště 
sestava Jesence se totiž jen hemží 
konickými odchovanci a souboj 
s  mateřským klubem je pro kaž-
dého fotbalistu vždy dostatečně 
motivující. Od 14:00 hodin to vy-
pukne! 

Extrenéøi proti sobì
Prostějov (zv) – Z  širokého pro-
gramu přípravných duelů na uměl-
ce SCM zaujme hned na první 
pohled sobotní střet Čechovic 
s  Kostelcem. Na lavičkách obou 
mužstev totiž stojí kormidelníci, 
kteří v minulosti vedli právě týmy 
sobotních soupeřů. Jaroslav Kli-
meš ještě na jaře působil v Čecho-
vicích, Evža Kučera naopak právě 
v  Kostelci svou trenérskou dráhu 
zahájil. Utkání se hraje 12. 3. od 
16:00 hodin.

Milost rebelovi
Kralice (zv) – Při návštěvě utkání 
Kralic s prostějovskou Hanou za-
ujal na první pohled gólman FC. 
Mezi třemi tyčemi se nemrskal 
nikdo jiný než David Krejčí, který 
měl ale podle nedávných slov tre-
néra Ivo Gottwalda skončit. Zku-
šený kralický lodivod však celou 
kauzu nechtěl rozpitvávat. „David 
je prvotřídní brankář, jenž patří 
k  nejlepším na úrovni krajského 
přeboru. Získali jsme ale i Kos-
telku z Vyškova a tak se budou na 
jaře pravidelně střídat. Dovolit si 
luxus jít do jara s  jedním gólma-
nem, jsme nemohli,“ culil se Ivo 
Gottwald.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

V probíhající zimní přípravě asi není 
trenéru Františku Jurovi souzeno 
mít k dispozici kompletní sestavu. 
Jestliže minule nebyl v optimálním 
zdravotním rozpoložení Neoral, ten-
tokrát ke střídačce viditelně dokul-
hal Kofroň, mající potíže s kolenem. 
Část utkání si tedy odchytal gól-
man starších dorostenců Konečný. 
V poli byla situace přece jen veselej-
ší, respektive mohli nastoupit právě 
ti, kteří toho zatím moc nenahráli. 
K nové stoperské dvojici Sus - Ma-
chynek se do obrany postavil Pančo-
chář, Rus se posunul nalevo. Krajní 
záložníky obstarali jmenovci Machál-
kové, což zvýšilo možnosti ofenzivy.
Divizní soupeř z Přerova v sobotním 
dopoledni svého bývalého brankáře 

příliš neohrozil. Výjimkou byla situa-
ce po zaváhání stoperské dvojice, kdy 
Neoral na hranici šestnáctky vytáhl 
všechny své centimetry a vyškrábl po-
kus o lob mimo prostor ohraničený 
třemi tyčemi. Na konci úvodní dvace-
timinutovky nejprve Nekuda našel ve 
vápně Fládra, ten byl ale příliš z úhlu, 
aby ohrozil soupeřovu branku, navíc 
byl zastaven lehce sporným zákro-
kem. Vzápětí si Nekuda potáhl míč po 
pravé straně a přízemní střelou trefil 
přesně ke vzdálenější tyčce přerovské 
branky - 0:1. Vzápětí se pokusil tento 
střelec vyřešit situaci lobem, kdy jej 
za obranou našel Zelenka, tentokrát 
ovšem úspěšný nebyl. Po necelé půl-
hodince si účastník MSFL vypraco-
val dva rohové kopy, v nichž měl hlav-
ní slovo Sus. Nejprve nebezpečně 
hlavičkoval, poté pohotově dorazil 
do branky Machynkovu střelu - 0:2. 
Druhou prostějovskou branku tak 
zařídila dvojice stoperů! Do konce 
poločasu ještě Fládr nabídl slušnou 
šanci Nekudovi a Pančochář mířil ze 
střední vzdálenosti těsně vedle tyče. 

Po krátké pauze přišla zdařilá kom-
binační akce, do níž se zapojil vystří-
davší Koudelka. Právě jeho „rozjel“ 
na pravé straně Fládr a „Koudyho“ 
centr do šestnáctky pohotově uklidil 
do branky Tomáš Machálek - 0:3. 
Hráči Přerova se do vyložené gólo-
vé příležitosti nedostali. Jediný gól 
přišel po standardní situaci: přímý 
kop rozehrál Václavíček, umístěnou 
střelu pod břevno Neoral s obtíže-
mi vyrazil, ale míč zleva vrátil do 
branky Kyselák - 1:3. Ve zbývajícím 
průběhu zápasu nastřelil ještě Sus po 
dalším rohu břevno, skóre se však už 
nezměnilo.
„Byl to z naší strany vydařený zápas, 
proti bývalým spoluhráčům se mi 
chytalo dobře, jen škoda toho gólu 
po předchozím náročném zákroku. 
Pokud bychom si podobný výkon 
přenesli do mistrovských zápasů, 
máme určitě na čem stavět. Výsled-
ky Přerova v přípravě jsem sledoval, 
třetiligové soupeře notně potrápili, 
dnes to možná i z jejich strany bylo 
specifické utkání,“ podělil se s Večer-
níkem o pocity z duelu s bývalým 
týmem brankář Dominik Neoral. 
A jak se cítil ve svém prvním zim-
ním přípravném utkání Martin Sus? 

„Především jsem rád, že jsem utkání 
vůbec dohrál. Achillovka se ale zdá 
být v pořádku, injekce snad pomoh-
la. Gól a nastřelené břevno dodá jistě 
pozitivní energii. Pokud budeme 
hrát v obraně u sebe a organizovaně, 
neměli bychom mít vážnější pro-
blémy, pak už jen Karel musí střílet 
ty góly,“ špičkoval zkušený stoper 

Kroupu, svého spoluhráče pocháze-
jící z jihomoravské metropole.
Generálku na jarní sezónu sehraje 
1.SK Prostějov v Hulíně, tedy s tý-
mem, s nímž už má odehrány obě 
utkání. Hrát se bude v sobotu od 
15:00 hodin.
 Statistiky z utkání najdete
 na straně 22
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František JURA -1.SK Prostějov
„Zejména v prvním poločase se objevily pasáže, s nimiž jsem byl spokojen, 
předváděli jsme hru, kterou po hráčích chceme. Nekuda šel navíc dvakrát na 
gólmana, takže poločasový rozdíl mohl být výraznější. Hra je zatím celkově 
hodně klopotná a upracovaná, to je základ naší práce do posledních dvou 
týdnů před startem soutěže.“

Hodnocení trenéra

Radek TOMŠIC - Sokol Určice
„S ohledem na předcházející soupeře a tím dané naše vysoké a vcelku jedno-
duché výhry, jsme v týdnu zapracovali na fyzičce. Zvláště páteční trénink byl 
výživný. Bylo vidět, že trochu kluci tahají nohy. Hlavně úvod byl malátnější, 
chyběl nám i Dominik Bokůvka. Výhru beru, šli jsme do utkání po zátěži 
a nebylo to špatné.“

Petr KIŠKA - Plumlov
„Nemohu říkat, že jsem to ještě nezažil, protože trénuji teprve prvním 
rokem. V kádru je nás ale osmnáct, už před zápasem je nás pět zraněných, 
nějak to poskládáme a při rozcvičení se zraní klíčový stoper a v průběhu ut-
kání další dva... Pak je pro nás utkání spíše kondičním tréninkem, protože 
nám to moc nedá. Prohráli jsme, takže spokojený být nemůžu. Určice jsou 
sice o soutěž výš, ale já myslel, že je potrápíme víc. Špatně jsme řešili hlavně 
naše útočné situace před jejich bránou.“

Hodnocení trenéra

„Mám!“ Zakřičel brankář Neoral a míč odklidil po standardní situaci do bezpečí 
před bývalými spoluhráči. Foto: Tomáš Kaláb

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

FOTOGALERIE
klikni na

www.vecernikpv.cz

LIPNÍK NAD BEČVOU No konečně! To zvolání nepatří k samotné-
mu výsledku, pár výher si už v přípravě prostějovští fotbalisté při-
psali. Vztahuje se k pilíři obrany Martinu Susovi, který nastoupil po 
vleklém zranění k prvnímu zimnímu přípravnému utkání. S chutí 
se zapojil i do standardních situací, napodruhé se mu povedlo vsí-
tit branku ve spolupráci s kolegou na stoperu Machynkem. Jednu 
ze svých příležitostí využil také Nekuda, třetí branku do téměř od-
kryté sítě zařídil Tomáš Machálek. Generálku na sezónu sehraje 
eskáčko tuto sobotu v Hulíně..

* fotbalové přípravy * fotbalové přípravy * fotbalové přípravy *

Proti Přerovu zařizovali góly uzdravení matadoři

Určice přetlačily Plumlov, hitparáda to ale nebyla...
Zdeněk VYSLOUŽIL

OLOMOUC Fotbalisté Čechovic 
se dočkali prvního přípravného ví-
tězství. Na umělé trávě v  Holici se 
radovali z jednobrankového triumfu 
s Hlubočkami. Šťastným střelcem byl 
kanonýr Luděk Jahl, jenž naskočil na 
posledních pět minut.

TJ Sokol Èechovice
FK Hluboèky

1:0 (0:0)
Branka: 89. Jahl.
Sestava Čechovic: Zapletal (46. 
D. Klimeš) – Jano, Pospíšil (75. Kl-
váček), Vlach, Kupka (46. Šmíd) 
– Chmelík (46. Grepl), Frys, Ně-
meček – Kolečkář, Novák (85. Jahl) 
– Hodulák (46. Hanák). Trenér: 
Evžen Kučera.  (zv)
 více na www.vecernikpv.cz  

Čechovice vysvobodil Jahl!

PROSTĚJOV Podruhé za pět! 
Kosteleckým fotbalistům to za-
tím v  přípravě pálí. Také ve svém 
druhém vystoupení nasázeli 
soupeři pět branek, ale tentokrát 
to stačilo na výhru, protože útočně 
bezzubé Olšany gólovou radost 
neprožily. Hattrickem se blýskl 
Michal Lužný, druhý snajper Da-
vid Preisler vyšel naprázdno…

FC Kostelec n. H. 
TJ Sokol Olšany

5:0 (3:0)

Branky: Lužný 3, Vyhlídal, Móri 
z penalty
Rozhodčí: Milar. Diváků: 20.

Sestavy – Kostelec: L. Menšík – Syn-
ek, Cyhtil, Baláš, Chocholáč – Vyhlídal, 
Móri, Vařeka – Muzikant – Lužný, 
Preisler. Střídali: Grepl, Zatloukal, 
Navrátil. Trenér: Jaroslav Klimeš.
Olšany: Brhel – Hloušek, Hošák, 
Miška, Prosker – Antoníček, Hemer-
ka, Svoboda, Rokyta – Mazal, Pospíšil. 
Střídal: Hansl. Trenér: Petr Navrátil.
V duelu Kostelce s Olšany bylo hned 
od prvních minut jasně znát, který tým 
hraje vyšší třídu. Kostelečtí si neus-
tálým pohybem a aktivním napadáním 
vynutili převahu, kterou dokázali 
vyjádřit i brankově. Jednoznačná režie 
duelu skončila očekávanou výhrou 
Kostelce rozdílem pěti branek. 

Mnohem obtížnější test však čeká na 
kostelecké v dalším duelu, kdy se v so-
botu 12. března popasují od 16:00 ho-
din s Čechovicemi. 
Olšanští si pak možná zahrají na pří-
rodním trávníku. Jsou dohodnuti s Kře-
tínskou rezervou v podobě Koválovic na 
sobotním datu od 15:00 hodin. 

Pohledem trenérů:
Jaroslav Klimeš (Kostelec): „Zápas 
byl vyvrcholením našeho třídenního 
soustředění, kdy jsme trénovali 
dvoufázově. Bylo jasné, že kluci bu-
dou trochu tahat nohy. Já jsem spo-
kojený s  jejich přístupem i plněním 
úkolů. Poctivě se vraceli a dodrželi 
stanovenou taktiku. Samozřejmě 

že tam byla hluchá místa, ale to je 
logické. Soupeř neměl takovou kvali-
tu, ale já se soustředil na svůj tým. 
Teď nás čekají Čechovice, které by 
mi měly ukázat mnohem víc. Zatím 
mám ale z mužstva dobrý dojem.“
Petr Navrátil (Olšany): „Utkání 
proběhlo podle očekávání. Kostelec měl 
více ze hry a byl lepším týmem. Je vidět, 
že I.B třída je někde jinde. Já si chtěl zah-
rát se silnějším soupeřem, aby si kluci 
hrábli na dno. Takový zápas je rozhodně 
lepší než nějaký trénink. Ohledně posil je 
stále všechno v jednání. Vedení je s mými 
požadavky obeznámeno a věřím, že 
se do 6. dubna nějaké hráče podaří do 
Olšan přivést.“     (zv)

Kostelec splnil normu Olšany schytaly pětku

Foto: Zdeněk Vysloužil

KONICE Jesenečtí fotbalisté se 
pilně připravují na jarní část I.B 
třídy. O předminulém víkendu 
absolvovali třídenní soustředění 
v Jaroměřicích, v jehož rámci seh-
ráli utkání s Moravskou Třebovou. 
„Dostali jsme šestku. Byl vidět ro-
zdíl v rychlosti, agresivitě. Já jsem 
ale za takový test rád,“ komen-
toval Petr Tichý, hlavní kouč Jes-
ence. V sobotu pak jeho svěřenci 
rozstříleli outsidera z Drahanovic 
poměrem 6:1.

SK Jesenec
Sokol Drahanovice

6:1 (2:1)

Branky Jesence: M. Navrátil 3, P. 
Tichý, Zajíček, Kořenovský.

Sestava Jesence: J. Navrátil – 
Horák, Ullmann, Motl, Laštůvka 
– Kořenovský, P. Tichý, Čížek, 
Zajíček – M. Navrátil, J. Tichý. 
Střídal: Burian. Trenér: Petr 
Tichý.
„Soupeř hraje třetí třídu a bylo 
to znát. Já jsem ale chtěl hrát 
s  Drahanovicemi záměrně, aby-
chom si mohli vyzkoušet některé 
věci. Byli jsme lepší po všech 
stránkách. Rozdíl ve skóre mohl 
být daleko větší, mohli jsme ale 
i více branek dostat, protože se 
prakticky nebránilo,“ komentoval 
vysokou výhru Petr Tichý a dodal: 
„Výživnější prověrka nás čeká 
v  sobotu. Hrajeme proti Konici!“   
 (zv)

Jesenec s magickými šestkami
PROSTĚJOV Okresní lídr odpa-
dl. Zhruba padesát minut se na 
umělce SCM odehrávala rovno-
cenná partie. Účastník krajského 
přeboru z Kralic si k předposlední 
přípravě pozval vedoucí tým okre-
su Hanou. Optická převaha papí-
rového favorita byla korunována 
brankou z penalty. Brankostroj se 
rozjel až ve druhé půli, kdy unavení 
Hanáci na soupeře fyzicky nestačili 
a inkasovali dalších pět branek.

FC Kralice na Hané 
TJ Haná Prostìjov

6:0 (1:0)

Branky: Kováč 2, Lexa 2, Nečas, 
Hlačík. 
Rozhodčí: Němec. Diváků: 25.

Sestavy – Kralice: Krejčí (46. Kos-
telka) – Novotný, Dočkal, Hlačík, 
Ličman – Horvát, Surala, Martinka, 
Lehký – Nečas, Kováč. Střídal: Lexa. 
Trenér: Ivo Gottwald.
Haná: Hlávka – Jančiar, Ohlídal, Čer-
mák, M. Trnavský – M. Kolář, Kru-
pička, Kaprál, Vyskočil – Strouhal, P. 
Trnavský. Střídali: D. Kolář, Levinský, 
Křížek. Hrající trenér: Martin Kolář.  
Rozdíl ve fázi přípravy se zvláště 
v prvním poločase na hřišti příliš ne-
projevil. Haná trénující prakticky tý-
den se ve své jarní premiéře ukázala 
v solidním světle. Kraličtí sice ovlá-
dali střed pole, na zkušenou obranu 
soupeře však recept najít nedokázali. 
Na nohy je postavila až proměněná 
penalta Nečasem a následně viditel-

ný kyslíkový dluh některých plejerů 
Hané. Nakonec se skóre zastavilo 
na číslovce šest, což odpovídá pro-
padům vyčerpané obrany zelenobí-
lých. 
Kraličtí, kterým začíná soutěž již 
o přespříštím víkendu, si pozvali na 
generálku Brodek u Přerova. „Chtěli 
bychom hrát na přírodní trávě, vypa-
dá to na Biskupice. Termín ještě ne-
vím buď v sobotu odpoledne, nebo 
v neděli dopoledne,“ informoval Ivo 
Gottwald. 
Haná se vydá k  dalšímu duelu do 
Chropyně, kde se popasuje s Troub-
kami. Utkání se hraje v  sobotu 12. 
března od 17:00 hodin.    (zv) 
 ohlasy obou trenérů
 najdete na www.vecernikpv.cz

Kralice daly prostějovské Hané šestku
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1. Vícov 5 5 0 0 16:5 15
2. Ptení 5 4 0 0 12:5 14
3. Bedihošť 5 3 0 0 20:11 13
4. Brodek u K. 6 3 0 2 12:5 12
5. Nezamyslice „B“ 7 3 0 3 11:14 11
6. Výšovice 6 2 0 2 19:13 10
7. Protivanov „B“ 6 3 0 3 24:9 9
8. Tištín 5 2 0 2 8:9 8
9. Dobromilice 5 2 0 3 13:8 7
10. Kostelec „B“ 5 2 0 3 9:11 6
11. Čechy p. K. 5 1 0 3 13:16 5
12. Kladky 6 0 0 4 6:15 4

TABULKA DOMA:
1. Ptení 6 5 0 1 14:9 14
2. Tištín 6 3 0 3 16:13 10
3. Vícov 6 3 0 3 9:8 10
4. Brodek u K. 5 3 0 2 16:9 9
5. Kostelec „B“ 6 2 0 4 11:9 9
6. Bedihošť 6 3 0 3 16:21 9
7. Protivanov „B“ 5 2 0 3 6:12 7
8. Výšovice 5 1 0 4 9:10 6
9. Čechy p. K. 6 2 0 4 6:17 5
10. Nezamyslice „B“ 4 1 0 3 4:15 4
11. Dobromilice 6 0 0 6 5:15 1
12. Kladky 5 0 0 5 9:25 0

TABULKA VENKU:

navštivte stále více oblíbenější inter  netové stránky www.vecernikpv.cz

15 – Petr Bross, 9 – Tomáš Mirga (oba Bedihošť), 8 – Hubert Burget (Brodek u Konice), 
7 – David Bosák (Tištín), Jaroslav Trnečka (Vícov), Radek Burget (Brodek u Konice), 6 
– Radomír Štěpánek (Vícov), 5 – Tomáš Křeček (Kladky), Jan Václavík (Dobromilice), 
Martin Wita (Čechy pod Kosířem), Tomáš Nevrla (Ptení).

Nejlepší støelciNejlepší støelci

III. tøídy OFS Prostìjov:III. tøídy OFS Prostìjov:JAK DOPADL FOTBALOVÝ PODZIM? okénko do
III. TØÍDY OFS PROSTÌJOVaneb

ÌJOV

Období od začátku srpna až do poloviny listopadu loňského roku 
patřilo i na Prostějovsku úvodní fázi fotbalové sezóny 2015/2016. 
Příznivé klimatické podmínky umožnily během víkendů a pár 
vložených střed odehrát prakticky všechna naplánovaná střetnutí 
bez komplikací, událo se jen několik kontumací či odkladů na 
konec zimní přestávky. Všichni zainteresovaní v tomto kolek-
tivním sportu tak nyní prožívají přestávku, než se okresní, krajské 
i ještě vyšší soutěže opět rozjedou, byť už nyní běží zimní příprava 
na plné obrátky. Tento čas ale mohou věnovat nejen chystání se 
na zbytek ročníku, nýbrž také čtení PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku. 
Pokračujeme totiž v podrobnějším rozboru a připomenutí toho, 
co se během první poloviny sezony na trávnících od třetí ligy 
dospělých a až po nejnižší okresní fotbalové soutěže událo. 
Po úvodním ohlédnutí za vystoupeními mužů, žen i mládeže jsme 
již stihli zmapovat cestu 1.SK Prostějov Moravskoslezskou fot-
balovou ligou a poté jsme přesunuli svou pozornost na soutěže 
Olomouckého kraje. V nich jsme jako první zabrousili do krajského 
přeboru, poté jsme ve dvou dílech nahlédli pod pokličku obou 
skupin I.A třídy, následně přišla řada na „A“ i „B“ skupinu I.B třídy, 
aby se naše exkurze záhy dostala na půdu okresních soutěží. Zde 
jsme se nejprve ve dvou vydáních věnovali průběhu II. třídy, nyní 
servírujeme sumář III. třídy. Minulý týden to byly tabulky, pohled 
na střelecké účty, tradiční náhled redakce i trenérské názory z lepší 
části III. třídy, nyní se dostává na zbylé účastníky druhé nejvyšší 
okresní soutěže dospělých. Pomalu se již ovšem mohou těšit 
i účastníci IV. třídy OFS Prostějov, už příště zdvihneme i jejich oponu. 
A než odstartuje jarní část, stihneme i zrekapitulovat vystoupení 
dívek Kostelce na Hané a Mostkovic.

Texty připravili: Jiří Možný a Zdeněk Vysloužil. Foto: archív Večerníku a oddílů; Zdroj: www.is.fotbal.cz a www.vysledky.lidovky.cz

III. TØÍDA OFS
Mužstvo Z V R P S B

1. FC Ptení 11 10 0 1 26:14 28
2. TJ Sokol Vícov 11 8 0 3 25:13 25
3. Sokol Bedihošť 11 8 0 3 36:32 22
4. TJ Jiskra Brodek u Konice 11 7 0 4 28:14 21
5. TJ Sokol Tištín 11 6 0 5 24:22 18
6. SK Protivanov „B“ 11 5 0 6 30:21 16
7. FK Výšovice 11 5 0 6 28:23 16
8. TJ FC Kostelec na Hané „B“ 11 4 0 7 20:20 15
9. TJ Haná Nezamyslice „B“ 11 5 0 6 15:29 15

10. Čechy pod Kosířem 11 4 0 7 19:33 10
11. FC Dobromilice 11 2 0 9 18:23 8
12. TJ Sokol Kladky 11 2 0 9 15:40 4

JSME JEDNA
RODINA

Řekni svým přátelům,
že už jsi taky s náma

Doporuč, sdílej
a dej like na

www.facebook.com/vecernikpv

StøelciStøelci
 regionálních regionálních

 zástupcù: zástupcù:

FC PTENÍ:
5 – Tomáš Nevrla, 4 – Oldřich Do-
spiva, Martin Hon, 3 – Jan Sekanina, 
Lukáš Holinka, 2 – Lubomír Jergl, 
1 – Jaromít Vyroubal, Martin Musil, 
Jiří Hrabal, Martin Horák, Vlastimil 
Šmída.

TJ SOKOL VÍCOV:
7 – Jaroslav Trnečka, 6 – Radomír 
Štěpánek, 3 – Tomáš Humpolíček, 
Jakub Bartlík, 2 – Jakub Rozsíval, 1 
– David Bartoš, Miroslav Ovčáček, 
Lukáš Dostál.

SOKOL BEDIHOŠŤ:
15 – Petr Bross, 9 – Tomáš Mirga, 
4 - Viliem Hangurbadžo, Michal 
Kučera, 2 – Martin Musil, 1 – David 
Fojtík, Jaroslav Hangurbadžo.

TJ JISKRA BRODEK U KONICE:
8 – Hubert Burget, 7 – Radek Bur-
get, 3 – Jan Adámek, Martin Vlček, 
2 – Pavel Hloušek, 1 – Jan Burget, 
Tomáš Grepl, Vincenc Hauer, Jiří 
Dostál, Miroslav Zapletal.

TJ SOKOL TIŠTÍN:
7 – David Bosák, 4 – Martin Brázda, 
Vlastimil Kyselák, 2 – Jan Štvrtecký, 
1 – Milan Sipěna, Ondřej Rehák, 
Pavel Hýsek, Josef Slavík, Jindřich 
Hanák, Jiří Koutský.

SK PROTIVANOV „B“:
6 – Ladislav Vaněk, 5 – Karel Nejed-
lý, 4 – Ondrej Milar, 3 – Vít Nejedlý, 
Daniel Nejedlý, Antonín Dvořák, 
2 – Patrik Musil, Zdeněk Pospíšil, 1 
– Tomáš Mudroch, Lukáš Svoboda.

FK VÝŠOVICE:
3 – Dominik Dostalík, Kristián 
Koukal, Zdeněk Fildán, Luděk Ol-
bert, Josef Dostál, 2 – Michal Obruč-
ník, Jiří Škop, Filip Okleštěk, Lukáš 
Ryšánek, 1 – Jan Křivinka, Michal 
Okleštěk, Martin Kozdas, Battseren 
Baterdene, Jakub Danko.

TJ FC KOSTELEC NA HANÉ „B“:
4 – Petr Merta, Jan Skalník, 1 – Ra-
dim Muzikant, Radek Doležel, Jan 
Vyskočil, Miroslav Parák, Jakub Lu-
kášek, Jakub Zatloukal, Adam Cho-
choláč, Jiří Drčka, Pavel Novotný, 
Martin Kastner, Aleš Móri.

TJ HANÁ NEZAMYSLICE „B“:
3 – Tomáš Mariánek, 2 – Zdeněk 
Moravec, Miroslav Lakomý, Miro-
slav Vévoda, 1 – Pavel Horák, Do-
minik Matoušek, Arnošt Matoušek, 
Jaroslav Ryška, Jan Wagner, Zdeněk 
Špička.

TJ SOKOL ÈECHY POD KOSÍØEM:
5 – Martin Wita, 4 – Jaroslav Ot-
ruba, 3 – Martin Žídek, 2 – Jaroslav 
Vyhlídal, 1 – Lukáš Kupka, David 
Sobotka, Marian Borsiczky, Jaroslav 
Pluskal, Michal Tichý.

FC DOBROMILICE:
5 – Jan Václavík, 3 – Jakub Špaček, 
2 – Ondřej Matoušek, Dominik Se-
lucký, Petr Šenkyřík, 1 – Rostislav 
Šoc, Adam Matoušek, Michal Ro-
chla.

TJ SOKOL KLADKY:
5 – Tomáš Křeček, 3 – Karel Řehoř, 
2 – Lukáš Rozman, 1 – Petr Zapletal, 
Zdeněk Poles, Jiří Žouželka, Květo-
slav Slavíček, Jan Kořenovský.

Protivanov se probral a brankově hodoval
PROTIVANOV Horní polovinu 
druhé nejvyšší okresní fotbalové 
soutěže mužů uzavírají hráči SK 
Protivanov „B“.  Tým spoléhající se 
na mix nadějného mládí vycházejí-
cího z krajské soutěže dorostenců 
a starších fotbalistů se zkušenostmi 
z mužské I.B třídy Olomouckého 
KFS měl velice špatnou první po-
lovinu podzimu, během níž posbí-
ral jen čtyři body. Naopak v závě-
rečných pěti kolech ztratil jen tři 
body. V součtu to tak dává šestou 
pozici s dvoubodovou ztrátou na 
pátý Tištín, ale také jen bodovým 
náskokem před devátým „béčkem“ 
Nezamyslic.
„Začátek sezóny nebyl z naší strany 
povedený, nedařilo se nám herně ani 
výsledkově. Navíc se nám hned zra-
nili tři hráči a museli jsme kádr dopl-
nit dorostenci, takže jsme se chytli až 
v závěru podzimu. Kluci začali bojo-
vat a odměnou jim byla čtyři vítězství 
v řadě. Vcelku tak hodnotím podzimní 
část kladně,“ sumíroval Bronislav Ptáč-
ník, hrající kouč protivanovské rezervy. 
Dvaačtyřicetiletý trenér si cení zejmé-
na toho, že si mužstvo dokázalo poradit 
i bez výraznější pomoci z „áčka“, které 
nastupuje o dvě patra výš. „Hráči z ‚A‘-
-týmu se moc nezapojovali, pouze když 
dorost hrál současně s námi. Máme tu 
čtyři pět nadějných dorostenců, kteří 
jsou výborní. Zpočátku si sice museli 
zvykat, mužský fotbal je totiž tvrdší, ale 
stačily jen dva tři zápasy, aby se otrkali,“ 
povšiml si.

Než se to vše podařilo a Protivanov začal 
bodovou žeň, museli se jeho hráči vy-
rovnat s porážkami 0:6 v Dobromilicích, 
1:2 s Výšovicemi, 1:4 ve Vícově a 1:2 
s Čechami pod Kosířem. Z této bilan-
ce se vymykala jen penaltová porážka 
2:3 v Brodku u Konice a drtivá výhra 
7:0 nad Nezamyslicemi „B“. Ve zbytku 
kalendářního roku 2015 se začala výraz-
něji prosazovat protivanovská ofenziva 
a promítlo se to i na celkovém skóre, kdy 
je právě toto družstvo druhé nejúspěšněj-
ší ve střílení branek. A například v souboji 
dvou postrachů soupeřových obran padl 

Bedihošť v poměru 0:6. Mimo to nastřílel 
tým z Drahanské vrchoviny sedm branek 
Kladkám a v Kostelci i Tištíně dokázal 
vyhrát s čistým kontem. „Kluci bojovali 
a nehráli pak vůbec špatně, bylo to ale 
i o tom, že jsme na některé venkovní zápa-
sy měli problém se sejít, jinak to bylo vý-
borné. Teď budeme hrát venku šestkrát, 
tak se budeme opět muset spoléhat na 
dorost,“ předpokládá Ptáčník.
Kádr „B“-mužstva trénuje společně 
s „áčkem“, v polovině března sehraje přá-
teláky proti Přemyslovicím a Knínicím. 
No a pak už se pomalu rozběhne jarní 

část třetí třídy. „Střed tabulky je velice vy-
rovnaný a bude těžké jej udržet, ale chtě-
li bychom sezonu dohrát kolem pátého 
místa. Očekávám, že se pořadí bude 
hodně přelévat, ale polovina pořadí by 
byla hezká,“ zasnil se Bronislav Ptáčník.
Vstup do druhé poloviny sezóny ob-
stará jeho svěřencům duel na půdě ve-
doucího Ptení, hned o týden později 
se naopak Protivanov „B“ přesune na 
trávník posledních Kladek. A doma 
se představí až v polovině dubna proti 
Dobromilicím, které jsou v tuto chvíli 
předposlední.

VÝŠOVICE Super start a stagnace. 
Klub z  obce nedaleko Prostějova 
pamatuje mnohem lepší časy než 
v  právě probíhající sezóně. Výšo-
vický fotbal byl zvyklý hrávat mezi 
okresní elitou nebo atakovat nej-
vyšší příčky třetí třídy. Po letošním 
podzimu však vévodí až druhé po-
lovině třetitřídní tabulky. „Spoko-
jení být nemůžeme! Výsledky jsou 
na tým, který máme, špatné,“ nic 
si nenalhával Michal Dudík, trenér 
prvního výšovického výběru. 

Jeho svěřenci přitom naplňovali am-
bice vedení zvláště v  prvních kolech. 
Z  pěti odehraných utkání měli jede-
náct bodů a vysoce aktivní skóre 16:6. 
Ve zbytku podzimu však již nastřádali 
pouhých pět bodíků a zvlhl jim i stře-
lecký prach. Postupný sešup tabulkou 
se zastavil až na sedmé příčce. „Zby-
tečně jsme rozdávali body. Jsem pře-
svědčený, že mužstvo má navíc. Bohu-
žel jsme zápolili s častými absencemi 
a akutně nás tlačí bota na gólmanském 
postu,“ líčil strasti podzimní sezóny 

Michal Dudík . „Náš stabilní brankář 
má po operaci kolenního vazu. Není 
to ale jen o gólmanech, celkově jsme 
měli v  defenzívě hodně výpadků. 
Branky dávat dokážeme, ale hodně 
i inkasujeme,“ konstatoval.
Dalším aspektem, který býval v mi-
nulosti u Výšovic nezvyklý, je jen 
průměrná až podprůměrná bilance 
z  domácích duelů. „Bohužel, souvisí 
to s obranou. My si dokážeme vytvo-
řit hodně šancí, po půli máme vést pět 
nula. Dáme si ale dva vlastní góly a pro-

hráváme nula dva... Když to člověk vidí, 
tak ani nemůže uvěřit vlastním očím,“ 
kroutí ještě teď hlavou trenér Dudík.
Výkony a výsledky Výšovic také úzce 
souvisely s  Kristiánem Koukalem, 
jenž je ústřední postavou mužstva. „To 
je hráč, který může hrát o dvě třídy 
výše. V téhle soutěži je rozdílovým ele-
mentem. Je obrovský rozdíl, když na-
stoupí nebo když ne. Na podzim nám 
chyběl ve čtyřech utkáních a okamžitě 
se to projevilo,“ zmínil Dudík další za-
jímavost z vršovické kuchyně.

Výšovice plánují útok na vyšší příčky, 
ale o posílení neuvažují. „Myslím, že 
máme dostatečně kvalitní kádr. Na 
podzim jsme měli dost zraněných, 
vypadá to, že se kluci uzdraví. Věřím, 
že bychom měli mít jaro lepší než pod-
zim. Budeme pokračovat ve stejném 
složení,“ prozradil trenér a na závěr 
dodal: „Cílem pro jarní část je útok 
na třetí místo. Vidím to reálně, pokud 
bychom se umístili do třetího místa. 
Myslím, že by to odpovídalo reálné 
kvalitě kádru.“

VÝŠOVICE se chtějí posunout NAHORU

KOSTELEC NA HANÉ Nováček je 
v  pohodě. Rok po znovuobnovení 
záložního týmu a postupu do III. 
třídy si v Kostelci užívají účinkování 
o soutěž výše. Parta mladých 
a starších či odložených fotbalistů 
vytvořila ideální lidský koktejl, který 
si rozuměl nejen na hřišti. „Mohu 
jen chválit. Loni jsme postoupili ze 
čtverky a trojka je úrovní o mnohem 
výše,“ poznamenal Michal Barták, 
hrající kouč rezervy FC Kostelec na 
Hané. 
Jeho svěřencům vyšel parádně 
především vstup do sezóny. Po třech 
odehraných kolech měli Kostelečtí 
plný počet bodů a hřáli se na špici tab-
ulky. Logicky pak přišly i porážky, jak je 
u záložních týmů zvykem. Na náladě 
v  kabině to však nikomu neubralo. „Já 
jsem spokojený. Na to, že jsme hráli 

každý zápas v  jiné sestavě, byly naše 
výsledky dobré. Musím ale podotknout, 
že jsme se dali vždycky dohromady. 
Podařilo se nám hlavně zapojit doro-
stence, kteří chodili hrávat pravidelně, 
i když měli ten den například svůj mis-
trák,“ popisoval Barták. „Za celý podzim 
se nám stalo snad jen dvakrát, že nás bylo 
jen jedenáct. Jinak jsme měli vždycky tak 
tři hráče na střídání.“ 
Hlavní osobností mužstva byl Petr 
Merta, jenž vstřelil čtyři branky 
a nespočet dalších pro své spoluhráče 
připravil. „Společně s  Petrem musím 
jmenovat Adama Tesaříka a hlavně 
Laďu Staňka. Bez nich by to nemohlo 
fungovat,“ zmínil své nejbližší parťáky 
Barták. „Samozřejmě musím vyzdvi-
hnout i dorostence. Vždycky jsme se 
domluvili a přišlo jich okolo pěti šesti. 
Stejně tak mě těší ale i zájem hráčů 

z áčka. V pátek se vždycky chodili ptát, 
jestli nepotřebujeme pomoct. Zkrátka 
po téhle stránce to fungovalo perfektně.“ 
Na výsledky a bodové zisky se 
u rezervních týmů tolik nehledí. 
Hlavní úlohou je rozehrávat mladé 
pro první mužstvo. „Dalším pozi-
tivem je, že mladí kluci z dorostu, kteří 
s  námi začali chodit, se postupně dos-
távali i do nominací k  zápasům áčka. 
Patří jim stejně jako fluktuantům z áčka 
velký dík. Konkrétně bych ale nikoho 
nechtěl jmenovat. Za ten podzim se 
nás vystřídalo opravdu hodně a já 
bych nechtěl na nikoho zapomenout,“ 
usmíval se Barták. Přesto se nakonec 
nechal přesvědčit o tom, aby zmínil 
jedno jméno. „Mám časově náročné 
zaměstnání, několikrát jsem zápas nesti-
hnul. Nedovedu si představit, jak by to 
fungovalo bez Ladi Staňka. Jako trenér 

dorostu se vždycky se svými svěřenci 
domluvil, a když věděl, že nebudu, tak 
se o všechno postaral. Takových lidí by 
bylo potřeba víc. On je pro kostelecký 
fotbal nepostradatelný.“ 
Hrající trenér, jenž dal před rokem 
a půl nově se tvořící tým dohromady, 
ale překvapivě nebude na jaře ve funkci 
pokračovat. „Vyzkoušel jsem si to, ale 
zjistil jsem, že to časově nestíhám. Na 
jaře tak už jako trenér figurovat nebu-
du. Z  toho důvodu ani nemohu říci, 
jaký cíl máme pro jarní část. Položil 
jsem funkci,“ informoval Michal Bar-
ták a dodal: „Zodpovědnost převezme 
někdo jiný. Musím ale dodat, že mě to 
bavilo. Děkuji i vedení, že mi dalo šanci. 
Bohužel jsem na některých zápasech 
chyběl a to není dobře. Jako hráč chci 
pokračovat, ale trenér by měl být na 
každém zápase.“ 

V Kostelci si u rezervy pochvalují 

partu. BARTÁK SKONČIL

V Nezamyslicích řeší, CO S „BÉČKEM“ OD LÉTA...
NEZAMYSLICE Podivným průmě-
rem přesně jednoho bodu na každou 
vstřelenou branku se mohou po-
chlubit hráči Hané Nezamyslice „B“. 
U kormidla tohoto týmu pokračuje 
i v tomto ročníku známý regionální 
trenér Drahomír Crhan. A rovněž on 
se může pochlubit zajímavým úda-
jem, i ve svých osmapadesáti letech 
byl nucen nastoupit do hry a přímo 
z trávníku pomáhat svým svěřencům. 
Celkově to zatím dává devátou pozici, 
ovšem jen bod od šesté rezervy Proti-
vanova.
„Je na zvážení, jestli v této soutěži pokra-
čovat... Nikdo netrénuje a kluci se schá-
zejí jen na domácí zápasy, hned třikrát 
jsem tak musel hrát já, z toho dvakrát 
v základní sestavě. Je to špatné a uvažu-
jeme, že už to příště nepřihlásíme, ale na 
druhou stranu kam bychom pak umístili 

dorostence?“ poukázal Crhan na skuteč-
nost, že řeší na jihu okresu velké dilema.
V tomto ohledu se tak nic nezměnilo na 
situaci z minulého ročníku, přístup zů-
stal stále stejný. „Řekli sice, že se k tomu 
postaví jinak, ale pravidelně trénují jen 
Aleš Matoušek s Daliborem Šebkem, ji-
nak na hřiště skoro nikdo nejde. A ze čtyř 
dorostenců, kteří v létě vyšli, se zapojil jen 
Martin Machálek. Nijak ale kluky neza-
tracujeme, máme před sebou ještě jarní 
část. Když ovšem nechtějí trénovat, tak 
ať aspoň jezdí pravidelně na fotbal. Je to 
nefér zrušit to těm starším, kteří chtějí hrát 
fotbal, ale budeme to asi probírat hned po 
skončení soutěže,“ přemítal. 
Sám nepředpokládá ve zbytku roční-
ku žádnou převratnou změnu a do bu-
doucna se obává, že podobné myšlen-
ky zasáhnou daleko více vesnických 
oddílů. „Bude to velký problém, sedm 

okresních dorosteneckých družstev 
nemůže nakrmit čtyřicet mužstev. 
Ale ať to zatím běží, kluci mají aspoň 
jedenkrát týdně trochu pohybu,“ ana-
lyzoval situaci v  regionální kopané 
Drahomír Crhan.
V prvních čtyřech kolech získal jeho 
výběr jediný bod za penaltovou porážku 
v Bedihošti, poté však přibylo osm bodů 
v řadě za zdolání Kladek, Dobromilic 
a na penalty i Výšovic. A v závěru se ještě 
podařilo zvítězit v Čechách pod Kosí-
řem. „Když nás doma posílí dva hráči 
z ‚áčka‘, tak je to hned úplně jiný fotbal 
než venku, i díky tomu jsme v polovině 
pořadí. Bez tréninků se prostě nedá hrát 
ani třetí třída a mám z toho smíšené 
pocity. S ‚áčkem‘ a dorostenci nebude 
problém, jinak ale nevím... Ukazuje se, 
že většina mužstev nemůže hrát bez star-
ších hráčů,“ povšiml si.

Došlo tak i na něj a stejně jako hlavní kouč 
„A“-týmu Vlastimil Michlíček musel na 
trávník i sám Drahomír Crhan! „Když 
vlezete v téměř šedesáti letech na hřiště 
a nejste nejhorší, tak je to hrůza. Je prav-
da, že kluci nechodí na fotbal jako dřív, 
na práci s míčem je to znát. Herně se mi 
nejvíc líbil Protivanov, mladí kluci z kraje 
předváděli perfektní fotbal. Jinak je to jen 
pár starších chlapů, s nimiž oblečou dres 
mladí,“ popisoval. Hned pětkrát se jeho 
hráčům nepodařilo během devadesáti 
minut ani jednou skórovat a mimo jiné 
museli Nezamysličtí protrpět debakly 
0:7 s Protivanovem, 1:6 s Ptením, 0:5 
s Brodkem u Konice, úplně na závěr se ale 
dočkali i nečekaných tří bodů proti Víco-
vu, který doma prvního listopadu porazili 
jednoznačně 3:0. A právě u druhého cel-
ku tabulky začne na počátku dubna jejich 
pouť jarní částí III. třídy OFS Prostějov..

ČECHY POD KOSÍŘEM Hlavně 
se bavit. S  tímto heslem se dělá 
fotbal v  Čechách pod Kosířem. 
Klub, jenž se v  posledních letech 
pohybuje stále na rozhraní tře-
tí a čtvrté třídy, si nestaví žádné 
vzdušné zámky. Průběžná desátá 
příčka nikoho z vedení nebudí ze 
snu. „Vcelku dobré, co bychom 
chtěli? Kluci musí chodit do prá-
ce, s tím, že budeme hrát na konci, 
jsme počítali,“ komentoval Zde-
něk Hrabal, předseda TJ Sokol 
Čechy pod Kosířem.
Mužstvo Čech nevstoupilo do nové 
sezóny ideálně. Po pěti odehraných 
kolech nezískalo ani bod a usídlilo 
se na samotném dně tabulky. „Ve 
chvíli, kdy se nám zranili tři nebo 
čtyři hráči, už jsme se s tím tak nějak 
smířili. Citelnou ztrátou je pro nás 
zranění útočníka Davida Sobotky. 
Nastoupil pouze v  prvním utkání, 
pak už nám chyběl. Je to hráč, na 
kterého hodně spoléháme. Hrajeme 
zkrátka to, na co máme,“ ohlíží se za 
podzimní části sezony Hrabal.
V zápasech Čech pod Kosířem si vět-
šinou přijdou diváci na své, protože 
v  nich nebývá nouze o góly. „Že by 
nás pálila pata v  defenzívě, bych ani 
neřekl. Spíše to vyplývá ze hry. Do-
staneme dva góly a kluci už to pak flá-
kají. Následně už jich většinou padne 
více,“ pousmál se předseda klubu. 
Desáté místo, jen desetibodový 
zisk. V  jiných klubech by se bilo 
na poplach, v  Čechách z  toho 
tragédii nedělají. „Pohoda, nám 

o to tolik nejde. Spadneme, stane 
se. Fotbal v Čechách se dělá kvůli 
tomu, aby měli lidi kam v  neděli 
zajít. Podívají se na góly, dají si 
pivo a mají pěkné odpoledne,“ 
oprostil se s  nadhledem od se-
stupových starostí Hrabal. „Nám 
je to vcelku jedno, jestli budeme 
hrát trojku nebo čtyřku. Hlavně 
ať něco hrajeme. Nejdůležitější 
je, aby se hráči uzdravili a měl kdo 
hrát. Kluci mají svá zaměstnání, 
kolikrát například odehrají polo-
čas a běží na noční. Z tohoto po-
hledu je to obtížné, ale zajištění 
živobytí je nejdůležitější...“ 
Přes výše uvedené se však dočkají 
diváci v Čechách pod Kosířem nové 
akvizice. „Měl by za nás na jaře na-
stupovat jeden bývalý hráč olomouc-
kého 1.HFK. Jmenovat jej ale zatím 
nebudu, delší dobu nehrál a chce to 
nejdříve zkusit. Slíbil, že nastoupí 
v  přáteláku. Jinak máme osmnácti-
členný kádr, a pokud budou všichni 
zdraví, tak můžeme být konkurence-
schopní,“ konstatuje předseda. 
Do jarní části tedy tým s  žádnými 
přehnanými ambicemi nevstupuje. 
„Nám to vyhovuje tak, jak to je. Na 
vyšší soutěž nemyslíme, třetí třída je 
ideál. Navíc není vůbec jasné, jestli 
se bude sestupovat, takže se zbyteč-
ně neplašíme,“ shrnuje Zdeněk Hra-
bal. „Máme sjednaný jeden příprav-
ný zápas s béčkem Přemyslovic, měl 
by se hrát devatenáctého března. 
Dále bychom hráli ještě teď dvanác-
tého., ale zatím nemáme soupeře.“

TIŠTÍN Za očekáváním zůstaly na 
podzim výkony a výsledky tištín-
ských fotbalistů. V předešlých dvou 
sezónách právě toto mužstvo až do 
posledních chvil usilovalo o návrat do 
okresního přeboru a vždy jen těsně 
neuspělo, v polovině tohoto ročníku 
se ale musí srovnat s výraznějším man-
kem, na první místo totiž z páté pozice 
ztrácí rovných deset bodů. A pokud 
se na jaře nepodaří Hvozdu výrazně 
vylepšit svůj dosavadní bodový zisk 
a zachránit se v soutěži, tak ze třetí třídy 
bude postupovat pouze celkový vítěz.
„Nejsme spokojeni, ale naopak trošku 
zklamaní, protože jsme se chtěli pohy-
bovat v nejlepší trojce. Postihla nás velká 
marodka, což je hlavní příčina ztracených 
zápasů. Budeme se s tím snažit ještě něco 
udělat, je potřeba ovšem také zlepšit pří-
stup,“ poohlédl se za první polovinou 
sezony Zdeněk Oulehla starší, trenér tiš-
tínských fotbalistů. Výrazně mu chyběli 
zejména Vlastimil Kyselák, jehož trápily 
kotníky, a střední záložník Zdeněk Ou-
lehla mladší, kterého naopak limitovala 
záda. „Snad se nám všichni marodi uzdra-
ví, zatím o žádném příchodu neuvažuje-
me a s nikým nejednáme. Vyčkáváme, 
protože máme stabilní kádr patnácti 

šestnácti lidí, s nimiž bychom chtěli sou-
těž začít. V těchto dnech trénujeme v hale 
a v březnu nás čekají přáteláky proti tý-
mům z Vyškovska,“ podělil se trenér Tiš-
tína o aktuální situaci.
První tři podzimní kola vyšla jeho týmu 
velmi dobře. Po úvodním bodu z Výšo-
vic totiž Tištínští doma zdolali Brodek 
u Konice a naplno bodovali i v Nezamys-
licích proti tamější rezervě. „Pak ale přišel 

Vícov a po výsledku 0:3 nás posadil na 
zem. Ukázal nám, že to nepůjde samo. 
Přehrával nás ve všem, fyzicky i takticky. 
Pak jsme divoce uspěli v Čechách pod 
Kosířem 5:4 a po remíze s Kostelcem 
jsme dvakrát prohráli,“ pokračoval v ohlí-
žení a zmínil porážky v Bedihošti a Ptení. 
Právě tento duel jej hodně mrzel, z vedení 
2:0 se totiž vyklubala porážka 2:3. „Do 
průběhu utkání hodně zasáhl vítr a bo-

jovali jsme i proti rozhodčím, cítili jsme 
křivdu. Škoda, že jsme náskok neudrželi, 
mohlo to vypadat trochu jinak,“ bilanco-
val Oulehla.
Ten byl nespokojen zejména s kon-
covkou a střílením branek, čtyřiadva-
cet zásahů v jedenácti zápasech mu 
radost neudělalo. „Odešli nám kluci 
do Nezamyslic a náš velký kanonýr 
Lukáš Konupka je ve Vrchoslavicích. 

Navíc jsme poměrně dost inkasovali, 
v obraně se projevilo zranění stopera 
Radima Havlíčka, který nehrál téměř 
dvě třetiny podzimu. Naopak chci vy-
zdvihnout našeho brankáře,“ hodnotí 
brzy pětapadesátiletý kouč.
S vedoucím triem se Tištínu nepodařilo 
uhrát ani bod, na jaře však jak Ptení, tak 
Bedihošť hostí doma a jede pouze do 
Vícova. „Naše cíle sice byly vyšší, ale zku-
síme to ještě dohnat a uvidíme. Celkově 
šestkrát hrajeme doma a jen pětkrát ven-
ku, takže uděláme vše pro to, abychom se 
posunuli nahoru. V pořadí návštěvnosti 
jsme první a byl bych rád, kdyby to plati-
lo i pro hlavní fotbalovou tabulku. Hned 
první zápas proti Kladkám ukáže,“ zmínil.
Po dlouhých letech má III. třída OFS 
Prostějov pouze dvanáct účastníků, sní-
žení počtu účastníků a zápasů podle Ou-
lehly přineslo i pokles kvality celé soutěže. 
„Vždy tu byly týmy, co vyčnívaly, naposle-
dy Skalka a Němčice. Co se ale nás týče, 
musíme hrát naplno, každým rokem totiž 
až do konce není jasné, kolik týmů vlast-
ně bude postupovat. Dvakrát se nám to 
v nedávné minulosti vymstilo, kdy nám 
uteklo druhé místo,“ věří Zdeněk Ouleh-
la v lepší vyústění po dohrání aktuálního 
ročníku.

Tištín touží POSKOČIT DO ČELA

Okresní přebor, to je meta, které by rádi v Tištíně dosáhli.

V Čechách se sestupem SVĚT NEZBOŘÍ
DOBROMILICE Velké překvapení 
nabízí pohled na předposlední pozici 
III. Třídy OFS Prostějov. S pouhými 
osmi body a osmnácti vstřelenými 
brankami se na této příčce nacházejí 
Dobromilice. Tedy klub, jenž ještě 
před pár lety hrál okresní přebor, 
a není to ani tak dlouho, co se v této 
obci dokonce kopala i krajská soutěž! 
A pokud v létě nedojde k všeobecně 
očekávané reorganizaci spočívající 
ve sloučení „trojky“ se „čtyřkou“ 
a vytvoření dvou geografických sku-
pin, tak budou mít Dobromiličtí 
velké záchranářské starosti...
„Věřili jsme, že budeme schopni po-
hybovat se od třetího do pátého místa, 
jenže po třech kolech jsme věděli, že to je 
špatné. Jediné pozitivum je, že jsme vše 
odehráli v jedenácti lidech, to je ale asi 
tak vše...,“ pokrčil smutně rameny kouč 
Aleš Oškera.
S prvním kolem přitom ještě mohl být 
spokojen, domácí hráči přejeli Protiva-
nov „B“ 6:0 a na týden okupovali první 
místo. Také o týden později se podařilo 
bodovat a přivézt remízu z Kladek, 
ve čtvrtém podzimním pokračování 
odjely Výšovice po výsledku 2:0 
s prázdnou. Jenže pak už přicházely jen 
porážky, jedinou výjimkou byla remíza 
s Čechami pod Kosířem, které uspěly až 
na penalty. „Na začátku sezóny jsme byli 
kompletní, ale hned se nám zranil jeden 
hráč, brzy následovali další... Celkově 
jsme na podzim měli snad dvanáct 
třináct zranění. Narychlo jsme vyřizovali 
registračky dalších kluků, aby nás bylo 
aspoň jedenáct. Nemůžeme tak brát 

zapojení nových hráčů jako pozitivum, 
protože normálně by na tuto soutěž 
neměli,“ nezastírá lodivod Oškera.
Již velice brzy se tak těšil na konec 
podzimu a na uplynulé měsíce by 
nejraději zapomněl. „Kolo od kola 
to bylo horší a horší, na konci se nám 
navíc jeden hráč ještě vyfauloval,“ 
líčil.
Celkově tak v druhé polovině up-
lynulého kalendářního roku prohrály 
Dobromilice devět utkání, z toho dvě na 
penalty. A ve zbylých devíti nebyly často 
daleko k nějakému zisku, s Ptením, Ví-
covem i Brodkem u Konice, tedy členy 
nejlepšího kvarteta, totiž padly jen o gól. 
S Bedihoštěm a Tištínem o dva.
Jaké tedy může být dobromilické jaro? 
I vzhledem k současnému postavení 
v tabulce Oškera očekává, že ti nejlepší 

hráči budou chtít z mužstva odejít, 
například Jakub Špaček nastupoval již 
od poloviny podzimu v Pivíně a III. 
třídu OFS Prostějov vyměnil za I.B 
třídu Olomouckého KFS. „Nevím. 
Někteří hráči se nám uzdravili, dva 
jsou ale teprve po operaci kolen. 
A ti, co mají na víc, tak touží hrát vyšší 
soutěž. Umožníme jim to. Snad totiž 
na svazu budou rozumní a dojde k re-
organizaci. Je to jediné rozumné řešení, 
které se bude líbit oběma stranám. 
Ekonomická situace není dobrá a je 
lepší jezdit jen kousek než na celodenní 
výlet do Kladek,“ argumentuje Oškera.
Hodně naznačit může samotný úvod 
jara. Hned o prvním dubnovém víken-
du se bude zápolit v Bedihošti, o týden 
později dorazí do Dobromilic fotbalisté 
Tištína.

KLADKY Smutný rekord. Nejsever-
nější fotbalová výspa regionu prožívá 
smutnou zimu. Fotbalový výběr Soko-
la Kladky nepoznal za první polovinu 
sezóny radost z  tříbodového vítěz-
ství... „To jsem opravdu za celý fotba-
lový život nezažil. Je to taková naše 
malá tragédie,“ krčí bezmocně rameny 
Milan Křeček, předseda klubu. 
Kladecký výběr nasbíral v  průběhu 
podzimní části pouhé čtyři body za dvě 
penaltové výhry. Z  dalších devíti duelů 
odešel poražen a obsadil tak vcelku lo-
gicky poslední příčku tabulky. „Vzhledem 
k předešlým rokům to byla malá tragédie. 
S ústupem ze slávy jsme trochu počítali, 
ale že se bude jednat o takový propad, to 
jsme nečekali,“ konstatuje Milan Křeček. 
„Důvod vidím v oslabení kádru. Skončila 
nám nějaká hostování, především nám 
ale chyběl Milda Navrátil, nejlepší střelec, 
jenž odešel do Jesence. Takového hráče se 
nám nahradit nepodařilo,“ shrnul největší 
příčiny propadu.
Na rozdíl od ostatních oddílů v soutěži 
však přesto Kladečtí disponují vcelku 
širokou hráčskou základnou. Mladí 
fotbalisté ale jednoduše kvalitou na 
mužský fotbal ještě nedorostli. „Po výše 
zmíněných odchodech jsme oslovili kluky, 
kteří třeba dva roky nehráli. Máme tak buď 
úplně mladé, nebo borce okolo čtyřicítky, 
kteří se ke kopané znovu vrátili. Snad se do-
stanou do formy a naše výsledky se zlepší,“ 
zamyslel se kladecký boss. Jeho mančaft 
není nejhorší jen v bodovém zisku, ale má 
na svém kontě i suverénně nejvyšší počet 

obdržených branek. „Máme obrovský 
problém na postu gólmana. Zranila se nám 
jednička a dvojka mohla kvůli vytížení 
v práci jen každý druhý zápas. Polovinu zá-
pasů tak stál v bráně kluk, který nikdy před-
tím nechytal... Je to od něj vlastně takový 
hrdinský čin,“ pokyvoval smutně hlavou 
Milan Křeček.
Ke cti ale patří, že ani s  přibývajícími 
porážkami neklesali fotbalisté Kladek 
na mysli a podzim dohráli v  relativně 
širokém složení. „V přístupu bych pro-
blém neviděl. Například Honza Šertler 
nebo David Smítal přišli pomoci, když 
bylo potřeba. V tomhle vidím plus. Pokud 
se k této zodpovědnosti přidají mladí a bu-
deme poctivě trénovat, mohli bychom se 
na jaře pokusit o malý zázrak,“ věří silnému 
jádru Milan Křeček. „Jsem optimista už jen 
z toho důvodu, že i když se pořád prohrá-
valo, poraženecký duch v kabině nevládl. 
Zkoušeli jsme to pořád. U soupeřů jsme 
odehráli vždycky dobrý poločas, ale vlast-
ními chybami vedení ztratili. Mladí kluci 
na to ještě nemají, doufám, že se v zimní 
přípravě zlepší,“ přidává.
S  výhledem pro jarní část tak Kladečtí 
rozhodně flintu do žita neházejí. „Máme 
rozjednaného brankáře. Z  hostování 
ve Hvozdu se vrací David Křeček, náš 
kmenový hráč, jenž by měl být velkou 
posilou,“ prozradil Milan Křeček a na zá-
věr dodal: „Naše ztráta není zase tak hroz-
ná. V  tříbodovém systému se dá lehce 
smazat. Hlavně se musí vyhrávat doma. 
Z venku pak snad něco taky dovezeme. 
Bez boje se rozhodně nevzdáme!“

V Kladkách takový
podzim nepamatují...

Dobromilický sešup pokračuje

Uplynulý ročník dokončili dobromiličtí fotbalisté v lepší polovině III. třídy, nyní jsou za-
tím druzí od konce.



PROSTĚJOV Uprostřed zim-
ní přípravy, které zatím kvůli 
zranění kolene příliš „nedal“, 
si záložník třetiligového 1.SK 
Prostějov Jan Koudelka „od-
skočil“ s reprezentací České 
republiky v malé kopané do Tu-
niska. Národní tým pozval na 
africký kontinent viceprezident 
tuniské asociace Achraf Ben 
Salha a cílem výpravy byla pře-
devším popularizace tohoto 
druhu kopané v místním pro-
středí. „Zaplaťpánbůh máme 
kvalitu, zkušení kluci doká-
ží obejít jeden na jednoho, 
oprávněně potvrdili nominaci 
z minulosti. Když se lámal chle-
ba, hráči jako Paděra, Mařík, 
Koudelka, Bednář či Uhlíř udě-
lali rozdíl,“ neskrýval spoko-
jenost trenér Stanislav Bejda. 
A právě s  jednou ze zmíněných 
opor nároďáku hovořil Večer-
ník v  dalším z  exkluzivních 
rozhovorů...

●● Pokud to vezmeme pěkně 
po pořádku, kdy jste vlastně 
odlétali?
„Sraz s pražskými spoluhráči jsme 
tentokrát měli v  Brně, abychom 
společně vyrazili směr Vídeň, od-
kud nám letělo letadlo do Tuniska. 
Odlétali jsme ve čtvrtek osmnácté-
ho ledna v podvečer, v Tunisu jsme 
měli akorát tak čas na ubytování 
a večeři.“
●● První zápas vás čekal hned 
na druhý den?
„Ještě předtím nás ráno čekal zají-
mavý výlet s česky hovořícím míst-
ním průvodcem, který byl jedním 
z mnoha zahraničních studentů 
na českých vysokých školách. Na-
vštívili jsme asi turisticky nejzají-
mavější tuniskou destinaci, tedy 
starověké Kartágo. Prošli jsme si 
také známou čtvrtí Sidi Bou Said, 
kde se natáčel film Angelika 
a sultán. Bylo to vítané zpestření 
pobytu.“
●● Po zábavě už následovaly fot-
balové povinnosti?
„Ano, po obědě jsme absolvovali 
trénink a odpoledne sehráli prv-
ní ze dvou přátelských utkání. 
Soupeřem nám byl nejlepší tým 
místní ligy malého fotbalu Tazar-
ka, nad nímž jsme vyhráli jede-
náct ku sedmi. S některými hráči 
jsme se později utkali znovu 
v dresu tuniské reprezentace. Po-

kud vás překvapuje počet vstřele-
ných branek, pak musím dodat, 
že se hrálo na branky větších roz-
měrů, takže ze zápasu vznikla 
takováto přestřelka. Večer nás 
pak hostitelé pozvali do jedné 
z místních vyhlášených restaurací.“
●● Ochutnali jste něco z místní 
kuchyně?
„Ani ne, měli jsme objednáno jed-
notné menu, tuším telecí v běžné 
evropské úpravě.“
●● Hlavní utkání obou repre-
zentací bylo tedy plánováno na 
sobotu?
„Po dopoledním tréninku jsme
změřili síly s tuniskou repre-
zentací, utkání se už hrálo na 
standardním hřišti, čemuž od-
povídal i výsledek 3:2. Pro ma-
lou kopanou mají v Tunisu 

vybudovaný areál se dvěma hřišti, 
menší je využíváno jako tré-
ninkové, viděli jsme tam hrát 
malé děti. Okolo většího je níz-
ká tribuna ve tvaru písmene L, 
takže jsme hráli před místními 
fanoušky.“
●● Vstřelil jste v Africe gól?
„Gólově jsem se bohužel ani v jed-
nom zápase neprosadil. (úsměv) 
To z třetí ligy známý spoluhráč 
Paděra, který hraje za Břeclav, 
se v prvním utkání trefil dvakrát. 
Duel reprezentací byl hodně 
tvrdý, výsledkově jsme doplatili 
na malou střeleckou produktivi-
tu. Zejména ve druhém poločase, 
kdy trenér Bejda postupně stáhl 
hru na osm hráčů z původních 
dvou pětek, jsme domácí borce 
zatlačili, ale bez výraznějšího efek-

tu. Vítězství bylo ale každopádně 
zasloužené.“
●● Do Tuniska jste jeli fakticky 
předvést, jak se hraje špičkový 
malý fotbal, byl váš pobyt hodně 
medializován?
„Ano, jeli jsme tam především 
propagovat malý fotbal v severo-
africkém prostředí, místní si nás 
pozvali coby tým patřící dlou-
hodobě do evropské a potažmo 
i světové špičky. Zápas přenášela 
první tuniská privátní televize 
Hannibal TV, která se zaměřuje na 
mladé diváky, a její signál přijímají 
i okolní státy. Už po příletu jsme 
byli objektem zájmu místních 
médií, rozhovory dával především 
náš vedoucí týmu. I obě utkání 
byla ostře sledována. Přiznám se, 
že takový zájem novinářů jsem 
ještě nezažil. Mediální zájem byl 
zkrátka patrný na každém našem 
kroku.“
●● Jak na vás zapůsobilo orien-
tálně laděné prostředí?
„Přiznám se, že jsem tam nele-
těl s úplně příjemnými pocity, 
informace o teroristických hroz-
bách v arabském světě udělají své. 
Kromě patrné přítomnosti bez-
pečnostních složek už na letišti 

jsme ale naštěstí žádné incidenty 
nezaznamenali. Jinak mi tam při-
šlo nezvykle velké množství roze-
stavěných domů. Netuším, proč 
nejsou dostavěné, na některých 
bylo vidět dělníky, jiné byly úplně 
opuštěné. Na to správné nasátí at-
mosféry byly dva dny příliš krátká 
doba.“
●● Jaké panovalo v Tunisku po-
časí?
„Užili jsme si samozřejmě slu-
níčka a modré oblohy. Teploty 
ovšem žádná sláva, přes den sice 
bylo příjemných osmnáct stup-
ňů, ale ráno a večer přelezla rtuť 
teploměru sotva desítku. Od 
moře foukal studený vítr, takže 
to na koupání opravdu nebylo. 
Místní pravda chodili v zimních 
bundách, protože v létě jsou 
zvyklí na čtyřicítky ve stínu. Pro 
nás to z naší aktuální zimy bylo 
tak na mikinu a kraťasy.“ (úsměv)
●● Tentokrát vás nepotkal žád-
ná malér se zavazadly, jako při 
cestě za „velkou louži“?
„Jsem rád, že se podobné stresové 
situace neopakovaly. Ze zajíma-
vého pobytu jsem si dovezl brýle 
a sluchátka, jinak vesměs suvenýry 
z turistických míst.“

rozhovor Večerníku32 Pondělí 7. března 2016
www.vecernikpv.cz

vizitka
JAN KOUDELKA

✓ narodil se 12. března 1992
✓ bydlí na vesnici kousek od Boskovic
✓ fotbal začal hrát v Boskovicích a vydržel tam 
až po žákovskou kategorii
✓ prošel Sigmou Olomouc, brněnskou Líšní, 

juniorkou Jihlavy, Zábřehem a Blanskem
✓ od léta 2014 hostuje v 1.SK Prostějov
✓ v první sezóně na Hané nastřílel v 27 zápasech šest branek, od té 
doby se mu už tak střelecky nedaří
✓ zúčastnil se dvou mistrovství Evropy a světového šampionátu 
v malé kopané
zajímavost: trpí cukrovkou, musí si pravidelně píchat inzulin

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

w
rník

TomášTomáš
KALÁBKALÁB

„DOMÁCÍ CHODILI V ZIMNÍCH BUNDÁCH, MY V MIKINÁCH!“ 
Prostějovský fotbalista Jan Koudelka se vydal ve stopách Angeliky...

„Obě utkání v Tunisku byla ostře sledována„Obě utkání v Tunisku byla ostře sledována
a vysílala je televize. Přiznám se, že takový a vysílala je televize. Přiznám se, že takový 

zájem novinářů jsem ještě nezažil! Mediální 
zájem novinářů jsem ještě nezažil! Mediální 
zájem byl patrný na každém našem kroku...“zájem byl patrný na každém našem kroku...“

Hráč prostějovského 1.SK si užíval volné chvilky v tuniském resortu El Mouradi Gammarth.  Foto: archív J. Koudelky

Jan Koudelka (v popředí s číslem 12) se svými reprezentačními spoluhráči okusili teplotu Středozemního moře. 
 Foto: archív J. Koudelky
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Několik stovek nejvěrnějších a ho-
kejově nejhladovějších zavítalo hned 
počátkem minulého týdne do Prahy, 
aby na vlastní oči sledovalo počátek 
vyřazovací části. V případě Prostě-
jova se totiž jednalo v posledním 
období o velice ojedinělou událost, 
první od roku 2003. A úspěšná sezó-
na přivábila i velice občasné diváky, 
kteří si naposledy našli cestu na sta-
dion snad při postupu před dvěma 
lety. V pátek se tak na zdejším zimá-
ku tísnilo téměř pět tisíc fanoušků, 
o den později jich bylo jen o něko-
lik stovek méně. A i když ve všech 
případech měla výsledkově navrch 

Slavia, nepanovala žádná pohřební 
atmosféra.
„Na kluky jsem hrdý. Po třinácti letech 
dostali Prostějov do prvoligového play 
off a já tento úspěch ve své trenérské 
kariéře řadím hodně vysoko. V tomto 
zápase jsme podali bojovný a srdnatý 
výkon, takto jsme ostatně hráli i v celé 
sezóně, navíc nás fantasticky podržel 
Kuba Neužil v brance. Rozhodly až 
nájezdy, ve kterých měla více štěstí Sla-
via. Udělali jsme vše proto, abychom 
sérii co nejvíc zdramatizovali. Musíme 
také sportovně uznat kvalitu Slavie. 
Byla velice dobře připravena na boj 
o extraligu,“ komentoval celou sérii jen 
pár minut po vyřazení hlavní kouč Jes-
třábů Kamil Přecechtěl.
Právě on společně s Jiřím Vykoukalem 
nese velký podíl na současném úspě-
chu. Oba se podíleli na tvorbě kádru 
i složení jednotlivých formací, bok po 
boku odtrénovali všechna utkání. Po 
dlouhých letech se tak stalo, že hlavní 

lodivod vydržel v Prostějově po celý 
ročník.
„Jirka je neskutečně pracovitý člověk 
a má obrovský podíl na tom, jak to 
mužstvo se doplňuje, jak jsme s muž-
stvem pracovali. Myslím si, že jako 
dvojice jsme si sedli a jsme schopni 
se navzájem doplňovat, a já jsem pře-
svědčen, že tato spolupráce je na velice 
dobré úrovni,“ neváhal zmínit muž, 
jenž s Prostějovem došel i do poslední-
ho play off před třinácti lety.
Také mu udělali velkou radost diváci 

a navzdory porážce byl hodně spoko-
jen se čtvrtým utkáním. V něm se jeho 
hráčům konečně podařilo ubránit 
soupeře, takže se nekonaly žádné velké 
brankové hody.
„Za stavu 3:0 a po zápasech, kdy jsme 
dostali poměrně hodně gólů, jsme se 
zmobilizovali a z mého trenérského 
pohledu jsme odehráli famózní utkání. 
A myslím si, že prostějovský divák oce-
nil, že jsme na sobě po celou sezónu 
pracovali,“ potěšila ho atmosféra.
Tak rychlý konec celé série asi příliš lidí 
neočekávalo, ani samotní slávisté tomu 
před začátkem série nevěřili. O to více 
si sami užívali triumfu, k němuž učini-
li podstatný krok hned při úvodních 
dvou soubojích. V nich se Jestřábům 
nepodařilo příliš zachytit začátek zá-
pasů. Platilo to zejména pro první mač, 
kdy to bylo rychle 0:3 a mohlo být 
ještě hůř. Pak se sice hosté dotáhli až 
na jednu branku, víc už ale nedokázali 
a po dalších dvou zaváháních v obraně 
rychle po sobě inkasovali na 2:5.

O den později sice Jestřábi brzy vedli, 
ovšem Slavia si přesvědčivým výko-
nem dokráčela pro obrat a náskok 
po úvodní části už nepustila. Naopak 
sama ještě přidala další trefy.
Ani ve třetím střetnutí se prostějov-
skému celku nepodařilo udržet nulu 
na kontě obdržených branek po celou 
první třetinu a vinou neproměněných 
šancí a naopak většího důrazu, přes-
nějšího zakončení i rychlejších reakcí 
na straně soupeře skóre narůstalo až na 
0:5. Pak se podařilo porážku alespoň 
kosmeticky upravit, a co bylo podstat-
né, v bráně se coby dvojka chytil Jakub 
Neužil.
Právě na něj ukázalo trenérské trio 
před závěrečným soubojem a sázka 
do loterie vyšla. Jeho dosavadní čísla 
moc povzbudivě nevyznívala a bylo tu 
velké riziko, že se bude opakovat další 
debakl. Jenže mladičký gólman se chy-
til a předváděl neuvěřitelné zákroky. 
Vše tak dospělo až do toho nejdrama-
tičtějšího rozuzlení, tedy dovednostní 

soutěže, v níž tuto sezónu Jestřábi nijak 
nevládnou. Platilo to i v sobotu večer, 
ale s celým ročníkem se rozloučili dů-
stojně.
„Je nám líto, že jsme vypadli hned ve 
čtvrtém zápase, věřili jsme hráčům 
i v prodloužení a nájezdech. V duchu 
jsem si přál vrátit se aspoň na Slavii, po-
pravdě ale byli lepší. Měli širší a kvalit-
nější kádr, my jsme i vinou finančních 
důvodů nebyli schopni přivést nikoho 
dalšího. Kluci si tak zaslouží podě-
kování, že to odbojovali,“ vysekl jim 
poklonu sportovní manažer Jestřábů 
a současně asistent u „A“-mužstva Jiří 
Vykoukal.
A jen slova uznání měl i na adresu fa-
noušků. „Vytvořili nám úžasnou atmo-
sféru. V Edenu jsme se cítili jako doma 
a tady přišla velká spousta lidí. Klukům 
jsem tak v šatně poděkoval, že dokázali 
opět Prostějov hokejově pobláznit. 
A byl bych rád, kdyby tomu tak bylo 
i příští rok,“ přeje si dvojnásobný mistr 
světa.
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NEJLEPŠÍ SEZÓNA CELÉ DEKÁDY JE U KONCE
Jestřábi znovu pobláznili Prostějov, byť je zastavila Slavia

PROSTĚJOV S tímto ročníkem se sice hokejisté Prostějova roz-
loučili hned ve čtvrtfinále, fanoušci ale jejich vystoupení ocenili 
natolik, jako by se stali mistry. Po závěrečném nájezdu z hole 
Marka Drtiny se zimním stadionem nejprve nesla dlouhá děko-
vačka, poté si diváci vyžádali hráče zpátky na led a následně skan-
dovali oslavná hesla přímo v tunelu k šatnám. Zakončit ročník po-
rážkou se sice nelíbí nikomu, ale prvotní zklamání z vyřazení brzy 
vyprchalo a i samotní hokejisté si uvědomovali, o jak velký výsle-
dek se na Hané postarali. Tahouni Matouš Venkrbec s Lukášem 
Luňákem se tak mimo jiné nechali vyhecovat k efektní rybičce, za 
níž jim několik desítek příznivců hlasitě aplaudovalo.

původní 
zpravodajství
pro Večerník
Jiří
MOŽNÝ

ví
k

PROSTĚJOV Bylo to krátké, ale 
intenzivní. Prostějovská stopa 
v play off první ligy vlastně trvala 
jen šest dnů, které dělily jeho prv-
ní a poslední čtvrtfinále, diváci si 
ale přišli na své. A neplatí to jen 
pro ty slávistické, byť větší radost 
zavládla právě v jejich táboře. 
Před týdnem nabízel PROSTĚ-
JOVSKÝ Večerník analýzu šancí 
obou týmů a porovnával sílu na 
jednotlivých postech, nyní se tak 
nabízí detailnější rozbor toho, 
jaká byla nakonec realita.

Brankovišti
vládl Hylák

V brankovišti došlo k nečekanému 
vývoji. Luboš Horčička byl jasně 
nejvytíženějším gólmanem celé zá-
kladní části a měl lví podíl na tom, že 
se Jestřábi úspěšně vyškrábali až na 
pátou pozici. Právě jemu totiž mohli 
vděčit za zvládnutí mnoha vyrovna-
ných zápasů, kdy se trápila ofenziva 
a bylo k bodům nutné inkasovat ma-
ximálně jednu či dvě branky.
Vyřazovací část ho však nezastihla 
v ideálním rozpoložení. Na Slavii 
inkasoval smolné branky po střelách 
z prostoru brankoviště, kdy ho jeho 
spoluhráči nechávali na holičkách, 
doma si pro změnu jeho obrana dal 
jeden vlastňák, jednou nabila soupe-
ři a nedokázala odtlačit protihráče 
z nebezpečného prostoru, aby ne-
mohli tečovat.
Hrdinou s maskou na hlavě se tak 
v prostějovském kádru stal ten, od 
nějž se to vůbec nečekalo. Jakub Ne-
užil prožil v sobotu večer velký den, 
když lapil plných třiapadesát střel 
slávistů, k tomu byl navíc bezchybný 

již o den dříve, když dochytával třetí 
čtvrtfinále. Play off ale přináší právě 
tyto příběhy a ne jeden z fanoušků se 
nahlas či alespoň v duchu ptal, jak by 
to dopadlo, kdyby dvacetiletý mla-
dík dostal důvěru již dříve.
To Milan Razým, Jan Srdínko a Ro-
man Málek nemuseli podobné sta-
rosti řešit. Spolehnout se mohli na 
Alexandra Hyláka a tento třicátník 
s dvěma tituly v dresu Košic prokázal 
své zkušenosti. Navíc se mohl spo-
lehnout na hráče před sebou, kteří 
úspěšně bránili dorážkám. Pouze 
v prvním duelu se nechal zaskočit 
dvěma přesilovkovými střelami od 
modré. Navíc měl štěstí na správně 
postavené tyče, případně ho proti-
hráči neomylně trefovali.

Velký rozdíl
v obranì

Velký rozdíl mezi oběma týmy nastal 
v obraně. Bylo všeobecně známo, 
že jestřábí defenziva není v ideální 
situaci. Téměř zoufale se čekalo na 
konec Břeclavi v druholigovém play 
off proti Porubě, ten však nastal až 
v pátek večer, takže Daniel Kolář byl 
k dispozici pouze na poslední mač. 
Prostějovský realizační tým měl 
k dispozici jen šest zdravých beků, 
jeden z nich je navíc ještě juniorem 
a další teprve čerstvě mužem.
To Slavia měla i bez Pavla Kolaříka, 
jenž všechny duely sledoval pouze ze 
střídačky, velice širokou a zkušenou 
sestavu, která si dokázala sjednat 
pořádek před vlastním gólmanem. 
Celé mužstvo navíc hrálo velice 
zodpovědně směrem dozadu, takže 
se Prostějov jen zřídka dostával do 
brejkových situací.

Vyrovnané
útoky Pražanù

S výše zmíněným souvisí i pohled 
na ofenzivu. Slavia byla schopna se-
stavit čtyři velice vyrovnané útoky, 
z nichž každý byl schopen rozhodo-
vat zápasy. Nejvíce se činilo trio Mi-
kulík, Šafránek, David Hruška, o své 
kvalitě přesvědčovala rovněž trojice 
Robinson, Vas, Markovič a prosadit 
se dokázali také Jiránek, Tuominen, 
Čermák i čtvrtá lajna Bahenský, 
Kašpařík, Ondráček. Prostě kvantita 
šla ruku v ruce s kvalitou.
Na straně Jestřábů to mělo k po-
dobnému scénáři hodně daleko. 
K dispozici byly jen tři kompletní 
formace, z nichž opravdovou hrozbu 
představovali jen Venkrbec, Luňák 
a Cetkovský. Ti se ve spolupráci 
s bekem Markem Drtinou posta-
rali o všech pět vstřelených branek 
a pouze s jednou lajnou nelze v play 
off uspět. Nikdo další se nepřidal 

a zejména kvarteto Moskal, Novák, 
Šlahař, Illéš sbíralo pouze záporné 
body.

Fanoušci
nezklamali

Jestřábi tak měli navrch v jediném 
aspektu – divácích. I slávističtí fan-
dové se sice pochlapili a na domácí 
duely přišli v hojnějším počtu než 
v základní části, takže dvakrát padla 
v Edenu hranice dvou tisíc návštěv-
níků, ovšem nic to není proti velké-
mu výjezdu prostějovských fans do 
hlavního města a už vůbec ne proti 
atmosféře při střetnutích na zdejším 
zimním stadionu.
Zaplněné sektory, propracovaná 
chorea, hlasité a neúnavné povzbu-
zování, i když skóre nebylo příznivé. 
Samo o sobě to ale na lepší výsle-
dek nestačilo. Dál tak jde tým, jenž 
na ledě prokázal svou sílu i ambice 
a jenž věří, že dokáže postupně při-
táhnout další a další příznivce.  (jim)

Rozhodly kvalita, kvantita a zkušenosti

Pro tento ročník již má jestřábí „áčko“ dobojováno, hráčům i fanouškům začíná 
dlouhé volno.  Foto: Jiří Možný

Prostějovští fanoušci potvrdili, že jsou pro svůj tým bonusovým hráčem a vedle hlasité podpory si připravili i další propracované choreo.  Foto: Jiří Možný

PROSTĚJOV Sezóna sice teprve 
před pár hodinami skončila, již 
v pondělí dopoledne ovšem začne ve-
dení prostějovského oddílu pracovat 
na složení kádru pro příští sezónu. 
V deset dopoledne se totiž v pros-
torách zimního stadionu uskuteční 
setkání se všemi hráči a na řadu 
přijdou individuální pohovory.
„Řekneme si, s kým předběžně počítáme 
a s kým ne. Plus vytvoříme plány na léto 
a budeme sledovat ostatní týmy a jejich 
zápasy,“ představil program pro nejbližší 
dny a týdny sportovní manažer Jestřábů 
Jiří Vykoukal.
Právě on se nyní může těšit na spou-
stu práce, na řadu totiž přijde jednání 
se samotnými hráči i jejich mateřskými 
oddíly. A jak výrazné změny u Jestřábů 
zavládnou a kdo všechno stávající kádr 

opustí? „To bych si zatím nechal pro sebe, 
nechci předbíhat. Jisté zatím je, že smlou-
vy na příští sezónu u nás mají Matouš 
Venkrbec, Lukáš Luňák, Marek Kaluža, 
Patrik Moskal a Jiří Vokurka. V jeho 
případě se ale ještě musíme dohodnout 
se Spartou,“ vyjmenoval pětici, v jejímž 
případě je velice pravděpodobné, že 
bude na Hané pokračovat.
Jsou v ní tedy zastoupeni dva mladí 
obránci a trio produktivních útočníků 
– nejpilnější sběratel kanadských 
i plusových bodů Venkrbec, nejlepší 
nahrávač Moskal i v posledních týdnech 
ve velké formě hrající Luňák.
„Chtěl bych se rovněž sejít s fanoušky 
a domluvit se na společných akcích na 
léto. S nynější spoluprací jsme spokojeni, 
funguje. A byli bychom rádi, aby tomu 
tak bylo i dál,“ sdělil Vykoukal.  (jim)

PROSTĚJOV V případě téměř všech 
Jestřábů platí, že si již mohou spřádat 
plány na léto, odpočívat s rodinou 
a dávat do pořádku namáhavou se-
zónou poznamenané tělo, je tu ale 
jedna výjimka pro níž to neplatí. Řeč 
je o Sympaťákovi WSM Ligy Matouši 
Venkrbcovi, v jehož případě přichází 
ke slovu povolání do extraligových 
Pardubic, v nichž má vyřízené střída-
vé starty.
Šestadvacetiletý urostlý útočník odehrál 
v dresu Východočechů již loňské play off 
a dva zápasy letošní základní části, nyní 
bude moci přidat další starty v čtyřčlenné 
skupině o udržení, kam ještě náleží Vít-
kovice, Litvínov a Karlovy Vary. A bude 
usilovat o to, aby do baráže zamířily dva 
nedávní šampiony, jimž aktuálně patří 
poslední dvě pozice, byť Pardubice mají 
k dobru jen dva body.

Do nejvyšší domácí soutěže přichází 
Venkrbec s bilancí nejproduktivnějšího 
Jestřába letošní sezóny. V základní části 
zvládl šestatřicet bodů za bilanci 18+18 
v šestatřiceti zápasech, k tomu ještě přidal 
jednadvacet plusových bodů.
No a v play off byl jedním z mála pros-
tějovských hráčů, kteří se dokázali přes 
Sašu Hyláka prosadit, ve čtyřech čtvrtfi-
nálových střetnutích stihl vyprodukovat 
pět bodů za dva góly a tři finální přihráv-
ky. Byl tak vlastně úplně u všech branek 
týmu ve vyřazovací části.
V nejvyšší soutěži se uchytil i další Jestřáb 
Michal Dragoun, ten ale bude mít pří-
jemnější starosti. Se svou Spartou Praha 
obsadil v základní části druhé místo hned 
za Libercem a uprostřed příštího týdne 
zahájí čtvrtfinále. Na svého soupeře, jímž 
bude někdo z tria Zlín, Chomutov, Ko-
meta Brno, si ale ještě musí počkat.  (jim)

Venkrbec nemá po sezóně

Dnes jdou hráči na koberečekDnes jdou hráči na kobereček



●● V čem byl mezi soupeři největ-
ší rozdíl?
„V proměňování střel z dálky. Ústí se stáh-
lo pod koš a nechalo nás střílet. Tentokrát 
to z dálky nešlo. Soupeř naopak promě-

nil několik těžkých střel a chytl se. Byl to 
od Slunety trošku risk, ale vyšel.“
●● Výhra by vás přiblížila ke dru-
hému místu v tabulce. Je to z toho-
to pohledu velká komplikace?
Může to tak být, i když do konce zá-
kladní části ještě nějaké zápasy chybí 
a stát se může cokoli. Je ovšem jasné, 
že druhé místo je především z pohle-
du případného semifinále výhodněj-

ší. Chytřejší budeme po posledním 
kole. Děčín prohrál v Brně, my zase 
s Ústím, ještě to bude zajímavé.“
●● Podruhé vás doma popravil 
Bosák. Je to náhoda?
„Padalo mu to tam, to je třeba uznat. 
Možná i díky tomu, že v Prostějově 
něco odehrál. Asi má tuhle halu rád...“ 
(ironický úsměv)
●● Nemůže se porážka projevit 
v dalším kole, kdy hostujete v Děčíně?
Děčín prohrál tři zápasy v řadě, my 
jediné, Z tohoto pohledu jsme na tom 
vlastně lépe. Nemyslím si, že to bude 
mít nějaký vliv. Bude to jiné utkání, 
začínat se bude od stavu nula nula.“

PROSTĚJOV Ani v jediném 
případě se basketbalisté Pros-
tějova v soobotním utkání proti 
ústecké Slunetě nedostali do ve-
dení. Proti desátému týmu Ko-
operativa NBL nevyužili šanci 
dotáhnout se v počtu výher na 
Děčín a prohráli 76:80. Hlavně 
do pauzy, kdy nabrali rozho-
dující ztrátu, podali pouze 
průměrný výkon, když za soupe-
řem zaostávali v pohybu a rych-
losti.

Už začátek utkání signalizoval poz-
dější problémy. Orli neproměnili 
první tři otevřené střely a prohrávali 
0:7. Rychle sice vyrovnali, do pro-
vozní teploty se přesto nemohli do-
stat, i když trenér Zbyněk Choleva 
už v průběhu deváté minuty proto-
čil celou základní sestavu. Na konci 
čtvrtiny ztráceli čtyři body - 17:21.
Ústecké Pandy ve svém pove-
deném představení pokračovaly 
v dalších minutách. O jejich body 
se starala především dvojice Bosák 
a Abercrombie, kterou občas důle-
žitým zásahem podpořil Anthony. 
Ztráta Ariete narostla na 17:31. 
Přestávku Hanáci strávili v kabině 
se šestnáctibodovým mankem při 
skóre 29:45.

Domácí však nesložili zbraně a pěti 
trojkami ve třetí čtvrtině se dosta-
li na 52:60. Jen Palyza proměnil 
v tomto úseku čtyři dalekonosné 
střely. Jenže Ústí hrálo ve velké po-
hodě a odpovídalo stejným způso-
bem.
Závěrečný nápor Prostějova vedl 
především Slezák. Nesportovní 
chybu Bosáka potrestal pěti body 
a přiblížil svůj tým na rozdíl je-
diného bodu. Za stavu 74:75 ale 
hosté dokázali po dvou úspěšných 
nájezdech opět odskočit, a když 
domácí vzápětí neproměnili dva 
útoky v řadě, mohl Barham jede-
náct vteřin před koncem jednou 
šestkou natáhnout vedení Ústí na 
dostatečný rozdíl.  (lv)
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„Je to bezesporu důležitý zápas, po-
slední výsledky ale naznačují, že ani 
toto střetnutí nemusí být úplně roz-
hodující. Na druhou stranu je ovšem 
zřejmé, že případná ztráta dvou výher 
by už se těžce doháněla,“ přibližuje 
význam duelu kouč Orlů Zbyněk 
Choleva. „Zápasy Děčína a Prostějova 
mají pokaždé náboj. A protože to bude 
poslední vzájemné střetnutí v základní 
části, bude mít už trošičku náboj play-
-off,“ dodává kouč.

První a třetí zápas tradičních soků měly 
jednoznačný průběh. V tom úvodním 
„Válečníci“ z Děčína rozhodli o výsledku 
ve třetí čtvrtině, ve třetím zlomili Orli od-
por Severočechů už do přestávky. Na za-
čátku prosince to byla na Hané velká vál-
ka. Prostějov téměř celý zápas vedl, přesto 
prohrál poslední střelou na konci čtyřicá-
té minuty. „Třeba se to teď otočí. Děčín 
v posledních ligových kolech několikrát 
klopýtnul a možná není v optimální po-
hodě. Ani nám se ale herně úplně nedaří. 
Je to otevřené. V každém případě to bude 
opět neústupný boj. Děčín je agresivním 
herním stylem na hranici faulu pověstný,“ 
předpokládá Choleva.
Orli se musí vyrovnat i s dlouhým cesto-

váním. V autobuse stráví několik hodin, 
což může výkon ovlivnit. „Strávit půl dne 
na cestě není nic příjemného, ale s tím se 
musíme vyrovnat. Pro všechny soupeře 
je to stejné. Děčín to má k nám stejně da-
leko,“ konstatuje s úsměvem Ivan Pospí-
šil, předseda prostějovského klubu.
Děčín prochází jistou krizí, když v  po-

slední době hned třikrát prohrál. S Ko-
línem ztratil šestnáctibodový náskok, 
pak nečekaně padl v Brně a naposledy 
nestačili na Nymburk. „Může se zdát, že 
se dostali do menšího útlumu. Ale na to 
nesmíme spoléhat. Děčín můžeme po-
razit, pouze pokud předvedeme kvalitní 
výkon," míní Choleva.

pro Večerník
Ladislav VALNÝ

původní zpravodajství

pro Večerník
Ladislav VALNÝ

původní rozhovor

Charitu podpoøí
i hráèi Ariete

Prostějov (lv) - Bitvou děčínských 
Válečníků s nymburskými obhájci 
trofeje a duelem Opavy s Kolínem od-
startoval jubilejní desátý ročník charita-
tivní akce českého basketbalu a České 
televize KAŽDÝ KOŠ POMÁHÁ, 
jež se každoročně zaměřuje na pomoc 
potřebným. Základem příspěvků 
opět budou stovky a tisíce korun za 
vstřelené koše ve vybraných utkáních 
Kooperativa NBL, jejíž kluby a hráči 
budou hlavními tahouny letošní sbírky. 
Do té se jako vždy mohou zapojit i bas-
ketbaloví fanoušci, stejně jako kdokoli 
další, a to prostřednictvím dárcovských 
SMS, zaslaných s textem DMS PO-
MOCKOSEM na číslo 87777. Tyto 
textové zprávy je možné posílat už od 
pátku 4. března 2016. Výtěžek letošní 
akce získá Boženka Hradilková, která 
se narodila s vzácným genetickým 
onemocněním SMA neboli spinální 
muskulární atrofií prvního typu. Jde 
o zatím neléčitelnou chorobu, kterou se 
rodiče s lékaři snaží všemi dostupnými 
prostředky zastavit. Snahou KKP 2016 
bude vybrat částku kolem 200 000 ko-
run na nákup kapnometru - přístroje, 
který umožňuje zjistit přesný stav plic, 
kdy se pak z výsledků vyšetření dá ur-
čit další podpůrná léčba. Basketbalisté 
Prostějova se do projektu zapojí v do-
mácím utkání proti Pardubicím. Každý 
hráč daruje za každý svůj bod v tomto 
zápase 10 korun a klub navíc přispěje 
stokorunou za jeden vstřelený bod.

Orli chtìjí vyrovnat 
bilanci s Pardubicemi

Prostějov (lv) - Srovnat zápaso-
vou bilanci v probíhajícím soutěž-
ním ročníku. S touto ambicí půjdou 
do dalšího domácího zápasu prostě-
jovští basketbalisté. Na vlastní palu-
bovce přivítají tuto sobotu 12. břez-
na Pardubice s celou řadou bývalých 
Orlů. Začátek zápasu je v 17:00 ho-
din. „Soupeř stále bojuje o čtvrtou 
příčku v tabulce po základní části. 
V kádru má celou řadu hráčů, kteří 
umí rozhodovat zápasy. Bude ote-
vřené,“ odhaduje trenér Orlů Zby-
něk Choleva. Oba rivalové zatím 
na sebe narazili ve třech případech. 
V Pardubicích se dvakrát radovali 
Východočeši po výsledcích 85:62 
a 75:60, na Hané zvítězili Orli 
90:69, když už do poločasu získali 
náskok osmnácti bodů. „Podobný 
průběh by se mi zamlouval. Ale 
každé utkání je jiné. Doma to ale 
chceme zvládnout,“ poznamenal 
Choleva.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

PROSTĚJOV Možná rozhodující střetnutí z pohledu koneč-

ného umístění po základní části čeká na basketbalisty prostě-

jovského Ariete. V rámci sedmatřicátého kola Kooperativy NBL 

se představí na půdě druhého Děčína. Na protivníka přitom 

aktuálně ztrácí jediné vítězství, v případě úspěchu s Válečníky 

srovnají krok.

         LUKÁŠ PALYZA
Na palubovce strávil téměř šestatřicet minut 
a rozhodně nezahálel. Snažil se co nejvíce 
protrhnout celkovou střeleckou smůlu Orlů 
a vypálil jednadvacet pokusů. Jeho čtyři troj-
ky v krátkém časovém úseku držely dlouho 
Prostějov v zápase. Dohromady nasbíral 
čtyřiadvacet bodů a úspěšnost trojek udržel 
na nadprůměrných padesáti procentech. 
K tomu získal šest doskočených míčů. Bo-
hužel zůstal až příliš osamocen...

 OREL OREL
  PODLEPODLE

  VEČERNÍKU

basketbal38

OKÉNKO ŠÉFA
aneb pohledem predsedy klubu

„Takhle ztratit šanci dotáhnout se na Děčín zamrzí. Hlavně v prv-
ním poločase nám chyběl pohyb, všechno bylo pomalé. Pořád 
jsem ale věřil, že utkání zvládneme. Po pauze se tým trochu zvedl, 
soupeř ale měl slušný náskok a narostly mu křídla. Hrál bez zá-
bran. Zvedal střely s vědomím, že když netrefí, nic se nestane. Ten 
klid Slunetě pomáhal. Takové zápasy se v lize stávají, pocítily to 
i další kluby. Třeba Děčín prohrál s posledním Brnem. Někdy 
se to tak sejde. Musíme to hodit za hlavu a soustředit se na další 
boje.“ Ivan POSPÍŠIL,
 předseda Ariete Prostějov

www.vecernikpv.cz

Zbyněk CHOLEVA - Ariete Prostějov:
„Ústí bylo lepší, ani jednou jsme přes něj nešli a to byla chyba, protože 
jsme hráli doma. Tlak vyvíjeli neustále hosté a byť známe Pavla Bosáka 
velmi dobře, tak jsme ho nechali střílet. Bylo to tím, že soupeř je velmi 
silný pod košem, tam jsme si museli na chvíli pomoct a venku už se to pak 
nestíhalo. Agresivněji jsme měli hrát už první půlku, tam jsme jen chodili, 
nehráli jsme ani v obraně, ani v útoku. Proto jsme si zasloužili prohrát...“

Martin STAVĚL - asistent  Sluneta Ústínad Labem:
„Sešly se některé věci, jako že nám extrémně vyšel první poločas, Prostě-
jov naopak v první půli netrefoval otevřené střely, které většinou v sezóně 
dává. To nám vytvořilo dostatečný bodový polštář. V druhé půli Prostějov 
kousek po kousku ukrajoval z našeho náskoku, trefoval se především Paly-
za. Ale domácí nešli ani jednou do vedení a my jsme se ten tlak za pomocí 
time-outů snažili zastavit. Když už bylo nejhůř, tak se trefil Bosák.“
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PROSTĚJOV Z nepovedeného vystoupení proti Ústí nad Labem 
neměl žádnou radost ani prostějovský pivot Jan Tomanec, podle 
něhož hrál soupeř bez zábran, a to mu pomohlo k nečekanému 
úspěchu. „Přijeli to zkusit. Hrálo se jim lehce,“ konstatoval v exklu-
zivním interview podkošový basketbalista Prostějova.
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ORLY ČEKÁ ZÁPAS S NÁBOJEM PLAY-OFF
 PŘÍMÁ BITVA S DĚČÍNEM O DRUHÉ MÍSTOaneb

Foto: Josef Popelka

Slunetě vyšel začátek a pak už svoji šanci nepustila

„Nechávali nás střílet a nám to nepadalo,“ všiml si Tomanec

Foto: Josef Popelka

PROSTĚJOV Na Pavla Bosáka 
(na snímku) nebudou po základ-
ní části vzpomínat v dobrém 
v prostějovské kabině. Hned 
ve dvou případech vyloupil 
orlí hnízdo. Poprvé ještě 
v děčínském dresu, když v po-
slední sekundě trefil těžkou tro-
jku a vyrval týmu Ariete důležité 
vítězství. Klíčovou roli měl také 
v posledním ligovém střetnutí. 
Už v barvách Ústí nad Labem 
nastřádal sedmadvacet bodů, 
minul jedinou trojku ze sedmi 
pokusů a byl hlavním strůjcem 
senzačního úspěchu Slunety.

„Pavel prostějovskou halu dobře zná, 
protože v klubu působil, Něco tady 
odházel a teď ukázal, že to nezapo-
menul,“ poznamenal s  úsměvem 
ústecký asistent Martin Stavěl. „Byl to 
jasně nejlepší hráč zápasu,“ přidal na ad-
resu exprostějovského enffant-terrible.
Nepříjemný basketbalista, který 
je, kromě kvalitní střelby, pověstný 
také provokacemi soupeřů během 
zápasů, se přitom během du-
elu s Prostějovem chvílemi na své 
spoluhráče zlobil. „Hrajte sami, 
nehledejte jenom mě,“ okřikoval 
ústecké hráče Bosák. Když ale dostal 
balon, obvykle se nemýlil.

Po svém přestupu z Děčína do 
Ústí se Bosák stal rychle ústřední 
postavou týmu a změnu si poch-
valuje. „Někdo může říct, že jsem 
šel do tabulkově horšího týmu, 
ale já jsem spokojený,“ říká Bosák. 
Svoji pohodu ukázal naplno v hale 
Sportcentra DDM, když předvedl 
svůj nejlepší výkon v sezóně. „Na 
Bosákovy střelecké schopnosti jsem 
znovu upozorňoval. Nebylo to ale 
nic platné... Zpočátku trefil dvě těžké 
střely a pak už mu to do koše padalo. 
Tak to u střelců bývá," krčil zklamaně 
rameny Zbyněk Choleva, trenér 
Ariete.  (lv)

Bosák podruhé v sezóně vyloupil halu Sportcentra DDM

Foto: internet
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PROSTĚJOV Skutečně výbor-
ným způsobem zvládají volejba-
listky TJ OP Prostějov druhou 
polovinu sezóny ve druhé lize žen. 
O minulém víkendu předehrávaly 
sedmnácté dvoukolo na hřišti sil-
ného VK Agel Kylešovice a z půdy 
druhého celku tabulky přivezly 
nesmírně cenné tři body. Tuto 
sobotu pak v klíčových soubojích 
s předposlední TJ Svitavy přidaly 
důležitý čtyřbodový zisk, který 
definitivně rozhodl o jejich udr-
žení v soutěži.
V Kylešovicích se zpočátku prvního 
mače schylovalo k suverénní záleži-
tosti favorita, který hladce získal dva 
sety. Potom ale hostující mančaft po-
vstal, velkým vzepjetím bitvu nečeka-

ně otočil a triumf 2:3 (14, 17, -21, -22, 
-12) měl pro něj chuť rajského ovoce. 
Že výběr OP na kvalitního soka ze 
severu Moravy umí, potvrdil též 
v odvetě. I ta se protáhla do pětisetové 
řežby, nezdolně bojující Prostějovan-
ky dvakrát srovnaly poměr sad a na-
konec vyválčily další hodnotný bodík 
za výsledek 3:2 (20, -22, 15, -21, 7).
Proti Svitavám oděvářky potřebova-
ly k jistotě záchrany jedno vítězství 
a to zaknihovaly hned v úvodním 
duelu, navíc zcela suverénním způ-
sobem. Dobrý výkon nedal soupeři 
žádnou šanci, hanácký tým se mohl 
radovat po jednoznačném triumfu 
3:0 (12, 20, 15).
Rovněž do odvetného střetnutí 
vstoupily svěřenky trenéra Ladisla-

va Sypka bezproblémově, jenže ná-
sledovalo polevení a možná trochu 
zbytečná porážka 2:3 (17, 20, -20, 
-19, -15). Přesto už má „ópéčko“ 
kýžený klid a kromě toho směřuje 
k obsazení nadmíru pěkné páté příč-
ky v konečném pořadí. Zda ji uhájí, 
o tom rozhodnou závěrečné zápasy 
letošního ročníku doma se Vsetínem 
v sobotu 19. března od 10:00 a 14:00 
hodin (Letní hala u velodromu).
2. liga žen, skupina C 2015/2016 - 
pořadí po 32. kole (a předehrávce 
v Kylešovicích): 1. Nový Jičín 78, 
2. Kylešovice 67, 3. Ostrava B 66, 4. 
Šlapanice 59, 5. OP Prostějov 47, 
6. Bílovec 43, 7. Vsetín 42, 8. Juliá-
nov 40, 9. Svitavy 33, 10. Opava 11. 
 (son)

KUŘIM, PROSTĚJOV Venku 
se nedaří. Jako den a noc střídají 
své výkony házenkáři Kostelce na 
Hané. Po excelentním domácím 
orchestru s Velkým Meziříčím 
padli po podprůměrném výkonu 
na půdě zachraňující se Kuřimi. 
„Z výsledku jsem zklamaný, mys-
lel jsem si, že bychom mohli bo-
dovat,“ vyjádřil se pro Večerník 
k šestibrankové porážce Jiří Gre-
pl, kouč kosteleckého Sokola.
Hostující tým nastoupil v sobotu 
bez dvou stabilních opor Pavla Při-
kryla a Karla Diviše, které však na-
hradili zkušení bardi Martin Grulich 
a David Ševčík. Od začátku se skóre 

přelévalo z jedné strany na druhou. 
Kuřim odskočila na 8:4, aby se Kos-
telci podařilo otočit na 10:11. Jed-
nobrankový náskok si nesli hosté 
i do kabin - 14:15. „Naše hra a hlavně 
obrana, byly celkem dobré,“ stručně 
okomentoval Jiří Grepl. 
Kuřim však vlétla do druhého dějství 
jako tornádo a třemi brankami šla do 
minitrháku - 17:15. Do hry Kostelce 
se vkradl chaos a domácí tým toho 
dokázal plně využít. „Pětiminuto-
vý úsek jsme prohráli 1:6 a rázem 
to bylo 26:19 pro soupeře,“ popsal 
trenér Grepl. Rozjetý kuřimský stroj 
si už tento náskok vzít nenechal 
a dovedl utkání do vítězného konce 
v poměru - 32:26. „Postrádal jsem 
od některých hráčů větší nasazení 
i bojovnost. Připadalo mi, jakoby se 
někteří lekli tvrdé obrany soupeře. 
Po téhle stránce jsme nepředvedli, 

co jsem očekával,“ neskrýval zkla-
mání Jiří Grepl. „Střelecky nás držel 
jen Honza Smékal, další spojky jako 
v předchozím utkání se k němu ne-
přidaly. Tím byla naše útočná hra 
hodně otupená,“ konstatoval.
Porážkou v Kuřimi se Kostelečtí opět 
nebezpečně přiblížili sestupovým po-
zicím. Cesta do klidnějších vod vede 
jen přes domácí úspěšnost. Dalším 
soupeřem na kostelecké palubov-
ce budou Maloměřice. „Disponují 
vcelku solidním mančaftem. Záležet 
bude, s jakou sestavou přijedou. Mají 
některé hráče na hostování ve vyšších 
soutěžích. Nutnost výhry je ale jasná, 
hrajeme doma a chceme dva body,“ 
burcuje kostelecký trenér.
Duel s Maloměřicemi absolvují 
házenkáři Kostelce na Hané tuto 
neděli 13. března v tradičním čase 
od 10:30 hodin.   (zv)  

pátek: dvì bitvypátek: dvì bitvy

s nerozhodným výsledkems nerozhodným výsledkem

Jako první vstoupil do arény Lukáš 
Rosol. V souboji s německou jed-
ničkou Philippem Kohlschreiberem 
rozhodně nezklamal, byť nakonec 
bod nezískal. Nebojácnou hrou vy-
hrál první sadu, a nepoložil se ani 
za stavu 1:2. Nátlakovým tenisem 
si vynutil pátý set a v něm se držel 
až do stavu 3:3. Pak ale prohrál svůj 
servis, i když během podání dokázal 
odvrátit tři brejkboly. „Škoda, mrzí 
mě, že jsem v pátém setu nesvedl víc. 
Měl jsem dost sil, jsem zvědavý, jak 
by utkání vypadalo dál, kdybych ten 
sedmý game uhrál...,“ litoval Rosol, 
který se již na zvrat nezmohl a mu-
sel pogratulovat soupeři. „Výkon byl 
solidní. Kdyby byl dobrý, měl bych 
bod. Byl jsem blízko. Soupeř zarisko-
val v pravý moment a bohužel mu to 
vyšlo,“ poznamenal Rosol.
Pět setů strávil na kurtu také Tomáš 
Berdych s Alexanderem Zverevem. 
Domácí talent, který je řadou od-
borníků pasován do pozice budoucí 
světové jedničky, českého tenistu zle 
potrápil. Klíčové momenty přesto 
lépe zvládl hráč prostějovského 

TK Agrofert. Ve dvou případech 
uspěl ve zkrácené hře, v páté sadě 
po čtyřech hodinách a dvaceti mi-
nutách proměnil mečbol a vyrovnal 
stav střetnutí.
„Zverev potvrdil, že je tenista bu-
doucnosti. Nebojím se říct, že může 
být nejlepší. A pro mě je dobré zjiš-
tění, že ještě nepatřím do starého 
železa a bojuji úspěšně se soupeřem, 
kterého žene plná hala,“ konstatoval 
Berdych. Také v tomto případě roz-
hodovala o vítězi sedmá hra páté 
sady. V ní Berdych prolomil Zvere-
vův servis a pak už dotáhl zápas ke 
konci. „Dlouho nechyboval, musel 
jsem být trpělivý. Vyplatilo se to,“ tě-
šilo českou jedničku.

sobota: kouzlo èeskéhosobota: kouzlo èeského

páru stále fungujepáru stále funguje

Šestnáctou výhru v osmnáctém 
společném zápase získal pár Tomáš 
Berdych - Radek Štěpánek v souboji 
s dvojicí Philipp Kohlschreiber - 
Philipp Petzschner. Především první 
dva sety byly hodně vyrovnané, Češi 
ovšem potvrdili v důležitých míčích 
svoji sehranost a sebevědomí. Ve-
dení získali po úspěchu ve zkrácené 
hře a druhou sadu po brejku v sa-

motném závěru setu. V posledním 
dějství se už přece jen více projevila 
kvalita hostující dvojice. Rozhodují-
cí náskok získali za stavu 1:1 a brejk 
bez problémů udrželi.
„Zřejmě nejdůležitější byl první set, 
protože soupeř nastoupil s velkou 
agresivitou. Nás se ale podařilo ten 
tlak ustát. Věděli jsme, že soupeř ne-
může udržet takové nasazení celý 
zápas, a to se potvrdilo,“ prohlásil 
Štěpánek. Český pár měl i ve složitěj-
ších chvílích dobrou náladu. Hráči 
se povzbuzovali s úsměvem, přesto-
že třeba v prvním setu čelili setbolu. 
„S Radkem máme dobrou komunika-
ci, a když je možnost, snažíme se napě-
tí trochu odlehčit,“ vysvětlil Berdych.

nedìle: zranìnínedìle: zranìní

a pak jasný postupa pak jasný postup

V souboji jedniček domácí Ko-
hlschreiber narazil na Berdycha. 
Český hráč šel do zápasu s cílem 
získat rozhodující bod, od prvního 
setu měl problémy s pravdou nohou. 
Agresivní soupeř toho dokázal vyu-
žít a šel do vedení. Potíže českého te-
nisty se stále zhoršovaly, nepomohlo 
ani ošetřování. Na konci druhého 
setu prohrál svůj servis a utkání skre-
čoval. „Hned na začátku zápasu jsem 
po jednom dobíhaném míči ucítil 
bolest v pravém stehnu. Od té doby 
to nebylo nic příjemného. Utkání 
jsem rozhodně nechtěl vzdát, ale 
žádná jiná možnost nakonec neby-
la,“ přiznal zklamání Berdych, který 
doufá, že jej nečeká nijak dlouhé 
léčení. „Podle pana Koláře by to ne-

muselo být tak zlé. Ale to je odhad. 
Letím do Prahy na vyšetření, pak bu-
deme chytřejší,“ prozradila nešťastná 
česká jednička.
O postupujícím se tak rozhodovalo 
ve střetnutí Rosola se Zverevem. Od 
prvního míče šel zástupce prostě-
jovského oddílu tvrdě za úspěchem. 
Na německou naději dolehla tíže 
okamžiku. Nedokázal být trpělivý 
a Rosol získával stále více sebevě-
domí. Vyhrál první set a protivníka 
až do konce doslova válcoval. „Byl 
to důležitý zápas a jsem šťastný, že 
se mi podařilo vyhrát. Ale věřím, že 
životní teprve přijde,“ povídal dobře 
naladěný hrdina utkání, který ještě 
nikdy nešel do daviscupového střet-

nutí za stavu 2:2 na zápasy. „Vlastně 
jsem nevěděl, do čeho jdu. O to více 
mě těší, že jsem přidal třetí bod, kte-
rý nás posunul do čtvrtfinále,“ uvedl 
Rosol.

Střetnutí proti Francii se bude hrát 
v průběhu prázdnin, podle sportov-
ního manažera Miroslava Černoška 
by duel měla hostit třinecká Werk 
Aréna!    (lv)

Tenisty nezastavilo ani Berdychovo zranění. POSTUP ZAŘÍDIL ROSOL
HANNOVER, PROSTĚJOV Po roční pauze si tenisté České repub-
liky zahrají čtvrtfinále Davis Cupu. V Hannoveru nastoupili proti 
nepříjemnému Německu a dokázali vyhrát 3:2 na zápasy. V boji 
o další postup, tentokrát mezi nejlepší čtyři týmy soutěže, vyzvou 
Francii. Hrát se bude v červenci a svěřenci nehrajícího kapitána 
Jaroslava Navrátila budou mít na své straně výhodu domácího 
prostředí. Kromě trenéra TK Agrofert u toho byli i Tomáš Berdych 
a Lukáš Rosol, na lavičce pak čekal na šanci Jiří Veselý.

DAVIS CUP - 1. kolo, Hannover

Kohlschreiber - Rosol 3:6, 6:3, 6:4, 2:6, 6:3
Zverev - Berdych 6:7, 6:1, 6:4, 6:7, 4:6

Kohlschreiber, Petzschner - Berdych, Štěpánek 6:7, 5:7, 4:6
Kohlschreiber - Berdych 6:3, 7:5 skreč

Zverev - Rosol 2:6, 3:6, 1:6

NĚMECKO vs. ČESKO
  2                    3

Koh 3

         

Pozápasová radost v šatně českých tenistů neznala mezí, připít na postup si chtěl doslova každý. 
 Foto: Pavel Lebeda/Česká Sportovní

Po skončení základní části tak díky 
jasnému prvenství zavládla v libe-
reckém táboře velice dobrá nálada 
a všichni se těší, jak se jim povede 
v nadcházejících vyřazovacích bojích.
„Byl to jeden z bodů, které jsme si 
před sezónou dali a jsme rádi, že 
jsme Prezidentský pohár získali. 
Nyní bychom chtěli dojít co nejdál 
i v play off, bude to ale něco jiného, 
začíná se od nuly. Naší výhodou ale 
je, že jsme soupeře dokázali porá-
žet,“ těší se na vrchol sezóny pěta-
dvacetiletý obránce.
Vinou zranění a letního posílení 
nebyl letos až tak vytěžovaný a jeho 
průměrný čas na ledě se pohybuje 
kolem šestnácti minut, se svou úlo-
hou se ale smířil a těší se na další 
úspěchy celého mužstva. „Bodově 
to nebyla žádná sláva, ale oslabení 
a důležité chvíle se mi dařily a vě-
řím, že obětavostí pomůžu i v play 
off. Máme teď týden a půl volna 
a je to ošemetné, už několikrát se 
stalo, že první dva týmy neuspěly 
proti soupeřům z předkola. Nám 

se to snad nestane,“ přeje si Ondřej 
Vitásek.
Zatímco pro někdejšího beka Pro-
stějova, Opavy či Vítkovic by to byl 
první titul, duo Kumstát-Honejsek 
už ví, jaké to je zakončit sezónu 
zdvižením poháru nad hlavu. „Jsme 
spokojeni, druhé místo je super 
a hlavně jsme po Vánocích předvá-
děli vynikající hokej a získávali jsme 
spoustu bodů. A strašně rád bych 
ještě jednou vyhrál titul se Spartou. 
Liberec sice udělal rekordy, ale to 
nic neznamená a je tu vedle nás dal-
ších devět silných týmů,“ přemítal 
čtyřiatřicetiletý útočník.
Člen Klubu hokejových střelců se 
letos přesunul na pozici bránící-
ho levého křídla, i tak ale posbíral 
čtrnáct branek a deset asistencí. 
„Osobní statistiky už pro mě nejsou 
důležité. Je dobře, že i když nám tři 
čtyři hráči vypadli, tak jsme stále 
byli schopni hrát velice dobře. Teď 
máme dlouhou dvanáctidenní pau-
zu a snad nám to neuškodí. Záleží 
také, kdo a po kolika zápasech po-
stoupí,“ přemítal Petr Kumstát.
No a největší turbulence má za se-
bou Antonín Honejsek. V úvodu 

ročníku se trápil a vypadl ze sestavy 
Komety, poté onemocněl a nako-
nec byl s bilancí 0+0 vyměněn do 
východních Čech. Tam se také krát-
ce hledal, ale podařilo se mu získat 
alespoň devatenáct kanadských 
bodů včetně jednoho hattricku.
„První polovina byla hrozná a dru-
há výborná, takže dohromady prů-
měr, ale už bych to nechtěl zažít. 
Hodně mi pomohl příchod pana 
Kýhose, zná mě. A jsme rádi, že 
jsme skončili třetí, to bylo naším 
přáním. V pondělí večer začíná-
me přípravu na play off a tréninky 
budeme stupňovat, důležité je, že 
jsem zdravotně v pořádku,“ hlásí 
pětadvacetileté křídlo.
První překážkou bude ve čtvrtfinále 
Mladá Boleslav, tedy zatím neoblí-
bený soupeř. „Výsledkově to nebylo 
dobré, třikrát jsme s nimi prohráli, 
i když až na nájezdy. Teď to ale bude 
jiné, rozhodne aktuální forma bran-
kářů, jak se připravíme jako tým, jak 
si každý bude plnit svou roli a jak se 
kdo podřídí týmovému úspěchu,“ 
prorokuje společně s vírou v postup 
alespoň do semifinále Antonín Ho-
nejsek.  (jim)

Kostelec venku neprorokoval...
KOS
VME
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Vitásek má pohár i rekordy

Oděvářky opět zachránily druhou ligu
a směřují ke konečnému pátému místu

VELKÉ MEZIŘÍČÍ, PROSTĚJOV 
Po dlouhých pěti měsících a vlast-
ně teprve podruhé v celé sezóně 
se podařilo prostějovským házen-
kářům bodovat na cizím hřišti. 
A opět z toho bylo rovnou vítězství, 
stejně jako na půdě Kuřimi, tak i ve 
Velkém Meziříčí se naplno radoval 
Sokol II a mohl si užít veselé zpáteč-
ní cesty na Hanou. Hosté si tak po-
jistili pozici v elitní pětce druhé ligy 
a dokonce si polepšili před Juliánov 
na čtvrtou pozici.
„Zápas nám vyšel velice dobře. Od 
začátku jsme vedli a náskok jsme si 
udržovali po celý zápas. Po poločase 
to bylo o čtyři, později dokonce o šest. 
Pak to domácí začali stahovat a nako-
nec to bylo celkem drama. Dvě a půl 

minuty před koncem byl vyloučen 
Bokůvka a dohrávali jsme v oslabení, 
ale naštěstí jsme to již udrželi,“ oddychl 
si trenér vítězů Svatopluk Ordelt.
Tentokrát chválil hru směrem dopředu 
i dozadu, jeho týmu se dařilo a vůbec 
poprvé v tomto kalendářním roce po-
bral všechny nabízené body. „Po dlouhé 
době jsem byl spokojen s obranou, klu-
ci bránili důrazně a na soupeře to platilo. 
A v útoku se prosazovali nejen Kozlov-
ský s Kosinou, ale i ostatní byli vidět, 
takže to bylo živé,“ mnul si ruce.
Hlavní recept spatřoval Ordelt v účin-
ně zvolené taktice, kdy se Prostějovu 
podařilo osobní obranou notně při-
střihnout křídla hlavní opoře „Vel-
mezu“ Vítězslavu Večeřovi, autorovi 
sedmi branek. „Vyplatilo se to, ostatní 
moc nehrozili. A dařilo se také Jirkovi 
Hrubému v bráně, to soupeř na nás 
nebyl dlouho schopen najít recept 
a pořádně nás bránit,“ analyzoval.
Změnilo se to až v závěru, kdy už na 
hosty začala přicházet únava. „Pře-

stali jsme střílet branky. Domácí si na 
osobku vzali Jirku Kozlovského a na-
rušilo nám to ofenzivu. Oni se tedy 
prosazovali stále stejně, ale my jsme 
přestali být produktivní,“ popisoval 
Ordelt, jenž do zápasu nominoval 
i dorostence Nesvadbu s Fialou. 
„Oba se sice na hřiště nedostali, 
ale byli jako záloha. Trápí nás totiž 
marodka a mimo hru jsou Jurečka, 
Burget, Raška, Münster i Šestořád. 
Doufám, že se brzy dají do pořádku,“ 
doufá koučující předseda oddílu.
Dalším soupeřem pro jeho tým 
bude v sobotu večer Kuřim, začíná 
se netradičně v 18 hodin v tělo-
cvičně reálného gymnázia. „Pokud 
k utkání přistoupíme jako proti 
Velkému Meziříčí, tak by to mělo 
fungovat. Kuřim je silná především 
doma, kde má nafukovačku a u nás 
bychom ji měli porazit, i když je to 
navzdory postavení v tabulce silný 
soupeř,“ těší se na další dva body 
Svatopluk Ordelt.  (jim)

Prostějov se pochlapil a zdolal „Velmez“
VEM
PRO
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V porovnání se zbytkem České 
republiky by se dalo Prostějovsko 
směle označit jako unikát. V tak 
malém regionu totiž běží prakticky 
již dvě desítky let dlouhodobé fut-
salové soutěže minimálně na třech 
úrovních. Výjimkou přitom nebyly 
ani sezóny, kdy se hrálo v pěti nebo 
čtyřech výkonnostních třídách. Prů-
měrně pak vedení soutěže registruje 
okolo třicítky přihlášených družstev 
na jeden ročník, což znamená oko-
lo tří stovek hráčů aktivně hrajících 
futsal! 

Hraje Hraje 
prakticky každýprakticky každý

Když se podíváme zběžně do soupi-
sek jednotlivých mužstev, zjistíme, 
že obliba futsalu je mezi fotbalisty 
značná. Začíná to hráči třetiligového 
eskáčka a končí borci působícími ve 
čtvrtých okresních třídách velkého 
fotbalu. O kreditu prostějovských 

soutěží svědčí i starty bývalých 
velkých hvězd Marka Heinze 
nebo Radka Látala, současného 
reprezentanta v malé kopané Jana 
Koudelky či dlouholeté působení 
Petra Gottwalda, jenž se dostal
v minulosti dokonce i do nomina-
ce pro mistrovství světa v Argen-
tině! „Petr hrál tenkrát za Kulcao, 
dostali jsme se do semifinále mis-
trovství republiky a on byl oceněn 
jako nejlepší hráč finálového turnaje. 
Do Argentiny tenkrát bohužel ne-
odletěl, protože podepsal smlouvu 
v Koreji,“ vzpomínal otec šikovného 
futsalisty Ivo Gottwald. 

Fenomén RelaxFenomén Relax

Poslední dvě dekády by se daly 
směle nazvat ‚Relax a ti druzí´. 
Klub vedený manažerem Fran-
tiškem Kocourkem si drží pozici 
neoddiskutovatelné regionální 
jedničky už asi dvacet let. Každo-
roční sbírání mistrovských titulů 
je samozřejmostí, přestože ambi-
ciózních vyzyvatelů se sezónu od 
sezóny najde celá řada. Prvenství 
nakonec vždy stejně slaví parta 
v červeno-černých dresech, i když 
mnohdy s notně velkou dávkou štěs-

tí. Tady ale stoprocentně platí, že to 
přeje připraveným. A tak v posled-
ních pěti sezónách nezná okresní 
soutěž jiného okresního šampiona 
než Relax...

Letos to Letos to 
bylo o fousbylo o fous

V nedávno skončeném ročníku 
se do okresních soutěží přihlásilo 
pětadvacet týmů v elitní kategorii 
a k tomu osm veteránských celků 
složených z hráčů starších pětatři-
ceti let. Z tohoto vskutku solidně 
naplněného pelotonu slavili borci 
Relaxu prvenství jak v elitní, tak i ve-
teránské soutěži. „Áčko“ šlo za další 
obhajobou cílevědomě od prvního 
zápasu. Základní částí prošli svěřenci 
Františka Kocourka s bilancí patnác-
ti výher a jediné remízy, svou zlatou 
cestu pak korunovali v nadstavbě, 
kdy ze sedmi duelů jich vyhráli pět 
při dvou remízách. Celkové sezónní 
skóre pak měli 109:36! Nejvíce jim 
šlapali na paty plejeři dalšího tra-
dičního klubu - FC Mechechelen. 
V základní části obsadili druhou 
příčku a do nadstavby šli s cílem 
pokusit se favorita sesadit. To se 
jim málem podařilo, když v nadstav-
bě nasbírali stejný počet bodů a po 
remíze ve vzájemném utkání zaostali 
za velkým rivalem o pouhý bonifi-
kační bod. Třetí příčku slavili borci 
dalšího letitého účastníka - Ariston 
92 Prostějov. 
O mistrovi veteránské soutěže 
nebylo sebemenších pochyb od 
prvního turnaje. Sehraná parta 
Relaxu, která spolu válí praktic-
ky od založení klubu, čněla nad 
ostatní konkurencí rozdílem ně-
kolika tříd. Ze čtrnácti odehraných 
duelů slavili favorité třináctkrát vý-
hru, když jedinou porážku zakniho-
vali až v úplně posledním vystoupení
s Moravskou Modelárnou. Bez ko-
mentářů pak lze uvést i celkové skóre 
101:36. To hovoří za vše.

Neskuteèný Neskuteèný 
èarostøelecèarostøelec

Další zajímavostí letošní sezóny 
je neuvěřitelná střelecká bilance 
Michala Spáčila. Vyhlášený šutér 
Relaxu se čtyřmi křížky na krku 
nemá ve střílení branek konku-
renci. V letošním ročníku jich do 
soupeřových sítí nasázel plných 
pětaosmdesát! Králem střelců se 
stal ve veteránské soutěži, kde se 
zastavil góloměr u jeho jména na 
číslovce 36. V prvoligové soutě-
ži pak přidal sedmnáct přesných 
zásahů v základní části a dvanáct
v nadstavbě. Sedmnáct branek pak 
přidal i za béčko v základní části
a tři další v nadstavbě. Zajímavostí 
je i fakt, že v právě skončeném roč-
níku nastupoval v sestavě Relaxu 
i jeho syn Jiří, jenž střelecké geny 
podědil, když se autorsky podepsal 
pod šestnáct branek! 

Smutná realitaSmutná realita

Dlouhodobým a smutným nešva-
rem každé sezóny bývá nenastou-
pení některých týmů k jednotlivým 
turnajům. Na řad pak přichází kon-
tumace a mezi účastníky pak vzniká 
mírná pachuť neregulérnosti. Letos 
dokonce došlo k nejhoršímu, když 
se musely anulovat výsledky v po-
sledních letech velmi úspěšného 
FC Anděl, jenž v průběhu ledna 
na účast v soutěžích rezignoval.
V zákulisí tak sílí názor, aby se ter-
mínová listina více nahustila v mě-
síci prosinec a do konce ledna by 
byla sezóna odehrána...

1. TØÍDA
1. FC Relax Prostějov 7 5 2 0 30:10 4+17 21
2. Mechechelen Prostějov 7 5 2 0 20:10 3+17 20
3. SK Ariston 92 Prostějov 7 5 2 0 28:13 0+17 17
4. ŽE-STAV Nezamyslice 7 3 1 3 17:17 0+10 10
5. AC Vyprahlo Konice 7 2 1 4 20:18 2+7 9
6. Sexmeralda Prostějov 7 2 0 5 15:22 1+6 7
7. SK Griffins 98 Prostějov 7 1 0 6 10:27 0+3 3
8. AC Zavadilka 2000 7 1 0 6 14:37 0+3 3

2. TØÍDA
1. Botafoga Prostějov 7 7 0 0 28:11 21
2. FC Orange 7 5 0 2 31:13 15
3. FC Relax Prostějov B 7 4 1 2 33:22 13
4. MK Brodek u Pv 7 3 1 3 24:22 10
5. AC Zavadilka 2000 B 7 2 2 3 19:25 8
6. Sexmeralda Prostějov B 7 2 0 5 16:24 6
7. Pobřeží Kocoviny 7 1 2 4 16:28 5
8. BVD 7 1 0 6 12:34 3

3. TØÍDA
1. Atletico Smržice 7 7 0 0 33:15 21
2. FC Vrahovice 7 5 0 2 27:21 15
3. FC Memphis Prostějov 7 5 0 2 22:15 15
4. Torpedo Prostějov 7 5 0 2 28:14 15
5. Medvědi Prostějov 7 2 0 5 19:23 6
6. Sort Bar Bedihošť 7 2 0 5 25:33 6
7. Galacticos 7 1 0 6 12:31 3
8. Fakin FC 7 1 0 6 14:28 3

VETERÁNI
1. Relax Pv 14 13 0 1 101:36 39
2. Litrpůl 14 10 1 3 52:32 31
3. M. Modelárna 14 7 3 4 39:33 24
4. Bexim Pal. 14 7 2 5 59:44 23
5. Zavadilka 14 6 0 8 36:44 18
6. Kobeřice 14 5 1 8 41:52 16
7. Pokop D. 14 3 0 11 25:64 9
8. Štika Pv 14 0 3 11 24:72 3

Pondělí 7. března 2016
www.vecernikpv.czsportovní téma
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Zimním fotbalovým fenoménem Prostějovska je futsal:
PROSTĚJOV Nadstandardní základna a dlouholetá tradice. I to 
je sálovka, líný míč, halový fotbal či chcete tak prostě a jedno-
duše futsal. Dlouhá zimní přestávka je zvláště na Prostějovsku 
pravidelně vyhrazena odnoži velkého fotbalu, který má v pro-
stějovském regionu dlouholetou tradici. Již od počátků sálové 
kopané v České republice se právě místní zástupci Hané vždy 
řadili až k tuzemské špičce. Kluby jako Kulcao, Beseda nebo 
Ariston šířily na přelomu osmdesátých a devadesátých let slá-
vu v nejvyšších soutěžích. Následovníkem výše zmíněných le-
gend se pak stal Relax Prostějov, kterému se dokonce podařilo 
vyválčit i titul mistra České republiky! V současnosti už sice o ty 
nejprestižnější trofeje tým kolem Františka Kocourka neválčí, 
na domácí půdě je ale suverénním vládcem. PROSTĚJOVSKÝ 
Večerník se podíval futsalovým bojům trochu pod pokličku.

původní 
zpravodajství
pro Večerník

Zdeněk
VYSLOUŽIL

ví
k
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V ligových soutěžích hrají prakticky všichni registrovaní hráči

POD DROBNOHLEDEM VEČERNÍKU....
p

NEJLEPŠÍ KANONÝØI JEDNOTLIVÝCH SOUTÌŽÍ 2015-2016

1. TŘÍDA - CELKOVĚ
1. Radek OŠLEJŠEK 
(Mechechelen) 35 branek
2. Michal SPÁČIL
(Relax) 29 branek
3. Filip PŘIKRYL 
(Vyprahlo Konice) 21 branek

1. TŘÍDA - ZÁKLADNÍ ČÁST
1. Radek OŠLEJŠEK
(Mechechelen) 30 branek
2. Filip PŘIKRYL 
(Vyprahlo Konice) 19 branek
3. Michal SPÁČIL 
(Relax) 17 branek

1. TŘÍDA - NADSTAVBA
1. Michal SPÁČIL 
(Relax) 12 branek
2. Martin NEORAL 
(Ariston) 8 branek
3. Tomáš ROZEHNAL 
(Ariston) 7 branek

2.A TŘÍDA
1. Michal ZAPLETAL 
(Brodek) 26 branek
2. Jakub JAMRICH 
(Botafoga) 18 branek
3. Petr PIŇOS 
(Brodek) 14 branek

2.B TŘÍDA
1. Dominik BOKŮVKA 
(Relax B) 19 branek
2. Michal SPÁČIL 
(Relax B) 17 branek
3. Martin SVOZIL (BVD) 13 branek

2. TŘÍDA
1. František PLAJNER 
(Relax B) 7 branek
2. Martin KRATOCHVÍL 
(Botafoga) 6 branek
3.-5. Michal FABIÁNEK (Relax B), 
Jiří DOLEŽEL (Botafoga), Filip STU-
DENÝ (Orange) 5 branek 

III. TŘÍDA
1. Jan DVOŘÁK 
(Torpedo) 9 branek
2. Michal VOJTUŠ
(Bedihošť) 7 branek
2. Vratislav MAREK
(Vrahovice) 7 branek

LIGA VETERÁNŮ
1. Michal SPÁČIL (Relax) 36 branek
2. Karel SPÁČIL (Litrpůl) 23 branek
3. Petr OHLÍDAL (Relax) 16 branek

OKRESNÍ PØEBORNÍCI V POSLEDNÍCH PÌTI LETECH

2011-2012 FC Relax Prostějov
2012-2013 FC Relax Prostějov
2013-2014 FC Relax Prostějov

2014-2015 FC Relax Prostějov
2015-2016 FC Relax Prostějov

poèty úèastníkù futsalových soutìží 
V posledních šesti sezónách, se postupně počet družstev startujících v regionálních futsa-
lových soutěžích snižoval. V sezónách 2010-201 a 2011-2012 startovalo sedmatřicet týmů 
a od dalšího ročníku šly počty nenápadně dolů.
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Střídání stráží. V přímém souboji se v letošní sezóně 
potkali i bývalý reprezentant Petr Gottwald (vlevo č. 10) 
a současný Jan Koudelka (s míčem).  
 Foto: Zdeněk Vysloužil

Geniální kanonýr Michal Spáčil. 
 Foto: Zdeněk Vysloužil
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